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De la creația spirituală primordială la om 

Comunicări date într-o anumită ordine.... Activitate didactică.... B.D. Nr. 1047

10. august 1939

scultați care este voia Domnului: Comunicările de Sus sunt date cu o anumită regularitate și 
ordine și de aceea au fost transmise într-o anumită ordine. Cu toate acestea, veți afla această 

ordine doar atunci când veți fi în deplină cunoștință de cauză, deoarece înțelepciunile au fost date 
oamenilor în mod continuu, aparent fără nici o legătură între ele și, prin urmare, toate darurile de Sus 
sunt înțelepciuni de sine stătătoare, dar absolut necesare pentru ca cele ce urmează să fie ușor de 
înțeles. Totul nu face decât să stimuleze activitatea de gândire a ființei umane și astfel să intre în  
contact cu toată spiritualitatea care vă înconjoară. În consecință, învățăturile trebuie să fie oferite în 
așa fel încât ființa umană să poată obține o perspectivă asupra tuturor domeniilor și apoi să poată 
reflecta asupra lor, iar toate proclamațiile trebuie să fie oferite destinatarului într-un mod atât de ușor 
de înțeles încât acesta să înțeleagă tot ceea ce primește în acest mod și atât creația, cât și activitatea 
ființelor spirituale din lumea de dincolo să fie, ca să spunem așa, vizualizate în fața ochilor săi. Iar 
acest lucru se întâmplă în cadrul unor învățături pregătite cu grijă, care din nou se succed în așa fel 
încât capacitatea de gândire și capacitatea de înțelegere să poată absorbi ceea ce este oferit. De aceea, 
proclamațiile  sunt  uneori  aparent  fără  nicio legătură....  în  curând un subiect  este  ales  pentru a  fi  
analizat în detaliu, în curând un altul,  deoarece ființele spirituale care predau recunosc necesitatea 
acestui lucru în orice moment și, prin urmare, completează întotdeauna cunoștințele lipsă atunci când 
există  această  necesitate.  Repetițiile  trebuie  să  fie  oferite  din  nou  și  din  nou  până  când  copilul 
pământean este complet pătruns și a cunoscut sensul și importanța cunoștințelor spirituale împărtășite. 
O predare și o prezentare unică nu ar duce la tipul de cunoștințe necesare pentru a avea un efect de  
predare.... Și, din nou, trebuie să fie posibil să se răspundă la fiecare întrebare spirituală cu cea mai 
mare claritate și certitudine dacă se dorește ca învățătura divină să fie acceptată de oameni, iar acest 
lucru necesită cea mai mare și mai extinsă cunoaștere.... Și acesta este motivul pentru care primiți atât 
de des proclamații pe care credeți că le-ați primit. Iar acest lucru este necesar pentru ca oricine se 
adresează vouă pentru o explicație a Cuvântului divin să poată fi într-o zi instruit în mod clar și fără 
echivoc de către voi. Și numai cea mai mare atenție și acceptarea de bunăvoie vor aduce o anumită 
maturitate într-un timp scurt, de aceea fiecare proclamație este luată în considerare cu înțelepciune și  
vă este dată conform voinței Domnului....

A

Amin

Nivel minim spiritual.... Lipsa de dragoste.... Iubirea de sine.... B.D. Nr. 8712

31. decembrie 1963

ea  mai  mare  dovadă  a  nivelului  minim spiritual  al  oamenilor  este  lipsa  de  iubire  care  este 
evidentă peste tot printre oameni. Iubirea egoistă a crescut în mod constant și aproape nimeni nu 

mai practică iubirea altruistă față de aproapele și, prin urmare, trebuie să existe și pe Pământ o stare de 
degenerare,  o  stare  în  care  acționează  forțele  răului,  în  care  adversarul  lui  Dumnezeu  domnește 
întotdeauna suprem, iar  oamenii  îi  execută ordinele.  Întunericul  spiritual  devine din ce în  ce mai 
adânc, razele de lumină nu sunt decât rareori recognoscibile, și adesea sunt chiar simulate ca lumini 
orbitoare care nu au nici o strălucire.... A venit, evident, vremea sfârșitului când se aplică standardul 
gradului de iubire al oamenilor.... Există un declin vizibil, oamenii sunt ferm atașați de materie, pentru 
ei contează doar corpul și confortul lor, succesul pământesc și creșterea bunurilor pământești. Ei nu 
cred că sufletele lor se află în suferință extremă pentru că nu cred în supraviețuirea sufletului, adesea 
chiar neagă existența unui suflet în ei înșiși. Și nu pot fi forțați să gândească altfel, liberul lor arbitru 

C
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trebuie respectat, dar, în consecință, ei își creează propria soartă și după moarte. Și oricine este atent la 
evenimentele din lume, din anturajul său imediat, știe și că această stare nu poate dura la nesfârșit,  
pentru că se înrăutățește de la o zi la alta, pentru că lăcomia pentru materie devine tot mai mare, pentru 
că nu se poate observa niciun fel de efort spiritual și pentru că orice stare se va sfârși într-o zi dacă nu 
corespunde ordinii divine. Oamenii nu se mai servesc unii pe alții, ci fiecare vrea să domine și să fie 
servit, fiecare cere de la celălalt ceea ce îi place, dar nimeni nu este dispus să facă același lucru cu 
celălalt.... Iubirea lipsește, inimile oamenilor sunt împietrite și întotdeauna sunt doar câțiva care sunt 
dispuși să ajute în caz de nevoie.... Și aceasta este mica turmă, căci odată ce voința de a iubi este  
activă se stabilește și legătura cu Iubirea eternă. Iar această iubire nu se va mai desprinde de persoana 
care  face  voluntar  fapte  de  iubire.  Voi,  oamenii,  nu  știți  despre  binecuvântarea  unei  activități  de 
iubire.... nici nu știți cât de ușor ați putea trece prin viața pământească dacă ați practica iubirea și astfel 
ați primi mereu mai mult pentru sufletul vostru, dar și pământește primiți de ceea ce aveți nevoie. Dar 
rasa umană lipsită de iubire nu are această cunoaștere, fiecare se gândește doar la sine, fiecare extrage 
din viață ceea ce poate și nu se gândește că nu știe ceasul morții sale, că poate pleca în orice moment 
și că nu ia nimic cu el în împărăția de dincolo ce posedă pe Pământ, ci că va ajunge acolo gol și 
mizerabil, pentru că nu are nimic de arătat pentru sufletul său, pe care l-a lăsat să moară de foame în 
viața  pământească,  dar  care  acum este  singurul  lucru care  i-a  mai  rămas și  va intra  în  împărăția 
spirituală într-o sărăcie cruntă. Iar această stare umană lipsită de iubire nu poate avea ca rezultat nici 
cel mai mic succes spiritual. Dar cum sufletul trăiește pe Pământ ca ființă umană doar pentru a se 
maturiza spiritual, iar acest  scop nu este îndeplinit,  trebuie să aibă loc o intervenție puternică din 
partea lui Dumnezeu, o mustrare și o admonestare ascuțită, astfel încât câțiva să mai reflecteze asupra 
scopului vieții lor pământești și să se schimbe înainte de începerea ultimei faze pe acest Pământ, care 
este doar o perioadă scurtă de timp până la sfârșit. Oamenii nu acordă atenție adresării tăcute a lui  
Dumnezeu prin lovituri de soartă, dezastre și accidente de tot felul, prin Cuvântul lui Dumnezeu care 
sună de Sus, și de aceea trebuie să li se adreseze mai tare, și binecuvântat este cel care vrea să audă 
această adresare a lui Dumnezeu și o ia în serios, căci chiar și atunci vor fi mulți oameni care nu vor 
dori să-L recunoască atunci când El le va vorbi în forță prin elementele naturii.... Nici ei nu vor fi  
forțați, ci vor putea decide de bună voie, dar vor fi salvați de ce este mai rău, de noua izgonire în  
materia solidă, dacă vor găsi și vor lua calea spre Dumnezeu, dacă Îl vor recunoaște și Îi vor cere 
milă.... Dar atunci va veni și sfârșitul, pentru că Pământul nu-și va mai îndeplini menirea, nu va mai fi  
folosit ca stație de maturizare spirituală, ci va fi folosit doar de către trup, iar fiecare se va aroga ca 
fiind conducătorul globului și va provoca el însuși cele mai mari distrugeri, crezând că poate controla 
toate legile naturii  și astfel  va putea experimenta fără să aibă nicio vină, ceea ce va duce apoi la 
distrugerea finală a Pământului. Dar aceasta este ceea ce oamenii înșiși doresc și așa se va întâmpla, 
așa cum este proclamat în Cuvânt și Scriptură: Un Cer nou și un Pământ nou se vor ridica și ordinea 
divină va fi restaurată, astfel încât întoarcerea spiritualului la Dumnezeu să poată continua, așa cum 
este prevăzut în planul Său de mântuire din eternitate.

Amin
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Justificarea noilor revelații 

Este Biblia completată.... B.D. Nr. 8054

3. decembrie 1961

ât de greșit este din partea voastră să presupuneți că, odată cu Scripturile, cu Cartea Părinților, 
Cuvântul Meu s-a încheiat.... că Eu Însumi am stabilit o limită în măsura în care acum nu Mă mai 

revelez, că nu mai vorbesc oamenilor.... Cine vă dă autoritatea de a face o astfel de presupunere?.... 
Cine Mă va nega când Eu, ca Tată, le vorbesc copiilor Mei din nou și din nou? Cine vă dă dreptul să 
afirmați că numai Biblia este suficientă, că voi, oamenii, nu aveți nevoie de un alt cuvânt?.... Voi care 
respingeți orice nouă revelație sunteți încă în cel mai adânc întuneric spiritual.... Și în acest întuneric 
nu veți înțelege nici Biblia, și astfel ea este încă o carte închisă pentru voi, pentru că nu înțelegeți 
semnificația  spirituală  a  literelor,  altfel  ați  găsi  în  această  carte  și  referințele  la  revelațiile  Mele 
veșnice, iar lucrarea spiritului Meu v-ar fi de înțeles.... Dar atâta timp cât voi înșivă nu v-ați trezit încă, 
nu  înțelegeți  sensul  Cuvântului  pe  care  Eu  Însuși  l-am rostit  discipolilor  Mei,  când  umblam pe 
Pământ..... Cât de săraci ați fi voi, oamenii, dacă ar trebui să vă mulțumiți cu o carte al cărei conținut 
neschimbat nu-l mai puteți verifica voi înșivă.... dacă nu vi s-ar oferi în mod repetat adevărul pur de 
Sus, în raport cu care să puteți măsura dacă voi înșivă umblați  în adevăr....  Voi,  cei care vreți  să 
acceptați doar această carte a părinților, voi înșivă nu ați pătruns încă în "Cuvânt", l-ați citit doar cu 
intelectul, dar nu ați lăsat să vorbească în voi duhul, care vă învață și vă dă informații despre sensul 
spiritual al Cuvântului.... Vă agățați de literă și nu-i înțelegeți sensul.... Și când vreau să vă prezint Eu 
Însumi adevărul, voi negați lucrarea Mea și îi suspectați pe slujitorii Mei că se asociază cu adversarul 
Meu.... Îmi refuzați voința și puterea de a vorbi celor care se oferă cu credință pentru a Mă sluji și 
care, prin urmare, sunt de asemenea capabili să audă vocea Mea în ei înșiși.... Iar voi vă încăpățânați 
să credeți că Cuvântul Meu se încheie cu Scripturile, pe care le recunoașteți ca fiind singura carte prin 
care M-am revelat pe Mine Însumi.... Și aceasta este paguba voastră, căci prin respingerea Cuvântului 
Meu de sus dovediți că sunteți doar creștini morți, căci un creștinism viu este o "lucrare în iubire", iar 
acest lucru v-ar aduce iluminarea spiritului și astfel și înțelegerea pentru ajutorul Meu extraordinar în 
vremuri de adversitate spirituală.... Atunci veți înțelege și cuvintele din Biblie, promisiunile pe care Eu 
Însumi vi le-am dat și care indică faptul că Eu Mă revelez celor care respectă poruncile Mele..... Deci, 
cum vreți să interpretați aceste promisiuni ale Mele, dacă voi negați orice "noi revelații"?.... vreți să 
Mă dovediți mincinos când vă anunț pe "Mângâietorul" Meu care "vă introduce în tot adevărul?".... 
cum înțelegeți aceste cuvinte care trebuie să se împlinească, pentru că fiecare promisiune pe care am 
făcut-o omenirii în timpul vieții Mele pe Pământ se va împlini?.... Și de ce nu vreți să credeți? Pentru 
că sunteți aroganți, pentru că vă lipsește vitalitatea interioară, trezirea spiritului, și de aceea credeți că 
Mă puteți determina pe Mine și lucrarea Mea, că o puteți limita voi înșivă după bunul vostru plac..... 
Dar voi vă înșelați, chiar dacă credeți că ați dobândit cunoștințe prin studiu, ceea ce vă dă dreptul să 
respingeți Cuvântul Meu de Sus.... Sunteți de un spirit arogant și, prin urmare, nu veți putea primi 
niciodată o revelație de la Mine, pentru că Eu nu ofer harul Meu decât celor umili, iar vouă vă lipsește 
această umilință.... Și de aceea încă umblați în întuneric și nu vreți să-l străpungeți, pentru că evitați 
lumina care v-ar putea da cunoaștere dacă ați dori să pășiți în lumina ei.... Iubirea Mea pentru creațiile 
Mele vii nu încetează niciodată și, prin urmare, nu voi eșua niciodată în a Mă adresa vouă, oameni, ori 
de câte ori vor fi prezente condițiile necesare. Și Cuvântul Meu va răsuna întotdeauna pentru cei de 
bunăvoință, cărora Tatăl le poate vorbi ca și copiilor Săi și care cred în Mine în viață, și Mă voi dovedi 
și lor, și ai Mei vor recunoaște și ei vocea Mea, căci pentru ei pot fi prezent.... lor pot să Mă revelez 
așa cum am promis....

C

Amin
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Cartea cărților.... Cuvântul lui Dumnezeu.... B.D. Nr. 5710

28. iunie 1953

cripturile care mărturisesc despre Mine ar fi pe deplin suficiente pentru a le vesti oamenilor voința 
Mea,  i-ar  conduce  la  lumină,  la  cunoaștere,  dacă  ar  fi  urmată  voința  Mea,  și  ar  ajunge  la 

beatitudine.  Totuși,  această Scriptură,  Cartea Părinților,  și-a pierdut  valoarea pentru mulți  oameni; 
pentru ei nu mai este Cartea care le transmite Cuvântul Meu, pentru că lipsa lor de credință se referă și  
la originea Scripturilor, pentru că nu pot crede că spiritul Meu a fost eficient în ucenicii Mei și că acest 
spirit i-a determinat să scrie ceea ce Eu Însumi am făcut și am învățat când am trăit pe Pământ. Și de 
aceea ei nu evaluează acest Cuvânt al Meu așa cum ar trebui.... ca o manifestare a voinței Mele, care 
cere oamenilor să îndeplinească poruncile.... de iubire față de Dumnezeu și față de aproapele.... Dacă 
ei ar recunoaște doar aceste două porunci ca fiind date oamenilor de Mine și ar face doar un efort de a 
trăi  pe  Pământ  în  conformitate  cu  aceste  două  porunci,  atunci,  cu  siguranță,  ar  găsi  în  curând 
înțelegerea corectitudinii și adevărului tuturor celorlalte învățături pe care discipolii Mei le-au scris în 
numele Meu pentru toți oamenii.... Dar ei nu trăiesc în dragoste și, prin urmare, nu înțeleg tot ceea ce 
este cuprins în Scriptură. Și de aceea și ei se îndoiesc de origine, nu Mă recunosc ca fiind originea 
Cuvântului care Mă mărturisește. Dar ei vor fi totuși informați despre Cuvântul Meu, vor cunoaște 
totuși voința Mea și astfel vor fi îndreptați direct spre Cel care se exprimă în multe feluri..... Ei ar 
trebui să știe că este posibil ca Eu să transmit Cuvântul Meu pe Pământ în orice moment, că Eu îi  
instruiesc pe oameni prin spirit în orice moment, așa cum i-am instruit și pe discipolii Mei atunci când 
nu mai trăiam printre ei în trup; ei vor ști că procesul de revărsare a spiritului nu a fost un eveniment  
unic, care a avut loc doar în cazul discipolilor Mei, ci că Eu Îmi revărs în mod repetat spiritul Meu 
într-un vas deschis, că Eu îi instruiesc pe oameni în orice moment în același mod în care am făcut-o 
cândva cu discipolii Mei și le transmit astfel Cuvântul Meu, care, din nou, nu face decât să manifeste 
voința Mea de a trăi în dragoste, pentru ca apoi, ca urmare a împlinirii voinței Mele, să conduc ființa 
umană în tot adevărul, să-i explic legătura dintre ființa creată și Creatorul său, scopul și finalitatea a  
tot ceea ce este evident pentru ființa umană, oferindu-i astfel o cunoaștere cuprinzătoare care înseamnă 
cea  mai  strălucitoare  lumină  pentru  suflet  și  îi  permite  să  găsească  calea  spre  viața  veșnică.... 
Transmițând Cuvântul Meu, nu intenționez decât să formez ființa umană în iubire... De asemenea, 
Scriptura nu învață decât iubirea, astfel că originea ei trebuie să fie tot de la Mine Însumi, care sunt  
iubirea eternă. Dar pentru că dragostea s-a răcit în rândul oamenilor, aceștia nu mai sunt capabili să 
recunoască valoarea interioară a ceea ce este scris; sunt orbi în spirit și nu mai au capacitatea de a  
judeca. Din acest motiv, reprezentanții vii ai Cuvântului Meu îi vor confrunta din nou acum, care, deși 
nu le aduc nimic nou, pot totuși să reprezinte cu convingere ceea ce este vechi și să-l dovedească din 
nou.... Și anume, că iubirea este prima poruncă pe care o cer a fi îndeplinită și că toată cunoașterea 
ulterioară, cunoașterea mai înaltă a adevărului, apare doar din iubire.... Cuvântul de la Mine va găsi 
iarăși o răspândire sporită, căci iarăși spun ucenicilor Mei, pe care Eu Însumi i-am ales: "Mergeți în 
lume și învățați toate neamurile....". Căci oamenii trebuie să audă Evanghelia Mea, trebuie să știe că 
nu trebuie să respingă Scripturile, că ele conțin adevărul pe care Eu Însumi l-am vestit ucenicilor Mei 
prin duh.....  Ei  trebuie să știe  că Eu călăuzesc întotdeauna și  pentru totdeauna același  Cuvânt  pe 
Pământ și că Cuvântul Meu rămâne chiar și atunci când Cerul și Pământul trec.....

S

Amin

Îndoieli cu privire la revelațiile divine.... B.D. Nr. 8251

25. august 1962

in nou și din nou, oamenii se vor îndoi de revelațiile Mele divine pentru că ei înșiși nu cred 
suficient de viu, altfel lucrarea Mea în timpul de la urmă, înainte de sfârșit, le-ar fi complet  

inteligibilă. Credința vie cere o viață de iubire, pe care cei mai mulți oameni o desconsideră, pentru că 
ei  își  cultivă  doar  iubirea  de  sine,  iar  într-o  astfel  de  iubire  greșită  nu  Mă pot  găsi,  nu  Mă pot  
recunoaște ca fiind Dumnezeul și Creatorul lor, Care vrea să le fiu și Tatăl lor. Ei au doar o credință  
formală, o cunoaștere dobândită a credinței, care nu a putut încă să prindă viață în ei și, prin urmare, 
nu înțeleg "revărsarea spiritului Meu", pe care am promis-o tuturor celor care "cred în Mine și păzesc 

D
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poruncile Mele”.... Căci vreau să Mă dezvălui lor. Și cu cât sunt mai mult înrobiți de această credință 
formală, cu atât mai ostili devin față de revelațiile Mele, pe care, totuși, le voi transmite pe Pământ în 
repetate rânduri, deoarece consider că este un act de necesitate ca oamenii să experimenteze adevărul 
complet și să nu-și caute scopul în viață în învățături iluzorii.... care cred ceea ce este foarte departe de 
adevăr și nu mai sunt capabili să recunoască adevărul simplu și clar de la Mine.... Și este cu adevărat 
mai ușor să familiarizezi o persoană complet necredincioasă cu adevărul pur decât să-i convingi pe 
acei oameni care fac exces de zel în studierea Cărții Cărților, al căror intelect caută să explice fiecare 
literă și care resping discursul Meu simplu ca fiind opera demonilor. Adversarul Meu a răspândit deja 
un întuneric dens și se folosește și el de această carte, confundând gândirea intelectuală a oamenilor și 
privându-i de orice cunoaștere clară, lucru pe care reușește să-l facă deoarece legătura cu Mine nu este 
suficient de profundă pentru ca forța iubirii Mele să lumineze o inimă umană, ceea ce înseamnă atât de 
mult cât să primească o lumină strălucitoare și, de asemenea, să poată distinge adevărul de eroare. Dar 
cât de rău ar fi lucrurile pentru oameni dacă Eu nu M-aș ocupa de ei și nu aș încerca să-i întăresc într-
un mod neobișnuit, dacă nu le-aș dovedi prezența Mea și prin adresarea Mea directă și, de asemenea,  
nu le-aș oferi dovezi în acest sens, vorbindu-le copiilor Mei ca un tată.... Voi, oamenii, încă Mă căutați 
departe.... Chiar dacă credeți în Mine, tot nu este credibil pentru voi că Tatăl le vorbește copiilor Săi.... 
că El Însuși se apleacă și încearcă să își convingă copiii să se predea cu încredere Lui și să Îi ceară să 
îi ghideze în viața lor pământească. Pentru voi, Eu sunt întotdeauna doar Dumnezeul strict care dă 
porunci, care cere ascultare și îi pedepsește pe oamenii care nu sunt ascultători față de El.... Trebuie să 
știți că Eu nu "pedepsesc" niciodată creațiile Mele vii, ci că ele însele creează orice stare de chin, că 
ele însele tind spre abis, că Eu nu le condamn, ci doar caut mereu să le conduc din nou, să le ajut să 
revină din abis spre înălțime, să le atrag și să le chem, pentru ca ele să nu se rătăcească și să nu devină 
prada adversarului Meu.... Și cum pot să dovedesc mai clar dragostea Mea față de creațiile Mele vii 
decât prin adresarea Mea directă, decât prin revelații care Mă explică pe Mine și natura Mea și care,  
pentru că sunt adevăr divin, trebuie să fie resimțite extrem de eficient de sufletul ființei umane, care 
este astfel întărit pentru pelerinajul său pe acest Pământ. Căci dragostea Mea Mă îndeamnă pentru 
creațiile Mele vii, care, ca ființe umane, iau drumul înapoi spre Mine pe Pământ și nu pot ajunge la  
țelul lor decât dacă Eu Însumi le dau putere, dacă le hrănesc cu pâinea Cerului și le adăp cu apa 
Vieții.... cu Cuvântul Meu.... Iar oamenii nu vor să înțeleagă acest act de iubire și de aceea resping și ei 
darul Meu prețios de har.... Ei înșiși nu sunt vii și, de asemenea, rămân credincioși unui creștinism 
mort, pentru că le lipsește puterea credinței atâta timp cât le lipsește și iubirea, care ar da oamenilor și  
o imagine adevărată a Mea, a naturii Mele, care este iubire, înțelepciune și putere.... Iar iubirea se va  
dărui din nou și din nou și va oferi oamenilor slabi de bunăvoință tot ceea ce au nevoie pentru a-și  
încheia cu succes pelerinajul pe Pământ.... Iubirea Mea se va dezvălui mereu și mereu, pentru că ea 
vrea să câștige și dragostea celor care au ieșit din iubirea Mea și urmează să se unească din nou cu 
Mine pentru eternitate....

Amin

Noile Revelații.... Justificare... Biblia.... B.D. Nr. 6038

30. august 1954

ste un mare pericol când Cuvântul Meu este interpretat greșit, când sensul Cuvântului Meu este 
răstălmăcit și apoi construit din nou pe această interpretare greșită. Pentru că atunci adversarul 

Meu va avea acces cu ușurință, încurcând și mai mult gândurile oamenilor și îndepărtându-i tot mai 
mult de adevăr. Nu va fi niciodată posibil ca o persoană să citeze un cuvânt din Scriptură care să  
dovedească  faptul  că  Tatăl  nu  va  mai  vorbi  niciodată  copiilor  Săi,  deoarece  El  și-a  făcut  deja 
cunoscută voința Sa prin Scripturi..... Nu există nici un cuvânt care ar putea da oamenilor dreptul de a 
nega cuvintele reînnoite de iubire ale lui Dumnezeu.... nu există nici un cuvânt pe care să se poată 
întemeia adversarii Noilor Mele Revelații, căci Eu nu aș fi rostit niciodată un astfel de cuvânt, pentru 
că numai Eu știu că creațiile Mele vii de pe Pământ au nevoie de fiecare dată de adresarea Mea pentru 
a ajunge la scopul de a deveni copiii Mei.... Adresările Mele sunt cu siguranță foarte diferite și, prin 
urmare, nu orice persoană are nevoie să audă direct vocea Mea; totuși, dacă nu M-aș adresa oamenilor 

E
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din nou și din nou, atunci cu adevărat doar câțiva ar ajunge la scopul lor.... Căci fără lucrarea duhului 
Meu, oamenii nu ar fi capabili să gândească corect, să separe adevărul de eroare și nici să înțeleagă 
corect Scripturile..... Astfel, Eu le vorbesc oamenilor și atunci când îi învăț să gândească corect și să 
stabilească scopul corect al sentimentelor lor, însă ceea ce gândește o persoană ghidată de spiritul Meu 
va fi, de asemenea, capabilă să exprime, iar o astfel de pronunțare prin gura unei persoane este acum, 
de asemenea, o revelație din partea Mea, pentru că atunci este vorba de Cuvântul Meu pe care spiritul 
Meu l-a împărtășit persoanei respective. Căci Eu vreau să vorbesc oamenilor și dacă o persoană se 
pune de bunăvoie la dispoziția Mea, dorind să vestească Cuvântul Meu oamenilor.... atunci Cuvântul 
Meu va răsuna prin gura acestei persoane..... Fiecare adevărat proclamator al Cuvântului Meu Îmi 
oferă ocazia de a Mă dezvălui din nou.... Și, de asemenea, Eu pot face audibil Cuvântul Meu dacă 
cineva este dispus să Mă asculte.... dacă o persoană ascultă în interior și dorește să fie abordată de 
Mine.... Va tăcea un Tată iubitor atunci când copilul Său dorește să-L audă?.... Iubirea Mea își pune 
limite?. Nu sunt Eu un Domn al bogățiilor nelimitate, pe care sunt gata să le distribui?. Voi, oamenii,  
vreți să-Mi puneți limite sau să-Mi interziceți să vorbesc când și cui vreau Eu?. Dacă voi credeți că pot 
fi prezent la voi, atunci trebuie să credeți și că Eu Mă fac cunoscut atunci când sunt prezent la voi, și 
totuși vreți să susțineți că Eu vorbesc cu oamenii care vor să Mă audă..... dar v-am promis prezența 
Mea, zicând: "Unde sunt doi sau trei adunați în Numele Meu, acolo sunt și Eu în mijlocul lor....". Și 
despre ce  veți  vorbi  atunci?.  Veți  ține discursuri  lumești?.  Nu,  voi  veți  face  din Mine conținutul 
conversațiilor voastre, veți ține discursuri bune, veți spune ceea ce vă voi pune în gură, căci Eu Însumi 
voi vorbi prin voi, ca să cunoașteți prezența Mea.... și așa voi fi Eu Însumi oriunde se vor uni oamenii 
pentru a asculta Cuvântul Meu.... peste tot unde oamenii Mă lasă să vorbesc, peste tot unde spiritul 
Meu poate lucra, și va fi întotdeauna același Cuvânt pe care voi, oamenii, îl primiți, de vreme ce doriți  
să Mă auziți.... Știu cât de mult au nevoie oamenii de Cuvântul Meu și de aceea nu voi înceta niciodată 
să  vă  transmit  Cuvântul  Meu  și  voi  lumina  oamenii  asupra  erorilor  și  interpretărilor  greșite  ale 
Scripturilor; voi transmite Evanghelia Mea pură celor care se deschid în voința de a Mă sluji pe Mine 
și  pe  semenii  lor  cu  ea,  căci  binecuvântez  orice  bunăvoință  și  orice  dorință  de  adevăr,  iar 
binecuvântarea Mea este ca Eu Însumi să le vorbesc așa cum am vorbit odinioară ucenicilor Mei, și 
să-i însărcinez pe toți cei care sunt în stare să Mă asculte să răspândească Evanghelia Mea curată, căci 
Eu vorbesc prin aceștia tuturor celor care vor să Mă audă....Amin
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Natura lui Dumnezeu 

(20-a aniversare) "La început a fost Cuvântul...." B.D. Nr. 6852

15. iunie 1957

a început era Cuvântul și Cuvântul va fi în vecii vecilor. Cuvântul este revărsarea iubirii Mele, 
este legătura de la Mine către toate lucrurile create care, în conștiința Eu-lui lor, doresc legătura 

cu Mine.... Căci numai această dorință, voința de a Mă asculta, are ca rezultat capacitatea unei ființe 
de a se simți atinsă de puterea de iubire a Cuvântului.... Cuvântul oferă ființei dovada existenței unei  
alte Ființe care îi vorbește astfel.... Cuvântul a ieșit din Mine când ființa a ieșit din Mine în viață. Am 
dat ființei capacitatea de a auzi ceva în sine, asemeni unui cuvânt.... ca un gând format.... și care acum 
îi dovedea prezența unei a doua Ființe care dorea să comunice cu ea.... Numai ființa "creată" avea 
nevoie de Cuvântul Meu și de aceea se spune: La început a fost Cuvântul....  Eu Însumi Sunt din  
eternitate, însă, atâta timp cât nu exista o ființă în afara Mea, nici Cuvântul Meu nu avea nevoie să 
răsune: Dar ființa creată trebuia să fie abordată de Mine pentru a-i spori fericirea. Ea nu Mă putea 
vedea, dar trebuia să Mă poată auzi, să poată participa la gândurile Mele care, prin urmare, răsunau în 
ea ca "cuvinte" și care stimulau ființa însăși să gândească din nou, să își elibereze activitatea facultății 
de gândire și a voinței sale.... Fiindcă ființa a fost plasată în afara Mea ca fiind independentă, dar ar 
trebui să fie, de asemenea, capabilă să rămână în contact constant cu Mine prin schimbul de gânduri 
care au fost exprimate prin "Cuvânt". O iubire de nedescris M-a umplut atunci când am creat ființe 
care erau o imagine a Mea, iar dorința de a Mă comunica cu aceste ființe M-a determinat să Mă 
adresez lor și să le fac cunoscută iubirea Mea. Ca urmare, au simțit și ele legătura cu Ființa Care i-a 
iubit peste măsură.... Astfel, iubirea Mea sub forma Cuvântului Meu s-a revărsat în aceste ființe, iar 
ele au putut să-Mi întoarcă iubirea, pentru că erau produse ale iubirii Mele, astfel că ele însele erau 
"iubire" în natura lor fundamentală..... Astfel, ele au putut, de asemenea, să înțeleagă Cuvântul Meu și 
să  îl  întoarcă  din  nou.  Ele  au  fost  la  fel  de  capabile  să  schimbe gânduri  unele  cu  celălalte  prin 
intermediul Cuvântului.... dar întotdeauna au fost mai întâi gândurile care le curgeau de la Mine sub 
forma Cuvântului.... Căci Cuvântul a luat naștere din Mine, Eu Însumi fiind Cuvântul din veșnicie.... 
Puterea atotcuprinzătoare care este iubire în Sine. Iar Cuvântul va exista pentru eternitate.... Eu sunt 
din eternitate.... Cuvântul a avut un început, dar va rămâne pentru eternitate, pentru că ființa pe care 
am creat-o nu poate dispărea și, astfel, Mă voi adresa veșnic acestei ființe și o voi face fericită, pentru  
că puterea Mea de iubire curge veșnic spre ființă, care o atinge și o face fericită sub forma Cuvântului 
Meu. Eu Însumi sunt Cuvântul și Mă dovedesc creațiilor Mele vii prin Cuvânt. Ele Mă pot auzi chiar 
dacă nu Mă pot vedea și pot simți că Eu Însumi Mă adresez lor.... Dumnezeul și Creatorul lor din 
veșnicie, a cărui infinită iubire părintească se exprimă în așa fel încât se dovedește o legătură între 
Creator și creat, între Tatăl și copilul Său. Iar Cuvântul va răsuna în veșnicie, căci iubirea pentru cel 
creat nu poate trece, și astfel și creaturile vor trăi constant această iubire....  Voi vorbi întotdeauna 
copiilor Mei, voi lăsa Cuvântul Meu să răsune în infinit, nu Mă voi adresa doar ființelor spirituale care 
stau în lumină, ci voi vorbi și oamenilor de pe Pământ care încă nu cunosc prea multe despre iubirea 
infinită a Tatălui pentru copiii Săi.... Atunci Mă voi folosi de o ființă umană care se unește voluntar cu 
Mine și care, prin urmare, Mă servește ca un instrument.... Căci toți oamenii vor ști că Eu Sunt și vor  
avea dovada acestui lucru sub forma Cuvântului Meu, emanația divină imprimată a iubirii..... Dar dacă 
ei se lasă abordați de Mine, dacă cuvântul Meu le atinge inimile, este doar rezultatul bunăvoinței, pe 
care nu vreau să o câștig în mod obligatoriu.... Dar oricine are bunăvoință Mă recunoaște și pe Mine 
Însumi în Cuvânt și oricine se lasă conștient să se adreseze Mie a primit și iluminarea Mea de iubire, 
care nu va rămâne niciodată fără efect..... Și binecuvântat este cel care se lasă conștient să fie abordat 
de Mine.... Căci el intră de bună voie în sfera Mea de iubire, iar iubirea Mea va curge neîntrerupt către  
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el și va intra din nou în acea stare în care Mă aude mereu și mereu, pentru că s-a unit din nou intim cu 
Mine....

Amin

Dumnezeu este iubire.... B.D. Nr. 8082

19. ianuarie 1962

in puterea de iubire a lui Dumnezeu a apărut totul.... El Însuși este sursa originară a puterii,  
elementul său primordial este iubirea, El însuși este deci iubire.... Și totuși, El este o Ființă care 

lucrează și creează după înțeleapta Sa discreție.... El este o Ființă care Își îndeplinește gândurile, Care 
dă naștere în mod constant la noi creații, care radiază puterea iubirii Sale în infinit, care, cu toate 
acestea, își îndeplinește întotdeauna scopul, care nu lucrează în mod arbitrar, ci este determinată de 
înțelepciunea și puterea lui Dumnezeu în efectul său.... Dumnezeu este iubire.... Voi, oamenii, nu veți 
înțelege această afirmație atâta timp cât nu puteți  înțelege esența iubirii,  ceea ce presupune să vă 
transformați pe voi înșivă în iubire. Căci veți considera întotdeauna iubirea ca fiind o caracteristică pe 
care o atribuiți Ființei celei mai înalte și mai perfecte. Dar faptul că această Ființă Însăși este iubire va 
rămâne de neînțeles pentru voi atâta timp cât trăiți pe Pământ ca ființă umană. Și voi toți ați apărut din 
această iubire, sunteți puterea emanată, sunteți iubirea însăși în natura voastră originară.... dar sunteți 
și ființe care pot gândi și dori.... dovada unei "entități".... Prin urmare, nimic nu este întâmplător, ceea 
ce a apărut și va apărea în continuare.... Totul este gândit cu înțelepciune, totul este gândul unei ființe 
desăvârșite, pe care voi, oamenii, o numiți "Dumnezeu".... Și aceasta fiind înmulțită în sine.... A lăsat 
aceleași ființe să se nască din Sine, Și-a revărsat puterea iubirii și i-a dat formă.... A creat.... Tot ceea  
ce a creat Dumnezeu este și rămâne iubire în substanța sa originală. Ea este și rămâne o putere care 
trebuie să devină eficientă conform voinței  divine.....  Totuși,  dacă este împiedicată în eficiența sa, 
ordinea divină este răsturnată....  Principiul iubirii  este transformat în opusul lui.  Ea devine opusul 
ființei,  care în sine este iubire, înțelepciune și putere....  care este "Dumnezeu"....  ceea ce se poate 
întâmpla cu siguranță din partea ființelor pe care le-a chemat la existență, pentru că le-a înzestrat și cu 
liberul arbitru ca imagini ale Sale.... Dar atunci omul iese din ordinea sa legală.... se transformă în 
opusul....  el există, dar nu mai permite ca puterea iubirii să devină eficientă, iar aceasta înseamnă 
solidificare,  înseamnă  imobilitate,  înseamnă  moartea  a  ceea  ce  odinioară  radia  ca  "viață"  din 
Dumnezeu....  Ființa umană este iubire în substanța sa originară,  dar în mare parte se află încă în 
rezistență față de Cel care a emanat-o ca ființă.... Și de aceea nici ea nu recunoaște ce este dragostea....  
Din acest motiv, natura lui Dumnezeu, care este iubirea însăși, este de neînțeles pentru ea. Pentru că 
iubirea este în același timp și lumină, care, totuși, strălucește încă puțin pentru ființa umană atâta timp 
cât iubirea sa este slabă. Prin urmare, ea nu-L poate recunoaște nici pe Dumnezeu în natura Sa, ea 
poate doar să creadă ceea ce i se spune despre El, dar, de îndată ce aceste relatări vor corespunde 
adevărului, îi vor aduce și lumină, pentru că atunci va face un efort pentru a-și schimba natura în 
iubire și se va îndrepta spre Ființa care este suprem de perfectă și pe care acum începe să o recunoască 
drept "Iubire veșnică"..... Dar ea nu va putea niciodată să pătrundă esența lui Dumnezeu, căci El este 
centrul puterii din eternitate, în timp ce toate ființele create sunt scântei de putere care au fost emanate, 
dar care, în micimea lor, nu au putut niciodată să privească focul primordial fără să piară.... Ființa 
umană de pe Pământ va putea deja să recunoască iubirea, înțelepciunea și puterea unui Dumnezeu 
esențial dacă voința sa este bună și inima sa se deschide la iluminarea reînnoită a iubirii Ființei de la 
care și-a luat originea.... Căci această Ființă suprem de perfectă se dezvăluie creaturilor Sale.... Și 
aceasta este cea mai mare dovadă de iubire a Celui care este iubirea însăși, faptul că El se revelează,  
că oferă ființelor create de El informații despre Sine în măsura în care acestea sunt capabile să le 
înțeleagă.... și că, prin aceasta, El vrea să reaprindă iubirea pentru ca ea să devină din nou eficientă 
conform elementului primar.... pentru ca creaturile Sale să reintre în ordinea eternă pentru a putea crea 
și lucra conform destinului lor, așa cum a fost la început....

D
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Necuprinsul Dumnezeirii.... B.D. Nr. 8622

21. septembrie 1963

redeți, oameni, că nu veți putea niciodată să pătrundeți natura Mea. Ceea ce sunt Eu de fapt nu vă 
poate  fi  făcut  să  înțelegeți,  deoarece  gândirea  voastră  este  încă  limitată  și,  astfel,  nu  puteți 

cuprinde ceea ce este nelimitat. Dar nelimitat este spiritul pentru care ați creat termenul "Dumnezeu". 
Și ceea ce este acest spirit în sine, din nou, nu vă poate fi explicat nici vouă, pentru că nu este nimic 
format, iar voi vă imaginați întotdeauna tot ceea ce există ca o formă.... mai ales dacă este esențială, 
deci posedă o voință gânditoare. Eu, însă, exist, dar nu pot fi imaginat sub nicio formă.... Eu sunt o 
putere care este nelimitată și are efecte nelimitate.... Și această putere umple așadar întregul univers, 
umple orice creație materială și spirituală. Și ea lucrează întotdeauna și pentru totdeauna în ordine 
legală.... Căci o voință gânditoare dirijează această putere spirituală conform planului în dragoste și 
înțelepciune. Această "voință gânditoare" vă dă dreptul să vă imaginați o ființă, numai că nu puteți da 
o formă acestei ființe, în schimb trebuie să vă imaginați tot ceea ce vă este vizibil și toate creațiile  
spirituale  pline  de  puterea  iubirii  Mele....  de  spiritul  Meu....  dar  cu  care  vă  puteți  uni  și  mental,  
deoarece Eu Însumi sunt o Ființă gânditoare. Ființa Mea, spiritul Meu, iubirea Mea, puterea Mea.... 
totul este același. Puterea care umple totul este Dumnezeu.... Iubirea în sine este Dumnezeu.... Spiritul  
este Dumnezeu. Și totuși, Dumnezeu este o ființă, pentru că o voință gânditoare determină modul în 
care se exprimă iubirea, puterea, spiritul, ea determină toată regula și activitatea Mea. Și chiar dacă 
puterea iubirii se pulverizează pe sine în nenumărate scântei.... fiecare scânteie minusculă este din nou 
același lucru ca și Eu Însumi: Un spirit de aceeași natură ca și Eu Însumi, doar în cea mai mică 
dimensiune.... și totuși puternic, pentru că este din nou purtător al Eternei Divinități Însăși, pentru că 
altfel nu ar putea exista dacă nu ar fi pătruns de forța iubirii Mele. Și astfel, ființa umană își poate 
foarte bine imagina că Eu Însumi sunt asemenea lui, pentru că voi toți sunteți imagini ale Mele. Cu 
toate acestea, voi sunteți ființe limitate, sunteți o parte din Mine care trebuie considerată limitată atâta 
timp  cât  sunteți  încă  imperfecți.  Dacă  veți  redeveni  perfecți,  așa  cum ați  fost  la  început,  atunci 
fuziunea cu Mine va avea loc din nou și atunci vă veți putea forma și voi o idee despre Divinitate,  
chiar dacă Eu sunt și voi rămâne de neînțeles pentru voi în natura Mea cea mai profundă. Dar atunci  
nu mai aplicați standarde limitate, așa cum o faceți ca ființă umană și, prin urmare, gândirea voastră 
este adesea eronată. Eu sunt un spirit, adică o ființă care nu poate fi percepută de simțurile voastre 
umane, dar care totuși este.... care, totuși, este o ființă pentru că puteți recunoaște un sens și un scop în 
tot ceea ce las să apară și astfel puteți concluziona că există o Putere gânditoare și voitoare. Prin 
urmare, ar trebui să vă uniți cu această Putere, Care este incontestabilă pentru voi. Căci numai această 
conexiune, uniunea, vă permite să recunoașteți că sunteți aceeași în substanța voastră primordială.... 
Iar atunci când această Putere vă vorbește, ea nu se adresează învelișului vostru exterior.... corpului...., 
ci la ceea ce se află în acest înveliș, ceea ce vă marchează ca imagine divină: Spiritului vostru, care 
astfel a ieșit din Mine (s-a asociat cu voi) și este partea Mea.... pe care ați respins-o cândva și care a  
fost pusă din nou în voi ca cea mai mică scânteie pentru existența voastră ca ființă umană, sau, de 
asemenea: Vorbesc cu ceea ce este  veșnic nepieritor  în voi,  vorbesc cu ceea ce Îmi aparține Mie 
Însumi, care a emanat din Mine Însumi doar ca o scânteie minusculă și care este ascuns în învelișul 
vostru uman, ceea ce, din nou, nu este decât o dovadă că Eu Însumi am vrut să Mă regăsesc în voi, 
creațiile Mele vii, și de aceea și voi rămâneți uniți în mod inseparabil cu Mine, deoarece spiritul Meu 
este indivizibil..... pentru că forța Mea de iubire vă asigură existența, pentru că nu puteți înceta să 
existați în veșnicie, deoarece sunteți forța emanată de Mine care, conform legii eternității, trebuie să se 
întoarcă și ea la sursa de forță. Numai în starea de perfecțiune veți înțelege toate acestea, nu veți mai 
gândi într-un mod îngust și limitat, ci veți ști și că Eu sunt o Ființă căreia îi aparține toată iubirea 
voastră, veți ști și că Eu Însumi sunt Iubire și veți înțelege de ce nu ați putut înțelege toate acestea ca 
ființă  umană,  pentru că atâta  timp cât  Eu Însumi...  Spiritul  Meu....  Iubirea Mea, nu vă poate lua 
complet în stăpânire, pentru că nu sunteți încă perfecți, Eu nu pot curge prin voi astfel încât cea mai 
strălucitoare lumină să fie în voi. Cu toate acestea, lucrez în voi în măsura în care acest lucru este 
posibil, în măsura în care starea voastră de maturitate permite....  dându-vă din ce în ce mai multă 
lumină, astfel încât într-o zi să ajungeți la perfecțiune....

C
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Dumnezeu este un Spirit care s-a manifestat în Iisus.... B.D. Nr. 7828

17. februarie 1961

u trebuie să vi-l imagiați pe Dumnezeul și Creatorul vostru ca pe o Ființă îngust limitată, nu 
trebuie să încercați să Îl aduceți într-o formă, pentru că atunci conceptul vostru ar fi întotdeauna 

greșit, deoarece ceva limitat nu corespunde niciodată Ființei Mele, care este extrem de perfectă, deci 
nelimitată. Căci Eu sunt un Spirit care umple totul și radiază prin toate. Voi fi, de asemenea, veșnic de 
neînțeles pentru creaturile Mele în natura Mea, căci, deși creaturile Mele au fost și ele aduse de la 
Mine în cea mai înaltă perfecțiune, ele sunt încă doar scântei de iubire, iradiate din focul Iubirii Mele 
Eterne și aduse ca ființe individuale, dar care nu ar fi capabile să privească sursa de lumină și putere 
din veșnicie dacă M-aș prezenta lor în toată plinătatea luminii Mele, căci ar pieri în fața luminii care 
le-ar  străluci....  Dar  nu  trebuie  să  vă  formați  altă  imagine  despre  Mine  decât  cea  a  divinului 
Răscumpărător Iisus Hristos.... În El am devenit Dumnezeu vizibil pentru voi, în El s-a manifestat 
Spiritul etern și infinit, în El Mă vedeți și puteți să-L vedeți față în față.... De aceea Mi-am dat o formă 
pentru voi, pe care v-am creat ca făpturi ale Mele din iubirea și puterea Mea.... Spiritul etern, care 
umple întregul infinit, a strălucit prin această formă și a devenit un Dumnezeu vizibil pentru voi.... Și 
totuși, Eu domnesc și lucrez în toată infinitatea și, astfel, nu pot fi limitat nici în natura Mea, pot doar 
să fi devenit un concept imaginabil sub forma lui Iisus Hristos pentru voi, care sunteți încă limitați, 
care nu ați atins încă cea mai înaltă perfecțiune, căci trebuie să vă consider în funcție de starea voastră, 
care este încă departe de perfecțiune. Cu toate acestea, chiar și pentru ființa spirituală în cea mai înaltă 
perfecțiune Eu sunt  și  rămân insondabil  în natura Mea, ceea ce,  totuși,  este  un motiv de fericire 
sporită, deoarece copiii Mei se străduiesc în mod constant spre Mine, sunt făcuți în mod constant 
fericiți de Mine prin împlinirea dorinței lor și totuși nu pot ajunge la Mine pentru totdeauna.... și li se  
permite să Mă privească din nou față în față în Iisus Hristos.... Și acest lucru rămâne un mister pentru 
voi și doar în starea de lumină începeți să înțelegeți și totuși veți fi veșnic incapabili să înțelegeți 
natura Mea. Vă par infinit de îndepărtat și totuși sunt la fel de aproape de voi cum numai un tată se 
poate apropia de copilul său. Dar această conștientizare vă face fericiți, iar dragostea voastră pentru 
Mine crește constant și este, de asemenea, cauza fericirii, deoarece își găsește întotdeauna împlinirea. 
Și astfel va arde tot mai tare iubirea voastră pentru Iisus Hristos, în Care îl recunoașteți pe Tatăl vostru 
din veșnicie și în Care vă pregătesc fericirea fără măsură.... Pentru că în El pot fi acum aproape de 
copiii Mei, deși nu sunt legat de formă, deși umplu întregul infinit cu lumina și puterea Mea, cu esența 
Mea, care este și rămâne de nepătruns. Dar voi, creațiile Mele vii, Mă veți căuta și Mă veți găsi în 
Iisus, căci Eu L-am ales pe El ca formă care M-a primit; și această formă exterioară, odinioară umană,  
s-a spiritualizat complet și a rămas totuși vizibilă pentru orice ființă care a ajuns la maturitatea de a 
vedea spiritual.... Astfel, când îl vedeți pe Iisus, voi vedeți spiritul Meu din veșnicie, pentru că El și Eu 
suntem una, iar când îl vedeți pe Tatăl, îl vedeți pe El, pentru că am vrut să fiu vizibil pentru voi, 
ființele Mele create, pentru a obține iubirea voastră deplină. Dar în nesfârșita Mea abundență de putere 
și lumină nu ați putut niciodată să Mă priviți fără să pieriți.... Dar vreau să pot crea și să lucrez cu 
copiii Mei și astfel să Mă arăt și lor pentru a le spori fericirea..... Iar Eu Însumi vreau să experimentez 
iubirea lor și, de aceea, să fiu mereu aproape de copiii Mei....

N
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Creația primordială spirituală și apostazia față de Dumnezeu 

Ființa  creată  pentru  prima  dată....  Purtător  de  lumină.... 
Apostazia de la Dumnezeu.... 

B.D. Nr. 5612

28. februarie 1953

n  calitate  de  ființă  umană,  intelectul  vostru  nu  înțelege  adevărul  profund  decât  într-o  anumită 
măsură, deoarece lucrurile pur spirituale pot fi explicate doar în mod spiritual, această explicație este 

primită de spiritul din voi și, cu siguranță, este transmisă și intelectului prin intermediul sufletului, 
însă acesta este încă prea împovărat de povara pământească și,  prin urmare, nu poate pătrunde în 
cunoașterea spirituală atât de adânc încât totul să fie clar pentru el. Spiritul Meu, însă, se anunță prin  
scânteia spirituală și oricine are iubire va înțelege și el sensul a ceea ce îi anunț:

Î

Voința  Mea  de  a  da  formă  era  extrem de  mare,  puterea  Mea  era  inepuizabilă  și  Mi-am  găsit 
beatitudinea în realizarea gândurilor și planurilor Mele. Și această fericire a vrut să se împărtășească, 
iubirea Mea a vrut să se dăruiască, am vrut ca o altă ființă în afară de Mine să se bucure de ceea ce Mă 
făcea  nespus  de  fericit.  Simțeam că  singurătatea  Mea  era  un  neajuns  pe  care  îl  puteam remedia 
oricând, de îndată ce aș fi vrut.... Și am vrut să Mă regăsesc într-o ființă care trebuia să fie cel mai 
strâns unită cu Mine, pe care am vrut să o formez ca o oglindă a Mea, ca imaginea Mea, pentru a-i 
putea oferi o fericire nelimitată și astfel să-Mi sporesc din nou fericirea. Am vrut să creez o astfel de 
ființă, iar această voință a fost suficientă, pentru că voința Mea a fost putere și a lucrat întotdeauna în 
dragoste și înțelepciune. Ființa care a ieșit din Mine era într-adevăr imaginea Mea, dar nu M-a putut 
vedea pentru că, dacă ar fi putut să Mă vadă, ar fi murit de fericire, deoarece nicio ființă nu putea 
suporta să Mă vadă, pentru că orice ființă, chiar și cea mai perfectă imagine a Mea, nu este decât un 
produs al forței iubirii Mele, în timp ce Eu Însumi sunt puterea iubirii și eclipsez totul cu o forță 
incomparabilă, dar de aceea nu eram vizibil pentru ființa care a ieșit din Mine. Cu toate acestea, în 
această ființă am creat un recipient pentru Mine Însumi, în care puterea Mea de iubire putea curge în 
mod constant, o ființă care, prin urmare, primea de asemenea voința Mea creatoare, puterea Mea, 
înțelepciunea Mea și iubirea Mea din abundență de la Mine, prin afluxul constant de putere de la 
Mine. Prin urmare, acum era capabilă să simtă aceeași fericire, putea să se despoaie de forța sa, după 
voința sa, putea să fie creativă, să se facă fericită și astfel să-Mi sporească în mod constant fericirea, 
pentru că forța Mea îi permitea acest lucru și Eu Mă bucuram de fericirea ei....

Și acum nenumărate ființe identice au ieșit din acea ființă.... Toți erau copii ai iubirii Mele, în lumină 
radiantă,  în  perfecțiune  supremă,  căci  numai  cele  mai  perfecte  lucruri  puteau  ieși  vreodată  din 
imaginea  Mea  și  din  iubirea  Mea  infinită  creată  de  Mine,  pentru  că  ambele  noastre  voințe  erau 
identice, ambele iubiri se reflectau în ființele create, pentru că nu exista nimic imperfect atâta timp cât  
voința și iubirea Mea lucrau prin acea primă ființă creată.  Era o lume de spirite pline de lumină,  
existau spirite create inițial în număr mare.... puterea de la Mine curgea fără restricții către ființa pe 
care o alesesem să fie purtătoare de lumină și putere....

Iar ființa în sine era fericită.... Totuși, am vrut și să sporesc această fericire; am vrut ca ea să nu fie 
legată de voința Mea, ci să fie activă prin voința sa proprie, ceea ce a fost voia Mea.... dacă ființa era și 
rămânea perfectă..... Căci ființa, fiind creată de Mine, era incapabilă de orice altă voință. Dar am vrut 
ca ea să poată face ce vrea, pentru că aceasta era prima caracteristică a unei ființe divine: Iubirea este  
atât de puternică în ea încât determină o voință îndreptată în egală măsură spre Mine. Am vrut să 
primesc această iubire de la prima Mea ființă creată, dar, în același timp, a fost menită să aducă ființa 
la cea mai înaltă perfecțiune, astfel încât ea să nu mai lucreze ca ființă creată conform voinței Mele, ci, 
după ce a intrat în voința Mea din iubire, să se bucure de o fericire nelimitată.... Dar, pentru a trece 
acest test de voință și de iubire, a trebuit să se miște în deplină libertate de voință. Nu M-a văzut, dar 
M-a recunoscut, pentru că stătea în lumină.... Dar a văzut nenumăratele ființe pe care voința sa le 
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adusese la existență și s-a simțit producătorul lor, deși știa că primise puterea de la Mine.... Și ființa  
mi-a invidiat puterea.... Fiind vizibilă pentru ființele pe care le-a creat, era totuși conștientă de originea 
sa din Mine, dar și-a revendicat dreptul de a domni asupra acestor ființe pentru sine, prezentându-se în 
fața lor ca sursă de forță, ca singura putere capabilă să creeze.... Practic, a denunțat iubirea față de 
Mine pentru a putea să domine.... Acest proces este de neînțeles pentru voi, oamenii, faptul că o ființă 
care se cunoaște pe sine ar putea să se abată spre o gândire complet greșită, însă liberul arbitru explică  
acest lucru, care, pentru a putea acționa, ar putea de asemenea să aleagă în mod negativ, dar nu a fost 
nevoit să aleagă.

Purtătorul de lumină și de putere a văzut pe de o parte dovada puterii ghidate prin el, dar nu a văzut 
sursa puterii în sine. Astfel, el s-a ridicat la poziția de conducător al spiritelor create și a încercat, de 
asemenea, să Mă prezinte pe Mine Însumi ca fiind inexistent. El a căutat să-și transfere voința, acum 
întoarsă de la Mine, către ei.... Și acum a venit momentul deciziei, dovada perfecțiunii lor, și pentru 
aceste ființe create de purtătorul de lumină cu ajutorul forței Mele.... Puterea Mea era în toate aceste 
ființe, erau pline de lumină și străluceau de iubire pentru Mine, pe Cel care nu-L vedeau, dar pe care 
totuși Îl recunoșteau. Dar ele erau, de asemenea, îndreptate spre Creatorul lor cu iubire, pentru că 
puterea care le-a creat era iubirea care curgea prin prima ființă creată și care i-a permis să creeze. 
Această iubire trebuia acum să decidă, și s-a împărțit....

O confuzie nefirească a apărut în rândul ființei spirituale care s-a simțit îndemnată să ia o decizie. 
Dar era de asemenea de înțeles din nou.... întrucât puterea Mea de iubire funcționa ca lumină.... că 
îndemnul către sursa inițială de putere era mai puternic în multe ființe, că iubirea se diminua față de 
cel care se despărțea de Mine și se împingea spre Mine cu o forță sporită.... Pentru că lumina din ele 
era realizarea faptului că Eu eram iubirea din eternitate. Deși fiecare ființă avea cunoaștere, ea avea și 
liberul arbitru, care nu era legat de cunoaștere, altfel ar fi fost lipsită de libertate. Și lumea spirituală s-
a împărțit în sine.... Ființa din afara Mea avea adepții ei, la fel ca și Eu Însumi, deși nu eram vizibil. 
Dar puterea venită de la Mine a avut un efect atât de puternic încât multe ființe s-au îndepărtat de cel  
care voia să Mi se opună.... Voința lor a rămas corect direcționată, în timp ce purtătorul de lumină și 
adepții săi și-au direcționat greșit voința, astfel că s-au separat de Mine în ceea ce privește voința și 
asta a însemnat căderea lor în abis....

Astfel,  purtătorul  de  lumină,  ființa  cea  mai  plină  de  lumină  care  a  ieșit  din  Mine,  a  devenit 
adversarul Meu, în timp ce ființa care a ieșit din el, creată de ambele noastre voințe de iubire, s-a 
întors parțial spre Mine și parțial spre el, în funcție de fervoarea de iubire cu care s-a umplut. Pentru că 
odată  cu  momentul  separării  de  Mine  a  purtătorului  de  lumină,  în  ființe  a  apărut  și  o  dorință 
nedeterminată de a avea un pol solidificat. Liberul arbitru a început să se desfășoare.... ele nu au fost  
influențate cu forța nici de Mine, nici de adversarul Meu, ci doar luminate de forța amândurora, pe 
care fiecare ființă dorea să o obțină pentru sine. Fluxul Meu de putere era doar iubire și a atins ființele  
cu atâta putere încât ele M-au recunoscut fără să Mă vadă,  dar au fost  capabile să recunoască și 
schimbarea de voință a Ființei Mele create inițial. Dar, de vreme ce au putut vedea această Ființă, 
mulți au urmat-o, adică s-au subordonat voinței ei și astfel s-au îndepărtat de Mine. Dar, în egală 
măsură, ființele create inițial s-au simțit copiii Mei și Mi-au rămas credincioase de bunăvoie, doar că 
numărul lor era mult mai mic. Acestea au fost primele ființe create, care au fost aduse la existență de 
cea mai fericită voință creatoare a purtătorului Meu de lumină și de puterea nemărginită a iubirii care 
se revarsă. Și această forță a iubirii era de asemenea inerentă în aceste ființe și le îndemna în mod 
constant spre Mine, pentru că recunoșteau că voința actuală a Creatorului lor este greșită și,  prin 
urmare, se îndepărtau de El. Această recunoaștere ar fi fost posibilă și pentru celelalte ființe, dar ele l-
au urmat orbește pe cel pe care îl puteau vedea, iar voința lor a fost respectată și nu a fost influențată 
în nici un fel de Mine, deoarece această decizie de voință trebuia luată pentru a modela ființa creată 
într-o perfecțiune independentă. Ființa care M-a părăsit  a atras cu ea în abis o mulțime de adepți 
pentru că îndepărtarea de Mine înseamnă îndreptarea spre abis, apropierea de o stare complet opusă, 
ceea ce înseamnă, prin urmare, întuneric și neputință, lipsă de cunoaștere și de putere. În timp ce copiii 
Mei au rămas în cea mai strălucitoare lumină și putere nemăsurată, în fericire.
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După această cădere a lui Lucifer, purtătorul de lumină, puterea lui a fost frântă..... Nu mai putea să 
creeze și să modeleze, deși nu l-am lipsit de putere, pentru că era creatura Mea. Puterea și forța lui 
erau  adepții  săi  asupra  cărora  domnea acum ca  prinț  al  întunericului.  Dar  ei  sunt,  de  asemenea, 
produsele iubirii Mele, pe care nu le las adversarului Meu pentru totdeauna. Atâta timp cât aceste 
ființe îi poartă voința, ele îi aparțin; dar de îndată ce am reușit să le întorc voința spre Mine, el le-a  
pierdut și astfel puterea lui scade în aceeași măsură în care eliberez ființa care îi este roabă de sub 
controlul său, ceea ce, totuși, necesită întotdeauna voința liberă a ființei. Și acesta este scopul planului 
Meu veșnic de Mântuire, care este sprijinit cu cea mai mare nerăbdare și dragoste de toți locuitorii  
împărăției de lumină, de îngerii și arhanghelii Mei, căci toți sunt colaboratorii Mei care se străduiesc 
să le redea fraților căzuți fericirea la care au renunțat de bună voie.... Și această lucrare de eliberare va 
reuși, chiar dacă va fi nevoie de timpuri veșnice, până când ultima ființă căzută o dată se va întoarce la 
Mine, până când prima ființă, care a ieșit din iubirea Mea, se va apropia și ea din nou de Mine în 
dorința iubirii Mele.... până când se va întoarce și ea cu pocăință în casa Tatălui pe care a părăsit-o de 
bună voie....

Amin

Căderea spiritelor.... Abilitatea de a gândi.... Cazul lui Lucifer.... B.D. Nr. 7082

3. aprilie 1958

ste mult mai ușor să vă familiarizez cu corelațiile spirituale care justifică propria voastră existență 
decât să vă transmit cunoștințele corecte despre procesele spirituale care au avut loc atunci când 

v-am chemat pe toți la existență ca entități spirituale. Ceea ce stă la baza planului Meu de Mântuire a 
fost doar consecința a ceea ce s-a întâmplat înainte în împărăția spiritelor.... Iar pentru a înțelege acest 
proces este nevoie de o plinătate de lumină pe care voi, ca ființe umane, nu o aveți încă pe Pământ, 
chiar  dacă  faceți  un  efort  pentru  a  trăi  în  conformitate  cu  voința  Mea.....  Totuși,  aceste  procese 
spirituale aparțineau liberei decizii a voinței pe care toate ființele care au apărut din iubirea Mea au 
trebuit să o ia pentru a atinge cea mai înaltă perfecțiune: Să fie independente de voința Mea ca ființe 
liber-creatoare și totuși să gândească, să dorească și să acționeze la unison cu Mine. Și această decizie 
liberă a voinței a necesitat și premisele necesare.... Ființa trebuia să fie capabilă să cadă în abis, dar,  
invers, trebuia să fie capabilă să ajungă la cea mai înaltă înălțime.... De îndată ce o barieră a fost  
stabilită pentru ființa în sus sau în jos, nici voința ei nu mai era liberă. Iar această voință care se 
dezvoltă liber a fost, la rândul ei, rezultatul gândirii.... dar gândul a fost o expresie a forței emanate de 
la Mine către ființă.... care a stimulat apoi ființa însăși să ia o poziție asupra ei. Propria "capacitate de 
a gândi" a ființei a constat, așadar, în a prelucra o iluminare mentală care o atingea, adică în a se 
ocupa, ca să spunem așa, de gândul însuși, altfel ființa ar fi rămas doar o "operă" a Mea dacă gândul 
Meu ar fi determinat-o inevitabil să gândească în același fel.... Dar am vrut să pun creații complet 
libere în afara Mea și, prin urmare, le-am dat posibilitatea de a face propria lor evaluare, care, totuși,  
se poate dezvolta în direcții diferite. Lucifer nu ar fi putut niciodată să se depărteze de Mine dacă nu ar 
fi avut această abilitate. Dar atunci nici el nu ar fi fost un spirit liber, ci doar o marionetă care se 
supunea complet voinței Mele. Astfel,  a trebuit să îl izolez complet de Mine pe acesta și pe toate 
ființele care au urmat, trebuiau să se bucure de libertate totală și nu aveau voie să fie restricționate în 
niciun fel. Și astfel, gândurile care le erau transmise trebuiau să poată fi evaluate atât negativ, cât și 
pozitiv.... adică, ființa însăși, în deplin acord, deci în aceeași voință cu Mine, putea, de asemenea, să 
realizeze  ceea  ce  era  stimulată  să  facă  de  acele  gânduri....  Dar  a  fost,  de  asemenea,  capabil  să 
"gândească altfel", adică să tragă concluzii diferite în virtutea capacității sale de a gândi, ceea ce, 
totuși, s-a întâmplat doar atunci când nu a mai considerat această "capacitate de a gândi" ca fiind un 
dar de la Mine,  ci  ca fiind autogenerată,  iar  această autocunoaștere greșită a dus la o tulburare a 
realizării sale. Într-adevăr, toate ființele au apărut din Mine în mod independent, dar substanța lor 
fundamentală era iubirea, și astfel și această iubire trebuia să caute o legătură cu Mine, pentru că 
iubirea îndeamnă la iubire.... Și pentru o perioadă atât de lungă de timp, voința a fost, de asemenea, în 
deplin acord cu a Mea. Orice slăbire a legăturii cu Mine s-a manifestat, de asemenea, prin devierea 
voinței ființei de la voința Mea, iar acest lucru a avut din nou ca efect folosirea capacității de a gândi  
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în direcția greșită, deoarece orice gând trebuie să poată fi considerat în toate direcțiile, altfel voința nu 
ar fi liberă.... ceea ce, totuși, nu înseamnă că un gând greșit a curs către ființă de la Mine Însumi....  
Prima ființă, Lucifer, se afla în cea mai strălucitoare lumină.... și a fost capabilă să schimbe gânduri cu 
Mine Însumi, a fost, de asemenea, capabilă să își îndrepte gândurile în mod greșit, dar ar fi avut, de 
asemenea, posibilitatea de a-Mi prezenta aceste gânduri greșite în orice moment pentru ca Eu să îi pot 
răspunde. Dar tocmai aceste gândurile greșite a crezut că le poate ascunde de Mine, iar aceasta a fost 
deja o slăbire a iubirii sale, care a dus și la o slăbire a luminii. Și astfel, primele gânduri greșite au 
inclus și îndoieli cu privire la puterea Mea, pentru că nu a putut să Mă vadă.... Realizarea faptului că el 
însuși ar fi murit în fața luminii Mele primare prea strălucitoare nu l-a împiedicat să-și îndeplinească 
dorința. El nu a vrut să accepte această realizare și a căutat o explicație pentru el însuși în "neputința" 
Mea.... un gând, la rândul său, care era deja o dovadă că el își slăbise deja foarte mult legătura cu 
Mine atunci  când  acest  gând  a  apărut  în  el.  Pentru  că  în  aceeași  măsură  în  care  începuse  să  se 
îndoiască de puterea Mea, așa se ridica și conștiința propriei sale forțe, iar acum un gând greșit îl urma 
pe celălalt.... voința lui nu mai era în acord cu a Mea, iubirea lui s-a diminuat și s-a închis tot mai mult 
în fața fluxului Meu de putere de iubire....  pentru că acum pierduse și conștiința că trebuie să se 
hrănească mai întâi cu puterea Mea pentru a putea fi creativ și activ. Totuși, de dragul scopului pe care 
l-am urmărit: - de a conduce ființele care au apărut din Mine și din el spre fericirea supremă.... Nu am 
împiedicat  niciuna dintre  ființe,  nici  măcar  pe purtătorul  Meu de lumină creat  în primul rând,  să 
folosească greșit voința.... Nu am împiedicat nici o ființă să folosească greșit facultatea de a gândi. 
Căci toate ființele au fost create în mod liber de la Mine, iar cea mai înaltă beatitudine a ființelor 
constă, de asemenea, în a putea crea și lucra în cea mai deplină libertate. Iar acest lucru necesită, de 
asemenea, o aliniere completă la voința Mea, fără nicio constrângere. Dar dacă nici o ființă nu ar fi 
capabilă să gândească și să vrea altfel decât în voia Mea, atunci nici aceste ființe nu ar fi înzestrate cu  
liberul arbitru, care, totuși, ar aparține irevocabil unei ființe desăvârșite divin.... Și numai atunci pot 
vorbi despre creațiile Mele vii ca fiind "copiii Mei", când au intrat în voința Mea în deplină libertate  
de voință, și numai atunci li se acordă beatitudinea care presupune perfecțiunea supremă. Iar Eu nu am 
putut da această perfecțiune ființelor, ci ea trebuie să fie dobândită de fiecare ființă creată în mod liber 
consimțit....

Amin

Ocazia apostaziei lui Lucifer față de Dumnezeu.... B.D. Nr. 8672

13. noiembrie 1963

ând am creat  miniaturi  ale  Mele,  am fost  mișcat  de  iubirea  Mea nesfârșită,  care  voia  să  se 
dăruiască, care voia să creeze vase în care să se reverse..... Dragostea Mea acționează ca o forță, 

iar această putere a vrut să fie activă din punct de vedere creativ, și tot așa și ceea ce am creat....pentru  
că puterea Mea s-a revărsat în acele vase...a trebuit să fie din nou creativă în același mod pentru că 
erau ființe care, ca imagini ale Mele, purtau în ele însele același impuls creator, care a împins din nou 
forța care curgea constant spre ele să lucreze, pentru că forța care curgea din Mine ca sursă originară 
de forță genera constant viață. Și astfel vă va fi ușor de înțeles că toate ființele care au ieșit din Mine 
se aflau într-o stare în care nu cunoșteau nici o limită în crearea de opere de toate felurile în care își  
găseau fericirea.... dar că, de asemenea, nu erau supuse niciunei limitări de la Mine, deoarece iubirea 
Mea era nesfârșită și astfel puterea iubirii Mele curgea în toate ființele pentru a le face fericite. Nici 
activitatea creatoare a acelor ființe nu s-a oprit, pentru că nu a existat nici o restricție a forței Mele, 
care nu se epuizează niciodată, care va emana mereu și pentru totdeauna și, prin urmare, vor apărea 
mereu și pentru totdeauna creații, așa cum toate ființele odată emanate de Mine își trag din Mine o 
forță nelimitată pentru a crea și a modela, atâta timp cât se deschid față de Mine, adică nu se opun 
iluminării Mele de iubire. Iar această stare de fericire nu trebuie să se sfârșească pentru că nici o 
restricție nu ar fi fost impusă vreodată ființelor de către Mine și, prin urmare, nici nu trebuiau să se  
teamă de o scădere a puterii.  Și  totuși,  o schimbare în  starea de bucurie a ființelor  s-a produs.... 
cauzată de o circumstanță pe care ființele o considerau deficitară: Faptul că Eu Însumi, Dumnezeul și 
Creatorul lor, nu eram vizibil pentru ele ca Ființă egală, că ele Mă cunoșteau cu siguranță ca Tată al 
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lor, din care proveneau, și totuși, pentru că nu Mă prezentam în mod vizibil lor, ele considerau acest  
lucru ca o limitare a perfecțiunii Mele. Ele au început să miște gânduri greșite în ele însele pentru că 
nu Mi-au prezentat în mod deschis această întrebare Mie Însumi, la care aș fi răspuns și Eu pentru ele, 
astfel încât să își recunoască și să își corecteze gândurile greșite..... Cu toate acestea, ele credeau că 
pot ascunde de Mine aceste îndoieli interioare despre perfecțiunea Mea și totuși Eu știam despre ele....  
Dar nu am folosit constrângerea, ci le-am dat cea mai mare libertate de gândire, pe care, totuși, au 
folosit-o greșit.... Căci au recunoscut aceeași îndoială despre perfecțiunea Mea și în ființa care a ieșit 
prima dată din Mine și care a strălucit în toată frumusețea în cea mai deplină lumină.... Această ființă 
Mi-a dăruit cu siguranță toată dragostea sa pentru eternități și, în această dragoste, a fost extrem de 
fericită și de o singură voință cu Mine.... deși voința sa era de asemenea liberă. Totuși, din când în  
când, în această ființă care radia lumină, apăreau îndoieli liniștite, deoarece nici Eu nu eram vizibil 
pentru ea. Dar, de fiecare dată, marea sa iubire pentru Mine a înăbușit îndoielile care apăreau, s-a 
dăruit Mie și și-a găsit beatitudinea în crearea constantă de ființe asemănătoare prin voința sa, folosind 
puterea Mea. Cu toate acestea, de fiecare dată a apărut această îndoială despre Mine și nici el nu Mi-a 
supus-o, ceea ce era posibil pentru el.... A nutrit îndoiala că a devenit constant mai puternic și a redus 
dragostea lui pentru Mine.... Dar astfel s-a slăbit și pe sine însuși, pentru că iubirea sa redusă pentru 
Mine a redus și afluxul Meu de iubire și a limitat și activitatea sa creatoare. Dacă ar fi putut să Mă 
privească, nu ar fi fost posibil ca el să se îndepărteze de la Mine, dar focul iubirii Mele l-ar fi mistuit,  
pentru că nici o ființă creată nu poate privi în focul primordial al iubirii Mele fără să piară.... Și el știa 
asta pentru că se afla în cea mai deplină cunoaștere a luminii, dar se juca cu gândul că el este mai mare 
decât Mine, pentru că strălucea în cea mai strălucitoare lumină și cea mai perfectă frumusețe..... El nu-
și putea imagina nici o ființă care să-l depășească în lumină și frumusețe și, de aceea, și-a revendicat și 
dreptul de a conduce toate ființele create, al căror creator a fost cu siguranță prin voința sa, dar care a 
primit puterea de a crea de la Mine. El își vedea acum puterea în oștirea de ființe spirituale și, prin 
urmare,  credea că se  poate  lipsi  de forța  venită  de la  Mine,  credea că Mi-a retras-o prin crearea 
nenumăratelor ființe și vedea ca pe o dovadă a neputinței Mele faptul că nu M-am prezentat lui în mod 
vizibil.... Și l-am lăsat cu credința lui, pentru că l-am pus în afara Mea ca ființă complet liberă, pe care  
nu o voi forța niciodată să-și schimbe voința și gândirea..... chiar dacă se ține departe de Mine pentru 
veșnicii.  Forța Mea a întâmpinat  acum rezistență și  respingere și,  în consecință,  a rămas complet 
ineficientă. Și această primă ființă a Mea creată este acum incapabilă să lase să apară vreo operă de 
creație,  dar  se  crede  mare  și  puternică,  deoarece  consideră  ca  fiind  ale  sale  nenumăratele  ființe 
spirituale care, ca și ea, s-au răzvrătit împotriva Mea și au respins iluminarea Mea de iubire.... Și ele  
sunt incapabile de orice activitate, pentru că și ele s-au distanțat la nesfârșit de Mine. Dar Eu am 
respectat liberul lor arbitru și de aceea ele rămân departe de Mine până când se vor apropia din nou de 
Mine  prin  liberul  arbitru  și  vor  cere  iluminarea  iubirii  Mele.....  Chiar  și  prima  ființă  creată.... 
Adversarul Meu de acum.... va lua într-o zi calea întoarcerii la Mine, și el va tânji într-o zi din nou 
după iluminarea Mea de iubire și o va primi din nou de bunăvoie de la Mine, pentru că într-o zi va 
renunța la împotrivirea sa, chiar dacă vor mai trece veacuri.... Cu toate acestea, tot ceea ce a fost odată 
radiat de Mine ca forță se va întoarce din nou inevitabil la sursa de forță din eternitate....

Amin

(La  cartea  93  NR.  3901  din  11.10.1946)  (Cartea  49)  Binele  și 
răul.... Legea din Eternitate.... 

B.D. Nr. 8910

12. ianuarie 1965

i despre aceasta vă voi da o explicație, pentru că numai cea mai mică îndoială vă împiedică să 
corectați acea părere că de la Mine s-a pus răul în ființă. Eu nu am creat niciodată răul, dar am știut  

din  eternitate  că  răul  va  prevala  în  lumea  spiritelor  apostate....  Am  știut  din  veșnicie  că  voi  fi 
considerat  și  Eu  ca  fiind  rezultatul  răului,  pentru  că  știu  din  veșnicie  cu  ce  minciuni  va  lupta 
adversarul Meu împotriva Mea pentru a împiedica întoarcerea la Mine.... Dar, din când în când, îi 
îndrum pe oameni spre o lumină care îi va lumina în legătură cu natura Mea. Și, din când în când, 
purtătorii de lumină de sus vor coborî pe Pământ pentru a clarifica tocmai acest punct de vedere.... 
Natura Mea este bună din eternitate și este incapabilă să transfere vreodată un gând rău ființelor create 

Ș
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de ea. Acest lucru trebuie să vă fie spus mai întâi, pentru ca voi înșivă să nu presupuneți că ați fost 
creați de Mine cu toate caracteristicile și dorințele rele. Pentru că în veșnicie erați atât de intim uniți cu 
Mine și în această stare nu cunoșteați nimic potrivnic, erați o singură inimă și un singur suflet (de 
aceeași voință) cu Mine, astfel încât puteați să primiți nestingheriți puterea iubirii Mele și astfel vă 
bucurați de o fericire nelimitată. Dar când spiritul Meu creat prima dată.... Lucifer sau purtătorul de 
lumină.... a căzut de la Mine și astfel voi toți a trebuit să treceți testul voinței în ceea ce privește la care 
Domn vă veți întoarce.... când trebuia să luați decizia corectă din proprie inițiativă.... trebuia să puteți 
alege voi înșivă între bine și rău, trebuia să știți că răul vine de la adversarul Meu, în timp ce numai 
gândurile bune pot veni spre voi de la Mine. Astfel, v-am dat lumina.... capacitatea de a distinge între 
bine și rău, iar în această lumină strălucitoare ați fi putut recunoaște de unde provine răul. Cu siguranță 
am tolerat răul, pentru că era necesar pentru decizia voinței tale, dar nu l-am numit niciodată bun.... Și  
astfel, ființa trebuia să fie capabilă să satisfacă o dorință dacă o cerea, chiar dacă era rea...., dar la fel 
cum dorința de a fi bună trebuia să fie și în ființă și acest lucru trebuie înțeles astfel încât orice dorință  
se poate dezvolta pentru că o decizie nu era posibilă altfel. Cu toate acestea, faptul că ființele decăzute 
au vrut doar să satisfacă dorința rea nu se datorează faptului că această dorință era inerentă în ele încă 
de la început, ci doar adversarul Meu actual a transferat această dorință urmașilor săi. Astfel, orice 
sentiment trebuia să fie posibil pentru ființă, ea trebuia să fie capabilă să trezească în sine dorințe, dar 
aceste dorințe nu trebuiau să provină de la Mine.... ceea ce se întâmplă întotdeauna când aceste dorințe 
sunt rele.... la fel cum orice ființă necăzută are o dorință care se îndreaptă numai spre bine.... Folosiți  
deci cuvântul "dorință" în loc de "poftă".... , care este același lucru în sine, și veți înțelege că toate  
sentimentele din ființe provin de la Mine, dar că direcția acestor sentimente este determinată de fiecare 
ființă în parte.... De aceea, trebuie să veniți la Mine cu toate îndoielile, cu toate întrebările, iar Eu nu 
vă  voi  lăsa  în  greutățile  sufletului  vostru,  vă  voi  da  lămuriri,  astfel  încât  voi,  care  trebuie  să 
reprezentați adevărul care vă este oferit de sus, să fiți și voi înșivă convinși de adevăr.... Căci multe 
erori mai trebuie încă corectate, chiar dacă tu crezi că deții adevărul, căci nimic nu rămâne neschimbat 
ce  ajunge la  oameni  încă  imperfecți,  oricât  de  pur  ar  proveni  de  sus....  Din acest  motiv,  Eu Mă 
dezvălui mereu și mereu din nou, pentru a transmite din nou adevărul pur pe Pământ și, de aceea, îl 
puteți accepta și voi fără ezitare, dacă examinați serios totul, căci adevărul pur de la Mine trebuie să 
aibă ca efect faptul că este recunoscut de cei care îl acceptă cu o dorință serioasă de adevăr....

Amin

Cunoașterea planului de mântuire al lui Dumnezeu.... B.D. Nr. 8760

22. februarie 1964

reau ca voi să aveți o mică perspectivă asupra planului Meu etern de mântuire și, de aceea, încerc 
să vă informez despre el în funcție de gradul vostru de maturitate. Încerc să vă transmit această 

cunoaștere prin spiritul Meu, astfel încât să puteți trăi în adevărul deplin și să fiți siguri voi înșivă de 
acest adevăr. Pentru că nu este posibil să vă transmit adevărul pur decât prin intermediul spiritului.  
Dar,  de  aceea,  ar  trebui  să  știți  totul  pentru  a  putea  să  vă  opuneți  învățăturilor  greșite  care  vă 
îngreunează  întoarcerea  la  Mine,  care,  prin  urmare,  va  fi  realizată  într-o  zi  prin  planul  Meu  de 
Mântuire. Ar trebui să știți de unde veniți și ce v-a făcut să vă întorceți de la Mine.... Ar trebui să știți  
despre soarta pe care v-ați creat-o prin apostazia voastră față de Mine. Și ar trebui să știți asta și de 
aceea am conceput acum un plan pentru voi care vă va asigura din nou drumul lent înapoi la Mine..... 
Și  voi  ar  trebui  să  dobândiți,  de  asemenea,  cunoașterea  acestui  plan,  doar  atunci  veți  înțelege 
umanitatea voastră pe Pământ și o veți trăi în consecință.... Veți învăța să-L recunoșteți și să-L iubiți pe 
Cel care a permis ca întreaga creație să ia naștere de dragul fericirii voastre, care și-a folosit puterea în 
iubire și înțelepciune nemăsurată pentru a da naștere unor creații de cea mai glorioasă natură, care 
toate corespund scopului lor specific și care servesc doar pentru a primi substanța spirituală odată 
căzută pentru a o aduce într-o zi la maturitatea finală.... pentru ca într-o zi să se întoarcă la Mine, care 
am fost la originea ființei sale și care, de asemenea, va rămâne veșnic unită cu ființele create de Mine 
pentru că Eu le iubesc.... Voi, oamenii, trebuie să știți despre iubirea Mea infinită, pentru că aceasta 
este explicația tuturor lucrurilor, altfel aș fi putut să distrug din nou ceea ce am creat când s-a opus 

V
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Mie.... Totuși, iubirea Mea M-a împiedicat să fac acest lucru, dar iubirea Mea vrea, de asemenea, să 
facă fericite ființele create, pentru că iubirea nu poate face altceva decât să pregătească beatitudini și,  
prin urmare, o întoarcere a celor căzuți departe de Mine trebuie să aibă loc în mod inevitabil,  iar 
planul Meu etern de Mântuire este îndreptat doar spre acest obiectiv al întoarcerii finale a tuturor 
spiritelor căzute. Faptul că vă informez acum cu atâtea detalii despre acest lucru se datorează doar 
sfârșitului timpului, care necesită un ultim ajutor pentru voi, oamenii. Ar trebui să știți despre ce este 
vorba și că nu a mai rămas mult timp pentru a realiza această întoarcere la Mine..... Nu ar trebui să 
trăiți fără să vă gândiți la ziua de azi, ci să încercați să stabiliți o legătură strânsă cu Mine, pentru a fi 
ghidați de Mine prin haosul care se va abate asupra voastră, oamenii, înainte de sfârșit și pentru care, 
prin urmare, vi se va da și o explicație adevărată. Dar dacă rămâneți în eroare în această privință, dacă 
sperați în permanență că o înflorire pământească, o ascensiune pământească va veni din nou pentru 
toată lumea, pentru că nu cunoașteți sensul și scopul tuturor evenimentelor care vă afectează, atunci 
viața voastră pământească va fi fost trăită în zadar, fără niciun beneficiu pentru sufletul vostru, care 
este Sinele vostru real și care nu dispare odată cu moartea trupului vostru.  Și aș vrea să protejez 
sufletul de soarta care îl așteaptă atunci. Vreau să vă pregătesc fericiri pentru că vă iubesc și de aceea 
vă transmit în mod repetat adevărul pe Pământ, pe care trebuie doar să-l acceptați și atunci veți fi 
salvați  și  voi  de  o  soartă  îngrozitoare  de  o  nouă izgonire  în  creațiile  Pământului.....  Oricine  are 
cunoștință de planul Meu etern de mântuire trece deja prin viața pământească cu o anumită fericire, 
pentru că i-a recunoscut sensul și scopul, iar acum trăiește și el conștient și se străduiește mereu să 
împlinească voința Mea.... Dar oricine nu este familiarizat cu această cunoaștere nu cunoaște scopul 
existenței,  și  va aprecia întotdeauna doar tot  ceea ce este pământesc,  dar nu va accepta niciodată 
obiectivele spirituale, deoarece domeniul spiritual îi este complet străin.... Și, din nou, numai ființa 
umană care a stabilit deja legătura cu Mine prin activitate plină de iubire va avea înțelegere pentru 
planul Meu veșnic de Mântuire, pentru că spiritul său s-a trezit deja la viață, în timp ce ființa umană 
fără nici o credință în Mine va gândi și va acționa fără iubire și nu va fi niciodată receptivă la o astfel 
de cunoaștere.... Prin urmare, el merge prin viață într-un întuneric spiritual dens și, în orbirea sa, nu 
găsește nici calea cea bună. Dar vreau să-i informez pe toți oamenii că odată au ieșit din Mine, că s-au 
îndepărtat de bună voie de Mine, că au căzut în abis și că au fost ajutați din nou să iasă din acest abis 
de dragostea Mea, pentru că dragostea Mea pentru tot ceea ce am creat este extrem de mare și această  
dragoste nu se va schimba niciodată.... Și de aceea nu Mă voi odihni până când nu voi recâștiga ceea 
ce s-a îndepărtat de Mine, până când acesta nu se va strădui de bună voie să se îndrepte din nou spre  
Mine.... Și în acest scop trece prin creație, pe care o dată am lăsat să se nască pentru această întoarcere 
la Mine.... Și de fiecare dată voi împărtăși această cunoaștere oamenilor care vor să se unească cu 
Mine și să afle adevărul despre cauza, sensul și scopul existenței lor pe acest Pământ..... Și veți fi 
instruiți despre aceasta în tot adevărul, pentru că numai adevărul vă eliberează și în cele din urmă vă 
conduce din nou la Mine.....

Amin
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Materia ca urmare a apostaziei lui Lucifer 

Creația este lucrarea lui Dumnezeu.... B.D. Nr. 8613

11. septembrie 1963

oate lucrările Mele de creație vă dovedesc dragostea Mea nesfârșită pentru voi, înțelepciunea Mea 
de neegalat  și atotputernicia Mea....  Căci ele au luat naștere numai și  numai pentru salvarea, 

pentru întoarcerea ființelor spirituale căzute; întreaga operă a creației este deci expresia iubirii Mele 
extrem de mari, pentru că ea a fost îndreptată tocmai către ființele spirituale care Mi s-au opus, care,  
prin urmare, au respins iubirea Mea și nu mai erau, ca să spunem așa, demne de iubirea Mea..... Și  
totuși, tocmai aceste ființe spirituale care Mi se opuneau Mie M-au motivat să las să se nască lucrări 
de creație menite să le facă să renunțe la rezistența lor și să se întoarcă din nou la Mine. De aceea,  
iubirea  nu  a  dat  deocamdată  atenție  rezistenței,  ci  a  capturat  ființele  spirituale  căzute,  adică 
înțelepciunea și puterea Mea au dizolvat ființele în nenumărate particule mici, iar puterea iubirii Mele 
le-a învăluit.... a remodelat puterea emanată cândva ca ființe, în opere de creație cărora înțelepciunea 
Mea le-a atribuit din nou scopul lor.... Iubirea, înțelepciunea și puterea au fost în permanență la lucru 
pentru a permite apariția unei opere de creație, astfel încât creația a fost și este o operă divină în sensul 
cel mai adevărat al cuvântului, care Mă mărturisește pe Mine în natura Mea și care ar trebui să vă 
apară vouă, oamenilor, ca fiind cel mai mare miracol, dacă vă gândiți serios la ea. Și această creație va 
rămâne un miracol, pentru că nu sunt lucruri fără viață, ci rămân în continuă schimbare. Funcțiile 
lucrărilor individuale ale creației dovedesc oricărui om care gândește un Dumnezeu viu și înțelept, a 
cărui voință și iubire este inepuizabilă, a cărui putere este nelimitată.... Care creează neîncetat forme 
care adăpostesc particulele individuale care servesc în lucrările de creație în legea constrângerii....  
Căci am retras acest spiritual căzut din puterea adversarului Meu, puterea celui care l-a făcut să cadă, 
pe care l-a urmat de bună voie..... Era într-adevăr a lui, tocmai pentru că l-a urmat de bunăvoie, dar a 
fost lipsit de orice putere asupra spiritualului, ceea ce a făcut ca forța iubirii Mele să devină materie.... 
Această ființă a fost smulsă de sub influența adversarului, era acum sub legea Mea.... Nu mai era liber, 
pentru că își pierduse propria libertate, dar pentru binele lui l-am pus sub legea Mea pe care trebuia să 
o servească în stare legată.... Întreaga creație este o operă a iubirii Mele pentru această ființă decăzută 
și nefericită, care parcurge și ea în mare agonie drumul creației.... Dar odată ce ființa căzută a parcurs 
drumul prin creație și acum umblă pe Pământ ca ființă umană, atunci lucrarea creației este evidentă 
pentru el într-un mod limitat și se poate bucura de ea, pentru că starea de agonie a rămas în urmă, vede 
lucrările creației în fața lui în toată gloria și îi mărturisesc și ele despre dragostea, înțelepciunea și  
puterea  Creatorului,  de  îndată  ce  începe  să  renunțe  la  ultima rezistență  împotriva  Mea.  Cu toate 
acestea,  el  însuși  este  cu  siguranță  liber  într-o  anumită  privință,  dar  acum este  expus  influenței 
adversarului Meu, care înainte nu avea nicio putere asupra ființei. Ființa umană este încă partea lui  
până când se desprinde de el prin voință liberă.... Și astfel trebuie să înțelegeți corect: Creația vă poate 
face și vă va face fericiți pe voi, oamenii, pentru că este opera Mea, numai că am folosit forța emanată 
de Mine ca ființă pentru apariția ei.... că doar am remodelat-o în cele mai diverse opere ale iubirii și 
înțelepciunii Mele....  dar că totuși este în substanța ei substanța spirituală căzută, aparținând astfel 
adversarului Meu, și va rămâne partea lui până când se va întoarce din nou la Mine ca fiind complet  
răscumpărată. Voi, oamenii, nu vedeți ceea ce a căzut în creație, ci vedeți doar lucrările iubirii Mele și 
vă puteți bucura de ele, Mă puteți recunoaște pe Mine Însumi în ele și vă puteți lăuda cu bucurie că ați  
parcurs  deja  calea prin creație  și  sunteți  aproape de perfecțiune.  Dar  ar  trebui  să  vă amintiți,  de 
asemenea,  că  lumea  reală  este  o  lume  spirituală  care  este  vizibilă  doar  pentru  cei  care  observă 
spiritual.... că tot ceea ce este vizibil pentru voi, oamenii, este doar o reflectare a acestei lumi spirituale 
reale.... Ar trebui să vă amintiți că toată materia este o substanță spirituală întărită și că această întărire 
a fost din nou doar rezultatul rezistenței împotriva Mea, al respingerii forței Mele de iubire.... Atunci  
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vă va fi de asemenea de înțeles că lumea pământească, în substanța sa, este substanță spirituală care se 
află  în  opoziție  cu  Mine....,  ceea  ce  nu  face  decât  să  determine  iubirea  și  înțelepciunea  Mea  să 
îndeplinească o funcție de slujire pentru a-i înfrânge rezistența și pentru a ghida din nou substanța 
spirituală înapoi la starea sa inițială. Prin urmare, apostazia ființelor față de Mine a cauzat întărirea 
substanței spirituale și, astfel, această substanță spirituală întărită aparține încă adversarului Meu până 
când această substanță va fi spiritualizată din nou, ceea ce nu Mă împiedică însă să îi răpesc puterea 
asupra acestei substanțe spirituale și să o transform în creații de toate felurile în scopul întoarcerii sale 
definitive și voluntare de la el și al revenirii la Mine. Și astfel, creația va rămâne întotdeauna o operă 
divină, o operă a iubirii și înțelepciunii Mele infinite, pe care numai Eu Însumi am fost capabil să o 
aduc la existență, Care am toată puterea și tăria inerentă și Care sunt capabil să realizez tot ceea ce  
iubirea și înțelepciunea Sa dorește și a recunoscut ca fiind un succes....

Amin

Explicarea materiei și a sarcinii sale.... B.D. Nr. 8575

31. iulie 1963

oată materia este spiritualul solidificat.... Și astfel, întreaga lume pământească-materială este forță 
spirituală emanată cândva de Mine, care inițial nu și-a îndeplinit scopul, deoarece nu a fost forțată 

să o facă, dar care, conform legii eternității, trebuia să devină activă și, prin urmare, a fost remodelată 
în creații de cea mai diversă natură, care au fost determinate de legea naturală să își îndeplinească 
funcția și au îndeplinit-o și în legea constrângerii. Prin împlinirea legală a activității, spiritualul intră 
într-un grad tot mai înalt de dezvoltare și, astfel, creația este în mod fundamental spirituală în cele mai 
variate grade de dezvoltare.  De la cea mai dură rocă,  ca plantă sau animal,  până la ființa umană, 
dezvoltarea merge în sus, ceea ce este garantat de activitatea constantă de slujire a fiecărei opere a  
creației. Materia se dizolvă mereu și mereu, adică tot ceea ce este spiritual își schimbă constant forma 
exterioară și capătă o nouă transformare superioară și astfel se maturizează încet până când ajunge în 
stadiul în care i se permite să se întrupeze ca ființă umană pentru a se răscumpăra din nou și acum prin  
activitatea de slujire din ultima formă de pe acest Pământ. Învelișurile materiale sau formele exterioare 
vor conține întotdeauna substanțe spirituale mature și le vor servi pentru a se maturiza. Învelișurile 
însele se vor dizolva întotdeauna din nou, iar substanțele spirituale din interior se vor uni și ele cu 
substanțe la fel de mature și vor lua următoarele transformări până când se va aduna din nou toată 
puterea care a fost emisă inițial ca "ființă", iar acum ființa există din nou în starea sa inițială, dar 
lipsită de toată iubirea pe care nu a mai vrut să o accepte de la Mine.  Această iubire va fi acum 
adăugată ca o mică scânteie la spiritul original, care acum trăiește pe Pământ ca suflet al ființei umane, 
ca un dar de har din partea Mea, și acum își poate atinge din nou perfecțiunea, poate deveni din nou 
perfect așa cum a ieșit odată din Mine, și atunci scopul final pe care Mi l-am stabilit atunci când am  
creat ființele va fi fost atins.... Dar până când prima ființă nu va fi trecut prin creațiile Pământului vor 
trece timpuri nesfârșite, căci ceea ce pentru voi este vizibil ca materie a avut deja nevoie de perioade 
lungi de timp pentru transformarea sa, căci materia inițial dură, lumea rocilor, nu eliberează spiritualul 
atât de repede. Iar dacă forma exterioară dură nu se dizolvă sub influența legii naturale, pot trece 
eternități până când se produce o ușoară slăbire, până când această lume de piatră dă dovadă de o 
ușoară viață, în măsura în care se schimbă în sine sau se destramă și eliberează spiritualul legat, care 
acum este legat din nou într-o formă mai ușoară. Și astfel, transformarea se va dizolva din ce în ce mai 
ușor, iar toate lucrările creației dau posibilitatea spiritualului de a se maturiza în ele, și astfel acest 
spiritual mort, inițial complet împietrit, ajunge încet la viață.... Schimbarea formei exterioare are loc 
din ce în ce mai rapid, iar în întreaga creație se poate observa constant o viață și o moart, o devenire și 
o dispariție..... Dar spiritualul are nevoie de timpuri nesfârșite pentru cursul său de dezvoltare, care se 
încheie ca ființă umană pe Pământ. Și trebuie să se țină întotdeauna deoparte faptul că fiecare formă 
exterioară este spirituală care se află la începutul dezvoltării sale și că fiecare formă exterioară conține 
din nou spiritualul care a atins deja un grad mai înalt de maturitate și urmează să se maturizeze și mai 
mult în forma sa.... Și, prin urmare, învelișul exterior nu va trebui întotdeauna să fie prețuit la fel de 
mult ca substanța spirituală adăpostită în el, dizolvarea formei exterioare va fi întotdeauna un act de 
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eliberare pentru ceea ce  este  legat  în  ea și,  în  același  timp,  va însemna și  o  etapă  de dezvoltare 
ascendentă pentru materia însăși  care,  ca formă exterioară,  înfășoară substanțele sufletești.  Aceste 
cochilii mai au nevoie de mult timp până când își vor parcurge și ele ultimul lor traseu pământesc ca și 
componentă a unui suflet. Dar cu cât cochilia "servește" cu mai multă bunăvoință, cu atât mai repede 
avansează în dezvoltarea sa, dar întotdeauna în ordine legală. La fel și ultimul înveliș exterior.... corpul 
uman....  are o sarcină foarte mare,  a cărei îndeplinire este întotdeauna în ordine legală.  O sarcină 
foarte mare, a cărei îndeplinire poate aduce și substanțelor spirituale din care este format corpul un 
progres rapid în dezvoltarea lor.... dacă trupul se supune complet cerințelor sufletului și poate fi astfel 
spiritualizat în timpul vieții pământești, ceea ce poate însemna un progres pământesc mai scurt pentru 
un spirit originar decăzut, al cărui apartenență contribuie la întoarcerea mai rapidă a spiritului originar 
la Mine prin slujiri și suferințe neobișnuite, dacă acesta parcurge drumul pe Pământ ca o ființă umană 
și nu mai trebuie să se teamă de recidiva în abis, deoarece acele substanțe deja maturizate îi garantează 
o perfecțiune sigură.... (7/31/1963). Cunoașterea acestui lucru vă poate determina să vă străduiți în 
mod pe deplin conștient pentru spiritualizarea trupului în timpul vieții pământești și astfel să duceți un 
mod de viață care să corespundă în totalitate poruncilor iubirii, deoarece iubirea este calea care duce la 
deplina spiritualizare a trupului....

Amin

Natura lui Satana.... Cădere și răscumpărare.... B.D. Nr. 5610

26. februarie 1953

istanța  enormă  a  celui  care  s-a  ridicat  cândva  împotriva  Mea,  față  de  Mine,  ca  putere 
atotînsuflețitoare, a redus de asemenea enorm efectul puterii și astfel, spiritualul, care era cândva 

plin de viață și de putere, s-a lipsit de putere și s-a transformat în cele din urmă în substanță mai dură,  
pentru că și substanța spirituală se întărește atunci când nu mai este atinsă de puterea iubirii Mele în 
această distanță nesfârșită față de Mine. Procesul de întărire a substanței spirituale este sinonim cu 
apariția materiei pământești care a devenit formă prin voința Mea. Or, întreaga creație este în mod 
fundamental o astfel de substanță împietrită, o forță spirituală care înainte ieșea din Mine, dar care 
emana din Mine ca ceva extrem de perfect în esență.... În perfecțiunea sa, această ființă a fost în mod 
constant pătrunsă de puterea iubirii Mele și, prin urmare, capabilă de creație și activitate nelimitate, 
asemenea Mie (26.2.1953). Eu sunt sursa originară a tuturor puterilor, iar întreaga existență depinde de 
această sursă de putere. În afară de Mine nu există nimic care să dispună independent de forță, iar o 
detașare de Mine și de forța Mea ar însemna, prin urmare, și o pierzanie completă, deoarece nu ar fi 
posibilă o aprovizionare cu forță din altă parte. Dar nici o detașare de Mine nu este posibilă, pentru că 
puterea Mea nu poate pieri în veșnicie și este, de asemenea, veșnic indivizibilă; totuși, ceea ce a apărut 
din puterea Mea se poate îndepărta la nesfârșit  de Mine,  iar  îndepărtarea înseamnă că puterea își 
pierde efectul, astfel că îndepărtarea rămâne ca și cum ar fi nemișcată și se condensează în substanță 
solidă, în materie, care este, prin urmare, o substanță spirituală întărită, lipsită de capacitatea de a fi  
activă, deoarece a părăsit sfera emanației Mele de putere a iubirii.

D

Aceasta este, așadar, soarta substanței spirituale care s-a îndepărtat de Mine, care se află la cea mai 
mare distanță de Mine și totuși este veșnic nepieritoare.... Toate acestea, însă, sunt în mod fundamental 
ceva legat de o ființă care a fost cândva foarte capabilă să gândească, care avea cunoaștere și liber 
arbitru  și  care,  totuși,  a  pierdut  toate  aceste  dovezi  de  divinitate  prin  căderea  sa.  Aceste  entități  
spirituale s-au dizolvat în nenumărate particule prin voința Mea pentru a se regăsi încet-încet într-un 
proces de vindecare recunoscut de Mine ca fiind de succes atunci când se atinge un anumit grad de 
maturitate sau de purificare.... Am legat astfel ființa care a fost odată creată în mod liber prin voința 
primei Mele ființe create, folosind puterea Mea....

Dar ce s-a întâmplat cu această ființă creată prima dată?. Această ființă rătăcește ca o scânteie de 
putere de la căderea sa și caută să lumineze cu forța sa rămasă tot ceea ce voința Mea i-a luat.... însă  
nu pentru a o reînvia, ci pentru a-i spori puterea astfel încât să Mă depășească pe Mine Însumi, adică 
puterea Mea.... Ceea ce este legat de voința Mea nu reacționează la această iluminare tocmai pentru că 
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nu-i dă viață.... Dar de îndată ce a redevenit ființă după un parcurs infinit de lung prin creație, când 
particulele individuale s-au regăsit toate și acum se întrupează ca un întreg în formă umană și își  
recapătă astfel conștiința de sine, ea reacționează din nou și la eforturile acelei ființe create prima dată, 
spiritul contrar Mie. Ea se lasă orbită de scânteie, căci această scânteie nu dă lumină, ci este doar o 
lumină înșelătoare care orbește ochiul pentru a-l întuneca complet.... așa cum puterea sa a devenit 
ineficientă prin apostazie, prin îndepărtarea infinită de Mine. Dar esența sa a rămas, nu și-a pierdut 
conștiința de sine și, prin urmare, poate avea încă un efect asupra a ceea ce este de asemenea conștient 
de sine, astfel încât poate umple complet ființa umană cu esența sa, fără a fi însă legat doar de o 
singură persoană. Astfel, el își poate exercita influența oriunde există oameni care se îndreaptă spre el 
din proprie voință prin atitudinea lor și astfel își sporește puterea prin unirea cu ei. El își folosește 
puterea rămasă doar pentru a  lucra împotriva Mea, încercând în mod constant  să  o sporească cu 
ajutorul oamenilor  care i  se predau. Astfel,  acest  contra-spirit  funcționează în mod evident,  poate 
controla  complet  o  persoană,  dar  numai  atâta  timp cât  aceasta  trebuie  să  treacă  testul  voinței  pe 
Pământ..... Odată ce și-a atins scopul de a-i câștiga pe oameni pentru el însuși, el nu a făcut decât să 
favorizeze din nou întărirea substanței spirituale și să se lipsească de forța sa, astfel încât este, ca să 
spunem așa,  complet  lipsit  de  viață,  de  îndată  ce  nu  se  mai  poate  agăța  de  oamenii  care  îi  dau 
vitalitate.... Și așa se întâmplă atunci când se încheie o perioadă de răscumpărare, când el a atras cea 
mai mare parte a oamenilor în abis, iar ceilalți Îmi sunt pe deplin devotați. Atunci el însuși este lipsit 
de puterea sa, atunci și el este într-o stare de legare, zace în lanțuri.... până când va putea face din nou  
aceleași  experimente  pe  oameni,  până  când oamenii  înșiși  vor  fi  în  stare  să-i  întărească  din nou 
puterea, până când, ca să zic așa, îi vor slăbi ei înșiși lanțurile prin voința lor greșită, care se aplică din 
nou materiei, care se supune voinței adversarului Meu și astfel își ridică din nou poziția de putere,  
ceea ce devine tot mai evident în fiecare perioadă a Mântuirii, cu cât se apropie mai mult de sfârșit.

De aceea, fiecare perioadă de răscumpărare va începe cu o armonie pașnică, cu un adevărat paradis 
pe Pământ, și se va încheia cu o activitate satanică, până când adversarul Meu va fi lipsit până și de 
ultima esență, până când el însuși va fi atât de neputincios încât va tânji după putere de la Mine....  
până când el însuși se va întoarce la Mine în casa Tatălui său.... pe care a părăsit-o de bunăvoie.

Amin
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Pământul 

Originea operei de creație "Pământ".... B.D. Nr. 7942

15. iulie 1961

ursul spiritualului pe Pământ se întinde pe veșnicii.... Căci spiritualul însuși a devenit materia din 
care sunt făcute Pământul și toate creațiile sale.... Substanța spirituală întărită a devenit materie 

prin voința lui Dumnezeu, la fel ca întreaga lucrare a creației Pământului.... precum și toate creațiile 
din întregul univers.... emanată anterior de forța spirituală a lui Dumnezeu, care a fost radiată de El ca 
o "ființă", dar care s-a întors asupra ei însăși în așa fel încât, în cele din urmă, era doar substanță 
spirituală  întărită  care  acum se transforma în  creații  de tot  felul.  Pentru aceasta  au  fost  necesare 
timpuri nesfârșite, căci și această "transformare" s-a desfășurat într-o ordine legală, apariția a ceea ce 
este acum vizibil ca "Pământ locuit" s-a produs în nenumărate faze de dezvoltare.... nu a fost o lucrare 
impusă  brusc  de  puterea  creatoare  a  lui  Dumnezeu....  Pentru  că  și  dezvoltarea  lentă  și-a  urmărit 
scopul.... Din nou și din nou, particule spirituale dizolvate au fost capturate și transformate, a fost o 
evoluție de o durată inimaginabil de lungă până când Pământul s-a transformat într-o operă de creație 
care să poată servi spiritualului în continuă transformare ca locuință și pentru viața naturală. Și această 
ființă spirituală a avut nevoie, de asemenea, de timpuri lungi și nesfârșite până când a ajuns la gradul  
în care i s-a permis să pășească pe Pământ ca ființă umană în scopul perfecțiunii finale. Acest ultim 
parcurs pe Pământ ca ființă umană este ca un moment în raport cu timpul veșnic lung al pre-evoluției 
Pământului.... Pentru Dumnezeu, crearea oricărei forme a fost într-adevăr o lucrare de moment, căci 
prin  voința  și  puterea  Sa  a  scos  din  Sine  orice  gând  ca  o  lucrare  existentă.....  Dar  rezistența 
spiritualului căzut odată a determinat durata de timp până la transformarea materială. Căci Dumnezeu 
nu a forțat această substanță spirituală rezistentă, ci puterea dragostei Sale a luat-o captivă până când 
rezistența ei a slăbit oarecum pentru a o înveli apoi conform planului Său, pentru a-i da apoi un fel de 
formă în care să desfășoare o anumită activitate, care a fost într-adevăr atât de minimă încât timpurile 
veșnice au trecut din nou până când aceste forme s-au putut dizolva și schimba încet....  Formarea 
Pământului a durat un timp infinit de lung până când a putut fi locuit de ființe vii, iar acestea au făcut 
din nou ca Pământul să fie potrivit pentru a servi ca ultim loc de formare pentru ființele umane după 
încă un timp infinit de lung.... Dar sufletul uman trecuse prin creații în toate particulele sale.... Căderea 
în abis de la cea mai înaltă înălțime a fost atât de nesfârșită, încât a fost nevoie de un timp nesfârșit  
pentru a urca din nou din acest abis, astfel încât conștiința de sine să poată fi redată ființei, încât acum 
o ultimă perfecțiune a făcut posibilă ultimul parcurs în sus. Dar creația apăruse pentru moment, iar 
aceasta  adăpostește  acum acel  spiritual  căzut  al  cărui  număr era  nesfârșit  și  a  cărui  întoarcere la 
Dumnezeu va necesita, prin urmare, și ea timpuri nesfârșite, astfel că nu se poate prevedea încă un 
sfârșit  al  creației....  Dar "creațiile"  există  acum și totul  își  urmează acum calea legală....  Ele  sunt 
însuflețite de particule de spirit mereu noi, care, prin schimbarea constantă a formei exterioare, se 
dezvoltă tot mai mult în sus și, prin urmare, se poate observa și o continuă devenire și dispariție a 
tuturor creațiilor materiale.... În acest fel, toate operele creației se reînnoiesc mereu și servesc astfel la  
maturizarea substanțelor spirituale conținute în ele, dar servesc și la dezvoltarea ulterioară a ființei 
umane, pentru că îi asigură viața fizică pe Pământ. Atâta timp cât substanța spirituală legată în creații 
este lipsită de liberul arbitru, dezvoltarea ascensională își urmează și ea cursul stabilit de Dumnezeu.... 
substanța spirituală legată slujește într-o formă sau alta și astfel  se maturizează încet....  Totuși, de 
îndată ce substanța spirituală trece pe Pământ în stadiul de ființă umană, ea posedă din nou liberul 
arbitru și poate atunci.... în loc să urce ascendent.... să rămână în staționare sau să meargă din nou 
înapoi. Acesta poate eșua în ultimul moment al cursului său de dezvoltare.... Iar acest declin poate 
duce, de asemenea, la faptul că spiritualul din ființa umană.... "sufletul" sau "spiritul originar căzut 
odinioară".... se întărește din nou în substanța sa spirituală, așa cum a făcut-o înainte, iar consecința 
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necesară a acestui lucru este o nouă dizolvare a sufletului în nenumărate particule, ceea ce implică 
(necesită).... din nou parcurgerea creațiilor materiale ale Pământului. Iar acest proces, care a devenit 
acum necesar,  necesită,  de asemenea,  o dizolvare și  o transformare din nou a tuturor tipurilor de 
lucrări de creație.... care poate fi descrisă ca sfârșitul unei epoci pământești și începutul unei noi epoci. 
Și astfel, voi, oamenii, trebuie să încercați să vă explicați că astfel de acte violente de transformare au 
loc în lucrarea de creație a Pământului, în perioade de timp determinate de Dumnezeu, care se bazează 
întotdeauna  pe  dragostea  și  înțelepciunea  lui  Dumnezeu  și  care  servesc  întotdeauna  doar  la 
răscumpărarea spiritelor căzute odată.... De asemenea, trebuie să ne gândim și la astfel de intervenții 
din partea lui Dumnezeu în orice moment, dacă oamenii nu mai recunosc scopul corect al existenței 
lor,  dacă,  prin urmare,  nu își  folosesc viața  pământească pentru maturizarea sufletului  lor,  pentru 
desăvârșirea lor finală. Căci acesta este singurul scop al oricărei opere de creație, acela de a aduce la 
maturitate sufletul ființei umane, de a o ajuta să devină ceea ce a fost la început.... o ființă suprem de 
perfectă care a apărut din iubirea lui Dumnezeu, dar care s-a îndepărtat de El prin voință liberă.... Ea  
se va întoarce din nou la El, și Dumnezeu Însuși a creat calea de întoarcere pentru ea prin parcurgerea 
tuturor creațiilor acestui Pământ....

Amin

Cursul de dezvoltare pe Pământ.... B.D. Nr. 7800

21. ianuarie 1961

tunci când a fost creat Pământul, nenumărate substanțe spirituale au putut să se întruchipeze în 
operele lor de creație și au urcat încet în dezvoltarea lor, deoarece creațiile erau diferite ca forță 

în funcție de rezistența care era încă prezentă neîntrerupt în toate substanțele spirituale. Lucrările de 
creație au fost mai mult sau mai puțin materii dure, căci și Pământul s-a transformat încet în lucrarea 
de creație care într-o zi avea să adăpostească ființele umane.... spiritualul, care deja a străbătut cursul 
dezvoltării în așa măsură încât toate substanțele unui spirit originar căzut s-au adunat din nou și și-au 
recăpătat conștiința egoului, precum și liberul arbitru....  Dar au trecut timpuri nesfârșite înainte ca 
substanța spirituală să poată intra în acest stadiu, pentru că Pământul avea nevoie de aceste timpuri 
pentru a da naștere tuturor creațiilor de care substanța spirituală căzută avea nevoie pentru dezvoltarea 
sa ascendentă. De aceea, ființa umană ar trebui să știe că a pășit deja de nenumărate ori pe acest 
Pământ, că stadiul de ființă umană este concluzia unui curs de dezvoltare pe care voința sa liberă îl 
poate încheia acum. Ea ar trebui să știe, de asemenea, că într-o zi acest parcurs nesfârșit îi va fi arătat 
în retrospectivă, dar că această amintire trebuie să fie luată de la ea ca ființă umană, deoarece se referă 
la întoarcerea sa voluntară la Dumnezeu, pe care ar trebui să o realizeze acum ca ființă umană. Dar 
dacă se uită la nenumăratele miracole ale creațiilor divine din jurul său, atunci ea ar trebui să se 
gândească la scopul pe care acestea trebuie să-l îndeplinească, iar iluminarea îi va fi dată în inima 
sa.....  O va bănui dacă nu i  se deschide încă accesul la cunoașterea ei.  Și ar  trebui să încerce să 
înțeleagă natura Creatorului, adică să ceară clarificări cu privire la relația sa cu El. Și acest lucru îi va 
fi dat, în fond, în viața pământească, este vorba de restabilirea legăturii cu Dumnezeu pe care a rupt-o 
de bună voie. Căci aceasta a fost "căderea spiritelor", că s-au despărțit de bunăvoie de Dumnezeu.... Și 
așa trebuie acum, ca ființe umane.... în ultima etapă a călătoriei lor de întoarcere la Dumnezeu.... să 
restabilească în mod voluntar legătura cu El, iar scopul cursului lor pământesc este îndeplinit. Voi, 
oamenii, veți putea înțelege că creația a contribuit în cea mai mare măsură la readucerea ființei căzute 
la viață doar atunci când veți cunoaște această întoarcere, căci nu ar fi fost niciodată posibil să vă 
înălțați dacă Creatorul divin nu v-ar fi smuls de sub puterea adversarului Său, care a provocat căderea 
voastră în abis.... dacă nu v-ar fi retras de sub influența sa în timpul perioadei infinit de lungi în care 
ați  fost  încorporați  în  operele  creației  ca  cele  mai  mici  particule  ale  unui  suflet.  În  acest  timp,  
adversarul Său nu a avut nicio influență asupra voastră, dar cu toate acestea ați rămas ai lui, pentru că 
odată l-ați urmat de bună voie în abis. Dar, din moment ce erați complet lipsiți de putere și de lumină 
ca  urmare  a  apostaziei  voastre  față  de  Dumnezeu,  calea  de  întoarcere  la  Dumnezeu  ar  fi  fost 
imposibilă pentru voi, și de aceea Dumnezeu Însuși a creat această cale de întoarcere pentru voi prin 
toate lucrările Sale de creație care, în înțelepciunea Sa nesfârșită și în dragostea Sa nesfârșită, au fost 
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concepute astfel încât să ofere spiritualului posibilitatea de a fi de folos într-un fel sau altul și, astfel,  
de a se dezvolta spre o maturitate tot mai înaltă prin slujire. Iar particulele spirituale, care aparțineau 
unui spirit  originar  căzut,  s-au adunat din nou și  acum au intrat  în  ultima lor transformare într-o 
anumită maturitate.... Li s-au permis să umble pe Pământ ca ființe umane pentru o perioadă scurtă de 
timp și ar trebui să slujească din nou.... dar în voință liberă și dragoste.... Acesta este scopul vieții 
pământești a fiecărui suflet care se întrupează acum într-o ființă umană: Să se răscumpere din orice 
formă prin slujirea în iubire, să reintre în împărăția spirituală ca ființă spirituală liberă, ceea ce a fost la 
început, atunci când viața sa pământească se va încheia. Dar ea nu poate realiza această spiritualizare 
de bună voie, deoarece păcatul originar anterior o împovărează și o apasă din nou și din nou.... adică, 
adversarul lui Dumnezeu are dreptul să-și exercite din nou influența în timpul vieții sale pământești, 
deoarece ființa spirituală l-a urmat cândva de bună voie. Și spiritul originar căzut.... ființa umană.... ar  
fi  din nou supusă influenței  sale,  dacă nu i  s-ar oferi  un anumit ajutor:  Răscumpărarea prin Iisus 
Hristos.... în care Dumnezeu S-a întrupat pentru a răscumpăra vina păcatului pentru toți cei căzuți, 
prin moartea Sa jertfelnică pe cruce.... Acest ajutor prin Iisus Hristos, răscumpărarea și iertarea deplină 
a vinovăției  sale,  îi  este asigurată cu condiția ca el  însuși să o dorească,  să-l  recunoască pe Iisus 
Hristos și actul Său de mântuire și să-l recunoască pe Iisus ca fiind Dumnezeu Însuși, pe care spiritul 
originar a refuzat cândva să-L recunoască.... Și astfel se dă o scurtă explicație pentru voi, oamenii, 
despre cauza și semnificația actului de Mântuire, pe care trebuie să o cunoașteți pentru a vă împlini 
menirea vieții pământești, pentru a învăța să înțelegeți și planul divin de Mântuire, care urmărește 
numai  și  numai  întoarcerea  spiritualului  la  Dumnezeu  și  care  se  va  realiza  tot  cu  dragoste  și 
înțelepciune, pentru că El are la dispoziție toată puterea de a realiza odată scopul pe care și l-a propus 
atunci când a creat toate ființele....

Amin

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 30/149



Cursul creațiilor Pământului 

Procesul de creație a necesitat veșnicii.... B.D. Nr. 8770

4. martie 1964

rocesul de creație nu a fost un act de moment, deși, într-adevăr, nu Mi-a lipsit puterea de a o 
face.... totuși, scopul creației ar fi fost greșit, deoarece a fost menit să garanteze o dezvoltare lentă 

de la abis la ascensiune și, prin urmare, s-a extins pe o perioadă nesfârșită. Și de aceea trebuie să vă fie 
de înțeles și vouă, oamenilor, că reprezentarea din Scriptură, din Cartea Părinților, vă aduce în mod 
figurat în atenție acest act de creație, deoarece oamenii care nu au încă o cunoaștere mai profundă nu 
vor putea înțelege procesul corect și vor fi instruiți doar că creația a ieșit odată din mâna Mea, că a fost 
și este lucrarea voinței și a puterii Mele.... Oricine caută să pătrundă mai adânc va ajunge și el la o 
cunoaștere mai profundă. Deocamdată este necesar doar să cunoaștem o Putere care face să se nască 
tot ceea ce vede omul în jurul său, dar și creațiile pe care nu le vede. Căci înainte de a i se putea 
explica corelațiile mai profunde, el trebuie să știe despre începutul primordial al tuturor lucrurilor, ca 
ființe  independente  care  au  fost  emanate  din  Mine  ca  forță  a  iubirii....  Și  trebuie  să  știe  despre 
apostazia  acestor  ființe  față  de  Mine  și  despre  marele  păcat  originar  cu  care  ființele  erau  acum 
împovărate. Numai atunci i se poate explica apariția creației și procesul de întoarcere prin această 
creație. Dar oricine care nu este încă trezit din punct de vedere spiritual se va agăța de litere moarte și  
nu va dobândi niciodată claritate, pentru că este de asemenea inaccesibil la învățăturile oamenilor 
treziți din punct de vedere spiritual. Fiecare operă de creație a avut nevoie de perioade infinit de lungi  
de dezvoltare prealabilă, care însă privește întotdeauna spiritualul ce urmează să se înalțe într-o operă 
de creație.... Acesta a căzut atât de jos încât a avut nevoie și de vremuri eterne pentru a se înălța din 
nou  în  creații  de  cel  mai  divers  fel....  de  la  forma  cea  mai  primitivă  până  la  operele  magnific 
concepute,  create  prin voința  Mea pentru a  salva această  substanță  spirituală  și  a-i  permite  să  se 
înalțe.... Și astfel, opera de creație Pământul a fost la început doar un conglomerat al celor mai imature 
spirite, ale căror substanțe s-au condensat încet-încet în formă, într-o masă care nu putea fi numită încă 
materie solidă, ci trebuiau considerate elemente de bază, fără formă, dar cu o forță imensă, pentru că 
ele  conțineau  substanța  spirituală  complet  neîmblânzită.  Cu  toate  acestea,  înțelepciunea  Mea  a 
distribuit totul în mod echitabil și a folosit fiecare element pentru activitatea Mea creatoare, astfel 
încât au apărut forme individuale care trebuiau să își îndeplinească scopul propus și astfel a început 
acumularea lentă a lucrărilor vizibile ale creației, care a durat o perioadă nesfârșită de timp, până când 
Pământul a putut prezenta deja vegetație și substanțe spirituale din ce în ce mai mature au putut să  
locuiască în aceste creații, care au acoperit apoi cursul dezvoltării ascendente în acea lume vegetală. Și 
acum au urmat primele viețuitoare vii....  Au urmat creații  care erau deja capabile să desfășoare o 
activitate,  chiar  dacă  foarte  mică,  care  le  revenea  conform  dreptului  natural.  Și  iarăși,  timpuri 
nesfârșite de dezvoltare au trecut de la aceste mici vietăți vii la lumea animală, care cuprindea forme 
tot mai mari și mai puternice, unde o mare parte din spiritualul adunat se unise deja pentru a îndeplini  
din nou și din nou sarcina: Să facă Pământul utilizabil pentru ultima lucrare de încununare a creației 
divine.... pentru ființa umană.... care a trebuit să treacă prin toate aceste etape preliminare, iar acum 
sufletul său este alcătuit  din toate acele mici particule care au aparținut unui spirit  originar căzut 
cândva și care a trebuit să treacă prin toate lucrările de creație ca fiind dizolvate pentru a se dezvolta  
din nou încet-încet în sus pe această cale. Și, în consecință, ființa umană nu ar fi putut fi creată la  
"crearea lumii"...., la fel cum nici toate lucrările de creație nu au fost o lucrare de moment din partea 
Mea, tocmai pentru că dezvoltarea lentă ascendentă trebuia să o precedă, altfel întreaga lucrare de 
creație ar fi fost  inutilă și lipsită de sens, pentru că nu a fost  creată de dragul Meu, ci  de dragul 
creațiilor Mele căzute și, astfel, a fost menită să îndeplinească și scopul de a conduce aceste ființe 
căzute înapoi la Mine. Și totuși, fiecare lucrare de creație a fost gândul Meu, care a ieșit din Mine și a  

P

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 31/149



fost întotdeauna realizată atunci când era nevoie de o nouă formă pentru substanța spirituală care a 
atins un anumit grad de maturitate pentru a-și putea continua calea de dezvoltare. Și astfel, diferitele 
creații au luat naștere periodic. Lumea plantelor a devenit necesară doar atunci când lumea rocilor a 
eliberat materia spirituală, care acum avea nevoie de o nouă formă într-un înveliș mai ușor. Și tot așa, 
cele mai mici vietăți vii au luat naștere după crearea lumii vegetale.... Și numai Eu știam când una era 
necesară pentru cealaltă, și știam, de asemenea, cât timp aveau nevoie creaturile vii mai mari, de la 
animale până la preadamiți, pentru ca substanțele sufletești întrupate în ele să se maturizeze. Și astfel 
am știut și când a venit timpul ca ființa spirituală să-și adune particulele individuale pentru a se întrupa 
ca "suflet" în forma finală. Și astfel am prezentat din nou o operă de creație.... ființa umană, care este 
creată cu atâta măiestrie încât maturizarea până la perfecțiunea finală este posibilă în această formă 
exterioară. Și această creație a ființei umane a avut loc, de asemenea, în urmă cu timpuri nesfârșite, pe 
care  voi,  oamenii,  nu le  puteți  constata,  deoarece conceptul  vostru de timp este  încă limitat,  dar  
lucrarea Mea de întoarcere durează deja veacuri întregi și, deși au trecut timpuri veșnice înainte de 
ființa umană, înainte ca Pământul să fie atât de avansat cu toate lucrările sale de creație..., că ființa 
umană ar putea acum să intre în posesia lui în scopul maturizării sale finale, dar acest moment este de 
asemenea foarte îndepărtat, deoarece pe Pământ au loc mereu mari schimbări și transformări care fac 
imposibilă calcularea duratei existenței Pământului și a ființei umane. Cu toate acestea, un lucru este 
sigur: Voi, oamenii, nu veți putea înțelege bine planul Meu etern de mântuire decât atunci când voi 
înșivă veți fi atins gradul corespunzător de lumină...... Pentru că până atunci nu vă puteți imagina (voi 
înșivă)  timpuri  dincolo  de  gândirea  voastră  intelectuală  pentru  care  se  poate  aplica  termenul  de 
"eternitate".... Și ceva trebuie să vi se facă ușor de înțeles în imagini, atâta timp cât spiritul vostru este 
încă netrezit.... Numai spiritul trezit va putea privi mai adânc, dar chiar și ultimele înțelepciuni îi vor fi 
de înțeles doar atunci când va fi intrat în împărăția luminii, când totul îi va putea fi revelat, pentru că 
atunci totul îi va fi de înțeles și lui....

Amin

Dezvoltarea sufletului.... Spirit original.... B.D. Nr. 7571

7. aprilie 1960

n fiecare  perioadă  de  dezvoltare,  spiritualul  se  maturizează,  iar  o  singură  perioadă  poate  fi  de 
asemenea suficientă  pentru ca spiritualul  să  se înalțe  atât  de mult  prin creații  încât  să  se poată 

întrupa ca ființă umană și să treacă cu succes ultimul test al voinței.... Dar pentru această spiritualizare  
a substanțelor sufletești împietrite pot fi necesare și mai multe astfel de perioade, dacă rezistența lor 
este atât de mare, încât dezvoltarea ascensională nu se desfășoară decât lent și chiar existența ca ființă 
umană reprezintă un pericol ca substanța spirituală să se scufunde din nou în abis. Pentru că liberul 
arbitru este decisiv, care trebuie testat în etapa de ființă umană. Cu toate acestea, acest liber arbitru 
este legat în prealabil. Spiritualul împietrit este într-adevăr smuls de Dumnezeu din voia potrivnicului 
prin acest curs de dezvoltare prin creațiile Pământului.... dar substanțele individuale nu se mai pot 
mișca acum prin voință liberă, ci sunt controlate de voința lui Dumnezeu, adică își parcurg cursul de 
dezvoltare într-o stare de constrângere, ele se află sub voința lui Dumnezeu, care le atribuie tuturor 
ființelor sarcina lor în lucrările de creație. Îndeplinind această sarcină în legea constrângerii, ele urcă 
încet, adică rezistența lor se slăbește, îndeplinesc un scop util și pot ajunge încet la starea în care li se 
poate  reda  liberul  arbitru.  Iar  acest  curs  de  dezvoltare  necesită  o  schimbare  constantă  a  formei 
exterioare.... este o ascensiune lentă, este o asimilare în legile naturii și, prin urmare, o subordonare la 
voința lui Dumnezeu, deși cu o anumită constrângere care, totuși, nu face decât să ajute ființa să se 
elibereze și este menită să îi ofere din nou libertatea de a gândi, de a dori și de a acționa din nou după  
propria voință. Iar această cale prin lucrările creației nu poate fi eliminată pentru ca ființa spirituală să 
se întoarcă din nou la Dumnezeu, de Care s-a îndepărtat atât de infinit prin apostazia sa față de El,  
încât nu ar putea niciodată să depășească singură această distanță și nici nu ar fi eliberată de adversarul 
lui Dumnezeu pentru această întoarcere, dacă Dumnezeu nu i-ar smulge ființa tocmai pentru a o izgoni 
în materie, în creațiile de pe acest Pământ. Adversarul lui Dumnezeu are un drept asupra substanței 
spirituale căzute, deoarece aceasta l-a urmat de bună voie în abis.... Dar Dumnezeu are același drept 
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pentru că ființele au apărut din puterea Sa. Din acest motiv, Dumnezeu este îndreptățit să le elibereze 
de sub controlul adversarului, dar în schimb lui i se dă dreptul de a influența din nou spiritualul atunci 
când acesta trăiește pe Pământ în stare umană. Iar pentru aceasta, ființa spirituală trebuie să fi ajuns 
din nou la un grad de maturitate în care să fie capabilă să-și folosească voința pentru a decide liber 
pentru Domnul său. Dar ființa nu poate fi pusă brusc de Dumnezeu într-o astfel de stare, ea trebuie să 
parcurgă cursul  ascendent  la  fel  de treptat  cum a făcut-o în  adâncuri,  trebuie  să  renunțe  încet  la 
rezistență și nu poate fi frântă violent. Iar acest lucru necesită nenumărate modificări de formă, prin 
lumea de piatră, prin lumea vegetală și animală până la cea umană.... Cu fiecare schimbare a formei 
exterioare scade și rezistența, pentru că ființa a făcut un serviciu în starea constrânsă, ceea ce îi aduce 
o  modificare  de  formă  tot  mai  ușoară.  Dar  păcatul  apostaziei  față  de  Dumnezeu  este  atât  de 
incomensurabil de mare, încât distanța față de El este, prin urmare, și ea incomensurabil de mare, ceea 
ce înseamnă că sunt necesare nenumărate modificări de formă pentru a reduce această distanță, pentru 
a se apropia din nou de Dumnezeu, unde acum ca și ultima modificare de formă este necesară doar 
ultima decizie liberă a voinței să se desprindă din ființa spirituală.... ca ființa să se întoarcă din nou la 
Tatăl,  de  la  Care  a  provenit.  Și  tot  acest  curs  de  dezvoltare  a  creațiilor  Pământului  este  o  luptă  
neîntreruptă.... Ființa caută să frângă forma exterioară pentru că o simte ca pe o piedică, dar simte de 
asemenea frângerea formei ca pe o binecuvântare de fiecare dată, indiferent de nivelul de maturitate la 
care a ajuns.... Și de aceea, lupta pe care voi, oamenii, o puteți observa în regnul animal, pare crudă 
doar pentru ochii voștri, în timp ce fiecare animal simte schimbarea formei sale exterioare ca pe o 
ușurare. Prin urmare, Dumnezeu permite sau intenționează ca cel slab să cedeze în fața celui puternic,  
ca cel puternic să pună capăt vieții celui slab și astfel, ca să spunem așa, să servească creaturii pentru a 
se dezvolta în continuare. Atâta timp cât creatura se află sub legea constrângerii, totul este determinat 
de voința lui Dumnezeu, inclusiv sfârșitul și noua ei modificare de formă. Dar de îndată ce creatura a 
ajuns la stadiul de ființă umană și și-a recăpătat liberul arbitru, voința lui Dumnezeu se retrage.... Și 
apoi, ființei umane i se dau legi pe care trebuie să le respecte pentru ca viața sa pământeană să aibă 
succes.... Pe de o parte, el este legat de legile naturii, iar pe de altă parte, i  se prezintă voința lui  
Dumnezeu, căreia trebuie să i se supună pentru ca dezvoltarea sa să progreseze și să fie dusă la bun 
sfârșit, deoarece scopul este de a se elibera de orice formă exterioară și de a intra în împărăția luminii 
ca un spirit liber.... să se întoarcă la casa Tatălui, la Dumnezeu, de la care ființa a provenit odată....

Amin

Preadamiții.... B.D. Nr. 9015

15. iulie 1965

u mult timp înainte ca primele ființe umane să locuiască pe Pământ, care au fost înzestrate de 
Dumnezeu cu liberul arbitru și cu intelect, existau deja creaturi asemănătoare oamenilor, a căror 

sarcină era de a face Pământul potrivit pentru următoarea umanitate. Ele efectuau munca instinctiv, 
adică mânate de legea naturii.... muncind pentru a se întreține, au cules fructe, au recoltat recolte și au 
construit locuințe.... au făcut tot ceea ce era instinctiv în avantajul lor. Cu toate acestea, ele nu puteau 
fi trase la răspundere pentru acțiunile lor, deoarece în ele nu era încă întrupată o ființă care să conțină 
toate  particulele  unui  spirit  originar  căzut.  Aceste  ființe  erau  deja  foarte  asemănătoare  cu  ființele 
umane, aveau fizic aceeași formă, dar nu erau nici conștiente de sine și nici nu puteau comunica între 
ele, doar dorința din ele era puternică de a se conserva și adesea ajungeau și la o vârstă înaintată,  
serveau la creație, ca să spunem așa, contribuind la remodelarea suprafeței Pământului, care era mereu 
mai pregătită pentru a oferi acum oamenilor o locuință care să le satisfacă nevoile. Dar acestor ființe 
nu li s-a dat încă o sarcină, ci doar au servit spiritele originare, care nu erau încă complet desăvârșite,  
ca o ultimă șansă de maturizare, pe care urmau să o continue apoi ca ființe umane cu liberul arbitru și 
intelectul liber.  Acești  preumani....  preadamiți....  nu puteau fi  considerați  adevărate "ființe umane" 
deoarece natura lor, aspectul și toate acțiunile lor corespundeau mai degrabă unui animal care este încă 
mult în urmă în dezvoltarea sa, doar forma era asemănătoare cu cea a unei ființe umane, și astfel s-a 
ajuns ca aceste ființe să fie numite mai târziu preumani, dar ele nu puteau suporta nicio comparație cu 
ființa umană care era în posesia liberului arbitru și a cunoașterii, pe care acum trebuia să le folosească 
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în mod corespunzător și din punct de vedere intelectual. Nici nu se poate spune că omul s-a dezvoltat  
mai întâi din acești preadamiți, căci el a fost o nouă creație pe care Dumnezeu a adus-o la lumină doar 
atunci când multe dintre primele spirite originare își așteptau întruparea. Ființa preumană a fost una 
dintre multele creații care trebuiau să-și îndeplinească scopul de a pregăti pentru ființa umană de mai 
târziu un cămin care să-i asigure o viață fără griji pe Pământ. (15.7.1965). Preadamiții erau acele ființe 
asemănătoare  oamenilor  care  nu  puteau  fi  considerate  responsabile,  deoarece  duceau  o  viață  de 
animale în care toate instinctele ieșeau în evidență.... care au trăit pe Pământ cu mult înainte de ființa  
umană.... care nu aveau conștiința egoului și nu puteau trăi decât în grupuri.... care, prin urmare, nu se 
găseau decât acolo unde oamenii au stat mai târziu, pentru care au pregătit teritoriul actual printr-o 
activitate regulată. Ea era înnăscută în aceste ființe și se exprima prin cultivarea unor întinderi mari de 
terenuri,  prin  răspândirea  sistematică  a  substanțelor  vitale  și  prin  recoltarea  acestor  întinderi  de 
pământ. Au făcut toate acestea inconștient, dintr-un instinct natural de a se conserva.... S-au luptat 
între ele și cel mai puternic a câștigat. Și astfel au contribuit și ele la faptul că, din nou și din nou, noi 
ființe spirituale s-au întrupat, chiar dacă numai pentru o perioadă scurtă de timp, unde și-au dovedit 
forța, unde au ieșit la iveală instincte mai mult sau mai puțin puternice, care au devenit din ce în ce 
mai slabe cu cât trăiau mai mult, iar apoi au ajuns încet la maturitate pentru a putea intra în ultima 
întrupare ca ființă umană. Așadar, ființele asemănătoare oamenilor au existat cu mult înainte de primii 
oameni, dar nu pot fi puse în legătură cu oamenii de drept. Erau cu siguranță comparabile cu ei în 
forma  lor  exterioară,  dar  trăiau  ca  animalele....  atât  prin  instinctele  lor,  cât  și  prin  modul  de 
reproducere, care se dezvoltau în funcție de substanța lor spirituală, și făceau parte și din numeroasele 
opere de creație care au dispărut din nou după ce și-au îndeplinit sarcina lor pământească, astfel încât 
ființele nu mai aveau nevoie de astfel de creații, și care acum s-au stins complet ca atâtea creații pe 
care Pământul le-a adăpostit pentru o vreme pentru ca apoi să facă loc din nou noilor creații.... Cu 
toate  acestea,  nu  se  poate  spune  că  omul,  în  forma  sa  actuală,  s-a  dezvoltat  din  aceste  creații 
preumane, ci că a fost și este o creație nouă, înzestrată cu liberul arbitru și cu intelect, care acum 
trebuia  să-și  dovedească  valoarea,  redobândind astfel  și  conștiința  egoului.  Măsura  în  care  acești 
preadamiți  puteau să posede și  ei  o  anumită inteligență depindea doar  de gradul  de maturitate  al 
particulelor sufletești din ei, care însă nu erau capabili să gândească, iar această inteligență se exprima 
doar în activitatea creatoare, adică se desfășura în mod inconștient. Cu toate acestea, această activitate 
a creat și cele mai mari miracole, așa cum se poate vedea adesea în natură, că s-au format căi prin care 
aceste ființe puteau ajunge unele la altele, că au creat defileuri și pasaje subterane și astfel au creat mai 
întâi condițiile prealabile pentru ca oamenii să poată duce o viață corectă atunci când a venit timpul ca 
primele spirite originare să se întrupeze ca oameni.... Cu cât oamenii se răspândeau mai mult (spiritele 
originale așteptau acum să se întrupeze), cu atât preumanii se diminuau, deși acest lucru s-a întâmplat 
doar treptat până când rasa umană a venit la viață pe Pământ și a început pentru ea perioada de probă,  
în care fiecare spirit original, odată căzut, trebuia să se dovedească pe sine însuși, dar, prin urmare,  
ființa umană trebuie, de asemenea, să fie înzestrată cu conștiință de sine, intelect și liber arbitru pentru 
a lua calea pe acest Pământ care îl va duce înapoi la Tatăl din care a provenit cândva.

Amin

Cursul de dezvoltare al spiritualului.... B.D. Nr. 7699

14. septembrie 1960

oi ați trecut prin întreaga creație.... Aceasta este o vorbă mare care vă va fi înțeleasă doar atunci 
când veți cunoaște planul Meu de întoarcere, planul Meu de spiritualizare a tuturor celor imaturi 

spiritual, când veți cunoaște corelațiile care sunt motivul parcursului vostru prin creație. Pentru că 
doar ca ființă umană sunteți din nou ființa originală care ați fost când v-am creat și v-am scos din  
Mine.... Căci fosta voastră apostazie față de Mine în adâncurile cele mai adânci a avut ca rezultat și 
dizolvarea voastră, astfel încât ați parcurs calea prin creație în nenumărate substanțe individuale care 
au fost încorporate în operele creației și care trebuiau să-și îndeplinească scopul, pentru a parcurge 
astfel încet calea dezvoltării ascensionale, care presupune întoarcerea ființei spirituale.... transformarea 
esenței sale.... în conformitate cu planul Meu etern de mântuire. Pentru că fiecare lucrare a creației are 
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o  sarcină,  care  constă  în  a  servi  unui  scop.  Prin  slujirea  constantă  în  legea  constrângerii,  ființa 
spirituală este eliberată în mod repetat de forma sa exterioară și se poate întrupa într-o nouă formă 
exterioară, continuând astfel până când atinge maturitatea necesară pentru a se întrupa ca ființă umană. 
Acest curs de dezvoltare prin intermediul creațiilor Pământului duce irevocabil la maturitate, pentru că 
este parcurs sub legea constrângerii. Voința Mea determină și, în conformitate cu această voință, totul 
se aranjează în legile Mele, iar acum se produce și maturizarea, chiar dacă este nevoie de timpuri lungi 
și nesfârșite, până când se ajunge la un anumit grad în care substanțele individuale s-au adunat din nou 
și  acum,  întrupat  ca ființă  umană,  sufletul  originar  parcurge  ultimul  traseu pământesc pentru  a-și 
finaliza spiritualizarea. Cu toate acestea, această cale prin creație nu poate fi oprită în mod arbitrar sau 
înlocuită cu un alt proces.... trebuie să fie parcursă de fiecare ființă care vrea să se întoarcă la origini, 
să ajungă la înălțime din adânc și să redevină perfectă, așa cum a fost la început. Căci creația materială 
a luat ființă doar prin voința Mea, pentru că am văzut-o ca pe o cale pe care creațiile Mele, care erau 
abisal  de  îndepărtate  de  Mine,  se  puteau  apropia  din  nou de  Mine.  Creația  însăși  este  substanța 
spirituală căzută, care s-a întărit în substanță spirituală și care a fost acum remodelată prin voința Mea 
în cele mai diverse forme cărora le-am atribuit scopul și destinul lor: Să aducă încet-încet substanța 
spirituală la maturitate și să ofere tot mai multe noi modificări de formă substanței spirituale pentru a 
ajunge la o maturitate tot mai înaltă.... pentru a tinde în cele din urmă spre țelul final ca ființă umană 
întrupată ca ființă conștientă de eu-l propriu.... pentru a căuta și găsi în mod conștient unificarea cu 
Mine și pentru a fi realizat întoarcerea finală la Mine.... Numai că acesta este scopul fiecărei opere de 
creație, ca în ea să se poată adăposti substanțe spirituale, cărora le este prescrisă ascensiunea spre 
Mine și care realizează și această lentă dezvoltare ascendentă prin voința Mea, pentru că slujește, chiar 
dacă în legea constrângerii, și prin slujire se răscumpără din nou și din nou din formă. Dar eternități 
vor mai trece până când ultima ființă spirituală se va fi adunat în toate particulele sale.... și până când 
spiritul meu potrivnic, Lucifer, se va întoarce de bunăvoie la Mine pentru că este complet neputincios,  
când toate ființele create de el îl vor fi părăsit de bunăvoie, care acum se îndreaptă spre Mine pentru că 
Mă  recunosc  drept  Domnul  și  Creatorul  lor....  Numai  atunci  adversarul  Meu  își  va  recunoaște 
neputința totală și va tânji din nou după putere și lumină, tânjește după iubirea Mea care odinioară îl 
făcea nemărginit de fericit, iar acum se deschide de bună voie el însuși iluminării Mele de iubire și se 
întoarce din nou la Mine ca fiu al Meu....

Amin
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Omul 

A evoluat omul sau a fost o creație nouă?.... B.D. Nr. 8235

9. august 1962

u poate exista nicio contradicție în cunoștințele spirituale pe care le primiți de la Mine Însumi, pe 
care spiritul Meu vi le-a împărtășit vouă, voi care sunteți în slujba Mea și sunteți instruiți să 

transmiteți adevărul pur de la Mine semenilor voștri, să răspândiți Cuvântul Meu care este menit să vă 
lumineze. Pentru că vreau să luminez întunericul spiritual în care trăiesc oamenii, mai ales dacă doriți 
și voi înșivă o explicație: Lucrarea de creație pe Pământ a durat o cantitate infinită de timp până a  
devenit ceea ce este acum....o creație care trebuie să aducă omului ultima perfecțiune. Și în acest timp 
nesfârșit de lung, spiritele primordiale, dizolvate în cele mai mici particule, au trecut prin nenumărate 
lucrări de creație pentru a se dezvolta tot mai mult. Spiritul solidificat a prins încet viață, așa cum vi s-
a spus deja de multe ori. A parcurs drumul lung și nesfârșit într-o stare de constrângere, adică toate  
creațiile au îndeplinit scopul și destinul pe care li l-am atribuit..... niciuna dintre entitățile legate nu au 
avut control asupra lor,  dar s-au maturizat încet....  Formele au fost  create pentru toate gradele de 
maturitate ale efortului spiritual de a se ridica; lumea pietrelor, a plantelor și a animalelor era infinit de 
diversă în formele sale și toate erau însuflețite de particulele acelor spirite primordiale căzute care se 
uneau din ce în ce mai mult și în cele din urmă deveneau creaturi vii mai mici și mai mari, care se 
uneau din nou atunci când părăseau formele și erau în cele din urmă concepute în forme care deja 
semănau foarte mult cu forma unei ființe umane. Întregul curs îndelungat al dezvoltării s-a desfășurat 
sub legea Mea, sau de asemenea: Sub legea naturală au avut loc toate procesele în această creație care 
a luat naștere prin voința Mea. Spiritele primordiale își pierduseră conștiința eu-lui prin căderea lor în 
adâncuri,  dar într-o zi  aveau să-și recapete această conștiință a eu-lui și  să se întrupeze în ultima 
formă, cea umană, pentru a finaliza cursul de dezvoltare ascendentă. Ultimele forme aflate în stare de 
constrângere au devenit, așadar, din ce în ce mai asemănătoare cu cele umane, dar nu se aflau încă în 
stadiul  conștiinței  de  Eu,  acționau  instinctiv,  după  voința  Mea....,  deși  exercitau  deja  funcții 
asemănătoare cu cele ale unei ființe umane.....Cu toate acestea, ele erau incapabile să gândească, nu 
aveau intelect și liber arbitru și, prin urmare, nu erau responsabile, ci erau împinse la acțiunile lor de 
inteligențe spirituale, așa cum tot ceea ce era spiritual încă legat în formă era supus unor gardieni care, 
ca să spunem așa, transferau voința Mea către această ființă spirituală legată, conform legii naturale. 
Și a venit momentul în care spiritele primordiale mature puteau primi înapoi liberul arbitru, prin care 
urmau să fie testate dacă doreau să se întoarcă la Mine sau să rămână cu adversarul Meu..... Și pentru 
aceste spirite primordiale am creat forma ființei umane.... Voința Mea a dat naștere la toate operele 
creației și mai ales la creaturi vii din ce în ce mai mari, transformând gândurile Mele în formă.... Și de  
aceea aceste creaturi vii erau reprezentate în cele mai diverse forme, dar fiecare formă era diferită....  
Existau cele mai diverse specii care nu semănau deloc între ele, care continuau să se reproducă, dar 
rămâneau mereu aceleași creații.... Când forma ființei umane a devenit necesară pentru primele spirite 
primordiale ajunse la maturitate, am pus din nou în aplicare o lucrare de creație prin voința Mea, care 
a fost cu adevărat și o lucrare miraculoasă a întregii Mele creații..... o ființă care a fost îmbinată cu 
multă artă, care a fost creată după voința Mea pentru a-și putea îndeplini sarcina pământească.... pe 
care am "creat-o",  dar care nu s-a  "dezvoltat"  din creațiile  deja  existente....  ființele  asemănătoare 
oamenilor....  Pentru că această formă a fost destinată să adăpostească un spirit primordial, o ființă 
exteriorizată cândva de Mine, care a fost imaginea Mea și care va redeveni astfel.... Și de aceea trebuia 
să fie înzestrată cu intelect, voință liberă și conștiință de sine, iar acestea nu s-au dezvoltat lent în 
ființele de tip animal, ci au fost date formei umane atunci când spiritul primordial a luat în stăpânire 
prima formă.... și vor fi întotdeauna date fiecărei ființe umane ca aparținând sufletului său atunci când 
acesta, ca suflare divină, animă ființa umană la naștere..... Apoi, oamenii s-au reprodus din nou, cu 
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siguranță, în conformitate cu legea Mea a naturii, dar vor rămâne întotdeauna aceleași creaturi ca și 
prima ființă umană, Adam. Ei nu se vor transforma în alte creaturi, ci această schimbare va fi de acum 
înainte doar un act al sufletului, care la început Îmi poate rezista și în timp poate atinge cea mai înaltă  
perfecțiune ca ființă umană....  Corpul uman, însă, va rămâne așa cum l-am creat când sufletul lui 
Adam a intrat în posesia lui.... Actul de creație a Pământului cu tot ceea ce este în el, pe el și deasupra 
lui, cu toate creațiile moarte și vii, a durat, cu siguranță, un timp nesfârșit de lung, dar o etapă în  
dezvoltarea ascendentă pentru spiritualul căzut s-a încheiat, ca să spunem așa, când toate particulele 
unui spirit primordial s-au adunat din nou și a început ultimul proces de întoarcere la Mine..... Iar 
această umblare pe Pământ ca ființă umană a necesitat, de asemenea, o nouă creație din partea Mea, o  
formă care să îndeplinească toate cerințele pentru a putea trece ultimul test al liberului arbitru. Și  
astfel, ființa umană se poate considera o creație specială din partea Mea, deoarece este singura ființă 
de pe Pământ care este înzestrată cu intelect, rațiune și voință liberă.... semnele unei origini divine,  
care, prin urmare, este de asemenea capabilă să recunoască un Dumnezeu și un Creator mai presus de 
ea însăși, Care i-a dat viață, și care, prin urmare, poate ajunge la perfecțiunea finală pe acest Pământ, 
dacă voința sa liberă se străduiește serios pentru aceasta....

Amin

Cunoașterea de către suflet a vieții pământești.... B.D. Nr. 8243

17. august 1962

e îndată ce Îmi veți adresa o întrebare, vă voi răspunde și vă voi instrui, astfel încât și voi veți 
înțelege corect și orice ambiguitate va fi înlăturată: Viața pământească ca ființă umană pentru 

sufletul întrupat în ea.... pentru spiritul primordial, odată căzut.... este o încercare grea a voinței sale, 
care este liberă, așa cum a fost atunci când spiritul primordial a ieșit din Mine. Pentru că două tabere 
vor lupta pentru ea, și numai ea va decide rezultatul acestei bătălii. Gardienii spirituali îi stau mereu 
alături, dar nu au voie să intervină în liberul său arbitru.... Și, de asemenea, nenumărate forțe opuse se 
străduiesc să doboare din nou ființa umană....  Dar există posibilitatea ca ea să devină stăpână pe 
acestea din urmă, să-și îndrepte voința spre Mine fără încetare și apoi să primească în mod constant 
puterea de a rezista și  să treacă testul voinței  sale.  Dar cum spiritul  primordial  este încă complet 
ignorant la începutul întrupării sale ca ființă umană, deoarece s-a lipsit de lumina, de înțelepciunea, de 
cunoașterea sa, prin apostazia sa, prin respingerea luminii Mele de iubire, trebuie să fie instruit, iar  
acest lucru se întâmplă și din exterior și din interior.... prin scânteia spirituală pe care i-am transmis-o, 
care îl va îndemna constant din interior să facă binele, iar acum va transmite și o lumină interioară 
ființei umane. Mai mult, voi dirija întotdeauna circumstanțele unei persoane astfel încât aceasta să 
poată învăța și din ele, pentru că, de fiecare dată, gardienii săi spirituali îi vor influența gândirea astfel 
încât aceasta să ia direcția corectă, astfel încât să determine voința de a se întoarce spre Mine, iar apoi  
Eu Însumi voi putea avea un efect neobișnuit asupra sa. Astfel, am grijă în toate felurile ca spiritul  
primordial să-și poată atinge scopul în timpul existenței sale pământești ca ființă umană, de îndată ce 
și-a exprimat voința de a trece acest ultim test al voinței ca ființă umană. Dar niciodată un suflet.... un  
spirit primordial care a trecut prin creație într-o stare de constrângere.... nu este forțat la această ultimă 
întrupare....  Starea  de  constrângere  încetează  în  momentul  în  care  toate  particulele  unui  spirit 
primordial s-au reunit din nou, iar din acest moment acest spirit primordial este din nou liber, nu mai 
este  supus niciunei  constrângeri,  nici  din partea  Mea,  nici  din partea adversarului  Meu.  El  poate 
decide singur. Opoziția lui față de Mine s-a diminuat în timpul ascensiunii sale din abis, până într-atât 
încât acum este matur pentru a putea parcurge calea ca ființă umană pe Pământ, dar trebuie să accepte 
acest dar al harului în mod voluntar.... Și, prin urmare, soarta lui pământească îi va fi prezentată și 
lui.... Spiritul primordial recunoaște, prin permisiunea Mea, că nu este încă în casa lui, unde îl așteaptă 
gloriile,  și  tânjește  după  ea....  Dar  recunoaște  și  că  doar  parcursul  ca  om îl  duce  înapoi  la  casa  
pierdută.... De asemenea, el știe că acum trebuie să ia din nou o formă, iar această cunoaștere îl poate 
face să întârzie și parcursul său ca om.... Dar, în cea mai mare parte, își asumă de bunăvoie întruparea 
ca ființă umană și se simte suficient de puternic pentru a trece ultimul test de voință. Dar el va decide  
liber pentru el însuși și, prin urmare, cursul său pământesc îi este arătat văzându-se pe sine în diferitele 

D

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 37/149



situații ale vieții, pe care crede că le poate depăși cu ușurință și, de aceea, este dispus să ia și ultima 
cale în formă.... Dar Eu știu care este gradul de maturitate al fiecărui spirit primordial și pot lăsa cursul 
pământesc să treacă pe lângă el ca o umbră, știu de asemenea cum acest proces asemănător unui vis 
atinge sufletul individual și, în consecință, pot determina acum întruparea sa în forma umană, care 
devine o ființă vie doar atunci când spiritul primordial a luat în stăpânire această formă. Voi, oamenii, 
puteți crede că Eu pot face orice, că pot da și unui spirit complet orb o scânteie de lumină care îl face 
să vadă pentru o clipă.... și că aceste clipe sunt suficiente pentru a-i face voința activă, pe care spiritul 
inițial o poate folosi din nou când toate substanțele sale se vor uni din nou..... De asemenea, trebuie să  
știți și să credeți că pentru Mine nu este necesară nicio durată de timp și că voința Mea aduce totuși 
ceea ce Eu consider necesar.... Iar această manifestare a voinței unui spirit primordial de a lua forma 
unei ființe umane este necesară, pentru că a ieșit din starea sa legată și acum va putea decide în mod 
liber asupra cursului său pământesc ca ființă umană. Cu toate acestea, corpul fizic al ființei umane nu 
devine viabil decât atunci când spiritul primordial, ca "suflet", a intrat în posesia lui. Dar chiar și  
acum, ființa umană este mai întâi ghidată de spiritele sale păzitoare, este introdusă încet în cunoaștere;  
de asemenea, trebuie să se maturizeze ca ființă umană înainte ca liberul său arbitru și intelectul său să 
se poată exprima rațional. Este ultimul curs de dezvoltare pe acest Pământ care poate aduce eliberarea 
completă a spiritului primordial, dacă el însuși se străduiește să o obțină, dacă doar acordă atenție 
vocii liniștite din interiorul său, impulsului interior care este expresia scânteii Mele spirituale divine 
plasate în ființa umană..... Dar adversarul Meu are același drept asupra lui în timpul vieții pământești  
și caută să și-l afirme.... Omul este expus în permanență la influențe de sus și de jos, dar el însuși  
trebuie să decidă cine va avea putere asupra sa. Și acesta este testul final al voinței sale, că el se 
îndreaptă conștient spre Mine, ca Dumnezeu și Tată al său, și nimeni nu-i poate lua această decizie 
liberă, dar el va fi sprijinit în toate felurile, pentru că și Eu tânjesc după întoarcerea sa și Îmi conduc  
cu adevărat copilul de mână, ca un Tată bun, dacă se lasă apucat de mână și se lasă atras de Mine....  
Pentru că vreau ca toate creaturile Mele să devină fericite și am luat în considerare toate posibilitățile 
pentru a atinge acest scop al Meu....

Amin

Curs  de  dezvoltare....  Legea  constrângerii....  Stadiul  liberului 
arbitru.... 

B.D. Nr. 5125

6. mai 1951

imic nu este fără scop și fără finalitate.... Tot ceea ce există a fost creat de Dumnezeu și adus la 
existență pentru a îndeplini un scop. Prin urmare,  fiecare lucru are și  el  un scop, trebuie să 

servească într-un anumit fel pentru a-și îndeplini scopul. Chiar și cea mai mică operă a creației, cea 
mai mică ființă vie, are o sarcină pe care trebuie să o îndeplinească și este, ca să spunem așa, obligată 
să o facă, deoarece tot ceea ce este creat se află sub incidența unei legi a naturii și, prin urmare, nu 
poate  acționa  în  afara  legii.  Cu  toate  acestea,  chiar  și  ceea  ce  se  realizează  în  temeiul  legii  
constrângerii rămâne, ca să spunem așa, o slujire, deoarece este întotdeauna în avantajul unei alte 
opere de creație, este necesar pentru crearea și întreținerea acesteia. Astfel, nu există nimic în întregul 
univers care să nu aibă un scop, care ar fi creat fără scop. Dar scopul și destinul final este eliberarea 
spiritualului, la care contribuie, așadar, întreaga operă a creației, conform planului divin și înțelept din 
veșnicie. Numai în scopul răscumpărării spiritualului a luat ființă întreaga creație, iar fiecare lucrare 
individuală a creației îndeplinește acest scop în legea constrângerii.

N

Dar este diferit în cazul ființei umane, care este, cu siguranță, tot o operă a creației lui Dumnezeu, 
dar care nu este supusă legii constrângerii în gândirea, voința și acțiunea sa. Ființa umană exterioară, 
forma fizică, este încă supusă legii constrângerii, deoarece este încă formată din spiritual, care se află 
încă la începutul dezvoltării sale. Sufletul său, însă, are o anumită libertate, se poate dezvolta după 
propria  voință  și,  prin  urmare,  nu  este  supus  acestei  legi  de  către  Dumnezeu.  Cu  toate  acestea,  
dezvoltarea sa, eliberarea sa din robia materiei pământești, depinde și de voința sa de a fi activ în 
slujire.... Astfel, slujirea este scopul real al existenței sale pământești. Și, din moment ce nu este forțat  
să servească, trebuie să se dezvolte în el iubirea, care este cel mai sigur impuls pentru activitatea de 
slujire. Ceea ce s-a petrecut și s-a realizat în timpuri nesfârșite în legea constrângerii urmează acum să 
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cunoască punctul culminant ca ființă umană, dar în liberul arbitru. Ființa umană ar trebui să slujească 
în iubire pentru a se elibera astfel complet de starea legată, pe care spiritul o resimte ca pe o cătușă și 
ca pe o restricție a plenitudinii sale primordiale de forță și lumină. Sufletul ființei umane poate atinge 
acest țel pe Pământ dacă are voința serioasă de a face acest lucru, însă nu este obligat să îl atingă,  
deoarece  Dumnezeu  i-a  dat  libertate  de  voință,  astfel  încât  să  îl  poată  alege  liber  pe  El  sau  pe 
adversarul Său, care l-a făcut lipsit de libertate și de care, prin urmare, trebuie să se elibereze. Iubirea 
slujitoare este cheia pentru a ne elibera de închisoarea nesfârșită.... (6.5.1951). Ceea ce ființa trebuia 
să facă în conformitate cu voința lui Dumnezeu în lungul parcurs al întregii creații, va face acum în 
ultima etapă a liberului arbitru....  ar trebui să servească din dragoste....  Prin aceasta își dovedește 
originea divină, căci iubirea modelează ființa divină și se modelează din nou în ceea ce a fost de la 
început, acceptă din nou ceea ce a renunțat în liberul arbitru din aroganță. De îndată ce omul slujește 
cu iubire, ofensa sa împotriva lui Dumnezeu este anulată, a ieșit din starea de păcat și a regăsit drumul 
spre Dumnezeu, de Care voia să se îndepărteze..... (se distanțase) și-a recunoscut calitatea de copil și 
dorește să intre în relația corectă cu Tatăl, iar prin iubire devine un copil potrivit al lui Dumnezeu.... 
Dar totul trebuie să se întâmple în liberul arbitru, iar acesta este testul vieții sale pământești pe care 
trebuie neapărat să-l treacă. Ființa umană poate ajunge la țintă pentru că este ajutată de Dumnezeu în 
toate privințele, dar poate, de asemenea, să fi parcurs în zadar întregul curs lung de dezvoltare în 
starea de constrângere dacă, în loc să progreseze în sus în stadiul de ființă umană, stă pe loc sau chiar 
regresează. Apoi abuzează din nou de liberul său arbitru.... nu se folosește de numeroasele posibilități 
care i se oferă pentru a atinge scopul și atunci trebuie să suporte și consecințele.... un parcurs reînnoit 
prin întreaga creație. Odată ce își va atinge cu siguranță țelul, dar ființa însăși determină durata în care 
va fi  legată,  căci  Dumnezeu i-a  dat  liberul  arbitru,  pe care îl  și  respectă,  pentru ca ea să  devină 
perfectă....

Amin

Stadiul conștiinței Eu-lui.... B.D. Nr. 7413

21. septembrie 1959

oi, oamenii, sunteți conștienți de eu-l vostru.... Și acesta este semnul că sunteți ființe inteligente, 
adică capabile să gândiți și, prin urmare, ființe care provin de la Dumnezeu, care au fost create 

ca imagini ale Lui și care, prin urmare, sunt conștiente de ele însele. Dar între acest timp și momentul 
în care trăiești acum pe Pământ există o perioadă de timp infinit de lungă în care ai fost lipsit de  
conștiința de sine, o perioadă în care, cu siguranță, ai însuflețit lucrările creației ca esență, dar această 
esență nu a fost conștientă de sine, deoarece a trecut prin aceste lucrări de creație doar ca o particulă a 
unei ființe care a fost odată conștientă de sine. Abia după ce toate particulele s-au adunat din nou,  
ființa s-a întrupat ca om și apoi a intrat din nou în stadiul conștiinței eu-lui, în care acum are și el o 
sarcină de îndeplinit.  Prin urmare,  ca om, ființa  poartă  acum și o anumită responsabilitate  pentru 
dezvoltarea sa, pentru că este capabilă din punct de vedere intelectual să recunoască avantajele și 
dezavantajele modului de viață, adică poate judeca modul în care modul său de viață influențează eu-l 
real  al  ființei  umane....  sufletului.....  Atâta  timp  cât  ființa  nu  era  conștientă  de  sine  în  etapele 
preliminare, ea nu avea nici o responsabilitate de purtat și se afla sub legea constrângerii.... a îndeplinit 
ceea ce îi  fusese încredințat  prin voia lui  Dumnezeu. Ea a acționat din instinct,  adică ghidată de 
inteligențe spirituale care au influențat atât de mult spiritualul în lucrările de creație, încât a desfășurat 
activitatea care era destinul ei. Acum este diferit în stadiul de ființă umană, unde ea se poate decide 
pentru sine, unde ea gândește și acționează, unde are libertate deplină de gândire, de dorință și de 
acțiune ca ființă conștientă de sine. Iar acum ar trebui să gândească, să vrea și să acționeze conștient în 
conformitate cu voința lui Dumnezeu, nu mai este determinată de voința lui Dumnezeu, ci propria 
voință ar trebui să o determine și întotdeauna sub impresia conștiinței eu-lui, căci ființa umană se 
simte pe sine ca fiind determinantă, este conștientă de ea însăși.... Ea nu mai este sub influența altora,  
ci ea însăși își dirijează voința după bunul plac și știe că trebuie să răspundă pentru modul în care o 
dirijează.  Iar  acest  lucru deosebește ființa umană de animal,  care este și el  deja foarte avansat în 
dezvoltarea sa, dar care, până la ultima întrupare, ca ființă umană, rămâne întotdeauna o creatură care 
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se află sub legea constrângerii și nu se poate decide liber, oricât de inteligentă ar părea. Ea nu și-a 
recăpătat încă conștiința eu-lui și, prin urmare, nu a atins încă ultimul stadiu de întrupare. Dar va 
ajunge și la ultima etapă, pentru că toate ființele spirituale își asumă odată cursul vieții pământești,  
unde se întrupează ca ființe umane și sunt, de asemenea, conștiente de ego. Dar faptul că ființa umană 
este o ființă conștientă de sine ar trebui să o conducă la concluzia că Creatorul și Proiectantul său,  
Dumnezeul său din eternitate, nu poate fi un spirit nesubstanțial, ci că, în calitate de ființă suprem de 
perfectă, este, de asemenea, capabilă să gândească și are liberul arbitru, altfel nu ar fi putut ieși din El 
astfel  de creaturi  care prezintă aceste semne ale  divinității.  (21.9.1959) Pentru că de la om....  cel 
creat.... se poate deduce și Dumnezeu, Creatorul. Ființa cea mai înaltă trebuie să fie conștientă de Eu-l  
ei, așa cum este conștientă de eu-l ei ființa umană, numai că în cea mai înaltă perfecțiune, deoarece 
ființa umană este în mod incontestabil o ființă încă imperfectă. Dar, în ciuda tuturor imperfecțiunilor,  
ea are conștiința eu-lui ei și numai aceasta face din ființa umană o ființă divină, care a fost creată ca El 
și care va deveni din nou aceeași perfecțiune în care a ieșit odată din Dumnezeu. "Conștiința de "eu" 
este cel mai mare miracol în opera de creație a "omului"..... Oamenii ar trebui să se gândească la faptul 
că ar trăi o viață moartă dacă nu ar avea această "conștiință a Eu-lui", care este ceea ce dă fiecărui om 
amprenta sa personală: Să se recunoască pe sine ca ființă capabilă să gândească, iar acum să se poată 
decide pentru sine în liberul arbitru, pentru că ființa umană poate gândi și despre sine și se poate 
integra în cadrul creației în conștiința Eu-lui.... în conștiința de a fi capabilă să determine singură ce 
vrea  "eu"-ul  său....  Conștiința  de  Eu  este  un  semn  evident  al  divinității,  căci  este  un  semn  de 
apartenență la o ființă asemănătoare, Care l-a chemat la existență.... chiar dacă ființa ca ființă umană 
este doar o imagine transformată a ceea ce Dumnezeu a creat cândva.... dar a primit conștiința eu-lui 
și, prin urmare, se poate transforma din nou în ființa originală care a fost la început. Este posibil, în 
stadiul  de  ființă  umană....  în  stadiul  de  conștiință  a  eu-lui....  tot  ceea  ce  ea  dorește,  chiar  dacă 
posibilitatea de a realiza este uneori îngrădită de voința lui Dumnezeu, dar ea este capabilă să planifice 
și să gândească, pornind mereu de la ea însăși, simțindu-se mereu în centrul a tot ceea ce se întâmplă, 
pentru că știe că este acolo și nu-și mai pierde această conștiință. Din acest motiv, însă, va fi chemată  
într-o bună zi să dea socoteală pentru modul în care s-a adaptat în viața pământească la acest mare har, 
să  știe  că  este  o  ființă  conștientă  de  sine,  care  a  fost  modelată  de un  Creator  pentru  a  se  putea 
recunoaște  pe  sine  și  pentru  a  putea  stabili  o  relație  corectă  cu  Creatorul  său  din  interiorul  său. 
Capacitatea de a gândi aparține conștiinței eu-lui și poate produce doar roadele potrivite, dar liberul 
arbitru trebuie să fie mereu activ, ceea ce aparține tot unei creaturi divine.... Iar acest liber arbitru 
trebuie  să  folosească  corect  toate  darurile  divine,  atunci  ființa  va  urma  și  în  timpul  vieții  sale 
pământești ca ființă umană calea care duce irevocabil la convertire, și se va întoarce în casa Tatălui în 
toată perfecțiunea, așa cum a pornit odată de acolo....

Amin

În  starea  de  constrângere,  dezvoltarea  ascendentă  este 
asigurată.... ca ființă umană?.... 

B.D. Nr. 8936

16. februarie 1965

retutindeni în creația Mea, oricare ar fi ea, este un progres în dezvoltare, chiar dacă voi, oamenii, 
nu-l puteți urmări.... Cu toate acestea, Cuvântul Meu trebuie să vă fie de ajuns pentru ca nimic să 

nu se întoarcă într-o stare care a fost deja depășită.... Acest lucru se poate întâmpla doar în stadiul de 
ființă umană, deoarece depinde de ființa umană să urmeze calea ascendentă sau să coboare din nou în 
abis. Și dacă vă gândiți că v-au trebuit veacuri întregi pentru a fi admiși la întrupare ca ființă umană,  
dacă vă gândiți la drumul infinit de lung pe care a trebuit cu siguranță să îl câștigați o dată cu această  
întrupare, atunci vă veți simți responsabili și în timpul acestui timp pe Pământ, care într-adevăr nu 
poate fi numit decât scurt în comparație cu timpul de pre-întrupare prin creații de diferite tipuri. Și 
totuși,  tocmai acest  moment ca ființă umană este decisiv pentru soarta voastră viitoare.  Pentru că 
înainte de a umbla pe Pământ într-o stare de constrângere, nu puteați face nimic altceva decât să-Mi 
îndepliniți voința și, prin urmare, trebuia inevitabil să vă înalțați. Dar acum modul vostru de viață este  
o chestiune de voință liberă.... Ceea ce a trebuit să faceți în etapele preliminare.... slujind.... este acum 
lăsat la latitudinea voastră, nu mai sunteți forțați să o faceți, ci iubirea din voi ar trebui să vă îndemne 
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să o faceți, dar trebuie să aprindeți iubirea în voi înșivă, atunci a sluji va deveni ușor pentru voi și 
cursul vostru pământesc vă va conduce și mai sus.... Din acest motiv, este cel mai important lucru în 
viața pământească atunci când vi se prezintă semnificația unei vieți de iubire, când cunoașteți efectul 
ei și pericolul lipsei de iubire, care vă poate aduce un regres și este îngrozitor pentru voi. Anterior, Eu 
Însumi v-am atras în sus, deoarece dragostea Mea v-a urmărit și v-a creat mereu oportunități pentru ca 
voi să vă puteți întrupa odată ca ființe umane. Dar acum trebuie să-Mi retrag voința de la voi, trebuie  
să vă las pe voi să continuați să vă străduiți să vă înălțați.... Deși v-am dat un mare dar de har pentru 
viața voastră pământească de om....  dându-vă o scânteie din spiritul  Meu divin,  o parte din Mine 
Însumi.... dar pe care trebuie să o aprindeți voi înșivă și care este sarcina voastră în viață.... Și a trebuit 
să vă dau această scânteie de iubire, altfel ați fi căzut din nou pradă adversarului Meu, care acum are și 
el dreptul de a lupta din nou pentru sufletul vostru, ceea ce nu i-a fost posibil înainte. Și astfel, trebuie 
să  vă  confruntați  cu  siguranță  cu  atacurile  sale,  pe  de  o  parte,  dar,  cu  toate  acestea,  aveți  o 
contrapondere.... Scânteia Mea divină de iubire.... cu care îl puteți ține departe de voi, împotriva căreia 
el este neputincios.... întotdeauna cu condiția să hrăniți această scânteie în voi înșivă, să folosiți pe 
deplin darul Meu de har, pentru că atunci vă veți atinge în siguranță și scopul care v-a fost stabilit  
pentru viața pământească. Dar dacă ignorați această scânteie de iubire, atunci el vă controlează, vă va 
atrage mereu mai adânc și va putea să vă stăpânească din nou, pentru că voi înșivă îi acordați puterea 
de a face acest lucru. Dar atunci tot progresul vostru pământesc de până atunci va fi fost în zadar și nu 
voi putea să vă salvez de o nouă cădere în abis.... Din acest motiv, este extrem de necesar ca toți 
oamenii să cunoască Evanghelia iubirii, să experimenteze efectele unei vieți de iubire și să știe că sunt 
responsabili pentru viața lor pământească. Pentru că Eu pot face totul, pot crea toate posibilitățile 
pentru voi, vă pot ghida destinul pentru ca voi să Mă găsiți, dar nu pot să vă forțez voința liberă. 
Trebuie  să  luați  voi  înșivă  decizia  finală  și  toate  binecuvântările  pe  care  le  puteți  folosi  sunt  la 
dispoziția voastră.... Dar depinde de voi dacă și când veți ajunge la înălțimea de la care nu veți cădea 
în abis....

Amin
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Căderea lui Adam - Misiunea lui Iisus 

Vechiul Testament.... B.D. Nr. 0185

17. noiembrie 1937

inele tău duhovnicesc va crește dacă te vei încredința de bunăvoie nouă și vei rămâne unit cu 
Mântuitorul tău într-o dragoste constantă. Noi am fost însărcinați să te inițiem în învățăturile 

Vechiului Testament.
B

Înainte  ca  Mântuitorul  să  devină  om,  Dumnezeu  a  dat  glasul  Său  profeților  Săi  și  a  transmis 
poruncile Sale prin intermediul lor.  Ei au fost învățați că va veni Mesia,  de la care va veni toată 
mântuirea pentru omenire. Dar în nici un caz Domnul Dumnezeu nu i-a însărcinat să facă cunoscute 
păcatelor părinților..... Așa cum Dumnezeu le vorbește a lor Săi chiar și astăzi, El le-a spus întotdeauna 
oamenilor să meargă în credință și dragoste pentru Creator. Și totuși, prin intermediul oamenilor au 
luat ființă hrisoave menite să mărturisească voința Domnului..... Ar putea fi numit prezumțios dacă 
astfel de scrieri nu ar fi fost create cu cele mai bune intenții de a sluji pe Domnul și Creatorul Cerului  
și al Pământului.

Și acum aceste  învățături  duc la  negarea a  tot....  chiar  cuvintele  Domnului  Însuși,  care le-a dat 
oamenilor ca o binecuvântare prin profeții Săi. De aceea, nu respingeți ceea ce vă scapă din vedere....  
Lăsați-L pe Dumnezeu să domnească din nou și acceptați ceea ce El vă trimite în cuvinte clare, care vă 
vor ajunge la inimă și care vă vor pătrunde mai mult decât cartea părinților. Dar greșiți și în aceasta.... 
ceea  ce  nu  înțelegeți,  nu  judecați....  Nu  respingeți,  pentru  că  puteți  respinge  și  mult  adevăr  cu 
aceasta.... În nici o casă nu trebuie să lipsească cuvintele lui Dumnezeu, dar chiar dacă cartea veche nu 
mai dă ceea ce vă poate fi de mângâiere, nu o respingeți totuși.... timpul a trecut peste ea și odată cu ea 
și felul de a vorbi al oamenilor.... Nu negați Cuvântul lui Dumnezeu, ci rugați-vă cu fervoare Tatălui 
ca  să  citiți  cu  luminare....  ca  să  înțelegeți  corect  ceea  ce  v-a  dat  El  prin  profeți....  și  pentru  ca 
învățăturile adevărului să vă fie transmise. Iubirea Tatălui divin va găsi întotdeauna căi și mijloace 
pentru ca învățăturile Sale să pătrundă în inimile umanității și pentru a vă proteja de erori, El vă va 
ghida gândurile dacă vreți doar să înțelegeți corect și dacă vreți doar să primiți adevăruri divine din 
Cartea Cărților și nu să pătrundeți în mod uman slăbiciunile și defectele umanității.

Numai o gândire pură și sinceră, îndreptată spre Dumnezeu, garantează veridicitatea cuvintelor pe 
care Dumnezeu le transmite cu dragoste, prin instrumentele Sale, copiilor de pe Pământ. Dacă această 
gândire  este  amestecată  cu  strădania  pământească....  Dacă  nu  este  îndreptată  exclusiv  spre  Tatăl 
ceresc, atunci orice lucrare făcută de mâini omenești nu va mai fi pur divină, ci omenește eronată.... iar 
acest lucru explică învățăturile spirituale pe care atât de mulți cercetători spirituali sunt reticenți în a le 
accepta.

Dar, din nou, aici se aplică un singur lucru: Știința nu este capabilă să deslușească ce este adevărul și 
ce sunt învățăturile false.... cunoașterea este dată doar celor care se refugiază în Tatăl ceresc și Îi cer 
iluminare. Acestora El nu le va refuza harul și îi va călăuzi pe calea cea bună.... calea cunoașterii.

Așadar, dăruiește-te cu încredere cuvintelor noastre și fi atent la tot ceea ce Dumnezeu pregătește 
pentru tine, pentru a vă vesti adevărul pur.

Amin
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Adam și căderea 

Adam....  Spiritul  primordial....  Încercarea  lui  Lucifer.... 
Spulberarea formei.... 

B.D. Nr. 5802

9. noiembrie 1953

ricine se străduiește să ajungă la adevăr va lăsa în urma sa tot întunericul, va avea o explicație  
pentru toate, va cunoaște legătura dintre toate lucrurile, va recunoaște că drumul său duce în sus,  

că a găsit legătura cu Dumnezeu, că nu mai poate greși, pentru că Dumnezeu Însuși îi  va furniza 
adevărul. Dar a pătrunde adevărul înseamnă mai întâi a fi dorit cu seriozitate și apoi să se deschidă 
inima pentru cunoașterea care îi este adusă acum.... fie că vine din afară, fie că vine și din interior sub 
formă de gânduri.... Căci inima va fi dispusă să accepte sau să respingă adevărul și eroarea și astfel va 
avea și un efect corespunzător asupra ființei umane. Adevărul trebuie să fie atins în măsura în care 
voința ființei umane trebuie să devină ea însăși activă.... el nu poate fi pur și simplu împărtășit ființei 
umane care este complet pasivă, care nu îl dorește ea însăși și care face demersurile necesare pentru a 
intra în posesia lui. Căci el va rămâne în întunericul spiritului său și nu va ajunge la înălțime. Dar 
adevărul este calea spre înălțime.... Adevărul este cunoașterea spirituală transmisă oamenilor de către 
Dumnezeu Însuși, care își caută un destinatar în fiecare persoană, care poate fi însușit prin voința 
fiecăruia, deoarece poate fi transmis ființei umane în cele mai diverse moduri.... dar care presupune 
întotdeauna dorința de a-l dobândi. Dar oricine se află în posesia lui nu mai este în întuneric, totul este 
limpede ca lumina zilei pentru el, nu mai există nici o îndoială pentru el, căci tot ceea ce este încă  
neclar pentru el îi va fi explicat și la cererea sa, dacă doar se îndreaptă către sursa adevărului.... dacă 
își  prezintă  îndoielile  și  întrebările  lui  Dumnezeu  Însuși  și  așteaptă  acum ceea  ce  Dumnezeu  îi 
răspunde prin inimă.... Dorința de adevăr, legătura mentală cu Dumnezeu și ascultarea sa interioară îi 
garantează, de asemenea, un răspuns clar și veridic. Iar voi, oamenii, trebuie să știți că nu trebuie să 
existe nimic neclar pentru voi, dacă doar doriți clarificări și prezentați fiecare întrebare Celui care este 
Adevărul Însuși și care vrea să îl transmită și copiilor Săi pământești pentru a le da lumină, pentru a le 
lumina calea de ascensiune: (6.11.1953) Prima ființă umană creată a fost, conform trupului său, tot un 
act de creație al iubirii Mele. A trebuit apoi să creez un înveliș exterior pentru ființa spirituală căzută, 
atunci când aceasta și-a croit din nou drumul din adâncuri până la un asemenea punct încât să poată 
astfel să treacă ultima încercare a voinței în toată libertatea.... A trebuit să creez forme pentru toate 
spiritele primordiale create cândva de Mine, care, după un timp infinit de lung, s-au adunat din nou în 
toate substanțele dizolvate cândva, care, prin urmare, așteptau din nou, ca entități conștiente de Eu-l 
propriu, permisiunea de a fi active.... Crearea formei exterioare pentru un astfel de spirit primordial nu 
era altceva decât nenumăratele și nesfârșitele lucrări de creație care apăruseră înainte.... era gândul 
care apăruse din Mine și care, prin voința Mea, era deja înaintea Mea în execuția sa. Dar a da viață 
acestei  forme create a fost  posibil  doar prin curgerea forței  Mele de iubire....  Substanța spirituală 
creată inițial, însă, era forța Mea de iubire emanată.... Așa că ea nu trebuia decât să ia în stăpânire 
forma exterioară pentru a o lăsa să devină o ființă vie. Spiritualul era aproape de perfecțiunea sa.... dar  
departe de ea, deoarece îi lipsea ultima cunoaștere.... deoarece păcatul care împovăra ființa spirituală o 
răpise de cunoașterea deplină și, prin urmare, avea nevoie de instrucțiuni și porunci în această stare.... 
de aceea ar trebui să se maturizeze încet spre cunoaștere prin ascultarea acestor porunci.... O mare 
bătălie spirituală a avut loc în prealabil, deoarece exista un număr mare de aceste spirite primordiale 
căzute care doreau să locuiască în prima formă creată de Mine.... Pentru că știau că numai sub forma 
unei ființe umane puteau avea din nou acces la Mine, că nu puteau obține abundența nelimitată de 
putere și lumină decât printr-o viață de probă în care urmau să dovedească modul în care își foloseau 
puterea de care dispuneau.... Dar Eu Însumi am determinat spiritul primordial care trebuia să locuiască 
în prima ființă umană.... (7.11.1953) Căci numai Eu singur știam a cui rezistență împotriva Mea a 
scăzut în așa măsură încât să i se poată impune ultimul test al vieții pământești; Eu știam a cui voință  

O
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ar fi putut rezista tentațiilor puterii Mele opuse. Și de aceea am ales un spirit primordial care fusese 
cândva conducătorul apostaziei spiritelor.... al cărui păcat, prin urmare, cântărea cu siguranță mai greu 
asupra  lui,  dar  pe  care  iubirea  Mea  era  extrem  de  nerăbdătoare  să-l  recâștige,  pentru  că  atunci 
nenumărate ființe l-ar  fi  urmat și  răscumpărarea ar fi  avut loc mult  mai repede....  Deși știam din 
eternitate despre eșecul acestui spirit primordial.... Cu toate acestea, prin voința sa, care se schimbase 
în etapele preliminare, era spiritul cel mai puternic, care, prin urmare, avea și dreptul de a fi primul 
pus în starea de liber arbitru și care, prin urmare, oferea cele mai mari perspective de a trece testul  
voinței. Însă, forma primei ființe umane.... înainte ca acest spirit primordial să o ia, era vizibilă și 
pentru Lucifer, care știa foarte bine că această formă era poarta de ieșire din împărăția întunericului,  
din sfera sa, în împărăția Mea, în împărăția luminii....  El știa, de asemenea, că dacă nu voia să-și  
piardă  acolitul....  trebuia  să  folosească  toate  mijloacele  pentru  a-Mi  smulge  spiritualul  în  timpul 
acestei perioade de probă acordate ființei umane, pentru ca probațiunea să se întoarcă în favoarea sa....

Forma creată de Mine era încă lipsită de viață atunci când Lucifer a pus mâna pe ea pentru a o anima 
cu spiritul său în regim de probă.... dar spiritul său neîmblânzit a spulberat forma și era sigur că orice 
spirit alungat în această formă o va spulbera și nu a existat niciodată pericolul de pierdere pentru el.... 
I-am permis  această  încercare  și  acum i-am dovedit  că  presupunerea  sa  era  greșită....  Pentru  că 
spiritualul, care urma să se întrupeze în ființa umană, nu mai avea aceeași voință ca Lucifer din cauza 
cursului îndelungat al dezvoltării în creație; el s-a instalat de bunăvoie în ultima formă exterioară, iar 
acel spirit primordial era aproape de starea inițială, iar forma exterioară nu i s-a părut a fi o încătușare 
înaintea căderii.... Pentru că era stăpânul creației, el putea porunci ca un stăpân peste pământul aflat la 
dispoziția sa cu fiecare creație.... El era plin de putere și tărie.... supus doar puterii Mele, care nu i-a  
dat decât o poruncă ușoară, a cărei ascultare ar fi rupt orice încătușare care i se mai impunea.... Și când 
Lucifer a recunoscut acest lucru, s-a gândit la mijloace de a împiedica ființa umană să se supună acelei 
porunci și, întrucât el însuși cunoștea forma primei ființe umane, a încercat, de asemenea, să i-o facă  
neplăcută,  prezentând-o  ca  pe  o încătușare....  prezentând eliberarea  de  ea  ca  fiind  dependentă  de 
încălcarea acelei porunci.... și astfel a revoltat din nou, în interior, spiritul primordial împotriva Mea, 
încât nu i-am dat libertate deplină.... A fost o rătăcire conștientă căreia primul om ar fi putut să îi 
reziste dacă ar fi respectat porunca Mea cea mai ușoară.... dacă ar fi fost mai întâi mulțumit cu posesia 
puterii și a forței care îl făcea cu adevărat fericit, până când adversarul Meu a aprins în el o dorință 
necurată.... de a fi mai mare decât Cel care era recunoscut de el ca fiind Puterea de deasupra lui.... pe 
care o cunoștea și a cărei poruncă a ignorat-o totuși....

Căderea primului om a fost, așadar, o repetare a primei căderi a spiritului primordial. El l-a urmat pe 
Lucifer și a târât cu el în adâncuri nenumărate ființe...., așa cum toți urmașii primului om au fost puși 
în starea de slăbiciune a ființelor umane păcătoase până când Iisus Hristos a venit în ajutorul lor, până 
când Iisus Hristos a dobândit puterea voinței pentru ființele umane prin moartea Sa pe cruce, până 
când Iisus Hristos s-a opus ispitelor lui Lucifer cu voința Sa puternică și l-a învins.... (8.11.1953) 
Nimic nu l-ar fi putut determina pe Lucifer, prima ființă creată, să parcurgă calea pământească ca 
ființă umană, atâta timp cât el însuși se simțea încă stăpânul lumii spiritelor, care au devenit apostate 
față de Mine odată cu el, deoarece el însuși nu a parcurs calea prin materie, prin creație, înainte de 
crearea primelor ființe umane.... Ca spirit intrinsec, el a fost încă cel mai puternic adversar al Meu în 
ceea  ce  privește  voința,  el  se  simțea  stăpânul  creației  care  conținea  substanța  spirituală  care  îi  
aparținea, chiar dacă el însuși nu avea nicio influență asupra acestei substanțe spirituale. Astfel, în el 
exista  încă o rezistență neîntreruptă și  nu ar fi  suportat  niciodată constrângerea,  nu s-ar fi  dat  de 
bunăvoie într-o formă pe care voința Mea o crease.... pentru că el ura toate formele pentru spiritual, 
toate lucrările creației, și căuta să le distrugă.... Dar puterea asupra operelor creației i-a fost luată, în 
schimb, influența asupra spiritualului i-a fost atunci acordată atunci când acesta ar fi trebuit să decidă 
liber pentru Mine sau pentru el din nou.... De asemenea, el știa că el însuși nu putea distruge o formă 
de îndată ce aceasta era locuită de entități spirituale și, de aceea, a inspectat mai întâi forma primei 
ființe umane, căci scopul său era să determine spiritul primordial, care urma să fie întrupat în ea, să își  
spulbere el însuși forma exterioară.... pentru că el credea că atunci îi va putea oferi libertatea pe care 
Eu i-o luasem ființei spirituale prin intermediul operelor de creație.... El a vrut să Mă împiedice să duc 
la bun sfârșit planul de mântuire. Relația de adversitate dintre Mine și el a existat încă de la apostazia 
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sa și nu va fi niciodată abandonată din partea sa până când nu se va recunoaște complet neputincios și, 
într-o profundă slăbiciune și umilință (9.11.1953), va apela la un aflux de putere.... Prin urmare, ar fi  
fost de asemenea imposibil să-i dau prima formă umană pentru a rămâne în ea. Pentru că în el nu era 
voința de a se ridica, în timp ce spiritualul, care trecuse prin creație în stare de constrângere, slăbise 
deja în rezistența sa anterioară împotriva Mea și nu trebuia decât să dovedească încă o dată renunțarea 
la rezistența împotriva Mea și a forței Mele de iubire. Iar Lucifer știa cât de mult se distanțase deja 
această substanță spirituală de el și știa, de asemenea, că exista acum pericolul de a o pierde complet. 
Și, întrucât spiritul primordial conceput în prima ființă umană a fost cândva un sprijin puternic pentru 
el,  el era, de asemenea,  deosebit de interesat de căderea acestuia. Dar el  știa și despre dorința sa 
actuală de a se elibera de toate legăturile materiale....

Acestui spirit primordial i-am adăugat acum o a doua ființă care urma să-i servească în același timp 
ca sprijin, dar și ca test al voinței sale. Fiecare ar fi putut să-l ajute pe celălalt să atingă scopul final, nu 
am pus responsabilitatea pe un singur umăr.... Am dat porunca amândurora și amândoi puteau atinge 
scopul împreună.... Iar Lucifer s-a folosit de această a doua ființă, care i-a recunoscut voința slăbită și 
a sperat să-și atingă scopul prin intermediul ei.... Testul de voință trebuia să fie cerut primei perechi 
umane, iar forțele opuse trebuiau de asemenea să fie capabile să lucreze pentru acest test, căci Lucifer 
a luptat și pentru creațiile sale pe care nu voia să le predea, deși erau și ele ale Mele. El a reușit în 
planul  său,  dar  cu  toate  acestea  nu  M-a  împiedicat  să  le  dau  ulterior  nenumăratelor  ființe,  de 
nenumărate ori, posibilitatea de a se transforma în oameni pe acest Pământ și de a atinge astfel un grad 
de maturitate din ce în ce mai mare, chiar dacă poarta către împărăția luminii a rămas închisă din 
cauza  căderii  primei  perechi  umane  până  la  venirea  lui  Isus  Hristos....  Răscumpărarea  ființelor 
spirituale prin primul păcat a fost amânată, dar nu anulată, căci ceea ce nu a realizat prima ființă 
umană a realizat omul Iisus.... El a fost mai puternic decât adversarul Meu, căci S-a folosit de puterea 
Mea.... El a fost și a rămas unit cu Mine prin iubire și a făcut în mod voluntar ceea ce prima ființă 
umană nu a îndeplinit ca poruncă.... El s-a supus complet voinței Mele și și-a dovedit devotamentul 
față de Mine prin suferința și moartea Sa pe cruce.... El știa despre păcatul primordial și despre vina 
repetată a primelor ființe umane și, pentru a răscumpăra această vină, pentru a răscumpăra umanitatea, 
Mi-a oferit o jertfă care Mi-a fost suficientă.... o jertfă care a deschis din nou poarta către împărăția 
spirituală, calea către Mine, iar toate creaturile Mele pot deveni acum binecuvântate care Îl recunosc 
ca Fiu al lui Dumnezeu și Răscumpărător al lumii....

Amin

Păcatul moștenit.... B.D. Nr. 5967

29. mai 1954

rebuie să apară în voi mereu întrebări la care ați vrea să primiți răspuns, atunci vă pot lumina de 
îndată ce intrați în contact cu Mine, de îndată ce ascultați ceea ce vă spun după o rugăciune 

sinceră.....  considerând gândurile voastre care apar acum ca fiind răspunsul Meu, dacă nu vă sunt 
adresate direct de Mine prin vocea spiritului. Dorința voastră și chemarea Mea vă asigură și gândirea 
corectă....  dar  fără  Mine nu veți  sta  în  adevăr,  fără  Mine strădania  voastră  pentru  iluminare  este 
zadarnică, pentru că fără Mine sunteți umpluți doar cu material de gândire eronat pe care forțele de jos 
vi-l pot transmite.... tocmai pentru că Mă excludeți pe Mine, Care sunt Cel ce dăruiește adevărul....

T

Așa că lăsați-Mă să vă spun următorul lucru: Iluminarea poate veni la voi doar sub formă de imagini 
atâta  timp  cât  nu  sunteți  perfecți....  Niciodată  nu  veți  putea  înțelege  profunzimile  infinite  ale 
înțelepciunii  divine,  nu  veți  înțelege  niciodată  motivele  domniei  și  activității  Mele,  deoarece 
imperfecțiunea voastră semnifică, de asemenea, o putere insuficientă de cunoaștere și, astfel, nu veți 
putea găsi o explicație în virtutea intelectului vostru.... care, totuși, poate ajunge la voi într-o clipă, de 
îndată ce lumina iubirii Mele vă inundă în împărăția spirituală. Pe Pământ trebuie să primiți clarificări  
în imagini, procesele care au avut loc în creația Mea nu pot fi descrise decât în funcție de capacitatea 
voastră de înțelegere....  și  astfel,  procesele spirituale  din inimile primilor oameni  nu pot fi  făcute 
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înțelese pentru voi decât prin intermediul proceselor pământești, care însă nu sunt în sine decât o slabă 
comparație.... tocmai pentru că voi înșivă sunteți încă slabi spiritual....

Voi, oamenii,  sunteți legați de legile naturale, căci libertatea deplină pe care v-ați pierdut-o prin 
apostazia  voastră  anterioară trebuie să  o dobândiți  din nou prin viața  voastră  pământească....  Am 
impus o limitare a voinței primilor oameni pentru că am vrut ca ei să recunoască pentru prima dată că 
sunt supuși unei puteri și că, prin urmare, trebuie să se supună de bună voie acestei puteri.... pentru a li 
se acorda acum libertatea finală. Odată nu au vrut să Mă recunoască, și acesta a fost primul păcat,  
răzvrătirea împotriva Mea, de la Care se îndepărtaseră.... Numai recunoașterea în liberul arbitru ar 
putea anula din nou acest prim păcat. Și am vrut să obțin această recunoaștere a Mea atunci când am 
adus întreaga creație la existență. De aceea, primele ființe umane au fost echipate în așa fel încât au 
fost într-adevăr capabile să Mă recunoască, dar nu au fost forțate să o facă.... Și, prin urmare, voința 
liberă trebuia să decidă, care urma să fie testată din nou într-o "ispită".... (5/28/1954). Ochii oamenilor 
trebuiau să fie îndreptați spre ceva ce doreau, iar o interdicție și o ispită în același timp trebuiau să-i 
determine să ia o decizie de voință.... dar se înțelege că momeala era legată de o promisiune la care 
acum trebuiau să reziste.... Interdicția și ademenirea proveneau din două părți.... pentru că era vorba de 
întoarcerea celui căzut la Mine și de rămânerea cu adversarul Meu, de atingerea țelului celui creat de 
Mine sau de o nouă recidivă în adânc.... Și, în consecință, a trebuit să fie pusă și dorința în ființa 
umană și să i se ofere posibilitatea de a satisface această dorință.... sau de a o depăși de dragul unui  
scop mult mai înalt: (pentru) fericirea eternă cu Mine, care depășește de o mie de ori această împlinire 
pământească a dorinței.

Deoarece recuperarea ființelor spirituale apostaziate a fost o luptă între Mine și adversarul Meu, 
acesta din urmă trebuia să aibă și el posibilitatea de a influența voința acelor ființe..... doar că a simulat 
bunuri  false  și  o  fericire  falsă  pentru  ca  oamenii  să  piardă  adevărata  fericire,  o  viață  fericită  în 
eternitate.... Știam despre această ispită și de aceea am dat primilor oameni o poruncă cu avertizare 
simultană de moarte veșnică.... Și acest avertisment ar fi trebuit să fie suficient pentru a înăbuși orice 
dorință  în  oameni  pentru  a  nu-și  pierde  viața....  și  adversarul  Meu  i-a  convins  de  contrariul 
avertismentului Meu.... el le-a promis viața....  dar ei M-au recunoscut ca fiind Puterea supremă și 
totuși au urmat minciuna.... și astfel au adus moartea în lume....

Dar ce a făcut ca dorința lor să fie atât de puternică încât au cedat în fața ei?.... Ei au trăit o viață 
fericită în paradis, erau stăpânii tuturor lucrurilor create; Totul era supus voinței  lor și se simțeau 
fericiți în deplinătatea forței și a puterii. Iubirea sinceră a unit și ființele umane create pentru prima 
dată și, în virtutea acestei iubiri, ele ar fi putut să se elibereze din robia adversarului Meu. Și atâta timp 
cât această iubire era îndreptată spre Mine și spre partener, nu exista niciun pericol de eșec în testul 
voinței. Dar adversarul Meu a știut cum să deturneze această iubire.... a transformat-o în iubire de 
sine, oferindu-le promisiuni false și astfel a aprins în ei dorința de a-și procura ei înșiși fericiri.... 
Iubirea lor a devenit o dorință, o iubire egoistă și josnică, și astfel s-au predat din nou controlului celui 
de care trebuiau să se elibereze și puteau face acest lucru dacă ar fi pus porunca Mea mai presus de 
dorința lor.

Înțelegeți acest lucru, oameni buni.... nu venise încă timpul când am vrut să binecuvântez primul 
cuplu uman.... De aceea a devenit păcătos.... căci nimic nu este păcătos care se adaptează la planul 
Meu de creație, nimic nu poate fi păcătos care se întâmplă în ordine legală.... și niciodată procesul de 
procreare nu poate fi contrar ordinii rânduite de Dumnezeu. Totuși, satisfacerea simțurilor fără voința 
de a da naștere la  viață nu este  un act de iubire,  care este  divină,  ci  o iubire de sine aprinsă de 
adversarul Meu, care trage ființa umană în jos și o împinge cu totul în puterea sa....

Primele ființe umane au căzut pradă acestei false iubiri, iar această falsă iubire a fost păcatul care ne-
a amintit din nou de păcatul originar al îngâmfării de sine.... care nu voia să se dăruiască, ci să posede 
totul și  care era proprietatea ereditară a producătorului său....  dar care nu are nimic în comun cu 
iubirea divină.... (29.5.1954). Iubirea divină se odihnește ca o scânteie în inimile voastre și se poate 
aprinde în cele mai înalte vâlvătăi. Dar scopul adversarului Meu a fost și este să pervertească această  
iubire, și a reușit. Purul, divinul a fost pângărit și schimbat într-o iubire de sine care nu mai merită 
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termenul de "iubire" și  care poate fi  numită  doar râvnă,  egoism și  iubire  de sine și  care este,  de 
asemenea, capabilă de tot ceea ce adversarul Meu cere de la voi.... Și astfel, actul procreației a devenit, 
de asemenea, un mijloc pentru adversarul Meu de a câștiga nenumărate suflete, ceea ce nu ar fi fost  
niciodată posibil dacă ar fi avut loc sub binecuvântarea Mea.... unde iubirea divină de a dărui și de a 
face fericit ar trebui să cunoască punctul culminant în apariția unei noi vieți....  Căderea a constat, 
așadar,  în  renunțarea  la  iubirea  divină  pură  în  favoarea  iubirii  egoiste  impure....  Scânteia  lui 
Dumnezeu din om a fost stinsă de influența satanică și în locul ei s-a aprins un foc căruia i-a căzut 
victimă tot ce era nobil și pur.... Simțurile au fost stârnite și împinse la poftă maximă, care nu mai 
corespundea actului Meu de creație.... dar libertatea de voință a adversarului Meu și, de asemenea, a 
creaturilor Mele nu a fost împiedicată, deoarece încă mai stă în voința fiecărei ființe umane în parte să 
reziste acestei tentații a Satanei.

Căderea omului, deci, nu a fost actul procreării, ci iubirea perversă și păcătoasă inspirată de Satana 
și aprinsă în voința liberă.... Un act de creație care a fost fericit în sens divin a fost redus la un joc de 
spirite necurate.... Adversarului Meu i s-a permis accesul la un act în care Eu Însumi am vrut să fiu cu 
oamenii  cu binecuvântarea Mea pentru a  întări  în ei  iubirea pură,  divină,  pentru ca aceasta  să se 
reverse și în ființele născute acum și astfel ar fi apărut o rasă umană care ar fi regăsit drumul spre  
Mine în lumina tot mai strălucitoare a iubirii, fără suferință și chinuri, care s-ar fi răscumpărat în scurt 
timp prin iubire, pentru că trebuia să Mă recunoască pe Mine Însumi acolo unde iubirea strălucește....

Primii  oameni  ar  fi  fost  capabili  să  treacă  acest  test  al  voinței....  dar,  întrucât  m-am luptat  cu 
adversarul Meu pentru sufletele oamenilor, nu l-am putut împiedica să folosească mijloace pentru a-și 
asigura victoria. Căci era vorba de întoarcerea creațiilor Mele vii în deplină libertate de voință.... care, 
totuși, au eșuat și au provocat o soartă întregii rase umane din care nu a redevenit ea însăși liberă.... 
până când o ființă umană, în pură iubire divină, a realizat lucrarea.... care a ispășit pentru întreaga 
umanitate și i-a deschis din nou calea spre înalt....

Pentru că iubirea este victorioasă, și iubirea nu se va odihni până când ultimul care s-a îndepărtat de 
Mine nu va găsi drumul înapoi la Mine....

Amin

A fost Adam singurul om creat de Dumnezeu?.... B.D. Nr. 8236

10. august 1962

ar acum se va pune întrebarea cum s-a ajuns la popularea întregului Pământ cu ființe umane.... Și 
această  întrebare  este  justificată,  deoarece existau  mai  multe  spirite  primordiale  atunci  când 

primul spirit primordial s-a întrupat în Adam, și toate aceste spirite primordiale au dorit să-și continue 
cursul dezvoltării și să dea mărturie despre ele însele ca suflet în ființa umană, pentru că știau acest 
lucru. Și am dat, de asemenea, acelor spirite primordiale învelișuri umane care acum doreau în mod 
conștient să meargă pe Pământ..... Am creat oamenii în număr mare, căci era suficient un singur gând 
din partea Mea, iar fiecare dintre spiritele primordiale care ajunseseră la maturitate avea forma sa 
exterioară, iar fiecare formă a fost creată în mod natural, astfel încât procrearea a decurs conform 
voinței Mele, pentru a da în mod repetat ocazia de a întrupa sufletele care, de asemenea, ajunseseră 
treptat la maturitate. Dar am limitat zonele strămoșilor.... Înțelegeți, am repartizat oamenilor pământul 
pregătit pentru ei.... Dar primii oameni.... Adam și Eva.... au trebuit să treacă testul voinței și, din 
cauza căderii lor, întreaga rasă umană a fost slăbită, nesupunerea față de porunca Mea divină s-a trezit, 
ca să zic așa, în acei oameni, în acele spirite primordiale, datorită influenței contra-spiritului Meu 
Lucifer, iar păcatul originar a luat amploare........, care consta în transformarea iubirii divine pure în 
iubire de sine, s-a repetat și la acești oameni, căci adversarul Meu și-a încercat mâna la toți oamenii și  
a reușit această seducție pentru că oamenii îl cunoșteau încă prea puțin pe cel care voia să-i doboare 
din nou. Și oamenii s-au răspândit pe tot Pământul, dar Adam a fost și a rămas progenitorul rasei 
umane, iar procrearea tribului său a fost făcută cunoscută oamenilor și neamul său a fost persecutat 
până la coborârea lui Iisus, Care a coborât pe Pământ din cauza păcatului originar pentru a răscumpăra 
omenirea.... Deoarece Adam a fost primul spirit primordial căzut după Lucifer, el a fost și primul care 
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s-a întrupat ca ființă umană, și dacă ar fi îndeplinit porunca Mea cea mai ușoară, ar fi scăpat foarte 
repede de forma sa exterioară,  iar  toate  celelalte  spirite  primordiale  ar  fi  renunțat  și  ele  rapid  la 
rezistența lor și s-ar fi dăruit Mie necondiționat, iar întoarcerea lor la Mine ar fi fost garantată.... Dar 
neascultarea  lui  a  fost  o  nouă  împotrivire  împotriva  Mea,  a  fost  o  repetare  a  primului  păcat  de 
răzvrătire împotriva Mea.... Lucifer, însă, a căpătat din nou putere prin căderea lui Adam și a folosit-o 
împotriva întregii rase umane, care acum, în aceeași slăbiciune ca și Adam, nu a opus nicio rezistență 
și a rămas slabă până când Iisus Hristos a venit să o ajute. Voi, oamenii, ar trebui să știți că am populat 
întregul Pământ pentru că multe dintre spiritele primordiale ajunse la maturitate au dorit ultima lor 
întrupare pe Pământ și pentru că fiecare dintre aceste spirite primordiale a avut și dreptul de a face 
ultimul test al voinței în ființa umană.... Erau foarte multe și fiecare dintre ele avea mulți adepți, spirite 
primordiale care îl urmau și i se alăturau mereu și mereu. Și pentru toți am ales condiții de viață pe 
Pământ care să corespundă diferitelor lor dispoziții și astfel am plasat acolo fiecare spirit primordial, 
creându-i forma exterioară umană, care apoi s-a înmulțit din nou în conformitate cu voința Mea și cu 
legea  naturii  Mele.....  Modul  de procreare a  fost  același  peste  tot,  motiv pentru care am adăugat 
întotdeauna un al doilea spirit la spiritul inițial.... Astfel, actul de creație a primei ființe umane s-a 
repetat iar și iar în zone inaccesibile triburilor umane individuale, deoarece creația Mea pământească a 
fost atât de cuprinzătoare încât procesul de dezvoltare ulterioară a necesitat ca spiritele primordiale să 
se întrupeze în ființe umane de pretutindeni și să creez primele condiții prealabile pentru aceasta.... Și 
abia după o altă lungă perioadă de timp, diferitele triburi au stabilit contactul între ele.... Cu toate 
acestea, dezvoltarea spirituală a progresat destul de diferit.... în funcție de gradul de iubire care i-a 
umplut pe toți acei oameni. Cu toate acestea, toți pot fi instruiți de Mine Însumi, dacă rezistența lor 
scade și  atunci  poruncile  Mele sunt  din nou respectate,  iar  sufletele  umane se vor maturiza,  căci 
Răscumpărătorul divin Iisus Hristos a înfăptuit actul Mântuirii pentru toți oamenii, iar cunoașterea 
poate fi transmisă tuturor oamenilor și prin intermediul oamenilor sau prin lucrarea spiritului Meu.....  
Dar descendenții direcți ai lui Adam vor accepta mai ușor această cunoaștere și, prin urmare, aparțin și 
ei rasei umane care mai poate găsi răscumpărarea pe Pământ, că sufletele mai pot deveni libere pe 
Pământ dacă acceptă actul de mântuire al lui Iisus Hristos, Care, pe lângă păcatul originar, a luat 
asupra Sa și păcatul anterior al lui Adam și a cumpărat astfel libertatea omenirii de la adversarul Meu 
prin moartea Sa pe cruce.....

Amin

Întrebare: Dar dacă Adam nu ar fi dat greș?.... B.D. Nr. 8675

16. noiembrie 1963

reau să puneți întrebări ca să vă pot învăța cu sinceritate.... Pentru că și Eu pun aceste întrebări în 
inima voastră, pentru că Eu știu unde aveți încă lipsă și vreau să vă dau lumină. Voi, oamenii, nu 

veți putea înțelege toate corelațiile spirituale până în cele mai mici detalii, atâta timp cât nu sunteți  
încă perfecționați, astfel încât să vă pot impregna complet cu lumina Mea de iubire, care vă garantează 
apoi și cea mai strălucitoare cunoaștere. Dar chiar și înainte de asta vă pot da informații în funcție de 
capacitatea voastră, astfel încât să nu aveți nevoie să cădeți în gândire greșită și să nu fiți accesibili la 
învățături greșite:.... Vinovăția ființelor care s-au îndepărtat de Mine a fost nemăsurat de mare.... Cu 
toate acestea, consta în principal în faptul că nu mai voiau să Mă recunoască în ciuda stării lor de 
lumină, ceea ce le revela, de asemenea, în mod clar, rezultatul lor anterior. Ele au păcătuit împotriva 
Mea în ciuda unei mai bune cunoașteri. Cu toate acestea, dragostea Mea pentru ele a fost atât de mare 
încât  am  făcut  ca  întoarcerea  lor  la  Mine  să  depindă  de  recunoașterea  deplină  a  Mea  și  de 
recunoașterea vinovăției lor de a fi încălcat legea împotriva Mea ca Dumnezeu și Tată al lor. Dar 
trebuie subliniat întotdeauna că adversarul Meu a pus stăpânire pe ființe prin apostazia lor și că ele 
erau prea slabe pentru a se elibera de sub controlul său..... Numai dragostea le putea da puterea de a se 
elibera de el.... Iubirea era singurul lucru împotriva căruia adversarul era neputincios, numai iubirea îl 
putea învinge.... Ființele au renunțat în mod voluntar la iubire, au respins iluminarea Mea de iubire și, 
prin urmare, au fost complet la mila adversarului. Dar le-am dat primilor oameni posibilitatea de a 
primi din nou iubire de la Mine.... I-am înzestrat cu toate darurile și abilitățile și au fost în stare să 
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supună întregul Pământ.... Le-am oferit o măsură nelimitată de iubire, pe care ei trebuiau doar să o 
întoarcă prin împlinirea poruncii Mele deloc dificile.... Reciprocitatea iubirii Mele din partea lor le-ar 
fi adus, la rândul lor, o măsură de putere, încât le-ar fi fost ușor să se împotrivească adversarului, să se 
elibereze  din  robia  lui,  și,  de  asemenea,  și-ar  fi  recunoscut  păcatul  lor  anterior,  împlinind  voința 
Mea.... ar fi intrat din nou în voia Mea, și fiecare ființă care ar fi umblat pe Pământ ca ființă umană 
după ele ar fi acționat în același mod.... Și astfel, omenirea s-ar fi întors la Mine cu pocăință în scurt 
timp, pentru că puterea inerentă a lui Adam, prin iubirea sa adevărată, ar fi fost transferată tuturor 
urmașilor săi, spiritualizarea deplină a ființelor cândva decăzute ar fi avut loc rapid tocmai pentru că 
primele ființe umane și-ar fi recunoscut imensul păcat originar și l-ar fi achitat curând prin iubirea 
sinceră pentru Mine. Un păcat împotriva iubirii.... un păcat împotriva Mea.... ar fi putut din nou șters 
doar prin dragoste.... Și, într-adevăr, ceea ce am dat primilor oameni atunci când au luat în stăpânire 
Pământul ar fi trebuit să facă ca dragostea lor să se aprindă până la cele mai strălucitoare flăcări....  
Căci Eu am cerut doar "iubire".... ca ispășire, care apoi.... pentru că Adam și rasa umană au eșuat.... 
omul Iisus Mi s-a oferit în așa măsură încât a răscumpărat marea vină.... Numai dragostea putea să 
ispășească această vină. Și primele ființe umane ar fi putut cu adevărat să fi adunat iubire, pentru că 
creația care le înconjura le oferea glorii incomparabile pe care le-au simțit ca pe o fericire după starea 
agonizantă de robie și această fericire ar fi putut declanșa în ele o iubire divină, o iubire care trebuia 
doar să mulțumească și să laude și care putea inspira un devotament sincer față de Mine.... Totuși, 
pentru a le testa voința, care a fost odată abuzată, a trebuit să îi acord adversarului Meu dreptul de a 
lupta pentru adepții săi în timpul vieții pământești. Și, pentru a le arăta primilor oameni marele pericol  
al unei noi ofense împotriva Mea, le-am dat doar o poruncă ușoară, pe care puteau și trebuiau să o 
îndeplinească dacă dragostea lor pentru Mine ar fi  atins exact gradul care garanta un devotament 
deplin față de Mine, ceea ce i-ar fi răpit adversarului toată puterea sa. Și el a încercat totul pentru a-i 
face să cadă pe cei dintâi și astfel a contracarat porunca Mea ușoară cu o promisiune care, însă,....,  
pentru  că  era  adversarul  Meu,....  a  constat  într-o  minciună  și  a  împins  oamenii  la  o  dragoste 
perversă.... El le-a promis că vor fi "egali cu Dumnezeu" dacă vor încălca porunca Mea, M-a făcut pe 
Mine mincinos, Care le-a anunțat moartea de îndată ce vor încălca porunca Mea.... Și oamenii l-au 
crezut pe el, nu pe Mine. Și acesta a fost un alt păcat grav, care i-a pus pe toți urmașii într-o stare de  
slăbiciune,  astfel  încât  nu mai  erau capabili  să se  elibereze singuri  de adversar,  iar  acest  lucru a 
necesitat apoi actul de mântuire al lui Iisus Hristos, dacă se dorea ca oamenii să fie salvați într-o zi de 
cea mai adâncă adversitate.... În repetate rânduri subliniez un singur lucru: Că numai iubirea ar fi putut 
ispăși această mare vină, că ar fi fost cu siguranță posibil ca Adam să-Mi dovedească această iubire, 
dar că, din cauza căderii sale și după căderea sa, nicio ființă nu a fost capabilă să adune o astfel de 
iubire care să garanteze răscumpărarea marii vinovății primordiale.... și că, de aceea, actul de iubire al 
răscumpărării trebuia să fie înfăptuit de Mine Însumi, Care M-am manifestat în omul Iisus.... Astfel, 
omul Iisus a fost plin de iubire divină și în iubirea Sa a suferit moartea jertfelnică pe cruce, pentru că 
fără acest act de Mântuire nici o ființă umană nu s-ar fi putut întoarce la Mine, deoarece adversarul 
Meu nu eliberează nici un suflet și este prea slab el însuși pentru a se elibera de el.... Și pentru că am 
știut din veșnicie despre eșecul primilor oameni, Iisus.... singurul Fiu născut al lui Dumnezeu.... s-a 
oferit și El însuși pentru acest act de mântuire. S-a oferit pe Sine însuși pentru această lucrare de 
răscumpărare și a dus-o la îndeplinire pentru că dragostea Lui pentru Mine și pentru toți cei nenorociți  
era nespus de mare....

Amin

Noul Testament și Apendice... B.D. Nr. 5307

31. ianuarie 1952

n Noul Testament citiți Cuvântul lui Dumnezeu care a fost proclamat prin Iisus și care a fost predicat 
de ucenicii Săi după moartea Sa pe cruce. Cuvintele lui Iisus, precum și cele ale primilor apostoli, au 

fost păstrate în mod pur, deși s-au strecurat mici abateri, dar acestea nu schimbă în mod semnificativ 
învățătura pură a lui Hristos. Cu toate acestea, au fost făcute adăugiri care nu au venit din gura lui  
Iisus  sau  a  apostolilor,  motiv  pentru  care  au  apărut  îndoieli  în  timpurile  ulterioare  cu  privire  la 
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autenticitatea  a  ceea  ce  conține  Noul  Testament.  Nu  se  poate  aduce  nici  o  dovadă  precisă  a 
autenticității scrisorilor adăugate la Evanghelii, dar sensul lor corespunde Cuvântului divin și, prin 
urmare, nu poate fi respins, așa cum tot ceea ce este în armonie cu învățătura divină a iubirii, pe care 
omul Iisus a predicat-o pe Pământ, poate fi considerat și recunoscut ca fiind Cuvântul lui Dumnezeu. 
Dar acest lucru nu înseamnă că nu există nicio eroare în acest apendice, pentru că atâta timp cât sunt 
active mâini umane care nu aparțin unei persoane trezite spiritual, adversarul lui Dumnezeu are de 
asemenea puterea de a lăsa aceste mâini să lucreze pentru el, chiar dacă nu într-un mod evident. Și au 
fost mâini omenești care au făcut compilațiile și traducerile; au fost mâini omenești care au scris și 
tipărit, și chiar dacă voința a fost bună, nu a fost întotdeauna spiritul lui Dumnezeu la lucru care putea 
elimina  și  corecta  ceea  ce  era  greșit....  Cu  toate  acestea,  El  s-a  plasat  în  mod  protector  în  fața 
Cuvântului divin.... pentru a-l păstra cât mai nealterat cu putință, iar acolo unde nu existau intenții 
opuse lui Dumnezeu, acest Cuvânt a fost păstrat pur și în tipar și în scris. Chiar și abaterile menționate 
mai sus nu au putut schimba sensul pur al Cuvântului divin, nu au putut să-i slăbească valoarea. În 
plus, însă, o persoană trezită spiritual va putea întotdeauna să recunoască ceea ce este divin și ceea ce 
a fost adăugat de om. Și această persoană va cere lămuriri și le va primi, căci oricine caută adevărul îl  
va găsi, oricine îl dorește îl va primi....

Amin
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Întruparea lui Iisus 

Caracteristica învățăturii divine: Problema devenirii umane.... B.D. Nr. 8694

6. decembrie 1963

in nou și din nou subliniez faptul că este necesar să fiți iluminați despre întruparea Mea în Iisus 
Hristos.... Pentru că maturizarea voastră depinde și de acest lucru, de faptul că sunteți instruiți în 

mod veridic cu privire la ceea ce înseamnă pentru voi, oamenii, Iisus și actul Său de mântuire. Căci,  
deși a trăit pe Pământ ca ființă umană și, de asemenea, Și-a încheiat viața de om prin răstignirea Sa, El 
a fost totuși doar învelișul exterior al Eternului Spirit al lui Dumnezeu, Mi-a servit Mie Însumi ca 
înveliș doar pentru că am vrut să Mă fac vizibil în El, întrucât nu puteam fi văzut de o ființă în 
plinătatea puterii și luminii Mele fără ca aceasta să fi pierit. Iar acest mare mister al manifestării Mele  
umane nu vă poate fi dezvăluit decât de Mine Însumi, chiar dacă nu poate fi niciodată înțeles pe deplin 
de voi, oamenii, atâta timp cât nu sunteți încă desăvârșiți. Cu toate acestea, dacă sunteți instruiți cu 
adevărat și cu precizie în legătură cu această problemă a manifestării Mele umane în Iisus, atunci orice 
pericol de rătăcire este eliminat pentru voi, deoarece, dacă dețineți această cunoaștere, atunci ați atins 
deja un anumit grad de maturitate și atunci vă veți adresa numai Mie Însumi, pe care L-ați recunoscut 
în Iisus. Totuși, adversarul Meu vrea să împiedice acest lucru și, de aceea, îi va induce pe oameni în 
eroare și, mai ales, va încerca să împiedice o explicație veridică despre "manifestarea lui Dumnezeu în 
Iisus"..... El nu va crea claritate în oameni prin formulări mereu noi și prezentări greșite, și atunci va 
reuși să facă în așa fel încât nici Eu, nici omul Iisus nu vom fi recunoscuți corect, pentru că el va dori  
mereu  să  creeze  două concepte  de  Dumnezeu și  Iisus,  dar  există  un  singur  Dumnezeu  care  este 
accesibil în Iisus în orice moment. Cine stă în adevăr nu poate fi zdruncinat și va recunoaște orice altă 
învățătură ca fiind o eroare. Și totuși, adversarul va avea un mare număr de adepți cu portretizarea lui 
Iisus, care, ca ființă umană, a atins un grad înalt de maturitate,  dar care este întotdeauna explicat 
oamenilor ca fiind "în afara lui Dumnezeu".... dacă se deghizează ca un spirit de lumină în fața celor 
care nu îl resping complet pe Iisus.... Și puteți aplica întotdeauna standardul pentru adevăr tocmai 
pentru că întruparea lui Dumnezeu în Iisus este subliniată ca adevăr. Și aceasta va fi întotdeauna o 
anumită caracteristică a instrucției divine. Pentru că numai Eu Însumi vă pot dezvălui acest secret al 
manifestării Mele umane, iar voi puteți respinge pe bună dreptate tot ceea ce contrazice instrucțiunile 
Mele. Fiecare școală de gândire își prezintă cunoștințele spirituale ca fiind adevărul, dar atâta timp cât 
acestea continuă să se abată una de cealaltă, este nevoie de cea mai mare prudență și, mai presus de 
toate, de o dorință serioasă de adevăr pentru a-l putea recunoaște. Cu toate acestea, depinde de fiecare 
persoană dacă își dorește cu adevărat adevărul, doar ea trebuie să ia această decizie și astfel ea însăși 
determină învățătorul care o instruiește. Nici o cunoaștere spirituală greșită nu i se poate oferi dacă se 
încredințează sincer Mie și apelează la Mine pentru adevăr.... Solicit această cerere serioasă, dar va fi, 
de asemenea, acordată cu siguranță. Dar oricine are cunoștință de Cuvântul Meu transmis direct pe 
Pământ și nu-l folosește ca etalon, nu și-a deschis încă inima la adevăr, altfel ar trebui să simtă că nu 
poate  fi  echivalată  cu  alte  cunoștințe  spirituale,  care  conțin  alte  concepte  și  idei  care  contrazic 
adevărul de la Mine. Astfel, dacă o persoană nu recunoaște adevărul pur, gradul său de maturitate este 
încă atât de scăzut încât adversarul Meu îl poate folosi ca pe un vas pentru a înșela din nou nenumărați 
oameni  și  a-i  arunca în  eroare....  Adevărul  rămâne întotdeauna și  pentru  totdeauna același,  nu se 
schimbă  și  nu  poate  fi  oferit  unuia  în  felul  acesta  și  altuia  în  felul  acela....  în  ceea  ce  privește 
conținutul de bază.... Iar voi, oamenii, va trebui să fiți mereu atenți, atunci când este vorba de posesia 
adevărului pur, să nu cădeți în capcanele adversarului, care intenționează mereu să lucreze sub același 
pretext și care reușește, de asemenea, de îndată ce ființa umană este indiferentă sau așteaptă doar 
senzațiile  pe  care  le  speră  din  relația  cu  lumea  suprasensibilă.  Ceea  ce  le  ofer  oamenilor  se  va 
desfășura  întotdeauna  în  cadrul  firescului,  și  numai  conținutul  îi  va  oferi  unui  căutător  sincer 
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certitudinea că Eu Însumi sunt sursa, iar el va accepta cu plăcere cunoașterea spirituală, va crește în 
cunoaștere, în lumină interioară, și atunci nici eroarea nu-l va mai putea deruta, căci o va recunoaște și  
o va respinge.... Cu toate acestea, activitatea adversarului Meu nu se diminuează, iar oamenii înșiși îi 
dau dreptul de a face acest lucru. Dacă ei ar dori întotdeauna doar adevărul pur, atunci el nu ar putea 
interveni, atunci ar lucra doar mesagerii Mei de lumină care resping tot ce este impur, nespiritual și 
protejează ființa umană de influența sa. Și puteți folosi întotdeauna acest lucru ca un standard pentru 
adevăr, așa cum vi se prezintă Iisus și actul Său de mântuire și manifestarea Mea umană în El..... 
Numai ființa spirituală bună și luminoasă se află în adevărul deplin și îl transmite oamenilor în numele 
Meu. Și de îndată ce Divinitatea și Iisus vă vor fi prezentați ca două ființe, nu veți fi învățați cu 
adevărat, căci Eu și El suntem una.... Eu Însumi, Spiritul cel mai înalt și mai perfect din infinit, M-am 
manifestat în ființa umană Iisus, în învelișul Său uman, pentru a putea fi un Dumnezeu vizibil pentru 
voi, ființele Mele create, pe care Îl puteți iubi în toată intimitatea și care dorește și dragostea voastră.... 
Și credeți doar duhul care vă învață aceasta....

Amin

Dumnezeu a devenit vizibil în Iisus Hristos.... B.D. Nr. 7147

18. iunie 1958

ricine Mă mărturisește pe Mine va fi acceptat și în Împărăția Mea, pentru că el este deja un 
aspirant al Împărăției Mele, de îndată ce a regăsit drumul spre Mine, de care s-a despărțit de 

bunăvoie.  El  nu M-a mai  recunoscut,  iar  acesta  a  fost  păcatul  împotriva Mea, Dumnezeul  său și 
Creatorul veșniciei, care nu putea fi răscumpărat decât prin recunoașterea conștientă a Sinelui Meu..... 
Și pentru ca acest lucru să fie posibil pentru ființa umană, m-am întrupat în omul Iisus..... Pentru că 
acesta a fost motivul apostaziei față de Mine că creaturile Mele nu au putut să Mă vadă.... Din acest 
motiv, ele s-au îndreptat către Cel care le era vizibil, care era, ca și cum ar fi fost implicat în apariția  
lor și care, în ciuda celei mai strălucitoare cunoașteri, s-a separat de bunăvoie de Divinitatea pe care 
nici el nu o putea vedea. De aceea am devenit un Dumnezeu vizibil pentru voi, oamenii,  în Iisus  
Hristos, iar motivul pentru care ați refuzat să Mă recunoașteți a dispărut datorită manifestării Mele 
umane..... Dar recunoașterea Mea acum presupune în același timp și recunoașterea actului de mântuire 
al lui Iisus Hristos.... Vinovăția mare a păcatului originar a făcut necesară răscumpărarea lui pentru 
voi,  oamenii,  vinovăția  a  trebuit  mai  întâi  să  fie  răscumpărată  pentru  că  nu mai  puteam accepta 
creaturi care deveniseră păcătoase sau, de asemenea, pentru că dreptatea Mea cerea o ispășire pentru 
această vină, care nu făcea decât să restabilească vechea relație dintre creaturi și Mine, relație care 
fusese tulburată de acel păcat. Acest act de ispășire pentru umanitate a fost realizat prin omul Iisus, dar 
Eu M-am manifestat în acest om Iisus, pentru că Eu Însumi am vrut să vă răscumpăr pe voi, oamenii, 
de marea vină, numai că a trebuit să folosesc un înveliș uman în acest scop, dar acest înveliș a fost 
apoi destinat să Mă adăpostească în el însuși pentru totdeauna, pentru ca ființele Mele să poată acum 
să-L privească pe Dumnezeul și Creatorul lor, pentru ca ele să poată acum să-L recunoască și să-L 
iubească pe Tatăl lor în El, de care acum au voie să se apropie fără timiditate, fără a fi nevoite să piară 
în fața abundenței iubirii Sale.... Astfel, fiecare persoană care Îl recunoaște pe divinul Răscumpărător 
Iisus Hristos a luat-o pe calea de întoarcere în casa Tatălui, pentru că în același timp Mă recunoaște pe 
Mine Însumi în El și acum, prin actul de Mântuire, păcatul său originar a fost și el răscumpărat. Astfel, 
și el va fi acceptat acum în Împărăția Mea, voi veni în întâmpinarea copilului Meu ca Tată, căci Eu 
Însumi nu M-am despărțit niciodată de el, am acceptat doar voința lui care s-a îndepărtat de Mine 
pentru că era liber. Și astfel, voința liberă trebuie să devină din nou activă și să se străduiască pentru 
întoarcerea la Mine. Iar ființa umană dovedește acest lucru prin recunoașterea conștientă a lui Iisus 
Hristos și a actului Său de mântuire și prin unirea conștientă cu El prin chemarea și cererea sa de 
răscumpărare. Căci el se simte legat atâta timp cât nu M-a găsit încă în Iisus Hristos. Recunoașterea 
Sinelui Meu este un act liber de voință care, însă, transformă o stare veșnică ce duce de la moarte la 
viață,  care duce din noapte în lumină....  Pentru că recunoașterea Mea în Iisus Hristos va avea ca 
rezultat irevocabil și o schimbare de ființă, ființa umană va reintra în ordinea divină.... el va părăsi 
regiunea care i-a fost locuință pentru eternitate și va intra în sferele de lumină, chiar dacă trupul său 
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încă locuiește pe Pământ.... Dar sufletul.... spiritualul care a căzut odată.... se îndreaptă din nou spre 
casă, căci recunoașterea Mea în Iisus Hristos va fi întotdeauna legată de putere și de aportul de lumină, 
astfel încât ființa umană să recunoască ceea ce este bun și drept, iar voința și acțiunile sale trebuie să 
fie acum, de asemenea, bune și drepte. Căci acum nu voi mai pleca de lângă copilul Meu care și-a  
găsit drumul spre Mine, și sub călăuzirea Mea își va atinge cu siguranță scopul, va fi acceptat ca și 
copil al Meu în casa Tatălui unde va trăi în libertate, lumină și fericire, unde va crea cu Mine și în voia 
Mea, așa cum este și a fost destinul său de la început.....

Amin

Sufletul  lui  Iisus  era  deja  întrupat  înainte  de  întruparea  lui 
Dumnezeu?.... 

B.D. Nr. 8750

11. februarie 1964

i Eu vă voi dezvălui dragostea Mea de nenumărate ori, introducându-vă o cunoaștere care vă face 
fericiți, deoarece, asemenea unei lumini strălucitoare, vă dezvăluie lucruri care înainte zăceau în 

întuneric.... și pentru că gradul vostru de cunoaștere crește din nou, ceea ce înseamnă, de asemenea, 
maturizarea sufletului.  Pentru că transmiterea Cuvântului  Meu se va baza și  trebuie să  se  bazeze 
întotdeauna pe iubire, nu M-aș putea adresa vouă dacă nu ar exista un anumit grad de iubire și, astfel, 
această iubire va permite ca lumina cunoașterii să strălucească din ce în ce mai puternic în voi. Sunteți  
încă animați de întrebări la care numai Eu pot răspunde, deoarece numai Eu cunosc aceste domenii în 
care doriți să pătrundeți: Toate spiritele înalte, cândva necăzute, se întrupează pe Pământ pentru a lua 
și ele calea abisului în scopul de a atinge scopul cel mai înalt.... filiația divină. Și în acest scop trebuie 
să pășească pe Pământ în carne și oase, să se întrupeze ca ființă umană și, la fel ca orice spirit originar  
căzut cândva, să-și parcurgă această viață pământească. Și ele trebuie să ducă lupta și să reziste tuturor 
tentațiilor puse asupra lor de adversarul Meu.... Astfel, ele trebuie să fi trecut cu adevărat "prin adânc" 
pentru ca apoi.... atunci când sunt chemate, să se întoarcă ca un copil al lui Dumnezeu la Mine, Tatăl  
lor din eternitate. Și ființe de lumină au coborât în orice moment pentru a-i ajuta pe oamenii care, ca 
ființe căzute odinioară, să poată obțină întoarcerea lor la Mine.... Iubirea acestor ființe de lumină este 
foarte puternică și profundă, încât ele sunt în permanență de ajutor și sunt numai și numai dornice să îi 
aducă pe copiii Mei pierduți înapoi la Mine. Iar Eu nu Mă împotrivesc atunci când vor să coboare pe 
Pământ pentru a aduce ajutor, care este întotdeauna necesar. Dar ele au fost întotdeauna ființe care au 
ieșit din Mine, au fost creații de cea mai înaltă perfecțiune, care au fost pătrunse de lumina Mea de 
iubire și care lucrează la unison cu Mine atât în împărăția spirituală, cât și pe Pământ atunci când 
coboară în scopul unei misiuni. De asemenea, nu există nicio ființă de lumină care să se excludă de la 
o astfel de misiune de a aduce lumină locuitorilor Pământului.... Și astfel, sufletul care a înfăptuit actul 
Mântuirii pe Pământ în calitate de ființă umană Iisus a fost și el.... un astfel de spirit de lumină, emanat 
inițial de la Mine ca o rază de lumină de iubire, căreia i-am dat o viață independentă.... Acest spirit și-a 
asumat o misiune cu totul specială, pentru că a văzut de la bun început că ființele căzute aveau nevoie 
de El, pentru că a văzut de la bun început că prima ființă umană va eșua și, de aceea, a dorit să aducă 
ajutor umanității ca "Omul Iisus".... El a fost cu siguranță activ și în crearea lumii materiale încă de la 
început, pentru că voința și puterea Mea au curs în toate acele ființe care Mi-au rămas credincioase și, 
prin urmare, au funcționat ca ființe independente în infinit. Și acest suflet s-a coborât pe Pământ (și 
sufletul  său  Mă  slujise  deja  anterior  ca  spirit  de  lumină)  și  a  stabilit  legătura  dintre  oameni  și 
Dumnezeu, adică a venit la oameni ca spirit de lumină, iar prin acest suflet Eu Însumi am putut acum 
să Mă exprim oamenilor în Cuvânt.... Prin urmare, acest spirit de lumină a fost o acoperire pentru 
Mine, dar nu fizică, ci cu siguranță (deși) vizibilă temporar pentru oameni, dar nu permanentă, astfel 
încât El nu a trăit pe pământ ca o "ființă umană", ci doar a lucrat printre oameni aparent în aceeași 
substanță fizică și totuși a fost și a rămas o Ființă spirituală care a dispărut din nou din ochii celor 
cărora le-a adus ajutor prin învățături și discursuri.  Cu siguranță au existat pe Pământ și întrupări 
pământești ale acestor înalte Ființe de lumină care au anunțat întotdeauna voința Mea oamenilor ca 
emisari ai Mei, deoarece era necesar să li se clarifice de ce trăiau pe Pământ în greutățile lor spirituale 
și  ce  scop  avea  schimbarea  lor  pământească.  Cu  toate  acestea,  trebuie  făcută  o  distincție  între 
transformarea pământească a unei ființe de lumină ca ființă umană și apariția unui spirit de lumină 
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prin care Eu M-am făcut cunoscut. Apoi, acest spirit de lumină nu era învelișul Meu exterior vizibil....  
ca ființa umană care a fost Iisus.... ci doar Mi-a servit doar pentru a permite Cuvântului Meu să ajungă 
la oameni în mod natural, căci aș fi putut, de asemenea, să Mă adresez oamenilor direct de Sus, dar 
atunci libertatea lor de voință ar fi fost pierdută.... Astfel, am folosit întotdeauna o formă exterioară, 
care putea fi atât o persoană fizică, cât și una spirituală. Dar prima își trăia existența ca ființă umană pe 
Pământ, în timp ce cea de-a doua era vizibilă doar temporar pentru oameni, deoarece aceștia aveau 
nevoie urgentă de adresarea Mea.  Prin urmare,  dacă sufletul  lui  Iisus s-a  întrupat  în  mod repetat 
înainte de manifestarea Mea umană în El, nu puteți accepta vreodată decât o apariție spirituală în care 
Eu Însumi...Iubirea... am dorit să Mă fac cunoscut vouă, oamenilor, și astfel Mi-am ales un înveliș 
spiritual pentru a Mă manifesta oamenilor. Pe de altă parte, o întrupare trupească a sufletului lui Iisus 
nu a avut loc înainte de întruparea Mea, deși am putut să Mă exprim prin Cuvântul Meu chiar și prin 
intermediul unei ființe umane atunci când a coborât din împărăția luminii pe Pământ. Sufletul lui Iisus 
a fost ales pentru a permite întruparea Mea pe Pământ, iar acest suflet era cu adevărat cel mai înalt  
spirit de lumină care, ca Fiu întâi născut al Meu.... adică din puterea Mea și din voința Celui pe care  
iubirea Mea extrem de mare îl alesese ca prima ființă creată.... apăruse. Eu Însumi, ca Spirit Etern 
Dumnezeiesc, nu M-am manifestat decât în Iisus, în acest suflet suprem de lumină.... Dar acest suflet 
Îmi servise deja ca spirit de lumină pentru a-Mi permite să Mă adresez unor oameni care, totuși, aveau 
și ei un grad înalt de maturitate care Îmi permitea să le trimit astfel de ființe de lumină prin care Eu 
Însumi puteam vorbi direct. Cu toate acestea, faptul că un număr infinit de mare de ființe de lumină se 
întrupaseră anterior ca ființe umane care, de asemenea, mențineau legătura între oameni și Mine, care 
le transmiteau Cuvântul Meu, care, ca să spunem așa, trăiau pe Pământ ca purtătorii Mei de cuvânt, 
trebuie acceptat ca fiind adevărat, dar nu trebuie să ducă la concepții greșite, deoarece sufletul lui Iisus 
a fost ales pentru manifestarea Mea umană, întrucât se oferise pentru această lucrare de milă încă de la 
început, recunoscând eșecul primelor ființe umane.... Este greșit să se spună că Eu, ca "Dumnezeu", 
M-am întrupat deja de mai multe ori.... Căci întruparea Mea în Iisus este și rămâne un act unic, pe care 
umanitatea este incapabilă să-l înțeleagă și pe care lumea luminii cu greu îl va putea cuprinde, care nu 
va fi egalat niciodată înainte sau după aceea. Căci Iisus nu a fost unul dintre cei mulți, ci El a fost Cel 
care avea să devină un Dumnezeu vizibil pentru voi, oamenii, și pentru toate ființele din împărăția 
luminii,  pe  care  Eu  Însumi  L-am  ales  ca  un  acoperământ  care  avea  să  rămână  vizibil  pentru 
totdeauna..... Iar această Ființă avea un rang excepțional, căci iubirea Sa era.... ca primul spirit emanat 
prin iubirea Mea și a lui Lucifer....  atât de incomensurabil de profundă, încât numai El a intrat în 
discuție pentru manifestarea Mea umană și, prin urmare, a fost exclusă și o pășire anterioară pe acest 
Pământ  ca  ființă  umană,  dar  acest  lucru  nu a  exclus  faptul  că  și  El  a  participat  la  crearea lumii 
materiale, pentru că știa despre planul Meu de întoarcere și a intrat întotdeauna pe deplin în voința 
Mea și a fost, de asemenea, capabil să o realizeze ca ființă plină de lumină și putere. Această ființă a  
fost atât de aproape de Mine încât a putut avea loc fuziunea completă cu Mine, încât El și Eu trebuia 
să fim una, deoarece Eu m-am contopit complet în El și El în Mine, iar acest lucru va dezvălui, prin 
urmare, secretul manifestării Mele umane în Iisus, de îndată ce ființa va fi atins din nou gradul de 
lumină în care îi este inerentă cea mai strălucitoare cunoaștere....

Amin

Răspuns  la  întrebări  despre  imaculata  concepție  și  preferința 
sufletelor de lumină.... 

B.D. Nr. 6673

20. octombrie 1956

n orice adversitate pământească și spirituală Eu voi fi alături de voi, pentru ca voi să credeți în 
iubirea Mea, în înțelepciunea și puterea Mea.... Căci vă iubesc infinit, creaturile Mele, și vreau să 

câștig și dragostea voastră.... Știu despre adversitatea voastră și, de asemenea, despre cum poate fi 
remediată,  iar  Eu  posed  puterea  de  a  o  remedia.  Și  cu  câtă  plăcere  Îmi  demonstrez  dragostea, 
înțelepciunea și puterea copiilor care se întorc la Tatăl lor și apelează cu încredere la El pentru a-și  
aminti  de  ei  și  a-i  ajuta.  Vreau  să  iau  de  la  voi  adversitatea  pământească  și  spirituală,  dar  în  
adversitatea pământească vă cer uneori răbdare, pentru că numai Eu știu de ce a trebuit să vină asupra 
voastră. Dar o voi lua de la voi.... Dar oricine se află în greutăți spirituale nu va trebui să aștepte mult 
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timp, pentru că, dacă doar Mă cheamă să-Mi amintesc de el, Eu sunt deja dispus să-l ajut. Adversitatea 
spirituală este: Slăbiciunea sufletului, deci voința slăbită, întunericul spiritului și îndoielile recurente.... 
Adversitatea  spirituală  este  activitatea  și  influența  adversarului  Meu,  care  de  foarte  multe  ori  se 
apropie tocmai de acei oameni care sunt deja ai Mei și pe care ar dori să-i recâștige din nou sub 
controlul său.... Și atâta timp cât ființa umană trăiește pe Pământ, el va încerca să-și exercite influența 
și va dori din nou și din nou să o slăbească. Însă, de îndată ce ființa umană se întoarce la Mine, el o 
înlătură,  iar  Eu  las  puterea  Mea  să  se  reverse  și  îi  aduc  ființei  umane  lumină  și  cunoaștere,  îi 
îndeplinesc cererea de a îndepărta adversitatea spirituală....  Trebuie să știți  că adversarul Meu este 
interesat să stingă lumina adevărului care pătrunde pretutindeni cu strălucirea sa strălucitoare și alungă 
întunericul, în a cărui zonă numai adversarul Meu poate lucra. Astfel, el va încerca să stingă lumina. 
El va dori să împrăștie umbre peste ea, șoptindu-le oamenilor întrebări îndoielnice și încercând astfel 
să întunece lumina cunoașterii. Dar Eu nu voi permite aceasta din urmă, în schimb, lumina Mea de 
adevăr va străluci cu atât mai tare, iar lumina pe care el a încercat să o întunece va străluci cu atât mai  
tare în noapte.... Iar acolo unde mai există încă o umbră, aceasta va fi mistuită de lumina venită de la  
Mine care iradiază peste tot, căci în această lumină nu poate exista nimic care să fie întunecat.... Și 
astfel, "Lumina Eternă Însăși" vă va anunța:

Voi,  cei  care trăiți  pe Pământ....  precum și toate ființele spirituale care au trecut deja prin viața 
pământească ca ființe umane....  sunteți "spirite căzute cândva",  cu puține excepții; căci ființele de 
lumină se întrupează și pe acest Pământ. Astfel, ființe coboară la voi, oamenii, din împărăția luminii,  
pentru  a  vă  ajuta  în  adversități  spirituale  profunde.  Prin  urmare,  trebuie  să  faceți  diferența  între 
spiritele primordiale care s-au îndepărtat de Dumnezeu și cele care au rămas cu Dumnezeu.... primele 
se află în abis ca adepți ai adversarului Meu, iar cele din urmă au rămas cu Mine în toată perfecțiunea.  
Trebuie să faceți, de asemenea, diferența între ființele care încă poartă în ele voința adversarului și 
ființele care au intrat deja în voința Mea, dar nu sunt încă desăvârșite și, prin urmare, sunt încă expuse 
influenței sale. Și atunci veți putea înțelege, de asemenea, că acestea din urmă trebuie să fie ajutate, 
deoarece sunt prea slabe în fața influenței sale. Astfel, veți putea înțelege și misiunea acelor ființe de 
lumină care se întrupează voluntar pe Pământ pentru a le ajuta. Și atunci veți înțelege și misiunea 
omului Iisus.... care, în calitate de astfel de ființă de lumină, a dorit să realizeze o operă de salvare care 
a  frânt  puterea  adversarului  Meu....  (19.10.1956) Toți  au fost  copii  ai  iubirii  Mele....  atât  ființele 
căzute,  cât  și  ființele  rămase cu Mine,  dar  aceste  ființe  nu rămăseseră la  fel,  ci  deveniseră acum 
diferite.... erau ființe radiante și lipsite de lumină, care nu puteau locui nici ele în aceleași sfere. Și  
astfel, "împărăția luminii" și "împărăția întunericului" deveniseră reședința acestor ființe de diferite 
feluri.  Și nu a existat nicio punte între aceste două tărâmuri până la coborârea lui Iisus, un spirit  
angelic care a rămas cu Mine, care a vrut să construiască această punte și a făcut-o printr-o lucrare 
unică de milă. Ființele care și-au pierdut odată perfecțiunea din cauza răzvrătirii lor împotriva Mea 
aveau nevoie de un ajutor, pentru că ele singure erau prea slabe, chiar dacă fusese construit un pod, 
deoarece adversarul Meu dispunea și el de o mare forță pe care o putea folosi față de foștii săi adepți.  
Dar ființele rămase alături de Mine erau și ele puternice pentru că se lăsau în permanență pătrunse de 
forța iubirii Mele.... Astfel, puterea unui spirit de înger necăzut ar fi fost pe deplin suficientă pentru a 
obține  victoria  asupra  adversarului  Meu  și  pentru  a-i  smulge  pe  adepții  săi....  Dar  acest  lucru 
contrazicea legea Mea de ordine eternă, pentru că atunci liberul arbitru ar fi rămas neobservat de toate 
ființele  care  odată  l-au  urmat  în  mod  voluntar  pe  adversarul  Meu,  iar  o  astfel  de  victorie  ar  fi 
împiedicat  ființele  să se desăvârșească.  Prin urmare,  a trebuit  să se caute o altă  cale....  ,,Iubirea” 
trebuia să facă un sacrificiu, iar fiecare ființă căzută trebuia să fie liberă să se folosească de acest 
sacrificiu, deci să dorească ca acesta să fi fost făcut și pentru ea.... Totuși, numai o ființă umană poate 
face un sacrificiu; o ființă de lumină poate avea cu siguranță voința de a se sacrifica, dar atunci trebuie 
să facă acest sacrificiu ca ființă umană, deoarece ca ființă de lumină nu poate suferi și, de asemenea,  
are la dispoziție atât de multă putere, încât orice este posibil pentru ea. O ființă umană, însă, este o 
ființă  slabă,  deficitară,  sensibilă  la  suferință  și  chin  și  care  acum trebuie  să  facă  uz  de o  voință  
excesivă dacă își asumă de bună voie suferința și chinul pentru a obține ceva nu pentru ea, ci pentru 
semenii săi, care ar dori să-și dăruiască iubirea unor oameni nefericiți.... A trebuit să facă un sacrificiu 
ca "simplă ființă umană" pentru semenii săi.... A trebuit să fie capabilă să sufere și să moară.... Și 
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astfel, veți înțelege acum că omului Iisus nu i s-a permis să aibă merite care să-l marcheze ca ființă 
umană de un tip excepțional, chiar dacă sufletul său era un spirit de lumină.... Deși nu trecuse prin 
creație ca sufletele ființelor umane, frații căzuți, acest suflet, atunci când a luat trupul de carne.... care,  
la fel ca și trupurile celorlalți oameni, era un conglomerat de substanțe spirituale imature, era deci și el 
plin de aceleași sentimente, pofte și pasiuni pe care omul Iisus avea să învețe să le învingă în timpul  
vieții Sale pământești. Căci misiunea Sa, în afară de răscumpărare.... răscumpărarea celei mai grave 
vinovății a păcatului.... era aceea de a exemplifica oamenilor viața care singură le asigura întoarcerea 
la Mine. Prin urmare, dacă se cerea ceva de la oameni complet inadecvați, slabi și legați de pasiune, 
trebuia să fie posibilă și îndeplinirea acestei cerințe.... Iar dacă omul Iisus dorea să servească drept 
exemplu, atunci trebuia să fie exact ca semenii Săi. Originea sa neobișnuită, ca și cea a ființelor de 
lumină întrupate pe Pământ care vor să ajute oamenii, nu sugerează în niciun caz capacități sau merite 
neobișnuite care ar fi necesitat o luptă mai puțin dură cu sine însuși pentru a găsi unitatea cu Mine pe 
Pământ, care este scopul și sarcina fiecărei ființe umane de pe Pământ și pentru care omul Iisus a dat 
exemplul că se poate realiza. Tot ceea ce Iisus a avut în avans ca spirit de lumină, a dăruit înainte de 
întruparea Sa ca ființă umană, altfel lucrarea Sa nu ar fi putut fi ceea ce este: Un sacrificiu făcut prin 
iubire, a cărui binecuvântare a fost destinată să fie benefică tuturor oamenilor.... Dar, de asemenea, nu 
poate fi negat niciodată că "Dumnezeu Însuși" a făcut acest sacrificiu, deoarece iubirea a fost factorul 
determinant care a umplut-o pe ființa umană Iisus, astfel încât Eu Însumi am putut fi în El după ce S-a 
modelat ca ființă umană de bunăvoie, astfel încât Eu am putut să Mă adăpostesc în El, că El a devenit 
un recipient pentru Mine și  astfel  El a posedat acum putere și  lumină din abundență.....  iarăși  un 
proces care nu putea avea loc doar în ființa umană Iisus, ci pe care toți oamenii ar trebui și pot să-l 
realizeze în ei înșiși, pentru că acum au ajutor în Răscumpărătorul divin Iisus Hristos.... deoarece ca 
ființă umană a dobândit o măsură de har prin actul Său de mântuire care este acum accesibil oricărei 
ființe umane.... Și oricine se folosește de el va ajunge și el la țintă. El va găsi la fel de bine unirea cu 
Mine pe Pământ, va putea primi lumină și putere nelimitate.... (20/10/1956) Cu toate acestea, vi se vor 
da în  continuare  lămuriri  suplimentare,  căci  atâta  timp cât  în  voi  vor  apărea încă  întrebări,  va  fi 
necesar să vă dau și răspunsul corect. Și cu cât veți dori mai intens acest răspuns, cu atât mai repede  
va veni la voi: Sufletele care se dezvoltă din abis trebuie să se aștepte la întruparea ca ființă umană ca 
ultimă etapă a dezvoltării lor pe Pământ, apoi cursul dezvoltării pe Pământ se încheie și sufletul intră 
în împărăția spirituală, indiferent de forma pe care o are atunci când se leapădă de învelișul său fizic.  
Prin urmare, aceste suflete parcurg calea conform ordinii divine, se răscumpără din materia dură prin 
slujire și totuși urcă încet spre înălțime.... Cu toate acestea, sufletele de lumină întrupate pe Pământ 
coboară pe Pământ doar în scopul unei misiuni, astfel că ele se instalează imediat în corpul uman 
pentru ca apoi să parcurgă și ele calea pe Pământ ca orice altă ființă umană și astfel să fie și ele supuse 
tuturor legilor naturii și să trebuiască să lupte și ele pe Pământ.... Astfel, învelișul lor exterior va avea 
aceleași cerințe față de ei, deoarece este compus din substanțe spirituale încă complet nedezvoltate, 
din particule sufletești ale unui spirit primordial căzut cândva, care rămâne încă în opoziție totală cu 
Dumnezeu și pe care sufletul trebuie mai întâi să îl liniștească și să îl transforme, indiferent de luptă. 
Sufletul nu este conștient de starea sa anterioară de lumină, trupul pământesc îi va provoca aceeași 
întunecare, numai că iubirea se va aprinde mai repede și mai puternic într-o astfel de persoană și astfel 
va alunga și întunericul mai repede.... De asemenea, un suflet de sus își va îndrepta mereu privirea în 
sus, spre Dumnezeu, pe care va învăța să Îl recunoască extrem de repede. De obicei, un astfel de suflet 
nu are nevoie de un timp atât de îndelungat încât să se unească cu scânteia divină din el însuși, care 
acum îl poate influența cu ușurință, iar acum spiritul și sufletul încearcă și ele să influențeze învelișul 
său exterior, și aceasta cu succes. Acum, faptul că sufletul parcurge traseul pe Pământ este întotdeauna 
legat de faptul evident că sufletul trebuie să lupte, deoarece trebuie să depășească în mod constant 
obstacolele din această lume pământesc-materială pentru a ajunge la scopul spiritual. Astfel, niciun 
suflet nu poate urca fără dificultate, nici măcar un suflet de lumină, deoarece la începutul întrupării 
sale a intrat în abis, într-o stare de ignoranță, de robie și slăbiciune.... Prin urmare, acest lucru trebuie 
luat întotdeauna în considerare atunci când parcursul terestru al unei ființe de lumină întrupate este 
considerat ca fiind corespunzător mai ușor. Corpul pământesc este și rămâne o cătușă pentru suflet 
până când acesta îl părăsește. Și totuși, corpul poate fi totuși și altfel. Trupul poate fi încă adânc în 
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păcat, deci poate avea încă mult din luciferic în el, atunci când se naște din păcat, când doar calitățile 
satanice îi domină pe oameni, care produc o viață nouă. Și iarăși, o ființă nou trezită la viață poate să-
și datoreze viața îndemnului la iubire a doi oameni, impulsurile bune pot deci și ele să se fi revărsat cu 
preponderență în acea ființă, și astfel învelișul exterior va fi și el de o natură corespunzătoare.... Ea va 
purta în sine o mare parte din "materialul genetic" și, prin urmare, va trebui să lupte mai mult sau mai 
puțin greu în viața pământească și, prin urmare, va trebui să ajungă și ea mai mult sau mai puțin ușor 
la țintă.... Dar nici o existență a ființei umane pe Pământ nu este lipsită de luptă.... Și adesea viața 
pământească a unei ființe de lumină este extraordinar de dificilă, deoarece sufletul simte inconștient 
șederea în lumea pământească ca pe un chin și își asumă adesea o existență pământească foarte dificilă 
de dragul misiunii sale. Procesul de procreare este unul nefericit din cauza eșecului lui Adam, pentru 
că nu a corespuns voinței lui Dumnezeu, Care a vrut să dea binecuvântarea Sa primului cuplu uman la 
momentul potrivit. Lucifer a fost implicat în procrearea ființelor umane și nu va renunța niciodată la 
dreptul său (care i-a fost acordat prin voința lui Adam)...... El va fi mereu implicat în crearea de noi 
vieți, chiar dacă gradul de iubire al oamenilor i se poate împotrivi până la o anumită limită și se va  
cere protecția lui Dumnezeu împotriva lui.... Și acum vă va fi de înțeles și faptul că Dumnezeu Însuși,  
totuși, se împotrivește adversarului Său atunci când Își creează un înveliș fizic pe care vrea să intre 
odată în posesia lui și care ar trebui să Îi servească deja ca locuință la naștere. Căci Dumnezeu Însuși 
nu se va uni  niciodată cu adversarul  Său în  activitatea Sa....  Și,  la  fel,  El  nu va permite  nici  ca  
purtătorul natural al acestui înveliș al Său să fie însușit de adversarul Său.... Căci El, Dumnezeul și 
Creatorul din veșnicie, Cel care a adus totul la existență, Cel care a atribuit fiecărui lucru scopul și 
destinul  său,  are cu adevărat  puterea de a naște  din Sine tot  ceea ce dorește....  astfel,  Îi  va fi  cu 
adevărat posibil și să aducă la existență o ființă umană fără actul legal al procreării; și Îi va fi cu 
adevărat posibil și să țină departe pe adversarul Său până la împlinirea voinței Sale.... Căci Dumnezeu 
se ascunde doar într-un înveliș pur, nu se unește cu ceva impur.... ceea ce nu exclude însă faptul că  
ființa umană este totuși expusă tuturor asupririlor în această împărăție a imperfecțiunii, în împărăția 
care aparține adversarului său, și că viața sa pământească nu este deci mai puțin dureroasă și plină de 
lupte decât cea a semenilor săi. Căci fără luptă nu ar putea exista nici victoria.... Dar adversarul lui  
Dumnezeu trebuia să fie învins, iar Iisus a îndurat cu adevărat cea mai dificilă bătălie dusă vreodată pe 
Pământ.... și a îndurat-o ca ființă umană, nu ca Dumnezeu....

Amin

"Și Cuvântul s-a făcut trup...." B.D. Nr. 8141

3. aprilie 1962

Și Cuvântul s-a făcut trup și a locuit printre noi...." Eu Însumi, Cuvântul etern, am coborât pe  
Pământ și am luat trup.... A fost un act de iubire și de milă extrem de mare faptul că M-am 

simțit îndemnat să iau legătura cu oamenii care se distanțaseră la nesfârșit de Mine, care nu mai erau 
în stare să audă vocea Mea, care nu mai erau în stare să audă Cuvântul Meu în ei înșiși, care nu mai 
aveau nici un fel de legătură cu Cuvântul din eternitate..... Ei înșiși au provocat această mare distanță 
față de Mine și niciodată nu ar mai fi fost posibil ca ei înșiși să ridice această mare distanță față de 
Mine prin propriile lor forțe, niciodată nu ar mai fi fost posibil ca ei să audă Cuvântul Meu așa cum a 
fost la început, când am fost capabil să comunic cu toate creațiile Mele chemate la viață de Mine prin 
Cuvânt..... Iată de ce iubirea Mea însăși a umplut distanța imensă.... Eu Însumi am venit pe Pământ și 
am luat trup și acum am căutat să intru în contact cu creaturile Mele pentru a Mă adresa din nou lor și  
pentru a le construi o punte care să le conducă înapoi la Mine în împărăția luminii și a fericirii..... Eu 
Însumi sunt Cuvântul din eternitate, dar nu aș fi putut, evident, să Mă adresez de Sus unei ființe umane 
pentru a nu o constrânge, ea care, în calitate de creație liberă, își luase odinioară originea din Mine. Ei 
trebuiau să pășească pe podul către Mine în toată libertatea voinței, iar Eu nu puteam realiza acest 
lucru decât prin adresarea Mea care, totuși, nu avea voie să sune neobișnuit, ci suna ca un cuvânt rostit 
de la persoană la persoană. Și de aceea am preluat trupul.... Am luat învelișul uman al lui Iisus și acum 
M-am adresat oamenilor în el.... Dar era Cuvântul Meu cel care le răsuna acum, și prin acest Cuvânt 
am putut să le arăt oamenilor calea, am putut să-i instruiesc și să le fac cunoscută voința Mea, am 

"
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putut să le vestesc Evanghelia, învățătura divină a iubirii, care era menită să le readucă sufletele în 
starea în care fiecare să poată auzi Cuvântul Meu în sine, dacă aceasta era voința lui serioasă.... Dar 
mai  întâi  oamenii  trebuiau  să  fie  răscumpărați  de  păcat  și  de  moarte,  mai  întâi  trebuia  să  fie 
răscumpărată fosta vină a păcatului de apostazie față de Mine, pentru ca legătura cu Mine să poată fi  
apoi încununată cu "revărsarea spiritului Meu".... pentru ca ființa umană însăși să poată auzi din nou 
vocea Mea în sine, așa cum a fost la început.... "Și Cuvântul s-a făcut trup și a locuit printre noi...." 
Cât de puțini oameni înțeleg semnificația acestor cuvinte; Cuvântul Etern Însuși a coborât pe Pământ, 
pentru că omenirea era în cea mai mare suferință, nu știa nimic despre starea ei mizerabilă, despre 
lipsa de lumină, despre întunericul spiritual în care umbla.... A stat complet departe de Mine și nu a 
făcut nimic pentru a reduce această distanță imensă față de Mine. Iar oamenii pot fi ajutați doar prin 
învățături care corespund adevărului.... Ei trebuiau să învețe despre voința Dumnezeului și Creatorului 
lor, iar această voință trebuia să le fie vestită de către Mine Însumi..... Eu Însumi a trebuit să Mă 
adresez lor și nu am putut să o fac decât prin intermediul unei ființe umane.... Astfel M-am întrupat în 
această ființă umană și numai așa a fost posibil să instruiesc oamenii în tot adevărul, să le atrag atenția 
asupra modului lor greșit de viață, să îi informez despre voința Mea și să le exemplific viața pe care ar 
trebui să o ducă ei înșiși pentru a ieși din nou din întunericul lor spiritual, pentru a urma calea pe care 
le-am arătat-o oamenilor, astfel încât să poată obține din nou viața veșnică. Căci ei au fost influențați  
de  adversarul  Meu,  care  i-a  convins  în  mod  constant  să  ducă  un  mod  de  viață  lipsit  de  iubire 
(3.4.1962),  în  care  atunci  erau  și  rămâneau  neputincioși  și  nu  reușeau  să  obțină  nimic  pentru 
ascensiunea lor. Eu Însumi le-am dat dovada că dragostea are un efect la fel de puternic. Am vindecat 
bolnavi și am făcut și alte minuni pe care numai puterea iubirii le putea aduce..... De asemenea, i-am 
informat despre consecințele unui mod de viață lipsit de iubire.... Pentru că mai întâi a trebuit să le 
explic oamenilor de ce se aflau în suferință fizică și spirituală.... A trebuit să-i informez că starea lor 
umană nu poate fi numită fericită și ce ar trebui să facă pentru a atinge beatitudinea.... Și trebuiau să 
audă  toate  acestea  din  gura  lui  Dumnezeu....  Ei  trebuiau  să  poată  auzi  Cuvântul  Meu,  și  astfel 
Cuvântul Însuși a coborât pe Pământ și a luat trup.... În starea primordială, Cuvântul răsuna în fiecare 
ființă și  era  cauza unei fericiri  incomensurabile....  Și  ființele  însele au renunțat  la această  fericire 
pentru că s-au îndepărtat în mod voluntar de Mine și, astfel, nu au mai putut nici să audă Cuvântul  
Meu, pentru că acest Cuvânt era o iluminare directă a iubirii din partea Mea, pe care ființele, însă, o  
respingeau acum. Dificultățile copleșitoare ale oamenilor de pe Pământ au determinat dragostea și 
mila Mea să Mă apropii de ei și să-i întâlnesc în Cuvânt, în ciuda rezistenței lor.... Și oricine care a 
aprins în sine doar o scânteie de iubire, de asemenea, M-a recunoscut și a acceptat Cuvântul Meu....  
De asemenea, el a recunoscut divinitatea în Mine și M-a urmat.... Dar, în cea mai mare parte, ei au 
văzut în Mine doar ființa umană și astfel  au apreciat  Cuvântul Meu doar ca pe cel al  unei ființe 
umane.... Eram în mijlocul lor și ei nu M-au recunoscut.... Cu toate acestea, am reușit să proclam 
Evanghelia iubirii, am reușit să prezint mereu și mereu oamenilor învățătura divină a iubirii și am 
reușit să Îmi formez ucenicii și apoi să îi trimit în lume cu misiunea de a proclama Evanghelia Mea și 
de  a  mărturisi  despre  Mine  Însumi....  Cuvântul  Însuși  venise  pe  Pământ  și  se  întrupase  pentru 
binecuvântarea omenirii....  Și ori de câte ori răsună Cuvântul Meu, iubirea și mila Mea infinită se 
apleacă spre umanitate și își iradiază iubirea în inimile oamenilor, care acceptă de bunăvoie Cuvântul 
Meu, care îl ascultă și îl  recunosc ca fiind vocea Tatălui lor și care Îmi sunt recunoscători pentru 
marele dar al harului.... Căci Eu Însumi sunt Cuvântul din veșnicie și oricine Mă ascultă intră în cel 
mai apropiat contact cu Mine Însumi și își va atinge și el scopul final pe acest Pământ, va găsi unirea 
deplină cu Mine, Dumnezeul și Tatăl său, la Care s-a întors în sfârșit și va fi veșnic fericit....

Amin

Lucrarea miraculoasă a Pruncului Iisus.... B.D. Nr. 5551

9. decembrie 1952

reau să vă instruiesc cu privire la ceea ce aveți nevoie de clarificat, pentru că vreau ca voi să 
posedați mai întâi cunoștințele corecte înainte de a-i instrui pe semenii voștri, dar aceasta este 

sarcina voastră  pe care doriți  să  Mi-o serviți.  Vreau ca voi  înșivă să înțelegeți  totul  înainte  de a  
V
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transmite cunoștințele voastre, pentru că semenii voștri nu sunt adesea atât de răbdători, ei doresc mai 
ales clarificări atunci când se îndoiesc, și atunci ar trebui să fiți și voi capabili să le oferiți într-un mod  
lămuritor.

Problema întrupării lui Dumnezeu în Iisus dă naștere la cele mai multe întrebări, și asta pentru că 
până acum a fost explicată în așa fel încât în loc de luminozitate nu a existat decât tot mai multă 
confuzie. Existența Mea pe Pământ ca ființă umană nu a fost cu nimic diferită de cea a altor ființe 
umane, doar că am dat spațiu pentru dezvoltarea iubirii în inimă, acolo unde alții și-au sporit iubirea 
de sine și au "dorit" în loc să "dăruiască". Scânteia iubirii strălucește în inima fiecărei persoane, dar ea 
poate  să  se  aprindă  într-o  flacără  strălucitoare,  la  fel  cum poate  fi  stinsă.  Dar  și  acest  lucru  îi  
deosebește pe oameni unii de alții, deoarece iubirea imprimă amprenta divinității asupra fiecăruia, în 
timp ce iubirea de sine este imaginea adversarului Meu, care s-a înălțat și astfel a căzut. Iubirea este,  
așadar, divinul din ființa umană, care apare doar ca o mică scânteie la începutul vieții pământești, dar 
care poate crește la nesfârșit.

Scânteia iubirii era deja recognoscibilă în pruncul Iisus, deoarece în copil se întrupase un suflet de 
lumină care, cu siguranță, a lăsat în urmă toate gloriile lui Dumnezeu în împărăția spirituală, dar totuși 
nu a renunțat la iubirea sa, iar această forță a iubirii se exprima și ea din când în când, atunci când 
scânteia spirituală lua astfel contact cu eternul Tată-Spirit, ceea ce se întâmplă cu fiecare copil iubitor, 
dar care trebuia să fie evident pentru oameni în Iisus, astfel  încât aceștia să creadă în divinitatea 
copilului Iisus. Lucrarea spiritului nu este împiedicată la un copil atât de mic, doar că nu iese la iveală 
sau doar rareori, deoarece intelectul și voința liberă a ființei umane trebuie să se străduiască mai întâi 
pentru lucrarea spiritul Meu în sine, ceea ce se întâmplă în mod conștient doar în anii în care își poate  
folosi intelectul și voința în libertate de gândire. Explicația minunilor copilului Iisus, a evenimentelor 
extraordinare, nu poate fi căutată decât în gradul înalt de iubire, deoarece sufletul lui Iisus venea de 
sus, un suflet de lumină și de iubire, care era acum înfășurat într-o formă umană și care, de asemenea,  
era  împiedicat  în  creativitatea  și  activitatea  sa  nerestricționată  până  atunci  pentru  a  face  dreptate 
formei exterioare umane. Iubirea se afla în mare măsură în pruncul Iisus.... dar și omul-pământean s-a 
afirmat.... lumea, adică adversarul Meu și al Său, și-a exercitat influența asupra acestui om-pământean 
pentru că i s-a permis să facă acest lucru pentru a-i testa voința. Iar spiritul Meu a rămas acum tăcut, 
deoarece și omul Iisus trebuia să treacă acest test al voinței, iar lucrarea de îndumnezeire a sufletului 
său trebuia să se desfășoare în aceleași condiții ca și în cazul oricărei alte ființe umane, deși spiritul 
Meu era și a rămas în el prin iubirea sa. Cu toate acestea, ființa umană Iisus a trebuit să atingă cel mai 
înalt  grad de iubire  prin propria  voință....  Și  de aceea,  spiritul  Meu s-a  retras în  acești  ani,  nu a 
îndemnat și nu a impulsionat, l-a lăsat pe omul Iisus complet liber până când abundența spiritului 
Meu, care creștea tot mai mult datorită iubirii sale sporite, s-a manifestat ca înțelepciune și putere.... ca 
fiind mai mare decât o mare cunoaștere și decât săvârșirea de minuni. Omul Iisus a fost ales pentru 
eternitate pentru această misiune. O ființă supremă de lumină s-a înălțat pe Pământ; unul dintre copiii 
Mei glorioși și-a început viața pământească și, astfel, acest suflet trebuia deja să radieze prin forma 
pământească a copilului Iisus, iar tot ceea ce era neobișnuit în tinerețea Sa era complet natural și de 
înțeles, dar la fel de neînțeles pentru oamenii care trăiau în întuneric și, prin urmare, peste lumina 
radiantă s-a întins un înveliș în anii următori, iar misiunea reală a început.... divinizarea unei ființe  
umane pământești prin iubire. Cu siguranță că am putut să lucrez prin spiritul Meu în ființa umană 
Iisus în orice moment,  deoarece toate condițiile prealabile erau date pentru aceasta;  dar de dragul 
misiunii lui Iisus, toate aspectele divino-spirituale au trecut pe plan secund, iar această misiune a fost 
îndeplinită de El ca ființă umană care își trăgea toată puterea doar din iubirea Sa activă, care a fost la 
fel de dificil de dezvoltat pentru El ca pentru orice altă ființă umană, deoarece adversarul Meu nu și-a 
lăsat  cu  adevărat  influența  nefolosită,  la  urma  urmei,  victoria  lui  Iisus  însemna  înfrângerea 
adversarului. Dar adversarul Meu nu a putut atinge voința liberă a lui Iisus, iar El mi-a fost complet  
devotat. Și, prin urmare, a reușit în lucrarea sa, pentru că voința sa față de Mine a izvorât din dragostea 
sa.... Iubirea a fost forța care este mai puternică decât moartea și care, prin urmare, l-a învins și pe cel 
care a adus moartea în lume.... Iubirea a fost victorioasă și așa va rămâne pentru totdeauna....

Amin
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Iisus și-a cunoscut ca om misiunea sa.... B.D. Nr. 8667

8. noiembrie 1963

rumul pământesc al omului Iisus a fost dureros peste măsură.... Sufletul său pur se afla într-o  
sferă impură și întunecată, și simțea această sferă ca pe un chin, motiv pentru care Iisus, copil  

fiind, nu putea fi niciodată fericit, deși nu era încă conștient de misiunea pe care sufletul său Mi se 
oferise să o îndeplinească....  Uneori pătrundea lumina,  care era natura reală a sufletului Său, apoi 
spiritul Meu se exprima prin El, astfel încât, încă de mic copil, El făcea deja minuni, care nu puteau fi  
realizate decât de o ființă de lumină foarte pură, care era plină de putere și de lumină.... Totuși, acest 
lucru se întâmpla doar din când în când, pentru ca și cei din jur să creadă în misiunea Sa.... Și chiar și 
aceste manifestări neobișnuite de putere l-au tulburat pe băiatul Iisus, de îndată ce a revenit la starea  
Sa omenească-naturală, dar ele L-au împins în contact tot mai intim cu Mine, Dumnezeul și Tatăl Său 
din veșnicie, Căruia Îi aparținea toată dragostea Sa, care, de aceea, L-a captivat tot mai mult spre 
Mine, astfel încât și dragostea Mea L-a umplut tot mai mult, până când a venit momentul în care a  
recunoscut în cea mai strălucitoare lumină a dragostei care era sarcina Sa.... până când și-a dat seama 
că trebuia să-i răscumpere pe frații Săi căzuți, până când a devenit, de asemenea, conștient de întreaga 
lucrare de răscumpărare și a văzut calea dificilă a crucii în fața Lui, pe care trebuia să o ia dacă voia....  
Calea suferinței sale i-a fost arătată în toate detaliile, iar această cunoaștere i-a întunecat sufletul și l-a  
scufundat în frică, din care doar dragostea sa arzătoare pentru creaturile nenorocite l-a ajutat vreodată 
să iasă din nou.... Cu toate acestea, El a trebuit să se hotărască să ia de bunăvoie calea crucii, a trebuit  
să fie dispus să ia pe umerii Săi întreaga vină a păcatului omenirii și să realizeze o lucrare de ispășire 
pentru aceasta, care a fost atât de chinuitoare încât a depășit orice imaginație umană. Căci Iisus nu a 
fost destinat prin voința Mea pentru acest sacrificiu pe cruce, ci sufletul Său s-a oferit voluntar pentru 
a-i aduce înapoi la Mine pe copiii pierduți. În acest scop, a umblat pe Pământ ca ființă umană și acum 
a trebuit  să ia din nou decizia ca ființă umană, pentru că liberul arbitru era din nou determinant, 
deoarece  nu  aș  fi  determinat  niciodată  o  ființă  umană să  facă  un  astfel  de  sacrificiu  de  ispășire  
împotriva  voinței  sale,  deoarece  numai  un  sacrificiu  făcut  prin  iubire  putea  răscumpăra  păcatul 
originar al ființelor căzute. Iar jertfa nu a constat doar în actul răstignirii, în zilele de suferință fizică și 
umilință extrem de aspră aplicate ființei umane Iisus de către vasalii adversarului Meu, ci întreaga Sa 
viață pământească a fost o răstignire, pentru că sufletul Său a suferit de nedescris, care a coborât din  
împărăția luminii în împărăția întunericului. Și Iisus a știut foarte repede care era cauza și scopul 
coborârii Sale pe Pământ și această cunoaștere l-a împovărat peste măsură pe "omul Iisus", astfel încât 
El  a  mers  cu  siguranță  ca  ființă  umană  pe  calea  pe  Pământ,  dar  i  s-au  refuzat  plăcerile  lumii  
pământești, de care, de altfel, orice persoană care se bucura de viața sa pământească avea voie să se 
bucure cu impunitate.... Căci viața Lui a fost umbrită în permanență de evenimentele care îl așteptau, 
care îl înspăimântau în permanență.... fiindcă era doar om.... l-au speriat în mod constant și nu l-au 
lăsat niciodată să se bucure.... Doar refugiindu-se în Mine și-a găsit pacea și puterea, iar apoi voința Sa 
de sacrificiu a devenit din ce în ce mai puternică datorită iubirii Sale în continuă creștere, iar El a 
purtat în mod conștient povara grea a vieții pământești și s-a străduit doar să Mă mulțumească pe Mine 
și să-și slujească semenii.... Astfel, puterea Sa a crescut constant, ceea ce i-a permis să facă minuni și 
astfel  să-și  ajute  semenii  care  aveau  nevoie  de  ajutorul  Său.  Dar  înainte  de  actul  propriu-zis  al 
mântuirii, misiunea Sa a constat în a vesti oamenilor Evanghelia, în a-i informa despre voința Mea și 
în a-i îndemna și încuraja să ducă un mod de viață corect în iubire.... El a adus oamenilor adevărul  
care nu fusese recunoscut de mult timp și care trebuia să fie transmis din nou oamenilor în toată 
puritatea, pentru a-i determina să trăiască un mod de viață corect, astfel încât actul Său de mântuire să 
fie recunoscut și acceptat corect de către oamenii care fac un efort pentru a trăi o viață de iubire. El le-
a deschis calea pe care ar trebui să o urmeze toți cei care doreau să se întoarcă în Împărăția luminii, la  
Mine, și care au putut să facă acest lucru după ce Iisus a răscumpărat păcatul originar prin moartea Sa 
pe cruce.  Acest  act  de milă  al  lui  Iisus  a  avut  o  semnificație  atât  de mare  încât  nu puteți  primi 
suficiente informații despre el. Și, de fiecare dată, cunoașterea despre acest lucru vă va fi transmisă în 
mod sincer, pentru că nu trebuie să vedeți în Iisus doar o ființă umană a cărei viață a fost curmată 
prematur de către semeni, ci trebuie să recunoașteți marea Sa misiune, pentru că actul de mântuire al  
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lui Iisus are o semnificație atât de mare pentru voi, oamenii, încât trebuie neapărat să îl acceptați dacă 
vreți să scăpați vreodată de împărăția întunericului și să fiți acceptați în împărăția luminii. Și nu o veți 
accepta decât atunci când veți fi instruiți în tot adevărul despre ea, ceea ce se va întâmpla mereu și 
mereu prin spiritul Meu, singurul care vă călăuzește în tot adevărul....

Amin
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Lucrarea de răscumpărare a lui Iisus Hristos 

Cunoașterea păcatului  originar este necesară pentru a înțelege 
lucrarea de răscumpărare.... să-L recunoască pe Iisus Hristos ca 
"Mântuitor".... 

B.D. Nr. 8806

26. mai 1964

ouă, oamenilor, vă lipsește cunoașterea păcatului originar și, astfel, și voi considerați actul de 
mântuire al lui Iisus Hristos doar ca pe o lucrare de ispășire oferită pentru vina voastră umană, ba 

mai mult, Îi negați "lucrarea de mântuire" pentru că.... așa cum credeți voi.... fiecare trebuie să își  
plătească datoria în monede de un ban și cincizeci de cenți. Dacă ar fi fost vorba doar de vina voastră,  
pe care voi, ca ființe umane, ați comis-o, atunci acest punct de vedere ar fi de înțeles.... dar este vorba 
despre marea vină originară, despre apostazia spiritelor față de Mine.... o vinovăție.... pe care nu veți  
putea niciodată să o achitați, care, prin urmare, nu poate fi negată deloc, care este cauza întregii creații 
și motivul întrupării Mele în Iisus.

V

Pentru că motivul pentru care oamenii s-au îndepărtat de Mine a fost că ființele create nu au putut să 
Mă vadă și, de aceea, Eu M-am făcut vizibil în Iisus. Oricine acceptă doar căderea trecută a primei 
ființe umane în păcat va găsi de necrezut că pentru aceste păcate a fost nevoie de un "Răscumpărător", 
el își va aminti mereu că omenirea nu putea fi pedepsită pentru un păcat pe care nu l-a comis. Și astfel, 
păcatele comise de ființa umană ca atare ar fi, cu siguranță, o încălcare a iubirii Mele.... pe care, totuși, 
nu o recunosc în starea lor de lipsă de lumină, care a fost doar o consecință a acestui mare păcat 
originar.

Dar acest păcat explică totul și, atâta timp cât oamenii nu știu despre acest proces de apostazie a 
spiritelor, le este greu să creadă în "Răscumpărătorul divin", Care a murit pe cruce pentru această mare 
vină în cea mai mare durere și agonie, pe care El Însuși a luat-o asupra Sa pentru a-Mi oferi jertfa de 
ispășire.

De  aceea,  orice  învățătură  care  neagă  pe  Răscumpărătorul  divin....  care,  prin  urmare,  neagă 
principiul mântuirii.... va trebui să fie respinsă ca doctrină falsă, și dacă activitatea Sa ca propagator al 
învățăturii divine a iubirii va fi,  de asemenea, subliniată. Este vorba de răscumpărarea din păcatul 
originar, pe care numai Eu Însumi am putut să o realizez în omul Iisus și astfel vă pot fi explicate 
manifestările Mele umane în El, căci Eu Însumi sunt o Ființă pe care niciuna dintre creaturile Mele nu 
ar putea să o privească fără să piară.

Prin urmare, dacă voiam ca voi să Mă puteți imagina într-un mod vizibil, trebuia să se întâmple sub 
forma unei ființe asemănătoare vouă, care pentru voi era omul Iisus. Astfel, cunoașterea procesului de 
apostazie a ființelor față de Mine este necesară pentru prima dată pentru a înțelege apoi procesul de 
creare a lumii vizibile. Este vorba de lupta veșnică dintre lumină și întuneric și apoi de apariția unui  
Mântuitor al omenirii în Iisus Hristos..... a unui spirit originar necăzut.... în care M-am întrupat, pentru 
că nu aveați nici cea mai mică idee despre "puterea atot-creatoare".

Și de aceea puteți și trebuie să recunoașteți un Răscumpărător care a murit pe cruce pentru toate 
vinovățiile și care a cerut și iertarea vinovăției voastre pentru voi, oamenii, dar care nu poate veni 
brusc la voi, ci trebuie să vă fi apropiat voi înșivă de El, pentru că căderea a avut loc în liberul arbitru 
și acum întoarcerea la El trebuie să aibă loc în liberul arbitru. Faptul că o persoană care se străduiește 
serios să atingă perfecțiunea va fi iertată și pentru păcatele sale ca ființă umană, în plus față de păcatul  
originar, nu trebuie să fie pus la îndoială, astfel încât toată vina va fi răscumpărată și, prin urmare, 
iertarea este asigurată.

Dar  cum Iisus  este  rareori  recunoscut  ca  Mântuitor  de  către  cei  care cred  în  această  învățătură 
eronată, care Îl văd ca ființă umană și Maestru înălțat, dar nu vor să recunoască manifestarea Mea 
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umană în El, ei nu Îi cer iertare pentru toate păcatele lor. Pentru că există doar Unul singur care îi  
poate elibera de vina lor, există doar Unul singur care are puterea de a scrie toată vina în nisip..... și  
acesta este Iisus, în care Eu Însumi m-am făcut om....

Amin

Lucrarea răscumpărătoare a lui Iisus Hristos.... B.D. Nr. 7781

26. decembrie 1960

ntoarcerea la Mine a fost garantată prin lucrarea Mea de răscumpărare....  Într-o zi,  toate ființele 
spirituale vor putea locui din nou cu Mine, într-o zi, toate ființele care au emanat cândva din Mine 

vor fi din nou pătrunse de iubirea Mea, așa cum a fost la început, căci prin moartea Mea jertfelnică pe  
cruce am construit podul de la abis la înălțime, de la împărăția întunericului la împărăția luminii și a 
fericirii..... Și prin moartea Mea pe cruce a fost răscumpărată vina cea mai mare, care despărțea de 
Mine toate ființele care L-au urmat pe potrivnicul Meu în abis.... Până la venirea Mea pe Pământ, între 
oameni și Mine a existat o prăpastie de netrecut, pe care ei înșiși o creaseră, dar pe care nu au mai 
putut să o acopere singuri, pentru că erau prea slabi, pentru că povara păcatului îi apăsase la pământ,  
iar adversarul Meu i-a împiedicat să facă un efort pentru a acoperi această prăpastie. Și astfel am 
construit un pod coborând Eu Însumi pe Pământ și abia atunci am răscumpărat marea vină.... luând 
povara păcatului de la oameni și punând-o pe umerii Mei și mergând astfel pe calea spre cruce.... Ceea 
ce era imposibil înainte a devenit  acum posibil: Ca oamenii de bunăvoință să Mi se alăture și să 
meargă pe calea crucii, să se țină doar de Mine și să nu Mă mai excludă, să vrea să aparțină celor  
pentru care am murit pe cruce, să găsească acum iertarea completă a vinovăției lor și să se poată 
întoarce din nou la Mine în împărăția luminii.... Nu i-am lăsat pe oameni singuri în necazurile lor, le-
am venit în ajutor, M-am adăpostit în învelișul unei ființe umane și acum am săvârșit actul de mântuire 
în această ființă umană, Iisus, pentru că am vrut să inițiez o cale care să ducă din nou din abis la  
înălțime.... Și viața Mea pe Pământ până la moarte a fost o viață de iubire, pentru că oamenilor le 
lipsea iubirea și de aceea le-am exemplificat-o, pentru că numai iubirea este răscumpărătoare, pentru 
că iubirea este legea ordinii veșnice și pentru că oricine se întoarce la Mine trebuie să-și schimbe 
irevocabil natura în iubire pentru a se putea uni din nou cu Mine, care sunt Iubirea Însăși.... Și astfel a 
fost construită o punte de legătură între împărăția luminii și Pământ atunci când Eu Însumi am coborât 
pe Pământ. Iar voi, oamenii, trebuie să treceți cu toții pe acest pod pentru a ajunge din nou la Mine, 
care am fost de neatins pentru voi din cauza vinovăției voastre. Dar iubirea Mea este mai mare decât  
vina voastră, iar iubirea Mea a căutat o cale de ieșire, a căutat să restabilească legătura dintre voi și 
Mine, care fusese întreruptă de voi..... (26.12.1960). Și astfel am găsit o cale: Iubirea Mea însăși a 
șters vina și vi-a deschis calea înapoi la Mine. Se crease acum o legătură între împărăția luminii și 
Pământ, pentru că un suflet de lumină a coborât pe Pământ în care Eu Însumi M-am putut întrupa; căci 
acest suflet a îmbrăcat trup.... s-a născut omul Iisus, care acum a mers pe calea pe care voi toți oamenii 
îl puteți urma, pe care puteți intra în Împărăția Luminii, iar întoarcerea voastră la Mine este atunci  
împlinită.... Iubirea Mea a construit acest pod pentru voi, pentru că iubirea Mea a preluat acest înveliș 
și a mers pe drumul crucii pentru voi, adică a răscumpărat vina incomensurabilă care a fost apostazia 
voastră față de Mine și care a creat prăpastia de netrecut între împărăția luminii și întuneric.... Iubirea 
Mea pentru  voi  este  nemărginită  și  vrea  să  vă recâștige  pe  voi,  creațiile  Mele  vii,  din  nou.  Dar  
dreptatea Mea nu Mi-a permis să vă primesc din nou fără să vă răscumpăr vina. Și astfel, dragostea 
Mea a preluat și răsplata vinovăției.... o ființă umană a făcut jertfa de ispășire pentru voi, iar în această 
ființă umană am fost Eu Însumi.... Ceea ce nu era posibil înainte de răstignirea Mea a devenit posibil  
prin moartea de pe cruce: Că vi s-a permis să vă apropiați din nou de Mine, că vă puteți întoarce în 
adevărata voastră casă, în împărăția luminii, unde puteți crea din nou în lumină, putere și libertate, ca 
la început. Calea spre Mine a fost liberă, ați putut să vă lăsați vina în urmă sub cruce, ați putut să vă 
predați  iubirii  și  harului  lui  Iisus,  Răscumpărătorul  vostru,  iar  El  v-a  deschis  acum  poarta  spre 
beatitudine,  spre împărăția luminii.  Dar această "răscumpărare" a voastră ține și de voința voastră 
liberă, altfel toate substanțele spirituale ar putea locui din nou brusc în împărăția luminii, dar atunci 
scopul Meu de a vă educa să deveniți  copii  nu ar fi  fost  atins....  Trebuie să luați  calea crucii  de 
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bunăvoie, trebuie să cereți iertarea păcatelor de bunăvoie, trebuie să doriți răscumpărarea de bunăvoie 
și să veniți la Mine în Iisus Hristos. Și va deveni a voastră.... vă veți întoarce la Mine și veți fi primiți 
cu bucurie de Tatăl vostru, care a coborât El Însuși pe Pământ pentru a vă răscumpăra....

Amin

Lupta împotriva propriei persoane pe Pământ.... B.D. Nr. 5224

1. octombrie 1951

iața Mea pe Pământ a fost și ea bogată în lupte și ispite, și este greșit să presupunem că sufletul  
Meu divin M-a protejat de ele, că modul Meu de viață nu putea fi decât bun, pentru că eram Fiul 

lui  Dumnezeu,  Care  a  coborât  de  Sus  pe  Pământ  pentru  a  răscumpăra  oamenii.....  Viața  Mea 
pământească ca ființă umană nu a fost cu nimic diferită de cea a oricărei alte ființe umane, însă ispitele 
s-au apropiat de Mine cu o ferocitate excepțională, deoarece Satana a făcut totul pentru a împiedica 
misiunea Mea. Mai mult, sufletul Meu era neobișnuit de profund sensibil, astfel încât era profund atins 
de frumos, dar simțea și răul și impuritatea într-un mod extrem de chinuitor. Era receptiv la orice 
impresie și de aceea lumea, cu farmecele și ispitele ei, s-a apropiat de Mine atât de des înainte de 
începerea misiunii Mele propriu-zise. A trebuit să duc o luptă dificilă pentru a rămâne victorios asupra 
celui care dorea să pună stăpânire pe carnea Mea pentru a face sufletul incapabil de actul mântuirii.  
Astfel,  suferința  Mea a început  cu mult  timp înainte,  trupul  a  trebuit  să  fie  ucis  pentru a  obține 
spiritualizarea cu sufletul. Am fost ca o ființă umană în mijlocul oamenilor.... Iar umanitatea Mea a 
însemnat atât de mult cât și faptul de a fi afectat de pasiuni și dorințe umane, împotriva cărora a trebuit 
să lupt pentru a deveni un lăcaș pentru divinitate, care nu putea tolera nicio pasiune înjositoare în Sine. 
Am fost om... nimic nu a dat mărturie despre divinitatea Mea în anii dinaintea activității Mele de 
învățătură. Ca o simplă ființă umană a trebuit să Mă lupt să Mă transform în receptacul pentru cel mai 
delicios lucru pe care o ființă umană îl poate poseda vreodată.... pentru Însăși Dumnezeirea Eternă, 
care a vrut să se manifeste în Mine pentru a putea fi un Dumnezeu vizibil pentru oameni. Și am biruit 
pe cel care încearcă să vă stăpânească pe voi, oamenii, împotriva căruia am luptat ca să vă izbăvesc de 
puterea lui..... A fost cu adevărat o luptă dificilă, pentru că ființa umană din Mine simțea tot ce era 
frumos și nu i se permitea să îl posede; ființa umană din Mine iubea viața, pentru că își iubea semenii 
și nu dorea să îi părăsească. Eram în deplinătatea forțelor și puteam să supun totul dacă voiam, și am 
renunțat de bună voie la tot, M-am învins pe Mine Însumi, trupul Meu și, de asemenea, sufletul care  
uneori voia să se revolte când simțea cum sufăr.... M-am învins pe Mine Însumi ca ființă umană și am 
oferit astfel dovada că este posibil ca fiecare ființă umană să devină stăpână pe slăbiciunile și dorințele 
sale, și că puterea divină nu a realizat această victorie a Mea, care nu ar fi putut fi cerută niciodată de 
la voi, oamenii, dacă Eu Însumi aș fi eșuat în lupta împotriva răului și în lupta împotriva poftei. Prin  
urmare, și voi, oamenii, puteți obține același lucru, ba chiar aveți încă sprijinul Meu, de îndată ce Mă 
chemați în ajutor, așa cum am promis..... Nicio ispită nu este prea mare și ispititorul nu este niciodată 
insurmontabil  dacă vă folosiți  de harul Meu....  Căci Eu am murit  pe cruce pentru puterea voinței  
voastre; tot ce vă lipsește în putere și voință puteți primi de la Mine, dacă vreți să luptați împotriva 
celui care vă este dușman și pe care Eu l-am învins în cea mai grea luptă pe care am purtat-o pe  
Pământ.

V

Amin

Suferință și moarte.... B.D. Nr. 6233

9. aprilie 1955

uferința și moartea Mea pe cruce nu au putut fi evitate, a trebuit să beau paharul până la capăt, a 
trebuit să iau totul asupra Mea pentru ca lucrarea de răscumpărare să se împlinească pentru voi,  

oamenii,  care  v-a  eliberat  de  orice  vinovăție....  Doar  conștientizarea  situației  voastre  jalnice  M-a 
determinat să fac acest sacrificiu, căci inima Mea era plină de iubire pentru voi.... și această iubire a  
vrut să înlăture de la voi soarta cumplită care vă aștepta după moartea fizică..... Pentru că știam despre 
această soartă cumplită,  pentru că am putut  lăsa să treacă prin fața ochilor  Mei atât  fericirea din 
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împărăția luminii, cât și suferința și chinul din împărăția întunericului și pentru că dragostea Mea era  
pentru voi, ca frați ai Mei căzuți, de aceea am căutat o cale de ieșire care să vă evite soarta cumplită....  
Eu Însumi am luat asupra Mea toată vina păcatului și astfel am luat calea crucii.... Ceea ce Mi s-a 
făcut pe Pământ a fost, ca să spunem așa, doar simbolul a ceea ce a însemnat pentru Mine întreaga 
povară  a  păcatului,  o  povară  incomensurabil  de  apăsătoare,  dureroasă  și  sfâșietoare,  care  de 
nenumărate ori  M-a aruncat la Pământ și  pe care totuși  am purtat-o din imensă dragoste....  Orice 
durere pe care trupul Meu a putut să o îndure, am luat-o și Eu asupra Mea, pentru că am purtat povara 
păcatului pentru voi, am vrut să fac ispășire pentru el, ceea ce ar fi trebuit voi să suportați irevocabil.... 
ceea ce nu ați fi putut face în veșnicie. Am suferit și am luptat, am transpirat cu adevărat sânge, am 
privit în toate adâncurile iadului, iar frica și groaza Mi-au sfâșiat sufletul. Am îndurat tot ceea ce voi 
înșivă ar fi trebuit să suferiți.... Iar dragostea Mea pentru voi mi-a dat puterea de a persevera până în 
ceasul morții. Nu există nici o comparație pentru aceste suferințe ale Mele, nici o ființă umană nu ar fi 
îndurat această măsură.... Dar M-am oferit pe Mine Însumi de bunăvoie, pentru că știam că numai așa 
puteți fi răscumpărați din robia lui Satana.... Știam deja dinainte ce Mă aștepta și am purtat și această 
povară cu Mine, am luat în mod conștient calea a cărei  țintă finală era crucea,  dar am suferit  de 
nedescris din cauza acestei cunoașteri ale Mele și de aceea nu am putut fi niciodată fericit în mijlocul 
a lor Mei. Am văzut dezastrul provocat sufletelor, am văzut eșecul vieții lor pământești daca aș fi eșuat 
și nu le-aș fi adus mântuirea din păcat și moarte.... Și această cunoaștere Mi-a întărit voința, astfel 
încât M-am predat destinului Meu fără să Mă împotrivesc, ceea ce fusese și scopul vieții Mele pe 
Pământ..... Și totuși a trebuit să Mă lupt până la sfârșit, până la sfârșit povara s-a adunat atât de mult în  
fața Mea, încât am simțit că Mi se diminuează puterile și de aceea am strigat la Dumnezeu ca ființă 
umană  să  lase  paharul  să  treacă  de  la  Mine....  Cu toate  acestea,  puterea  iubirii  Mele  a  fost  mai 
puternică decât slăbiciunea Mea umană.... Iar ziua suferinței Mele de nedescris și a morții Mele pe 
cruce a devenit ziua răscumpărării de orice vină pentru voi, oamenii.... Iar cunoașterea acestui lucru 
M-a făcut să iau totul asupra Mea cu răbdare, pentru ca în final să pot exclama: "S-a isprăvit....". Și 
sufletul Meu a putut să se întoarcă de unde a venit, căci prin moartea Mea a avut loc unificarea deplină 
cu Tatăl, de la Care am și ieșit odată....

Amin

Ultimele cuvinte ale lui Iisus pe cruce.... B.D. Nr. 7764

5. decembrie 1960

ă voi distribui întotdeauna ceea ce vă doriți. Trebuie doar să acordați atenție vocii din voi și ea vă 
va instrui în conformitate cu adevărul, pentru că vreau să cunoașteți adevărul și să dobândiți o 

imagine clară: Răstignirea Mea v-a adus răscumpărarea pentru voi, oamenii,  v-a răscumpărat vina 
trecută a păcatului.... În calitate de om Iisus am luat asupra Mea cele mai mari chinuri, și moartea cea 
mai aspră a fost soarta Mea.... Dar, întrucât nu puteam suferi ca "Dumnezeu", M-am sălășluit într-un 
înveliș uman care era capabil să sufere și care, de asemenea, a adunat voința de a suferi pentru semenii 
Săi, pentru a-Mi satisface dreptatea, pentru a deschide calea fraților Săi căzuți să vină la Mine. Dar 
aceasta a fost voința Sa liberă.... El nu a fost împins de Divinitatea, Care era în El, la sacrificiul Său,  
pe care a vrut astfel  să Mi-l  aducă Mie....  deși  dragostea....  Pe care Eu Însumi o aveam....  a fost  
motivul  pentru  care  El  a  adunat  această  voință....  Cu  toate  acestea,  Eu  Însumi  nu  exercit  nicio 
constrângere asupra voinței unei persoane și nici dragostea Mea nu constrânge. Dar oricine are iubire 
nu se poate abține să nu o lase să radieze. Și astfel, și omul Iisus radia iubire și nu dorea decât să facă 
fericită omenirea cu ea. Astfel, El a dorit întotdeauna doar ceea ce îi ajuta pe semenii Săi, să ajungă la 
fericire. Voința omului Iisus a fost liberă.... Cu toate acestea, El s-a subordonat complet Mie și voinței  
Mele. Și astfel,  voința Lui nu putea fi dirijată altfel  decât a Mea. Căci iubirea din El era atât de  
puternică încât se unise cu Iubirea Eternă, care Eu Însumi eram.... Astfel, Eu Însumi eram în El și Eu 
Însumi am săvârșit lucrarea de mântuire în El.... Și totuși, omul Iisus a trebuit să ia El Însuși decizia 
finală atunci când a luat cea mai dificilă cale.... calea spre cruce. Și, deși Eu eram în El ca Iubire  
Eternă,  Spiritul  Meu Dumnezeiesc  s-a  retras,  adică  Iubirea....  Spiritul....  nu  L-a  mai  îndemnat  la 
activitatea Sa; a rămas tăcut și, aparent, l-a lăsat pe omul Iisus singur în lupta Sa.... Și acesta a fost 
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lucrul cel mai dificil, că omul Iisus s-a simțit singur în adversitatea Sa și totuși a mers pe cale până la  
sfârșit.... El nu era singur, căci în veșnicie nu M-aș mai fi putut despărți de El, Care devenise una cu 
Mine.... Dar nu M-am mai exprimat pentru că pentru ispășirea păcatului primordial a fost nevoie de o 
abundență de suferință și chinuri umane, pe care omul Iisus le-a luat de bunăvoie asupra Sa, și de 
aceea jertfa de ispășire a fost o lucrare a celei mai milostive iubiri împlinite vreodată pe Pământ. Iar  
acest chin a durat până la moartea Sa pe cruce și L-a făcut să exclame cuvintele: "Dumnezeul Meu, 
Dumnezeul Meu, pentru ce M-ai părăsit? Eram în El, dar nu M-am exprimat, totuși doar trupul a 
suferit până când sufletul Lui M-a recunoscut când a strigat: "S-a isprăvit...." și "Tată, în mâinile Tale 
Îmi încredințez duhul Meu....". Trupul a suferit până la sfârșit, iar Eu a trebuit să Mă retrag în acele 
ore, altfel sufletul Său deja spiritualizat ar fi făcut și trupul insensibil la durere, pentru că spiritul din 
Mine nu poate suferi. Iar omul Iisus realizase deja spiritualizarea sufletului și a trupului prin modul 
Său de viață pe Pământ.... Dar scopul și ținta vieții Sale pământești a fost răscumpărarea vinovăției  
păcatului, ceea ce a fost posibil doar printr-o cantitate excesivă de suferință și durere.... Prin urmare, 
"Divinitatea" a făcut un pas înapoi și l-a lăsat pe "ființa umană" Iisus în mâinile torționarilor Săi, care 
au desfășurat cu adevărat cea mai rușinoasă lucrare în numele adversarului Meu, pentru că Iisus Însuși 
a dorit acest lucru.... (5.12.1960) Pentru că sufletul Său se oferise să coboare pe Pământ pentru a oferi 
jertfa de ispășire pentru frații  Săi căzuți;  se oferise să se întrupeze pentru a lua asupra sa aceeași 
imensă suferință și chinuri, pentru că numai o ființă umană era capabilă să sufere. Și am acceptat 
jertfa, pentru că aducea "iubire".... Care nu trebuie negată niciodată. Și "iubirea" a rămas în El până la 
moartea Sa, chiar dacă nu și-a mai permis ca puterea sa să aibă efect.... Astfel, și Eu Însumi trebuie să 
fi fost în El, chiar dacă acum am tăcut, pentru ca lucrarea de răscumpărare să cunoască încununarea 
gloriei sale: Faptul că o ființă umană s-a lăsat răstignită pentru semenii Săi.... că a făcut cu adevărat o 
jertfă pe care am acceptat-o ca pe o lucrare de ispășire pentru vina păcatului întregii umanități.... Nici 
o "putere divină" nu i-a ușurat sacrificiul, pentru că și "dragostea" a rămas tăcută, deși a pus stăpânire 
deplină pe omul Iisus.... Și acesta este de asemenea un mister pe care voi, oamenii, încă nu-l puteți 
înțelege.... Aceasta a fost cea mai profundă suferință prin care a trebuit să treacă omul Iisus: Să se  
simtă singur și abandonat.  Și tocmai această suferință a fost  cea care a răscumpărat vina pe care 
fiecare ființă a avut-o atunci când M-a părăsit pe Mine, Care le-am dăruit toată iubirea Mea pe care au  
respins-o. Omul Iisus a trebuit  să treacă prin această imensă suferință și  de aceea cuvintele Sale: 
"Dumnezeul Meu, Dumnezeul Meu, de ce M-ai părăsit”. Dar voi, oamenii, nu veți putea niciodată să 
măsurați măreția operei de răscumpărare, atâta timp cât veți rămâne pe Pământ. Dar într-o zi va cădea 
de pe ochii voștri ca un solz, iar voi Mă veți lăuda și Mă veți slăvi fără încetare.... Căci această lucrare  
de răscumpărare a fost  destinată tuturor,  tuturor vi  s-a permis să participați  la harurile lucrării  de 
răscumpărare, iar prin lucrarea de răscumpărare calea spre Mine a devenit liberă pentru voi toți....

Amin

Iisus a coborât în adânc după moartea Sa pe cruce.... B.D. Nr. 8999

20. iunie 1965

ând am trăit  pe Pământ,  gândul Meu veșnic a fost  să protejez oamenii  să nu se scufunde în 
întunericul cel mai adânc și să-i împiedic să intre în limbo (ceea ce i-a împiedicat și pe ei să intre  

în limbo), motiv pentru care le-am proclamat în mod constant învățătura iubirii, astfel încât să le fie 
ușor să creadă în actul Meu de Mântuire și, astfel, lucrarea de Mântuire a reușit deja la acești oameni. 
Cu toate acestea, toți oamenii făceau parte încă prea mult din lumea pământească, doar câțiva aveau 
credință în continuarea vieții, iar aceștia erau receptivi la învățătura Mea de iubire și le-a fost ușor să 
Mă recunoască pe Mine Însumi, pentru că și Eu eram în măsură să-i instruiesc și ei acceptau totul ca 
pe un adevăr. De aceea, o mare parte dintre cei care M-au experimentat pe Mine Însumi au putut intra 
în Împărăția Mea ca "răscumpărați", însă mult mai mulți s-au închis în fața învățăturii Mele, au rămas 
fără iubire și au trebuit să-și accepte soarta în lumea de dincolo..... După moartea Mea pe cruce, M-am 
înălțat  și  Eu acum în această împărăție și  acolo am putut  răscumpăra pe toți  cei  care se aflau în 
limbo..... toți acei oameni care au dus o viață plăcută lui Dumnezeu, dar pentru care împărăția luminii 
era încă închisă, deoarece se aflau încă sub povara păcatului originar și, prin urmare, lucrarea Mea de 
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răscumpărare trebuia să fie împlinită mai întâi.... Și la aceștia am venit acum ca "omul Iisus", pentru 
că nici lor nu le-a fost permis să fie forțați să creadă, am pășit printre ei în forma Mea de suferință, 
astfel  încât mulți și-au pus și ei  întrebarea: Dacă Tu ești  Mesia, Cel care ne-a fost promis, de ce 
puterea Ta nu a împiedicat acest lucru.... de ce a trebuit să suferi această moarte oribilă pe cruce?. Căci 
ei Mă așteptau pe Mine, pe Cel care le fusese făgăduit ca Mântuitor. Și ei au trebuit să Mă urmeze de 
bunăvoie, și nu a fost greu să-i conving că Eu sunt Mesia cel promis..... Dar acum a urmat și coborârea 
Mea în iad.... în regiunea în care am vrut, de asemenea, să aduc răscumpărarea de la păcatul originar. 
Dar acolo am reușit mai puțin să conving sufletele, tocmai pentru că le apăream sub aceeași formă și 
eram vizibil pentru ele ca "cel învins", căruia îi negau orice putere și pe care, prin urmare, nu voiau să-
L recunoască. Dar oricine dorea avea voie să Mi se alăture și l-am eliberat din cătușe. Și de fiecare 
dată cobor în abis pentru a aprinde o mică lumină pentru toți, astfel încât ei să-și amintească pentru o 
clipă de Cel care le-a apărut cândva și rezistența lor să devină tot mai mică, astfel încât chiar și cei 
care  erau  cândva  încăpățânați  și  aveau  doar  cuvinte  de  ură  și  batjocură  pentru  Mine  să  se  lase 
răscumpărați de iubirea Lui. Cu toate acestea, iubirea Mea nu le poartă pică, iubirea Mea este mereu 
preocupată ca totul să fie salvat, ca nimeni să nu mai cadă din nou în lanțurile celui care i-a stăpânit  
atât de mult timp și ca actul Meu de Mântuire să nu se fi împlinit în zadar nici pentru ei. Dar nu pot  
împiedica acest lucru dacă rezistența lor împotriva Mea este atât de mare încât toate eforturile din 
partea Mea sunt zadarnice, pentru că Eu nu forțez pe nimeni să Mă recunoască, ci doar le ofer tuturor 
cele mai mari șanse de a găsi calea spre lumină. Și astfel, voi, oamenii, Îmi oferiți un mare ajutor prin 
rugăciunea voastră pentru aceste suflete, pentru că din când în când se desprind unii care sunt atinși de 
puterea rugăciunii și care pot fi conduși acum spre lumină. Și în semn de mare recunoștință, aceste 
suflete se vor alătura acum și vor atrage alte suflete din abis.... deoarece se cunosc între ele și știu și ce  
îndoieli mai există în aceste suflete și caută să le risipească. Dacă este posibil ca ele să observe mai 
întâi cea mai mare lucrare a Mea de milă, atunci vor merge și ele în ele însele și vor încerca să ajungă 
la Mine.... Și atunci iertarea marii lor vinovății este sigură, atunci se va deschide și pentru ele poarta 
împărăției luminii și se va încheia o lungă stare de chin. Dar cele care nu sunt pregătite vor cădea din 
nou pradă unei noi izgoniri în cele din urmă, pentru că într-o zi vor trebui și ele să ajungă din nou la  
conștiința de sine ca ființă umană și să ia o decizie.... Și astfel, calea pe Pământ poate fi parcursă cu 
siguranță de mai multe ori, iar într-o zi voința acestor ființe se va întoarce cu siguranță spre Mine, într-
o zi va sosi și pentru ele ora răscumpărării....

Amin

Învierea din a treia zi.... B.D. Nr. 7320

29. martie 1959

i puteți să vă bucurați cu toții, căci Domnul a înviat din morți.... Așa a răsunat pe tărâmul spiritelor,  
precum și printre ai Mei, cărora le-am apărut în a treia zi, când am părăsit mormântul și M-am 

arătat discipolilor Mei.... O melancolie profundă intrase în inimile lor, căci pierduseră ceea ce fusese 
toată mulțumirea lor în timpul cât umblaseră cu Mine pe Pământ. Mă pierduseră, așa cum credeau, 
pentru totdeauna în fața morții, căci nu voiau și nu puteau să creadă că voi învia din morți, deși le 
atrăsesem anterior  atenția  asupra  acestui  lucru.  Ucenicii  erau  încă  la  fel  de  legați  de  pământ  și 
realitatea lumii pământești îi deziluzionase, iar frica și durerea îi cuprinseseră în așa măsură încât am 
vrut să-i mângâi și să-i întăresc și de aceea le-am apărut după Învierea Mea.... le dădusem misiunea de 
a merge în lume și de a Mă proclama, adică de a răspândi învățătura Mea divină de iubire și de a 
informa oamenii despre actul de mântuire pe care l-am înfăptuit pentru toți oamenii.... Dar, pentru a 
îndeplini  această  misiune,  ei  trebuiau  să  fie  pe  deplin  convinși  de  adevărul  a  ceea  ce  urmau  să 
proclame....  Iar  Învierea  Mea  făcea  și  ea  parte  din  actul  de  Mântuire,  care  nu  făcea  decât  să 
încununeze actul de Mântuire, căci oamenii trebuiau să experimenteze că Eu am învins moartea, că nu 
mai trebuie să existe niciodată moarte pentru oricine Mă urmează, care vrea să intre în binecuvântarea 
actului Meu de Mântuire și trăiește astfel o viață așa cum am trăit Eu pe Pământ. Prin urmare, acesta 
nu mai trebuie să se teamă de moarte, deoarece Eu am învins moartea și astfel și pe cel care o adusese  
în lume. Și de aceea, Învierea Mea a avut loc în mod vizibil pentru oameni, adică Eu nu puteam să  
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apar în mod vizibil decât celor al căror grad de maturitate le permitea să vadă lucrurile spirituale, căci  
trupul Meu era spiritual, nu mai era trupul de carne, care, prin urmare, nu putea fi vizibil decât pentru 
cei care posedau deja vederea spirituală și cărora, prin urmare, le anunțasem și Învierea Mea. Faptul că 
mormântul Meu era gol i-a uimit, cu siguranță, și pe ceilalți oameni, dar toți căutau alte explicații 
decât aceea că am înviat din morți.... Iar această învățătură va necesita întotdeauna "credință", pe care, 
totuși, toți oamenii o pot dobândi dacă vin de bunăvoie la crucea Mea, dacă vor să aparțină celor 
pentru care am murit pe cruce cu cea mai amară moarte. Credința în Mine și în actul Meu al Mântuirii  
include simultan și credința în învierea Mea, pentru că un suflet răscumpărat prin sângele Meu are  
deja în sine și certitudinea unei vieți indestructibile.... Ucenicii nu erau încă pătrunși de duhul Meu, 
era încă întuneric în ei  după răstignirea Mea, pentru că frica din ei,  care era umană, nu permitea 
lumina. Iar Eu le-am venit în ajutor prin apariția Mea vizibilă, care însă atunci i-a convins și ea în mod 
copleșitor și i-a făcut fericiți și veseli astfel încât misiunea lor părea acum ușor de îndeplinit și ei 
doreau  acum  să  lucreze  cu  putere  sporită  pentru  vestirea  învățăturii  Mele  și  a  răstignirii  Mele 
împreună cu învierea Mea. În zilele de după învierea Mea, am putut să le transmit imediat putere 
discipolilor Mei, deoarece răscumpărarea acestor suflete avusese loc acum și ei erau deja capabili să 
se elibereze de stăpânirea lor anterioară, și atunci și-au reluat slujba de predicare fără teamă, deoarece 
știau că nu mai puteau să moară sau doar să moară în trup, ci că vor continua să trăiască în Împărăția  
Mea, și astfel moartea își pierduse acum teroarea și pentru ei.... Prin urmare, actul învierii a fost, ca să 
zic așa, doar un ajutor pentru ai Mei pe care îi lăsasem în urmă în cele mai mari greutăți spirituale,  
deoarece credința lor nu avea încă fermitatea necesară pentru misiunea lor de a duce Cuvântul Meu în 
lume.... Dar ei trebuiau să vorbească în locul Meu și, prin urmare, trebuiau să aibă și ei acum această 
credință convinsă, care necesita doar răscumpărarea lor deplină, dar care era atunci prezentă în mod 
irefutabil și în toți discipolii Mei, pentru ca ei să poată fi cu adevărat răspânditori fideli ai învățăturii  
Mele atunci când începea misiunea lor....

Amin

Înălțarea.... B.D. Nr. 8506

23. mai 1963

impul existenței Mele pe Pământ într-o formă vizibilă pentru oameni s-a încheiat atunci când M-
am înălțat la Cer.... Căci Eu Îmi îndeplinisem misiunea ca ființă umană și acum am dat ucenicilor 

Mei și celor care credeau în Mine ca Fiu al lui Dumnezeu un ultim semn care trebuia să le întărească 
credința....  M-am arătat  încă o dată în mod vizibil  și le-am dovedit divinitatea Mea prin înălțarea 
vizibilă la Cer.... în care le-a fost permis să o experimenteze doar datorită tăriei credinței lor și care, la 
rândul ei, avea să-i umple de o mare putere pentru misiunea lor mai îndepărtată: Să Mă proclame pe 
Mine și Evanghelia Mea în lume.... Nici pentru înălțarea Mea nu se poate aduce vreo dovadă, și totuși 
ea a avut loc sub ochii unor oameni care Îmi aparțineau pe deplin, pentru ei înălțarea nu mai însemna 
credință obligatorie, ei Mă recunoșteau și nimic nu mai era îndoielnic pentru ei, ei erau de asemenea 
inițiați de Mine în cea mai profundă cunoaștere și, prin urmare, am putut să Mă înalț sub ochii lor ca  
ultimul semn al puterii și slavei Mele, care a avut loc în mod vizibil și a putut avea loc pentru că Eu i-
am întărit în mod neobișnuit pe ai Mei pentru această experiență. Cu toate acestea, a avut loc doar un 
proces care este același pentru fiecare suflet care s-a desăvârșit pe Pământ atunci când iese din trup și  
intră acum în tărâmurile spirituale într-o lumină radiantă care, totuși, rămâne ascunsă ochiului uman. 
Dar el plutește în sus în împărăția care este adevărata sa casă. Oamenilor ar trebui să li se dea și o 
dovadă în acest sens, care, totuși, nu va fi recunoscută de oamenii care sunt încă imaturi și nu au atins 
nicio spiritualizare. Înălțarea lui Iisus va rămâne o legendă pentru oameni atâta timp cât aceștia nu au 
pătruns în cunoașterea spirituală, deoarece s-a întâmplat ceva extraordinar pe care numai adepții Mei 
au  avut  voie  să-l  experimenteze,  dar  care  nu  mai  este  pus  la  îndoială  de  îndată  ce  maturitatea 
sufletească a ființei umane a atins un anumit grad în care aceasta nu se mai îndoiește de nimic în 
momentul în care realizează că nimic nu este imposibil la Dumnezeu.... Odată cu înălțarea lui Iisus, 
lucrarea de răscumpărare și-a găsit încheierea. Mă înălțasem pe Pământ și M-am întors din nou în 
Împărăția Mea pe care, totuși, nu o părăsisem niciodată, căci eram și sunt pretutindeni, dar luasem o 
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formă umană pentru a fi vizibil pentru voi, oamenii, și de aceea M-am înălțat din nou și într-o formă 
vizibilă pentru a rămâne vizibil pentru tot ceea ce am creat Eu în vecii vecilor pentru fericirea sa.... Ai 
Mei au rămas în urmă și s-au simțit singuri și abandonați atunci când am dispărut din ochii lor, însă au 
fost umpluți de spiritul Meu și acum vedeau clar misiunea pe care o aveau în fața lor, iar ei s-au simțit  
împinși de spirit să îndeplinească acum misiunea cu care i-am trimis la toate popoarele de pe Pământ. 
De aceea i-am lăsat să experimenteze și ei neobișnuitul, care a fost ultimul miracol care a încheiat 
progresul Meu pământesc.... Pentru că aveau nevoie de multă întărire a credinței, la urma urmei, prin 
contactul lor constant cu Mine, deveniseră oarecum nesiguri, lucru care trebuia încă depășit de ei și, de 
aceea, fiecare dintre discipolii Mei putea să țină minte în mod repetat ultimele evenimente pentru a fi 
acum activi cu tot zelul lor, așa cum a fost voința Mea.... Cu toate acestea, Eu am rămas cu ei în spirit,  
iar în timpul lucrului lor pentru Mine și pentru Împărăția Mea li s-a permis, de asemenea, să audă 
discursuri frecvente care le făceau evidentă prezența Mea, astfel încât dragostea lor pentru Mine era 
întotdeauna mai profundă și, astfel,  cunoașterea lor a crescut în aceeași măsură și, prin urmare, și 
capacitatea lor de a lucra pentru Mine.... Eu răscumpărasem marea vină a păcatului oamenilor prin 
actul Meu de Mântuire și omenirea trebuia să fie informată despre aceasta, iar acest lucru se putea 
întâmpla din nou doar prin intermediul oamenilor care Mă experimentaseră pe Mine și răstignirea Mea 
în persoană.... Din partea lor putea fi proclamat acum cel mai pur adevăr despre acest mare act de milă 
și,  prin  urmare,  primii  Mei  ucenici,  în  special,  au  fost  neobișnuit  de  întăriți  și  înzestrați  pentru 
misiunea lor, am putut să-i învăț personal în prealabil și să-i pregătesc pentru sarcina lor, iar Eu le-am 
întărit în mod neobișnuit credința, cu toate acestea, ei și-au păstrat libertatea de voință, dar dragostea 
lor pentru Mine și modul lor de viață Mi-au permis să-i i-au în considerare suplimentar pentru funcția 
lor, deoarece întreaga omenire trebuia să afle ce se întâmplase din partea divină pentru oameni și, prin 
urmare, aveam nevoie de slujitori și mesageri potriviți pentru a răspândi această cunoaștere. Iar ei 
trebuiau să fie capabili să susțină cu toată convingerea ceea ce învățau.... Iubirea care era în ei îi făcea 
capabili  să  accepte  chiar  și  experiențe  neobișnuite  și  să  mărturisească  totul  cu  tot  zelul  în  fața 
semenilor lor. Dar această cunoaștere a actului Meu de Mântuire va necesita întotdeauna un anumit 
grad de iubire  pentru a  fi  acceptată  și  crezută....  Cu toate  acestea,  o  persoană iubitoare va fi,  de 
asemenea,  umplută  de  spiritul  Meu  și  va  fi  călăuzită  în  tot  adevărul,  așa  cum  Eu  Însumi  am 
proclamat....

Amin

Revărsarea spiritului.... Rusalii.... B.D. Nr. 8516

2. iunie 1963

oar după răstignirea Mea am putut să-Mi revărs spiritul, pentru că înainte nici o ființă umană nu 
ar  fi  putut  să  adăpostească  ceva  divin  în  ea,  deoarece  păcatul  originar  al  opoziției  față  de 

Dumnezeu încă mai apăsa asupra oamenilor. Spiritul Meu, însă, este emanația Mea, iar o persoană 
vinovată nu ar putea fi niciodată destinatarul acestei emanații,  deoarece între persoana vinovată și 
Mine exista o prăpastie prea adâncă. Dar Eu am ispășit această vină în ființa umană Iisus, și fiecare 
persoană care acceptă actul Meu de mântuire se poate pregăti  astfel  încât să poată primi din nou 
iluminarea Mea de iubire, adică Eu Însumi să Mă instalez în ființa umană și, ca semn al prezenței 
Mele, să o umplu cu spiritul  Meu.....  Gândurile și intențiile lui sunt acum determinate de puterea 
spiritului, el nu poate gândi sau dori ceva greșit atâta timp cât spiritul Meu este activ în el.... Pentru că  
el Mă lasă să lucrez deplin conștient în el, se deschide prin unirea intimă cu Mine și astfel pot coborî  
în inima lui raza de lumină a iubirii care luminează totul.... care îi dă acum cunoașterea în cea mai 
strălucitoare claritate, astfel încât ființa umană iese din întunericul anterior și este introdusă în tot 
adevărul prin spiritul Meu, așa cum am promis. Acest act de revărsare a duhului, care a avut loc în 
mod vizibil cu ucenicii Mei la toți oamenii, trebuia să fie precedat de moartea pe cruce, adversarul 
Meu trebuia să fie învins în prealabil pentru ca el să nu mai poată ține cu forța oamenii în întuneric, ci  
trebuia să dea libertate celor care se întorceau la Mine, care se lăsau răscumpărați de Mine, adică care 
recunoșteau în mod conștient marea Mea lucrare de milă și voiau să participe la ea.... Pentru aceștia, 
așadar, moartea.... marele întuneric spiritual.... a fost depășită, ei au putut deveni ei înșiși, au putut să 
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se pregătească ca vase în care spiritul Meu să se reverse.... Acum nu mai erau în gândire eronată, 
recunoșteau adevărul și se străduiau să îl obțină în mod conștient, ieșeau din starea de lipsă totală de 
cunoaștere, deveneau lumină.... Spiritul Meu i-a pătruns și acum și ei se apropiau din nou de Mine 
Însumi, mica scânteie spirituală din ei, care ațipise în ei ca parte a Mea, se străduia să se îndrepte spre 
eternul Spirit al Tatălui cu care era indisolubil legată. Acesta a fost.... pur și simplu spus... a restabilit 
legătura cu Mine, pe care ființele însele o întrerupseră cândva în mod voluntar, iar o ființă care era din 
nou unită cu Mine, care sunt lumina din eternitate, trebuia acum să fie și ea pătrunsă de lumina Mea, 
iar toată gândirea ei nu poate fi decât corectă. El trebuie să recunoască adevărul, iar omul trebuie acum 
să reprezinte și el acest adevăr, pentru că spiritul îl îndeamnă să proclame adevărul tuturor semenilor 
săi....  Aceasta  a  fost  și  misiunea  primilor  Mei  ucenici,  care  au  fost  împuterniciți  de  revărsarea 
spiritului să meargă în lume și să proclame Evanghelia la toate națiunile. Ei trebuiau să cunoască ei 
înșiși adevărul pentru a-l putea transmite mai departe și, deși au fost introduși în adevăr de către Mine 
Însumi în timpul anilor de învățătură, trebuia totuși să fie precedat mai întâi de revărsarea spiritului 
Meu, astfel încât acum să cunoască și ei în mod clar și strălucitor sarcina lor și nici o ignoranță nu-i 
mai putea oprima, pentru că acum erau învățați de Mine Însumi prin spiritul Meu, Care a rămas cu ei, 
așa cum am promis. Și astfel, spiritul Meu se va revărsa din nou și din nou asupra oamenilor care vor 
să Mă slujească, care se pregătesc ca vase în care spiritul Meu poate curge și care, asemenea primilor  
Mei ucenici, vor să aducă adevărul semenilor lor, conștientizând că numai adevărul pur le poate aduce 
salvarea în marea adversitate spirituală.... Și spiritul Meu va lucra în ei, astfel încât întunericul va fi 
alungat și oamenii vor gândi din nou corect, care vor dori să Mă slujească și să ajute la răscumpărarea 
sufletelor rătăcite. Nici o ființă umană nu poate da ceea ce nu posedă.... Dar vreau să vă dau vouă, 
slujitorilor Mei, pentru ca voi să puteți da din nou semenilor voștri care au nevoie urgentă de sprijin, 
pentru că nu pot stabili singuri o legătură cu Mine.....  Cu toate acestea, voi, care cunoașteți toate 
corelațiile,  îi  puteți  lumina și  totuși  îi  puteți  determina să își  schimbe voința.  Și  veți  putea primi 
întotdeauna o bogată cunoaștere spirituală și, ori de câte ori veți pune întrebări, vi se va răspunde la 
ele, astfel încât veți putea recunoaște în răspuns și pe Cel care a dat ceea ce trebuie să transmiteți mai 
departe.... Căci mulți oameni și multe suflete din împărăția de dincolo vor cere și vor dori răspunsul 
corect.... Și acum pot să îl primească și ei prin voi, căci Eu cunosc toate gândurile care se nasc în 
inimă și voi lua în considerare pe fiecare după sarcina (percepția) sa. Și aceasta este lucrarea Mea în 
voi.... lucrarea spiritului Meu pe care primii discipoli au putut să o experimenteze în ei înșiși după 
înălțarea Mea. De multe ori, dragostea Mea a trebuit să le vină în ajutor, pentru că era nevoie de multe  
cunoștințe pentru a îndeplini sarcina pe care le-o dădusem, iar ei nu ar fi fost niciodată capabili să 
îndeplinească această sarcină fără sprijinul Meu evident, pentru că Eu i-am instruit în mod constant 
prin spirit  și,  astfel,  ei  nu trebuiau să se teamă că nu sunt capabili  să învețe sau să răspândească 
cunoștințe spirituale greșite, iar acum ei erau capabili să își administreze bine funcția.... ei au putut 
vesti Evanghelia Mea așa cum a fost voința Mea.... Și am stabilit aceeași sarcină și pentru ultimii Mei 
discipoli de pe acest Pământ astăzi, ca ei să aducă oamenilor adevărul care nu poate ieși decât de la 
Mine Însumi. Pentru că Pământul este în cel mai adânc întuneric, eroarea și minciuna sunt atât de 
răspândite încât oamenii trebuie să dea dovadă de cea mai serioasă voință pentru a găsi adevărul și 
pentru a-l recunoaște ca atare. Dar ei pot deveni fericiți și bucuroși doar prin adevăr, pentru că ei 
învață să Mă recunoască și să Mă iubească doar atunci când li se dă adevărul pur despre Mine și 
natura Mea. Iar această cunoaștere, adevărul pur, nu le poate fi transmisă decât prin spiritul Meu, dar  
vă este transmisă și vouă, pentru că Eu vă iubesc și nu trebuie decât să stabiliți legătura intimă cu 
Mine, tot prin iubire, pentru ca scânteia spirituală din voi, care este indisolubil unită cu Spiritul Tatălui 
din veșnicie, să se exprime.... Atunci Eu Însumi voi putea să vă vorbesc și să vă pun într-o stare de 
cunoaștere, iar acum veți ști și voi ce trebuie să faceți pentru a vă atinge scopul.... unirea cu Mine....  
încă pe Pământ. Pentru că atunci când Eu Însumi vă voi instrui, atunci veți fi cu adevărat învățați  
corect, și atunci vă veți îndeplini cu siguranță și sarcina voastră pământească și vă veți transforma în 
iubire, vă veți accepta din nou natura voastră originară și veți fi la fel de fericiți ca la începuturi....

Amin
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Întrebare frecventă: De ce a lăsat Dumnezeul iubirii ca o ființă 
umană să sufere în felul acesta?.... 

B.D. Nr. 8715

4. ianuarie 1964

oi,  oamenii,  nu  vă  puteți  imagina  efectul  păcatului  vostru  originar  dacă  nu  ar  fi  putut  fi 
răscumpărat.... În repetate rânduri vă spun, de asemenea, că sunteți capabili să înțelegeți doar 

lucruri  limitate,  dar  că  efectul  păcatului  originar  ar  fi  nelimitat,  deoarece  legile  Mele  nu  pot  fi 
răsturnate pentru totdeauna. Iar un păcat săvârșit împotriva Mea, care era la fel de mare și de grav ca și 
apostazia față de Mine împotriva unei mai bune cunoașteri,  trebuia să aibă o consecință la fel  de 
cumplită, conform justiției divine, care consta în nefericirea veșnică a acelor ființe.... într-o stare de 
veșnic chin și  întuneric....  Astfel,  nenumărate  ființe  ar  fi  trebuit  să îndure această  stare,  deoarece 
dreptatea Mea nu putea pur și simplu să anuleze o vină care nu a fost iertată. Dar aceste ființe nu au 
fost capabile să facă ele însele ispășirea, pentru că nu era vorba doar de faptul că ființele purtau o 
măsură a pedepsei și astfel vina păcatului ar fi fost stinsă.... ci despre faptul că aceste ființe au păcătuit  
împotriva iubirii însăși și că o ispășire a vinovăției nu putea, prin urmare, consta din nou decât într-o 
lucrare de iubire.... Era vorba despre faptul că ființele trebuiau să aprindă iubirea în ele însele, apoi 
trebuiau să recunoască amploarea vinovăției lor și să Mă cheme cu dragoste sinceră pentru iertare..... 
Dar ființele căzute nu mai erau capabile să facă acest lucru pentru că erau complet lipsite de iubire.... 
Și  erau la  fel  de incapabile  să  achite  această  imensă vină  pentru că,  fiind  complet  împietrite,  își 
pierduseră conștiința de sine și, astfel, nu mai exista nicio legătură conștientă cu Mine. Ceva creat 
pentru viață ajunsese la moarte și era incapabil să se întoarcă la Mine prin propriile forțe. Acum am 
putut într-adevăr să trezesc această ființă moartă la o viață slabă din nou din iubirea, înțelepciunea și 
puterea Mea.... dar a rămas marele păcat originar, care ținea ființa la nesfârșită distanță de Mine, și 
până la răscumpărarea acestei vinovății nu a existat o întoarcere completă la Mine. Și, din nou, niciuna 
dintre ființele căzute nu a fost capabilă să facă acest lucru pentru că erau complet lipsite de iubire.... 
Am prevăzut toate acestea din veșnicie și totuși nu aș fi putut împiedica apostazia ființelor față de 
Mine  dacă  nu  aș  fi  vrut  să  le  răpesc  libertatea  de  voință....  Dar,  de  asemenea,  am prevăzut  din 
eternitate o cale de întoarcere a acestor ființe căzute de la Mine, am conceput un plan de întoarcere și  
l-am pus în  aplicare.....  Iar  la  realizarea planului  de mântuire  din  veșnicie  participă  toate  ființele 
rămase cu Mine care își găsesc beatitudinea în el.... Acestea sunt pătrunse în mod constant de iubirea 
Mea și în deplinătatea luminii și a puterii.... Iar dragostea lor le îndeamnă neîncetat să ajute spiritualul 
căzut care trece prin lucrările creației înviat pentru a se repatria.... Iubirea lor le împinge pe ele însele 
să fie active în a crea și a modela pentru a crea forme pentru spiritualul căzut care merge pe calea 
creației. Astfel, și acesta ajunge la gradul de maturitate în care poate decide din nou în mod liber. Și  
totuși, marele său păcat originar nu a fost răscumpărat și nici nu ar putea fi răscumpărat în veșnicie, 
pentru că ființele sunt lipsite de iubirea la care au renunțat cândva de bună voie. De aceea, o ființă de 
lumină s-a oferit de bunăvoie să răscumpere această datorie, pentru că era plină de iubire, iar iubirea ia 
totul asupra sa pentru a ferici și pentru a ajuta acolo unde vede mizerie și suferință. Dacă voi, oamenii, 
ați putea măsura acum magnitudinea păcatului originar, atunci ați înțelege și de ce a trebuit să îndurați  
un grad de suferință pentru a răscumpăra această vină care depășea cu mult puterea umană.... pe care o 
"ființă umană" nu ar fi fost niciodată capabilă să o îndure dacă dragostea nu i-ar fi dat putere, căci 
dragostea este putere și numai dragostea a îndurat această durere și suferință pe care omul Iisus și le-a 
asumat în mod voluntar asupra Sa. El știa totul și, prin urmare, știa și despre lipsa de speranță a celui  
căzut de a se putea întoarce vreodată la Dumnezeu și la beatitudine dacă vina nu era răscumpărată....  
El s-a oferit pe Sine ca spirit de lumină pentru a înfăptui actul de mântuire, pentru că, ca ființă de 
lumină, a fost capabil să evalueze ceea ce Îl aștepta, dar dragostea Lui a fost mai mare decât soarta pe 
care o avea de înfruntat ca ființă umană.... Căci ființa de lumină știa că este în permanență unită cu 
Mine și știa, de asemenea, că va fi în permanență alimentată cu putere de către Mine, pentru că iubirea 
este natura Mea fundamentală și astfel am fost cu natura Mea fundamentală în ființa umană Iisus.... 
"Ființa umană" Iisus a suportat cu siguranță o cantitate de neconceput de suferință și durere,  dar,  
având în vedere amploarea păcatului originar al nenumăratelor ființe, un astfel de exces de suferință 
era necesar pentru a face ispășire pentru dreptatea Mea, care nu putea fi eludată.... Altfel aș fi anulat 
vina din milă, din dragoste nespus de mare. Starea nenorocită a ființelor căzute era o stare de veșnicie 
fără actul de ispășire.... Suferința lui Iisus a fost însă limitată în timp, iar Iisus Mi-a oferit cu plăcere  

V
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jertfa pentru că astfel a răscumpărat întreaga lume de păcatul originar, chiar dacă fiecare ființă își 
stabilește singură, prin voința sa, momentul răscumpărării. Iisus a murit pe cruce pentru toți oamenii 
din  trecut,  prezent  și  viitor,  iar  suferința  Sa  imensă  a  adus  iertarea  păcatului  lor  originar  tuturor 
ființelor căzute. Calea de întoarcere la Mine a devenit viabilă pentru fiecare ființă, prin imensa Sa 
iubire s-a dat din nou posibilitatea ca oamenii să aprindă iubirea în ei înșiși, să își schimbe natura și să 
se realizeze unificarea cu Mine, ceea ce era imposibil fără răscumpărarea păcatului originar....

Amin

Jertfa de pe cruce a fost oferită pentru timp și veșnicie.... B.D. Nr. 7019

17. ianuarie 1958

entru toate timpurile am săvârșit  actul mântuirii....  Atâta timp cât întoarcerea ființei  spirituale 
căzute nu este încă încheiată, va veni timpul ca această ființă spirituală să pășească pe Pământ ca 

ființă umană și,  în acest  timp, va avea nevoie de ajutorul Meu, care îi  este garantat  prin actul de 
mântuire al  lui  Iisus Hristos. Căci binecuvântările dobândite pe cruce trebuie revendicate în acest 
timp, dacă ființa umană vrea să fie în sfârșit eliberată din cătușele pe care i le-a provocat căderea în 
abis, pe care adversarul Meu i le-a pus și pe care a putut să i le pună pentru că acele ființe l-au urmat 
de bunăvoie. De aceea, va veni mereu și mereu un timp foarte scurt pentru ființa spirituală căzută când 
va trebui doar să se întoarcă la Răscumpărătorul divin Iisus Hristos și, prin această întoarcere, să Mă 
recunoască din nou pe Mine Însumi în Iisus Hristos.... Iar acest scurt timp este umblarea ca ființă 
umană pe Pământ, unde omul își recapătă liberul arbitru, care acum trebuie să decidă din nou.... El nu 
va putea lua această decizie fără ajutor, pentru că adversarul Meu îl ține încă legat. Dar actul Meu de 
mântuire îi permite ființei umane să ia această decizie, pentru că ea trebuie doar să se folosească de 
binecuvântările pe care le-a dobândit pentru a fi capabilă să opună rezistență și să se elibereze de 
puterea adversarului. Și atâta timp cât Pământul va servi ca stație de maturizare pentru spiritualitate, 
atâta timp cât oamenii vor locui pe acest Pământ, jertfa lui Iisus Hristos pe cruce va fi singura garanție 
a omenirii de a fi eliberată din orice robie, pentru că a fost oferită pentru timp și veșnicie, nu va 
aparține niciodată doar trecutului și nici nu va avea efect doar în prezent.... chiar și toate perioadele 
viitoare de răscumpărare de pe acest Pământ vor avea succes numai sub semnul crucii pentru sufletele 
întrupate pe Pământ ca ființe umane. Și chiar și în împărăția de dincolo, puterea răscumpărătoare în 
Iisus va putea fi folosită, chiar și în lumea de dincolo trebuie să se apeleze la Răscumpărătorul divin,  
pentru că și atunci jertfa Mea pe cruce și astfel Eu Însumi în Iisus voi fi recunoscut, iar acest lucru nu 
înseamnă decât eliberarea de adversarul Meu, care trebuie să aibă loc o singură dată, dacă ființa vrea 
să atingă din nou beatitudinea.... Am realizat lucrarea de mântuire ca ființă umană pe acest Pământ....  
iar această perioadă pământească a fost una extrem de binecuvântată, în timpul căreia multe spirite 
care au căzut odată ar fi putut lua calea înapoi spre Mine. Dar voința acestora nu a fost forțată și nu 
poate fi forțată niciodată, motiv pentru care trebuie să apară încă nenumărate creații sau pentru care 
vor urma încă infinit de multe perioade de creație, dar toate vor fi sub semnul actului de mântuire,  
pentru  că  fără  Iisus  Hristos  nu  poate  avea  loc  nicio  răscumpărare,  dar  iubirea  Mea  milostivă  va 
transmite mereu și mereu oamenilor cunoașterea jertfei de pe cruce și comoara de har dobândită pe 
cruce.  Oamenii  iluminați  vor putea fi instruiți de spiritul  Meu și vor fi capabili  să înțeleagă toate 
corelațiile și astfel să explice în mod veridic semenilor lor semnificația actului de mântuire a lui Iisus 
Hristos, a manifestării Mele umane pe Pământ și a divinizării Omului Iisus, iar această cunoaștere va 
fi transmisă de la o perioadă pământească la alta și nu se va pierde niciodată....  Căci lucrarea de 
milostenie a fost săvârșită pentru toți oamenii, pentru oamenii din trecut, din prezent și din viitor.... Și 
nici o ființă căzută odată nu se poate întoarce la Mine, dacă nu se lasă răscumpărată de Iisus Hristos de 
bunăvoie...

P

Amin
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Jertfa crucii să nu fie făcută în zadar.... B.D. Nr. 6938

7. octombrie 1957

uferința și moartea Mea pe cruce pot fi zadarnice și pentru voi, oamenii, jertfa de pe cruce poate fi 
adusă în zadar pentru voi, cei care nu vă lăsați impresionați de ea, care nu-l recunoașteți pe divinul 

Răscumpărător Iisus Hristos, care îl luați în seamă doar pe "Omul Iisus", dar nu-i atribuiți o misiune 
spirituală divină și vă plasați astfel în afara celor pentru care s-a săvârșit actul de mântuire. Pentru că 
trebuie să vă întoarceți conștienți la El dacă vreți să participați la binecuvântările actului de mântuire. 
Răscumpărarea"  depinde  de  voi  înșivă,  deși  Eu am murit  pe  cruce  pentru  toți  oamenii.  Dar  voi,  
oamenii, nu știți că sunteți legați, că fără răscumpărarea prin Iisus Hristos nu veți putea niciodată să vă 
bucurați  de libertate  în  lumină și  putere,  ci  că veți  rămâne legați,  chiar  dacă vor trece vremurile 
veșnice.... Voi nu știți că starea de robie, de neputință și de lipsă de lumină, nu poate fi schimbată în alt  
mod decât pe calea Golgotei....  Și chiar dacă îl respingeți pe divinul Răscumpărător Iisus Hristos, 
chiar dacă nu țineți seama de lucrarea Sa, numai El rămâne decisiv pentru cât timp veți rămâne într-o 
stare nefericită. Existența voastră ca ființă umană nu vi se pare atât de mizerabilă și, prin urmare, nu 
căutați  în  jurul  vostru  pe  Cel  care  poate  crea  o  soartă  fericită  pentru  voi.  Dar  existența  voastră 
pământească  ca  ființă  umană  nu  va  dura  mult  timp,  iar  apoi  veți  deveni  mai  întâi  conștienți  de 
chinurile stării de a fi legat, apoi veți fi lipsiți de vitalitatea pe care o aveați ca ființă umană.... dacă nu  
sunteți legați în materie dură și trebuie să simțiți și chinurile de a fi legați în ea. Dar atâta timp cât  
conștiința de sine rămâne, aveți încă posibilitatea de a-L chema pe Iisus Hristos, Răscumpărătorul 
vostru, de bună voie.... fie pe acest Pământ, fie în împărăția de dincolo, dacă nu sunteți cuprinși de 
întunericul  cel  mai  mare.  De  aceea,  iubirea  Mea  se  străduiește  în  mod  constant  să  vă  îndrepte 
gândurile către Cel în care M-am întrupat pentru a vă răscumpăra. De fiecare dată voi încerca să vă fac 
conștienți de actul lui Iisus, de fiecare dată Mă voi asigura că actul Său de mântuire este menționat și 
că această cunoaștere este transmisă vouă, oamenilor care sunteți încă complet detașați de cruce, care 
acordați puțină sau deloc importanță la tot ceea ce este legat de Iisus Hristos. Fiecăruia dintre voi i se 
va atrage odată atenția și va fi îndrumat spre El, fiecare dintre voi poate să se ocupe mental de ceea ce  
i-a fost transmis despre Iisus Hristos și actul Său de mântuire, și fiecare poate acum să se raporteze la 
El conform voinței sale. Dar modul în care se adaptează este decisiv pentru vremuri nesfârșite sau și 
pentru eternitate....  Pentru că el  poate  într-adevăr  să rămână în chinuri  și  robie pentru o perioadă 
nesfârșită de timp, dar poate de asemenea să fie veșnic liber și să-i mulțumească Răscumpărătorului 
său divin în lumină, putere și fericire pentru lucrarea de iubire milostivă care i-a cumpărat libertatea și 
l-a readus în starea sa inițială,  în care era fericită.  Nici o ființă umană nu este scutită de această 
decizie, iar fiecare om își pregătește propriul său viitor.... dar dragostea Mea îl ajută în mod constant 
să ia decizia corectă, de nenumărate ori dragostea Mea îi dă sfaturi, astfel încât nimeni nu poate spune 
că a rămas ignorant în ceea ce privește ceea ce îl poate ajuta să obțină mântuirea. Dar nici măcar 
dragostea Mea nu determină voința voastră.... Căci voi ați ales de bunăvoie starea de nenorocire, și tot 
de bunăvoie vă veți strădui să vă izbăviți din nou de ea. De aceea, răscumpărarea prin Iisus Hristos 
presupune și voința voastră liberă, altfel întreaga lume ar fi deja răscumpărată, altfel nimic nu ar mai fi 
în robie și slăbiciune, pentru că actul mântuirii s-a împlinit pentru toți oamenii. Dar voința voastră se 
folosește de binecuvântările actului mântuirii doar atunci când Îl mărturisiți liber pe Cel care a murit 
pentru voi pe cruce.... atunci când Mă recunoașteți pe Mine Însumi în Iisus Hristos și astfel vreți ca Eu 
să mor pentru voi. Atunci veți deveni cu adevărat liberi din starea de robie, veți părăsi acest Pământ  
răscumpărați și veți putea intra în împărăție unde veți putea lucra în lumină și putere fără restricții și  
veți fi binecuvântați....

S

Amin

Lucrarea de răscumpărare a lui Iisus a fost începutul unei noi 
etape în lucrarea de răscumpărare.... 

B.D. Nr. 8600

29. august 1963

ând omul Iisus a suferit moartea pe cruce, a început un nou capitol în lucrarea de răscumpărare a 
creaturilor Mele, căci până atunci toți oamenii încă mai umblau în întunericul spiritual pe care 

adversarul Meu îl răspândise peste toate spiritele căzute.... Toți oamenii erau încă afectați de păcatul 
C
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originar și nicio ființă umană nu se putea apropia de Mine, deoarece dreptatea Mea nu permitea acest 
lucru până când păcatul originar nu era ispășit. Cu toate acestea, nenumărați oameni umblaseră deja pe 
Pământ, printre ei se aflau și cei care erau de bunăcredință, dar care nu aveau forța de a se elibera de 
adversarul Meu, pentru că toți erau incapabili să stabilească o legătură corectă cu Mine, deoarece le 
lipsea dragostea.... Iubirea de sine i-a dominat ca semn al apartenenței lor la adversarul Meu.... De 
asemenea, ei nu erau conștienți de motivul existenței lor pământești, de apostazia lor față de Mine.... 
Erau loviți de o orbire completă, dar extrem de activi din punct de vedere lumesc și, prin urmare, 
căutau în mod constant să obțină avantaje pe seama semenilor lor.... Le-a lipsit iubirea dezinteresată, 
prin  care  ar  fi  putut  atinge  o  stare  de  maturitate  mai  înaltă.  Și  cele  câteva  excepții  au  simțit  cu 
siguranță greutățile lor spirituale, au recunoscut și ele un Dumnezeu și un Creator mai presus de ei, dar 
nu M-au recunoscut ca pe un Dumnezeu al iubirii,  ci doar ca pe un Dumnezeu al răzbunării și al 
mâniei. Iar oamenii nu ar fi fost niciodată capabili să progreseze în dezvoltarea lor spirituală, ar fi 
rămas întotdeauna și pentru totdeauna aceeași generație iubitoare de sine, care nu a fost capabilă să 
atingă o cunoaștere mai înaltă atâta timp cât povara păcatului originar a ținut-o pe loc.... Adversarul 
Meu i-ar fi ținut mereu pe oameni la pământ, dacă nu ar fi venit un Mântuitor de dragul celor puțini 
care se simțeau nenorociți și care au chemat un Mântuitor în necazurile lor. Și încă o dată ar trebui să 
se creeze o posibilitate de a stabili o legătură cu Mine, care, totuși, ar trebui să fie acum destinată 
Tatălui.... Oamenii ar trebui să fie capabili să se adreseze Tatălui ca niște copii, în timp ce înainte 
recunoșteau doar o putere în Dumnezeul și Creatorul lor, dar nu voiau să se închine în fața ei, pentru 
că această răzvrătire împotriva Mea era încă în ei ca urmare a păcatului originar anterior.... O relație de 
iubire ar trebui să fie din nou posibilă între creaturi și Mine, dar ea trebuia să fie stabilită de oamenii 
înșiși prin voința lor de a iubi, care, totuși, a fost doar rareori posedată de o ființă umană înainte de 
moartea lui Iisus pe cruce, și atunci a fost excesiv de chinuit de adversarul Meu.... astfel încât aproape 
că a deznădăjduit de existența Mea. Dar am stat lângă el pentru că știam despre voința lui și l-am luat 
de pe Pământ..... Lucrarea răscumpărătoare a lui Iisus Hristos a pus capăt acum unei epoci în care 
oamenii s-au îndepărtat cel mai mult de Mine.... Răstignirea Sa a ispășit păcatul originar al tuturor 
ființelor căzute, iar acum pot stabili din nou legătura corectă cu Mine în stadiul de ființă umană dacă 
trăiesc ei înșiși o viață de iubire cu sprijinul lui Iisus Hristos, dacă se eliberează de robia adversarului  
prin sângele Său vărsat pe cruce și astfel îl văd pe Tatăl în Mine și iubirea îi îndeamnă spre Mine.... la 
legătura pe care au rupt-o de bună voie odată și astfel au devenit nenorociți. Moartea lui Iisus pe cruce 
a pus capăt stării unei umanități lipsite de speranță.... A început o nouă eră în care ființa umană nu 
trebuia decât să ia calea lui Iisus pentru a fi condusă de El din tărâmul lipsit de lumină al adversarului 
Meu.... unde s-a deschis din nou și poarta spre împărăția luminii.... Acum era din nou posibil ca ființa 
umană să se schimbe, să-și modeleze din nou natura în iubire, să redevină ceea ce fusese înainte de 
apostazia  sa  față  de  Mine....  Primii  răscumpărați  s-au  întors  la  Mine,  am  putut  să-i  primesc  în 
împărăția Mea de lumină și fericire, ceea ce, totuși, nu ar fi fost posibil dacă Iisus nu ar fi ispășit 
păcatul originar prin moartea Sa pe cruce....  pentru că Eu sunt....  ca fiind extrem de perfect....  de 
asemenea neprihănit și, prin urmare, nu puteam anula nicio vină pentru care nu se făcuse ispășire. Au 
trecut vremuri îndelungate în care oamenii aproape că s-au prăbușit sub povara păcatului, dar nu și-au 
recunoscut vina și, prin urmare, s-au răzvrătit de nenumărate ori împotriva Mea, pe care nu L-au putut 
nega ca "Putere", dar nu s-au predat Lui cu dragoste. Pentru că ei respinseseră cândva iubirea și ceea 
ce încă mai posedau era doar iubirea de sine.... iubirea greșit direcționată pe care adversarul Meu o 
transferase asupra lor. Astfel, ei erau încă pe deplin și complet partea lui în natura lor.... Iar natura lor 
trebuia mai întâi să se schimbe, ceea ce a fost posibil numai după moartea lui Iisus pe cruce, Care le-a 
dobândit voința și puterea de a se ridica și de a renunța la iubirea de sine.... Toate acestea nu erau decât 
procese spirituale, pentru că pe plan pământesc-uman trăiau cu siguranță în bucurie și bunăstare, dar 
nimeni nu-și lua în considerare semenii, ci fiecare se gândea doar la sine, iar cel puternic îl asuprea pe 
cel slab care nu se putea apăra, pentru că adversarul Meu se bucura să vadă tot ce aruncase în abis în 
mizerie, pentru că el însuși era lipsit de iubire, dar plin de ură și ostilitate.... Iar natura lui se reflecta și  
în natura poporului.... Cel puternic, de asemenea, își asuprea semenii și nu cunoștea milă, pentru că nu 
avea dragoste, așa cum Domnul său...., prințul întunericului...., era lipsit de dragoste. Iisus, însă, a 
căutat să-i conducă pe oameni pe calea cea bună prin iubire. Iisus a trăit și a învățat iubirea și le-a dat 
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dovada că iubirea este o putere care îl învinge chiar și pe adversar și că numai prin iubire oamenii se  
pot elibera de el. Astfel, omul Iisus a trăit o viață de iubire pentru prima dată înainte de a împlini El 
Însuși cel mai mare act de iubire și milă, dându-Se pe cruce pentru păcatele oamenilor, astfel încât  
aceștia să devină liberi și să dobândească din nou putere și lumină printr-o viață dreaptă, pentru a 
parcurge calea finală spre adevărata lor casă, pe care Iisus i-a precedat prin moartea Sa pe cruce.... Pe 
care acum trebuiau doar să-L urmeze pentru a putea intra în Împărăția Mea ca răscumpărați, pentru a 
Mi se alătura în casa Tatălui, înapoi la Tatăl din a Cărui iubire au ieșit și în a Cărui iubire vor rămâne 
acum și ei veșnic....

Amin

Cunoașterea lui Isus Hristos este de cea mai mare importanță.... B.D. Nr. 8696

10. decembrie 1963

ar dacă primiți mereu și mereu explicații despre actul de mântuire al lui Iisus Hristos este pentru că 
credința oamenilor în El este slabă sau rar întâlnită, deoarece gândurile lor sunt prea orientate spre 

lume, iar actul de mântuire este un eveniment spiritual care nu poate fi înțeles cu simțurile lumești. Cu 
toate acestea, oamenii se află pe Pământ doar pentru un scop spiritual, iar dacă acest scop spiritual nu 
este îndeplinit, atunci viața de om a fost în zadar și sufletul cade înapoi în abisul din care a muncit 
pentru a se ridica într-un timp infinit de lung cu ajutorul lui Dumnezeu. Dacă este posibil să se facă 
înțeleasă oamenilor rațiunea spirituală a actului de mântuire a lui Iisus și a misiunii Sale, se va câștiga 
mult, pentru că atunci ei nu-L vor mai respinge, ci vor încerca să trăiască în gânduri și să înțeleagă 
umblarea Sa pământească....  Cu toate acestea,  umanitatea este doar  puțin receptivă și  capabilă  de 
învățături  spirituale....  dacă  nu  este  smulsă  din  viața  sa  obișnuită  de  evenimente  copleșitoare  și 
întâmplări dureroase și începe să gândească. Și de aceea, astfel de evenimente ale destinului nu pot fi 
omise. Dar atunci își vor aminti mai ales de Dumnezeul și Creatorul lor și se vor întoarce la El pentru 
ajutor atunci când au nevoie. Și acesta este deja un avantaj pentru suflet că Îl recunoaște pe Dumnezeu 
ca o Putere care l-a creat și care determină soarta umană.... Și totuși, este extrem de important să se 
obțină o cunoaștere corectă a lui Iisus Hristos și a actului Său de Mântuire, deoarece ființa umană va 
rămâne întotdeauna prea slabă pentru a trăi un mod de viață în conformitate cu voia lui Dumnezeu, 
dacă nu se folosește de rezerva de putere pe care Iisus a dobândit-o prin moartea Sa pe cruce și care 
este acum accesibilă fiecărei persoane ca har....  Numai dacă o persoană își reînvie foarte puternic 
credința într-un Dumnezeu prin activitate iubitoare, va putea să accepte furnizarea de putere de la 
Dumnezeu Însuși, dar atunci această persoană se va întoarce cu toată certitudinea către Iisus, va fi 
receptivă la orice instrucțiune pe care o primește despre El și despre actul Său de mântuire și se va lăsa 
răscumpărată de El, cerând iertarea vinovăției sale de la El. În ultimele zile dinaintea sfârșitului, însă, 
această cunoaștere despre Iisus se va estompa, oamenii nu cunosc decât evenimente pur umane și nu le 
evaluează altfel decât pe cele ale altor oameni cu aceeași soartă, pentru că în starea lor spirituală 
întunecată le lipsește cunoașterea tuturor corelațiilor, nu-și pot da o explicație corectă și astfel resping 
tot ce au aflat despre Iisus și actul Său de mântuire considerând totul de domeniul legendei. Ei nu știu  
că este vorba despre un mister spiritual foarte mare, un act care are motive spirituale profunde și care 
este  de  cea mai  mare importanță  pentru mântuirea sufletului  ființei  umane,  pentru fericirea sa  în 
împărăția  spirituală,  care nu se va sfârși  niciodată,  și  de aceea nu fac nici  un efort  pentru a afla 
adevărul  despre  el,  ci  mai  degrabă resping totul  și  nu cred  în  existența  lui  Iisus,  sau exclud din 
gândurile lor toate cunoștințele pe care le au despre El pentru a nu fi împovărate de el.... Dar, astfel, ei 
își ratează scopul în viață, trăiesc doar cu scopuri pământești, iar întoarcerea la Dumnezeu, care poate 
avea loc doar prin Iisus, nu se străduiesc să o obțină, iar viața lor pământească este trăită în zadar și 
poate  duce  la  o  altă  izgonire  în  creația  pământului....  Iar  adversarul  lui  Dumnezeu  va  încuraja 
întotdeauna atitudinea oamenilor, va face totul pentru a împiedica complet cunoașterea lui Iisus și a 
actului Său de mântuire, sau va răspândi învățături atât de eronate despre aceasta, încât oamenii se vor  
îndepărta din proprie inițiativă și le va bloca calea spre El. Dar, ca urmare a marelui păcat originar al 
apostaziei din trecut față de Dumnezeu, ei se află pe Pământ ca ființe umane și, până când acest păcat 
originar  nu este răscumpărat,  ei  nu se pot întoarce din nou la  Dumnezeu, pentru că dreptatea lui 
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Dumnezeu cere o ispășire care a fost făcută chiar de către omul Iisus și, prin urmare, El trebuie să fie 
recunoscut ca Fiu al lui Dumnezeu și Răscumpărător al lumii..... Care a făcut posibil ca Însuși Eternul  
Dumnezeu să sufere și să moară în învelișul uman al lui Iisus pentru păcatele întregii omeniri....

Amin
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Urmarea lui Iisus 

"Urmați-Mă...." B.D. Nr. 4544

18. ianuarie 1949

rmați-Mă și vă veți atinge deja pe Pământ obiectivul, care a fost stabilit pentru voi încă de la 
început. Trebuie să faceți un efort pentru a trăi o viață de iubire care să vă aducă complet aproape 

de Cel care este iubirea eternă în sine. Și dacă acum vă gândiți la viața Mea pe Pământ și Îmi cereți să  
vă întăresc voința de dragul actului de mântuire, vă va fi ușor să trăiți o viață de iubire, pentru că vă  
voi ajuta și vă voi oferi în mod constant ocazii în care să vă lăsați voința de iubire să devină activă, 
dacă simțiți  nevoia să faceți  acest  lucru.  Viața Mea pe Pământ a  fost  doar un exercițiu  de iubire 
altruistă față de aproapele. Iar rezultatul a fost unirea Tatălui, a Iubirii veșnice, cu Mine, astfel încât 
am putut dispune de puterea și tăria Lui, de lumină și înțelepciune ca și proprietate a Mea. Am fost 
umplut de duhul Lui, de puterea Lui și de lumina Lui.... Și astfel, totul a fost posibil pentru Mine, 
pentru că Dumnezeu Însuși era activ în Mine. Ca ființă umană, am adus dovada că nu este imposibil să 
fii plin de spirit divin, că, prin urmare, orice ființă umană este capabilă de minunile și semnele pe care 
le-am făcut, că ființa umană se poate modela pe sine în acest sens, că ea, ca imagine a lui Dumnezeu, 
își poate pune la dispoziție toate puterile și, astfel, poate realiza tot ceea ce își dorește. Urmați-Mă.... 
Toată puterea lui Dumnezeu este la dispoziția voastră, El nu vă impune nicio restricție, El dă fără 
măsură și puteți folosi tot ceea ce El vrea să vă distribuie pentru că vă iubește.... Urmați-Mă.... trăiți o 
viață de iubire altruistă față de aproapele și veți deveni desăvârșiți și vă veți putea bucura în mod 
constant de iubirea și harul lui Dumnezeu. Vă vorbesc ca om, așa cum am trăit pe Pământ ca om, care 
a trebuit să dobândească puterea divină printr-o viață de iubire, care nu putea ajunge la unirea cu 
divinitatea eternă decât prin iubire..... Vă voi arăta calea pe care trebuie doar să o urmați pentru a 
recunoaște apoi și voi adevărul Cuvântului Meu. Lăsați-vă împinși pe această cale, nu-Mi opuneți 
rezistență, încercați să lucrați cu iubire și puterea voastră va crește, voința voastră de a iubi va fi 
stimulată, căci iubirea însăși este putere și dacă o practicați,  ceea ce dați se va întoarce la voi ca  
putere.... Încercați, lăsați cuvintele Mele să ajungă la inima voastră, lăsați-Mă să vă chem și urmați-
Mă.... Eu sunt cel care vă cheamă în deșertul vieții voastre. Totul amenință să se ofilească în jurul  
vostru dacă nu udați zona uscată cu jetul divin al iubirii.... dacă nu vă dezvoltați toate instinctele bune 
prin iubire și nu vă sporiți puterea din voi. Nu lăsați chemarea Mea să treacă neobservată, fiți atenți la 
ea și țineți minte că nu cer nimic imposibil de la voi, căci Eu Însumi v-am dat un exemplu, ca ființă 
umană, despre ceea ce este capabilă să realizeze iubirea și voința unei ființe umane.... Urmați-Mă și 
veți fi și veți rămâne binecuvântați în veșnicie....

U

Amin

Slujirea în dragoste
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Slujirea în dragoste 

Modul corect de viață nu este suficient pentru maturizare... B.D. Nr. 8436

11. martie 1963

acă v-ați gândi că numai faptele de iubire au efect asupra sufletului vostru după moartea trupului  
și  că  toată  voința,  gândirea și  acțiunile  pământești  nu aduc acestui  suflet  nici  un avantaj  în 

împărăția spirituală, atunci cu adevărat nu ați trece prin viața pământească cu atâta indiferență.... Și 
dacă, de asemenea, vă îndepliniți cu credință îndatoririle pe care vi le cere viața pământească, chiar 
dacă faceți tot ce este pământesc pentru a duce o viață corectă în fața oamenilor.... Orice acțiune nu are 
nicio valoare pentru ceea ce este nepieritor.... pentru sufletul vostru.... pentru că sufletul nu poate lua 
cu el nici un bun pământesc dobândit pe Pământ, toate cunoștințele pământești rămân în urmă, toate 
comorile pământești și toată reputația persoanei este lipsită de valoare dacă sufletul intră în împărăția 
de dincolo sărac în bunuri spirituale. Numai strădania duhovnicească și faptele de iubire fac ca sufletul 
să câștige comori duhovnicești care sunt veșnice.... Și oamenii sunt adesea conștienți de valoarea lor 
atunci când pur și simplu duc un mod de viață corect, dar se referă doar la acțiunile lor pământești sau 
la o anumită ordine în condițiile lor de viață, și nu se gândesc că scopul vieții pământești este altul 
decât acela de a promova bunăstarea trupului.... Ei nu iau în considerare faptul că toate acțiunile unei 
persoane trebuie să fie susținute de iubire, că trebuie să fie motivate de iubire ca să fie valoroase 
pentru suflet după moartea trupului. Iar dacă acum vă acordați atenție la voi înșivă sau la cei din jur, la 
tot ceea ce se face și se spune, doar că rar dragostea este cauza lor, atunci va trebui să vă spuneți că  
totul este inutil și vă servește doar pentru a atinge scopuri pământești. Și v-ați înspăimânta dacă ați 
simți nenorocirea sufletului vostru ca pe un disconfort fizic, căci atunci nu ați mai putea fi fericiți cu 
viața voastră.... Dar sufletul vostru nu se poate exprima atât de vizibil, pentru că atunci nu ați face  
decât să vă străduiți din nou, din egoism, să duceți o altă viață pentru a nu mai simți zilnic și din oră în 
oră acel disconfort, iar o astfel de strădanie ar fi de asemenea inutilă. Dar ar trebui să vă gândiți la 
valoarea tuturor realizărilor pământești pentru voi, din moment ce știți că șederea voastră pe acest 
Pământ nu este veșnică..... Dar voi nu credeți în supraviețuirea sufletului, și de aceea sunteți atât de 
călduți și nu vă amintiți de sufletul vostru. Credeți că ați murit odată cu momentul morții. Credeți că 
v-ați stins odată cu momentul morții și într-o zi veți regreta amarnic că nu ați folosit mai bine timpul 
petrecut pe Pământ; veți regreta că nu ați cultivat mai mult iubirea, ceea ce fiecare dintre voi poate  
face pentru că în el strălucește o mică scânteie de iubire pe care trebuie doar să o aprindă.... Fiecare 
persoană va experimenta în sine și beneficiul unei opere de iubire care îi este făcută din partea unui 
semen.... Și astfel, ar putea face și el însuși acest bine pentru aproapele său și cu siguranță nu ar fi în  
dezavantajul său, căci satisfacția interioară cu privire la acțiunile sale nu ar face decât să-l stimuleze la 
fapte de iubire mereu noi, iar iubirea de sine ar scădea în aceeași măsură în care crește iubirea față de 
aproapele.... Nici o ființă umană nu pierde, pentru că ceea ce dăruiește din iubire va primi înapoi de o 
mie de ori pe Pământ sau într-o zi în împărăția spirituală și atunci va fi extrem de fericită, pentru că 
timpul  pe Pământ  este  foarte  scurt,  unde se va  depăși  pe  sine,  în  timp ce  sufletul  din  împărăția 
spirituală se poate bucura veșnic de bogățiile pe care le-a dobândit pe Pământ. Oamenii trăiesc cu 
indiferență,  creând  cu  nerăbdare  lucruri  pământești,  sporind  cu  nerăbdare  bunurile  pământești, 
folosindu-și toată vitalitatea pentru o activitate complet negativă, pentru că nu se creează decât valori 
trecătoare.... din neputința sufletului lor.... dar nu-i dau atenție și nu au nici o preocupare pentru iubire, 
trebuie să trăiască în lipsuri și apoi intră în împărăția de dincolo într-o stare mizerabilă unde vor găsi  
doar ceea ce i-a adus (iubirea) ființei umane de pe Pământ.... Iar dacă acea viață a fost fără iubire, 
atunci sufletul este lipsit de lumină și de putere și are o soartă chinuitoare, căci nu se poate maturiza  
pe Pământ decât prin lucrarea iubirii.... De aceea, oamenii nu ar trebui să spună: "La urma urmei, eu 
nu fac rău....". Ființa umană trebuie să facă fapte bune, născute din iubire, în viața pământească, numai 
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atunci poate intra în împărăția de dincolo fără să se autoironizeze, chiar dacă nu a ajuns încă la un grad 
înalt de iubire, atunci cu siguranță îl va putea atinge în lumea de dincolo, numai că lumina trebuie să 
se fi aprins o dată, pentru ca sufletul să nu intre în împărăția spirituală în întuneric total....

Amin

Ce este dragostea?.... Transformarea iubirii de sine în iubire de 
aproapele.... 

B.D. Nr. 8032

4. noiembrie 1961

i, din nou sunteți îndemnați să trăiți o viață de iubire. Căci iubirea este puterea care vă răscumpără,  
iubirea este calea care vă duce la Mine, iubirea este elementul Meu primordial și, de aceea, oricine 

trăiește în iubire este intim unit cu Mine, pentru că inevitabil Mă atrage la sine, pe Cel ce este însăși  
Iubirea..... Dar ce înseamnă să trăiți o viață de iubire conform voinței Mele?.... Ar trebui să schimbați 
iubirea  egoistă,  care  este  natura  voastră  la  începutul  întrupării  voastre  ca  ființă  umană,  în  iubire 
dezinteresată  față  de  aproapele,  adică  ar  trebui  să  schimbați  iubirea  exigentă,  posesivă,  în  iubire 
altruistă,  dăruitoare,  gratificantă,  care este  singura care poate  fi  numită  "iubire  divină".  Pentru că 
adversarul Meu a înțeles cum să inverseze această iubire divină în voi, cum să vă insufle dorința 
pentru lucruri care sunt nelegiuite, a înțeles cum să trezească în voi dorințe umane pe care încercați să 
le împliniți; a pus în inima voastră iubirea egoistă și trebuie să încercați să schimbați această iubire în 
iubire divină, altruistă, din nou în timpul vieții voastre pământești. Astfel, ar trebui să practicați iubirea 
dezinteresată față de aproapele, să vă gândiți mai puțin la voi înșivă și să vă ocupați în schimb de 
soarta semenilor voștri.... ar trebui să îi faceți pe oameni fericiți și să emanați iubire sinceră, pentru că 
numai o astfel de iubire este divină, este iubirea care ne unește din nou pentru timp și eternitate. De 
aceea,  oamenilor  li  se  va  reaminti  mereu  sarcina  lor  pământească  de  a  se  transforma  în  iubire; 
poruncile Mele de iubire le vor fi prezentate mereu și, în același timp, li se va spune ce efect are o 
viață de iubire asupra sufletului uman, li se va explica și de ce cer iubire de la oameni.... Ei vor fi 
informați că au căzut în abis pentru că s-au împotrivit iubirii Mele, pentru că au ieșit din ordinea Mea,  
pentru că s-au plasat în afara fluxului Meu de iubire și astfel și-au schimbat și natura. Oamenii ar 
trebui să fie învățați că puterea iubirii garantează și "viața", în timp ce fără iubire ființa este moartă, 
chiar dacă trăiește o viață iluzorie ca ființă umană.... Ei ar trebui să știe că trăiesc pe Pământ pentru a 
dobândi viața veșnică și că viața veșnică necesită, prin urmare, un grad de iubire care necesită o luptă 
conștientă împotriva iubirii de sine.  Omul ar trebui să știe că "iubirea", pe care Eu o intenționez, 
trebuie înțeleasă doar ca iubire dezinteresată, dăruitoare și plină de satisfacții. Iar dacă apoi încearcă 
să-și schimbe natura în iubire, va experimenta și el curând eficacitatea iubirii divine.... el va învăța să 
înțeleagă totul,  va fi  lumină în el,  va ieși  din întunericul spiritului,  va atinge "cunoașterea",  va fi 
pătruns de spiritul Meu și va putea să predea, deoarece cunoașterea sa interioară îi dă acum capacitatea 
de  a  o  transfera  semenilor  săi,  care,  desigur,  trebuie  să  fi  atins  mai  întâi  această  stare  spirituală 
strălucitoare prin activitate iubitoare pentru a putea acum să o înțeleagă.... să recunoască cunoștințele 
transferate ca fiind adevărul. Iubirea trebuie să aibă ca rezultat o stare spirituală strălucitoare, altfel 
cuvintele vor încerca întotdeauna doar să simuleze îndeplinirea poruncii Mele de iubire, dar dovada nu 
va fi prezentă. Iubirea este cea dintâi, iubirea este divinul, iubirea este focul care va iradia irevocabil și 
lumina.... Astfel, înțelepciunea trebuie să fie recunoscută acolo unde se practică adevărata iubire, astfel 
încât gândirea ființei umane să fie corectă, să se aprindă în ea o lumină interioară și atunci va vorbi și 
ea cu înțelepciune, pentru că spiritul se exprimă în ea, pentru că Eu Însumi Mă pot exprima prin ea și 
cuvintele Mele sunt cu adevărat lumină și viață și mărturisesc înțelepciunea profundă. Și astfel trebuie 
să se recunoască și efectul unei vieți de iubire, căci "cel care rămâne în iubire rămâne în Mine și Eu în  
el", iar acolo unde pot fi astfel, spiritul Meu este activ, iar acest lucru se exprimă în așa fel încât, cu 
adevărat, nu vă mai îndoiți de prezența Mea....

Ș

Amin
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Iubirea  față  de  Dumnezeu  se  dovedește  prin  iubirea  față  de 
aproapele.... 

B.D. Nr. 8584

11. august 1963

ă spun mereu și mereu același lucru: Aveți grijă de aproapele vostru în nevoia lui.... ajutați-l,  
indiferent  dacă  se  află  în  suferință  spirituală  sau  fizică;  practicați  iubirea  altruistă  față  de 

aproapele și vă veți îndeplini scopul existenței voastre. Căci dragostea voastră pentru Mine o dovediți 
numai  dacă  vă  întoarceți  dragostea  spre  aproapele  vostru,  care  este  fratele  vostru.  Eu  sunt  Tatăl 
tuturor, doresc dragostea voastră, care se va aplica tuturor creațiilor Mele care au ieșit din Mine. Și  
aproapele vostru se află de foarte multe ori în necazuri, și vor fi mai ales greutăți spirituale în care ar  
trebui  să-l  ajutați,  căci  greutățile  pământești  vor  trece,  dar  greutățile  spirituale  vor  rămâne și  vor 
necesita întotdeauna ajutor, indiferent dacă sunt pe Pământ sau în împărăția de dincolo. Greutățile 
duhovnicești constau în principal în lipsa de iubire și deci în natura defectuoasă a sufletului, care ar 
trebui totuși să se maturizeze în viața pământească prin iubire.... Dacă dăruiți iubire aproapelui vostru,  
acest lucru poate trezi iubire la rândul său și îl poate face pe aproapele vostru să-și schimbe natura, 
dacă vrea să facă la fel, dacă îi dați un exemplu de viață corectă de iubire.... Acest ajutor este cel mai  
mare, pe care îl dați cu dragoste....  dar de asemenea predicați Evanghelia aproapelui vostru, adică 
prezentați-i și pe Creatorul și Susținătorul său ca pe un Dumnezeu al iubirii, care este Tatăl tuturor 
oamenilor  și  care  vrea  să  fie  numit  și  Tată....  Ar trebui  să  încercați  întotdeauna să  le  transmiteți 
cunoștințe spirituale semenilor voștri și îi veți ajuta să se maturizeze dacă tot ceea ce le oferiți este 
făcut cu dragoste. Totuși, ar trebui să aveți grijă de aproapele vostru și în adversitățile pământești, și 
astfel veți trezi și voi iubirea reciprocă, căci iubirea este o forță în sine și nu va rămâne niciodată fără 
efect, decât dacă aproapele vostru aparține încă în totalitate adversarului Meu, atunci vă va respinge și 
nu va simți nici el efectul iubirii. Și voi înșivă vă veți maturiza întotdeauna în sufletul vostru doar 
printr-o  activitate  plină  de  iubire....  de  aceea  trebuie  folosită  orice  ocazie  în  care  puteți  lucra  cu 
iubire.... Și orice dificultate în care se află semenii voștri trebuie respectată, nu trebuie să treceți cu 
indiferență pe lângă ei și să îi lăsați în dificultate, pentru că atunci veți fi voi înșivă neiubitori și nu vă  
veți îndeplini scopul vieții pământești, care constă exclusiv în a vă accepta din nou natura voastră 
originară, în a deveni iubirea care ați fost la început. Porunca iubirii va fi întotdeauna primul și cel mai 
important lucru, iar Evanghelia va trebui întotdeauna să fie vestită oamenilor care învață iubirea față 
de Dumnezeu și față de aproapele.... Dar niciodată nu veți arăta iubire pentru Mine dacă nu-l veți lua  
în seamă pe aproapele vostru, oricât de intense ar fi emoțiile voastre.... Adevărata iubire față de Mine 
poate fi exprimată doar printr-o activitate plină de iubire față de aproapele vostru. Și prin aceasta vă 
dovediți și voi dragostea pentru Mine. Dar oricine este călduț și indiferent în dragostea sa pentru 
aproapele său nu va simți niciodată dragoste adevărată pentru Mine, căci cum ar putea cineva să Mă 
iubească pe Mine, pe care nu Mă vede, dacă nu-și respectă fratele pe care îl vede?. În ultimele zile, 
dragostea se răcește în rândul oamenilor și de aceea și ei sunt departe de Mine, care, ca Iubire eternă, 
nu se poate uni cu o persoană decât prin iubire..... Și de aceea greutățile spirituale sunt atât de mari, 
căci a fi lipsit de dragoste înseamnă și a fi necredincios, ignorant și fără tărie.... Mai mult, înseamnă să 
fii  încă  sub controlul  celui  care  este  lipsit  de  orice  iubire  și  care,  de  asemenea,  îi  va  împiedica 
întotdeauna pe oameni să lucreze în iubire...., dar care, de asemenea, dorește ruinarea voastră, ținându-
vă departe de Mine. Iar voi trebuie să vă împotriviți, trebuie să încercați să ajungeți la Mine, și nu veți  
reuși acest lucru decât lucrând cu dragoste.... De aceea spun: "Tot ce faceți celui mai mic dintre frații  
Mei, Mie Mi-ați făcut. Eu Însumi evaluez iubirea voastră pentru aproapele vostru ca iubire pentru 
Mine.... (11.8.1963). Cum altfel ați putea să vă dovediți dragostea pentru Mine?.... Dacă voi credeți în 
Mine, că Eu, ca Tată, dau dragoste tuturor copiilor Mei, atunci și voi trebuie să-Mi întoarceți dragostea 
Mea ca și copii, și atunci veți ști că voi, oamenii, sunteți priviți de Mine ca și copii, că sunteți toți la  
fel.... creaturi care au ieșit din Mine, iar voi trebuie să vă iubiți unii pe alții și să vă împingeți spre 
Mine împreună.... Dar trebuie, de asemenea, să vă purtați unul pe celălalt, trebuie să-l împiedicați pe 
celălalt să sufere de rău, trebuie să-l ajutați în orice fel de adversitate, trebuie să stați împreună cu el și  
să stabiliți o relație corectă de la frate la frate și apoi să vă îndreptați împreună spre Tatăl vostru din 
veșnicie. Numai atunci veți avea dragostea reciprocă pe care o cer de la voi, oamenii, pentru că sunteți  
la fel în substanța voastră fundamentală, pentru că ați apărut din forța divină a iubirii. Și de îndată ce 
relația dintre voi,  oamenii,  se va fi  schimbat,  de îndată ce iubirea va determina toate gândurile și 

V

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 80/149



acțiunile voastre, veți crește și voi în perfecțiune, veți redeveni ceea ce ați fost odată: Creaturi pătrunse 
de iubire, care nu fac decât să lucreze unul pentru celălalt spre beatitudine.... Pentru că acolo unde este 
iubire trebuie să existe și o stație de recepție pentru această iubire radiată, indiferent dacă Eu Însumi, 
ca  sursă  originară,  sau  voi,  ca  stații  ale  puterii  Mele  de  iubire,  continuați  să  radiați  iubire.... 
Întotdeauna trebuie să existe un vas în care să vă lăsați iubirea să radieze.... Și astfel, semenii de pe  
Pământ vor fi acest vas.... aproapele căruia îi veți oferi dragostea pe care voi înșivă o primiți de la  
Mine.... Căci nu puteți da ceva ce nu ați primit de la Mine mai întâi.... Eu hrănesc scânteia de iubire 
din voi prin iubirea Mea care radiază tot mai mult în voi și vă impulsionează în activitatea de iubire,  
iar această activitate se va repeta cu aproapele vostru, pentru că veți fi impulsionați să fiți mereu activi  
în  iubire  de îndată  ce iubirea Mea va putea radia  în  voi.  Iar  activitatea voastră  de iubire  față  de 
aproapele vostru Îmi dovedește că permiteți iubirii Mele să radieze în voi, că vă deschideți inimile și 
Îmi acordați Mie și iubirii Mele intrarea..... Aceasta Îmi dovedește că Îmi sunteți din nou devotați în 
dragoste,  altfel  v-ați  ține inimile  închise și  nu aș putea lucra în voi.  Și veți  ajunge întodeauna la 
maturizare dacă nu vă conduceți propria viață în mod unilateral, ci vă gândiți mereu la semenul vostru, 
dacă aveți grijă de soarta lui fizică și spirituală, dacă încercați să-l conduceți pe calea spre Mine și 
dacă îl ajutați în adversitățile pământești dacă se apropie de voi și vă cere ajutorul. Trăiți împreună cu 
scopul  de  a  vă  maturiza  reciproc.  Și  vi  se  va  oferi  întotdeauna  ocazia  de  a  fi  activi  în  slujba  
dragostei.... Dar voi trebuie să fiți de bunăcredință și să vă lăsați mereu ghidați de Mine, Dumnezeul și 
Creatorul vostru, pe care Îl recunoașteți ca Tată și Îi arătați dragostea unui copil.... Atunci vă veți iubi 
ca frații și vă veți face bine unul altuia.... și atunci sufletul vostru se va maturiza pe Pământ și va 
atinge scopul: Prin iubire se va uni cu Mine, Iubirea Eternă, și acum va fi binecuvântat pe vecie....

Amin

Legătura iubirii îi va uni pe toți fără deosebire.... B.D. Nr. 8711

30. decembrie 1963

eea ce vă duce la perfecțiune este întotdeauna doar iubirea.... Și această iubire trebuie să ardă 
adânc în inima voastră, trebuie să vă umple întreaga ființă și să vă determine să faceți tot ceea ce  

vreți să faceți, atunci vă veți apropia tot mai mult de perfecțiunea voastră și atunci veți putea spune că 
ați renăscut, pentru că v-ați schimbat natura înapoi la ființa voastră originară. Dar cât de puțini sunt cei 
care mai ating acest înalt grad de iubire pe Pământ, și totuși Eu accept deja voința lor ca dovadă de 
iubire.... voința de a ajunge la Mine, dorința de a fi în prezența Mea, care este întotdeauna deja o 
dovadă de iubire pentru Mine.... Voi, oamenii, sunteți incapabili să vă adunați această iubire arzătoare 
pentru Mine și pentru toate creațiile vii, care vă divinizează deja pe Pământ, trăiți într-o lume lipsită de 
orice iubire, iar acest lucru se răsfrânge și asupra celor care sunt dispuși să se iubească pe ei înșiși, dar  
care, din cauza unei nesimțiri recurente, sunt inhibați în interior de o activitate de iubire care, totuși, ar 
trezi iubirea reciprocă. Și totuși, ar trebui să faceți această muncă asupra sufletului, să iubiți chiar și 
acolo unde sunteți urâți, și atunci vă veți depăși și pe voi înșivă și veți fi capabili de o iubire tot mai  
mare. Și puteți crede că acest lucru este posibil pentru voi dacă apelați sincer la Mine pentru putere 
acolo unde voi înșivă sunteți prea slabi. A iubi ceva bun și frumos nu este un merit special.... Dar să 
iubiți o persoană care nu se comportă bine cu voi sau care are multe defecte și greșeli este mult mai  
dificil, dar și mult mai meritoriu, și atunci gradul vostru de iubire va crește și el și vă veți apropia tot  
mai mult de Mine, ca Iubire Eternă. Pentru a face acest lucru, trebuie să vă deschideți razei Mele de 
iubire.... trebuie să Mă rugați să vă înmoi inimile, să lucrez Eu Însumi în voi de îndată ce pășiți în 
calea oamenilor  care nu vă doresc sau care vi  se par de neiubit.  Gândiți-vă că toți  oamenii  sunt  
creaturile Mele, că vreau să îi recâștig pe toți ca pe copiii Mei, că toți aveți același Tată, doar că nu toți 
oamenii au atins deja același grad de maturitate pe care ar trebui și pot să-l atingă pe Pământ. Dar 
legătura iubirii vă va uni pe toți, căci numai prin iubire îi veți ajuta și pe acei oameni încă mai puțin 
maturi să atingă un grad mai înalt de perfecțiune, căci nicio rază de iubire pe care o trimiteți nu va 
rămâne fără efect, ea va avea întotdeauna un efect benefic asupra sufletului care este încă înconjurat 
de învelișuri dense. Puteți să le arătați iubire unor astfel de oameni, dacă vă gândiți la starea precară a 
sufletelor lor, care mai au de luptat mult timp până când se vor maturiza spiritual. Și atunci voi.... de 
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îndată ce o astfel de persoană vă înfruntă.... amintiți-vă imediat de Mine și de emanația Mea de iubire,  
care este gata în orice moment și vrea să fie prinsă de inimile voastre.... Astfel, este suficientă o scurtă  
chemare la mine în Iisus, pentru ca Eu să radiez asupra voastră și pentru ca voi să fiți capabili să vă 
iubiți și semenul, pe care nu vi-l trimit în cale fără motiv, pentru că și el, și voi înșivă, vă veți maturiza  
în urma acestor întâlniri care vă împotrivesc în interior.... Niciodată nu ar trebui să puneți bunăstarea 
voastră pe primul loc, nu ar trebui să vă întrebați dacă astfel de întâlniri sunt benefice pentru voi 
înșivă, în schimb, ar trebui să acordați mai multă atenție stării celeilalte persoane și să încercați să o 
ajutați, căci aș lăsa să vină peste voi ceva care ar fi în detrimentul sufletului vostru?. Iubirea se va 
aprinde din ce în ce mai tare în voi, iar raza Mea de iubire curge mereu spre voi de la Mine.... Dar 
dacă vă gândiți să evaluați pământește o întâlnire umană și luați măsuri pământești pentru a o ține 
departe de voi, atunci nu sunteți în contact cu Mine în acel moment și nu vă puteți aștepta nici la ajutor 
din  partea  Mea.  Tot  ceea  ce  întâlniți  în  viața  pământească  vine  asupra  voastră  doar  în  scopul 
maturizării sufletului vostru și nu trebuie să vă sustrageți, ci să apelați la puterea Mea, și veți putea 
înregistra bogate binecuvântări pentru voi înșivă, precum și pentru semenul vostru. Puteți dezvolta cu 
adevărat iubirea în voi înșivă la un nivel înalt, dacă Mă chemați în gând și Îmi cereți alocarea de 
putere, deci iluminarea iubirii Mele, și vă deschideți pentru a o primi. Și, prin urmare, acest lucru 
necesită, de asemenea, să nu Mă omiteți din gândurile voastre.... Și aceasta este cheia, este singura 
explicație pentru a ajunge la perfecțiune în timp ce sunteți încă pe Pământ.... Pentru că, de îndată ce 
gândurile  voastre  Mă  îmbrățișează  în  mod  constant,  fluxul  Meu  de  putere  de  iubire  trebuie,  de 
asemenea, să vă atingă în mod constant, și atunci pot, de asemenea, să fiu mereu prezent pentru voi.....  
Dar prezența Mea vă dovedește unirea cu Mine, pe care numai iubirea o poate realiza vreodată. Astfel,  
iubirea ar putea să vă divinizeze complet încă de pe Pământ, dar, cum rareori sunteți capabili să o 
adunați  la  un grad înalt,  va trebui  să  suferiți  și  să topiți  învelișul  sufletului  prin suferință....  Dar, 
indiferent de modul în care vine asupra voastră, totul este bine gândit și vă va fi de folos doar dacă 
sunteți dispuși să vă întoarceți la Mine și să intrați în uniunea finală cu Mine, care vă garantează o 
viață veșnică în fericire.

Amin

Căsătoria.... În fața lui Dumnezeu și a lumii.... B.D. Nr. 4357

29. iunie 1948

rebuie să vă găsiți unul pe celălalt în dragoste, altfel un legământ nu este binecuvântat de Mine.  
Căsătoria este unirea, o conviețuire în cea mai intimă armonie, căsătoria este o stare care nu poate 

fi creată prin lege, ci necesită întotdeauna o iubire profundă și dezinteresată care, însă, odată aprinsă în 
inimă, nu se mai poate stinge niciodată, pentru că iubirea dreaptă unește inimile, nu este o iubire a 
trupului care își caută împlinirea în beția senzuală, nu este o iubire exigentă. O iubire care dăruiește și 
mulțumește în mod constant este fundamentul unei căsnicii care este binecuvântată de Mine. Căsătoria 
este comuniunea intimă a două persoane ale căror inimi simt o iubire pură unul pentru celălalt.... O 
astfel de căsătorie este indisolubilă, deoarece dragostea adevărată nu poate pieri niciodată. Și această 
căsătorie se încheie de îndată ce doi oameni se încredințează Mie pentru ca Eu să le binecuvântez 
uniunea. Atunci ei sunt considerați soț și soție în fața Mea și vor rămâne împreună până când moartea 
îi va despărți. Oricine a încheiat o astfel de căsătorie va simți întotdeauna că aparține celuilalt, chiar 
dacă circumstanțele exterioare îi separă pe cei doi. Binecuvântarea Mea se va odihni asupra lor pentru 
că sentimentul cel mai sfânt, care își are originea în Mine, a provocat legătura, care este prima condiție 
pentru o căsătorie dorită de Mine.... (29.6.1948). Cu toate acestea, iubirea pură nu se găsește decât 
foarte rar pe Pământ, dar cu toate acestea, se stabilesc uniuni conjugale, iar acest lucru nu este contrar  
voinței Mele, deoarece rasa umană trebuie să procreeze, deoarece nenumărate suflete așteaptă să fie 
concepute în carne și oase pentru a-și parcurge ultimul curs de dezvoltare în lumea materiei.  Prin 
urmare, legătura dintre doi oameni trebuie să primească o formă recunoscută în exterior, o formă care 
să includă anumite legi, obligații și drepturi, pentru că, în lipsa acestora, oamenii încalcă prea ușor 
ordinea intenționată de Mine și, astfel, pun în pericol educația corectă a urmașilor lor, care, cu toate 
acestea, este de cea mai mare importanță pentru dezvoltarea lor spirituală. Astfel, căsătoria conform 
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formei legale este în conformitate cu voința Mea, dar dacă binecuvântarea Mea specială se bazează pe 
ea depinde de gradul de iubire a ambilor soți unul față de celălalt, dar binecuvântarea Mea este la 
rândul ei decisivă pentru a stabili dacă o căsătorie este încheiată în fața oamenilor sau în fața Mea. 
Dacă o căsătorie este încheiată din alte motive, fără o iubire profundă de ambele părți, atunci uniunea 
este cu siguranță valabilă în fața lumii și nu voi refuza sprijinul Meu dacă este solicitat, dar nu este o 
căsătorie în sensul corect al cuvântului în care Eu sunt mulțumit, nu este starea de uniune dorită de 
Mine care, prin iubire, devine un act de beatitudine pe care Eu îl binecuvântez. Pentru că principiul 
dăruirii va prevala întotdeauna acolo unde există iubire pură și astfel, Eu, care sunt Iubirea Însăși, nu 
voi fi niciodată eliminat într-o astfel de căsătorie, iar spiritul Meu va conduce oamenii și va lucra în  
cei care vin astfel în fața Mea și cer binecuvântarea Mea ca soț și soție....

Amin

Responsabilitatea părinților și a copiilor.... B.D. Nr. 7149

20. iunie 1958

n ignoranță totală vă începeți existența pământească ca ființă umană. Sufletul este încă închis în 
întunericul spiritual, deoarece trebuie să atingă mai întâi starea de conștiință a Eu-lui înainte de a 

putea începe să dizolve învelișul dens din jurul său. El poate face acest lucru și fără să fi primit vreo 
cunoaștere specială, căci poate lăsa să apară în el sentimentele bune încă din prima tinerețe, deși nu 
acționează în conformitate cu o anumită cunoaștere. Dar ființa umană trebuie să fie mereu conștientă 
de ea însăși,  altfel  gândurile și  acțiunile  sale nu ar putea fi  evaluate.  Un astfel  de copil  dezvoltă  
scânteia iubirii în el însuși de la o vârstă fragedă; este bun pentru că este împins spre ea din interior, în 
timp ce un alt copil aflat în aceeași stare de conștiință a eu-lui cedează instinctelor rele din el însuși,  
deși simte în el însuși sentimentul slab al răului. În ambele cazuri nu se poate vorbi încă de cunoaștere, 
dar scânteia iubirii este inerentă fiecărei ființe umane și, prin urmare, modul inițial de a acționa este 
diferit la copii doar pentru că sufletul lor reacționează diferit la impulsul interior, dar fiecare copil este 
totuși conștient dacă acționează bine sau rău.... odată ce a atins stadiul de conștiință a eu-lui. Și acum 
copilului i se dă încet cunoștințe.... se familiarizează cu legile ordinii, adică devine din ce în ce mai 
ușor de înțeles pentru el, și va experimenta în sine și ceea ce este bun sau rău.... va fi învățat conceptul  
de bine și rău și, din nou, oamenii în creștere vor reacționa diferit, în funcție de faptul dacă vor aprinde 
flacăra iubirii în ei înșiși și se vor lăsa influențați din interior. Și cunoașterea crește și ea în consecință,  
ori orbirea inițială a sufletului rămâne, căci cunoașterea furnizată ființei umane din exterior nu trebuie 
să  fie  cunoaștere  pentru  multă  vreme,  ci  devine  astfel  doar  atunci  când iubirea  din  ființa  umană 
însuflețește cunoașterea.... Cunoașterea poate, într-adevăr, să umple intelectul, dar atunci ea va rămâne 
doar o lumină orbitoare care nu are puterea de a răspândi strălucirea în sufletul ființei umane și, prin 
urmare, sufletul continuă să fie înconjurat de învelișuri. Cu toate acestea, ființa umană este considerată 
responsabilă din momentul în care este conștientă de sine, când își poate auzi vocea conștiinței în 
interiorul său.... când s-a trezit în ea sentimentul binelui sau al răului, care poate fi mai devreme la un 
copil, mai târziu la altul, dar care este condiția prealabilă pentru ca el să răspundă pentru acțiunile sale. 
Dar întotdeauna se ia în considerare slăbiciunea unui astfel de suflet, care trebuie să renunțe din nou la 
viața pământească într-un stadiu timpuriu. Gradul de maturitate este întotdeauna luat în considerare, 
precum și cunoștințele pe care ființa umană le-a primit până în prezent. Căci cunoașterea deplină nu 
poate fi considerată un standard, deoarece o astfel de cunoaștere poate fi obținută doar prin iubire. Cu 
toate acestea, ființa umană este evaluată în funcție de iubire, iar aceasta se se poate aprinde în fiecare 
persoană, dar scânteia iubirii poate fi, de asemenea, stinsă, iar acest lucru semnifică întotdeauna și 
gândirea și acțiunile rele, care apar de îndată ce ființa umană devine conștientă de sine ca o ființă care 
își poate folosi voința și care își va folosi această voință în funcție de sufletul său rău, care nu este  
dispus să iubească și care se va închide, de asemenea, în fața cunoștințelor care i-au fost furnizate.... 
Astfel, o "cunoaștere" nu sufocă această pornire interioară a răului. Doar atunci când un copil poate fi 
influențat să facă ceva bun, se poate pierde acest impuls malefic și atunci vocea conștiinței se poate 
exprima din nou mai bine. De aceea, părinții au o mare responsabilitate de a face tot ce le stă în 
putință pentru a trezi dragostea în copil, pentru a-l încuraja să ajute în moduri mărunte și pentru a 
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dezvolta astfel sentimentul de utilitate în rândul copiilor și pentru a înăbuși instinctele prea egoiste ale 
acestora. Pentru că imediat ce scânteia iubirii a fost aprinsă, ea se va răspândi și sufletul nu va mai fi 
învăluit în întuneric, ci va deveni lumină în inimă de la sine, iar gândirea și acțiunea copilului vor fi 
deja  conștiente  și  în  curând  vor  câștiga  și  ele  lumina  cunoașterii,  precum  și  cunoștințele 
corespunzătoare îi vor fi transmise.... Căci iubirea este totul.... și fiecare ființă umană este capabilă să 
iubească, pentru că Dumnezeu Însuși a pus în fiecare ființă umană o scânteie, o părticică din El Însuși,  
pentru a o întoarce din starea de moarte în starea de viață....

Amin

Unul va sluji celuilalt.... Produs de tocmeală, Ocupație.... B.D. Nr. 6703

1. decembrie 1956

iecare ființă umană are sarcina de a-și ajuta semenii, căci de aceea am gândit oamenii în mod 
diferit, le-am dat capacități diferite, le-am distribuit forța în mod diferit și, de asemenea, le-am 

modelat situațiile de viață atât de diferit, încât o bună conviețuire între oameni necesită și un schimb 
reciproc al darurilor disponibile pentru fiecare. De aceea, fiecare trebuie să dea celuilalt ceea ce are și 
ceea ce îi lipsește..... Unul trebuie să-l slujească pe celălalt.... pentru că aceasta este sarcina ființei 
umane în viața pământească,  de a se răscumpăra pe sine prin slujirea iubirii  aproapelui....  Cer cu 
siguranță, pe de o parte, iubire altruistă față de aproapele, dar această iubire ar trebui, de asemenea, să 
fie recunoscută și răsplătită într-un mod corect. Astfel, orice activitate profesională poate contribui la 
atingerea maturității sufletești, dacă omul se străduiește întotdeauna să își servească semenii cât mai 
bine, dacă își desfășoară munca cu dragoste și dorește astfel să ofere plăcere.... dacă nu își desfășoară 
profesia doar pentru a fi remunerat. O astfel de conviețuire va fi întotdeauna benefică și va garanta o  
stare de pace și liniște și o anumită lipsă de griji, atâta timp cât se va ține cont de dragostea pentru 
Mine și pentru aproapele.... Astfel, dragostea pentru Mine și pentru aproapele este evident cultivată. 
Pentru că atunci totul se va rezolva de la sine, deoarece oamenii vor trăi o viață în ordine divină. Dar 
acum oamenii au părăsit complet această ordine, căci gândurile și aspirațiile lor sunt îndreptate doar 
spre creșterea bunurilor pământești, iar ceea ce fac, de obicei, le lipsește dragostea față de aproapele, 
pe de altă parte, dorințele materiale devin foarte proeminente..... Nu mai este vorba de un serviciu 
reciproc,  ci  mai  degrabă  de dorința  de  a  se  îmbogăți  în  detrimentul  aproapelui.  Și  aproape orice 
ocupație are această caracteristică, aceea că este privită doar ca un mijloc de a câștiga un trai și nu ca 
un mijloc de a contribui la compensarea lipsurilor semenilor. Munca fiecărei ființe umane a devenit 
mai mult un produs de tocmeală, și chiar și munca pentru Mine și pentru Împărăția Mea este adesea 
lipsită de dragoste dezinteresată.... Chiar și această muncă este adesea privită doar ca o "profesie", care 
este exercitată în scopul câștigului. Iar acolo unde predomină gândurile și aspirațiile materiale, nu va 
exista nicio binecuvântare spirituală, niciun progres spiritual, iar acest lucru explică, de asemenea, 
nivelul spiritual scăzut al omenirii în această ultimă perioadă. Materia umple gândirea oamenilor și 
astfel adversarul Meu își exercită toată influența asupra lor, căci lumea materială este lumea lui, iar 
toată materia este spiritualul care se află mult sub ființa umană.... iar oamenii se străduiesc să obțină 
acest lucru. Dacă ar fi capabili să se detașeze de materie, iubirea care servește s-ar exprima și ea, iar  
pe Pământ ar fi recunoscută o armonie pașnică, iar oamenii și-ar îndeplini adevărata lor sarcină pe 
Pământ.  Dar  dragostea  s-a  răcit  în  rândul  oamenilor  și,  prin  urmare,  adversarul  Meu are  o  mare 
influență, iar lăcomia pentru bunuri materiale va crește întotdeauna, cu cât sfârșitul este mai aproape. 
Dar de două ori mai fericiți sunt acei oameni care se gândesc în mod dezinteresat la aproapele lor și își 
pun puterea la dispoziția lui.... Ei nu vor dobândi bunuri pământești, dar bogăția lor spirituală va fi  
mare și va rămâne și după ce toate lucrurile pământești vor dispărea. Pentru că nici o ființă umană nu 
va fi lăsată să se bucure mult timp de bunurile sale, și vai de cei care nu au altceva decât bogății 
pământești de arătat.... Pentru că dorința lor de materie va fi împlinită.... Ei vor deveni ei înșiși materie 
și va trece un timp infinit de lung până când vor fi din nou eliberați din sclavia lor grea, la care, totuși,  
au aspirat prin liberul arbitru și, prin urmare, vor fi înzestrați și ei conform voinței lor....

F
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6360 Contribuții la asigurări sociale....

Cât de des sunteți voi, oamenii, dependenți de ajutorul care vi se oferă și cât de des este posibil să îl  
oferiți în schimb, pentru că nicio ființă umană nu se poate baza doar pe ea însăși, fiecare are nevoie de 
ajutorul semenilor săi, așa cum fiecare se află în situații pentru a-și ajuta semenii. Cu toate acestea, 
oamenii se străduiesc să se facă complet independenți de aproapele lor și, de asemenea, să îndepărteze 
orice asistență de la ei înșiși.... Ei încearcă să reglementeze ceea ce ar trebui să fie ajutor voluntar 
conform legii, iar fiecare încearcă să extragă cel mai mare avantaj posibil pentru el însuși din această 
reglementare.....  Ceea  ce  ar  fi  foarte  valoros  ca  iubire  altruistă  față  de  aproapele  pentru  sufletul 
individului se transformă într-o contribuție involuntară și nu există niciun beneficiu pentru suflet atâta 
timp cât este eliminată orice activitate voluntară de iubire. Potrivit judecății umane, toate greutățile 
pământești ar putea fi astfel evitate de la oameni și aceasta este cu siguranță și aspirația celor care se  
simt responsabili de greutățile oamenilor, pentru că nu pot fi ascunse și îi împovărează.... Și atâta timp 
cât omenirea va fi  lipsită de bunătate,  astfel de eforturi  vor fi o binecuvântare,  în măsura în care  
oamenii nu vor pieri în mizerie.... Cu toate acestea, nivelul spiritual scăzut al oamenilor nu poate fi 
remediat prin aceasta, pentru că este nevoie de o activitate de iubire dezinteresată față de aproapele.... 
Oamenii trebuie să fie atinși de nevoia semenilor lor, astfel încât această iubire să se aprindă în ei....  
Trebuie să existe o nevoie printre oameni de așa natură încât să stimuleze o persoană care este dispusă 
să  iubească  activitatea....  Ajutorul  poate  fi  acordat  semenilor  în  orice  mod,  prin  încurajare 
reconfortantă, prin simpatie iubitoare, prin asistență energică.... Dar în viața omului este vorba mai 
ales de depășirea.... transformarea iubirii de sine în iubire altruistă față de aproapele. Ceea ce este de 
dorit pentru omul însuși, el trebuie să se detașeze de el însuși pentru a se oferi semenilor săi care au 
nevoie de el.....  De aceea,  bunurile sunt distribuite în mod inegal pentru a stimula tocmai această 
voință de a dărui, pentru că, în același timp, ființa umană poate exersa depășirea materiei și pentru că, 
astfel, își face cel mai mare dar atunci când se desprinde de bunurile materiale pentru a ușura nevoile 
semenilor săi.... Numai ceea ce este dat de bună voie va fi răsplătit din plin de ființa umană, deoarece 
numai voința liberă demonstrează iubire, în timp ce toate celelalte contribuții pe care ființa umană 
trebuie să le facă sunt complet lipsite de iubire, ba chiar pot mai degrabă să împietrească inima unei  
persoane care, prin urmare, reprimă orice dorință de a dărui în interiorul său, deoarece crede că a făcut  
suficient pentru binele semenilor săi. Dar oricât de mult ar încerca oamenii să atenueze dificultățile 
economice în acest fel.... nevoia se apropie totuși de ființa umană sub o altă formă, pe de o parte 
pentru propriul său beneficiu, dar pe de altă parte pentru a câștiga din nou inima semenilor săi... să o 
atingă pentru ca scânteia iubirii să se aprindă, pentru ca iubirea să nu se răcească complet printre 
oameni.... Și, adesea, tocmai oamenii care sunt afectați de nevoi de natură nematerială, ale căror inimi 
sunt atât de împietrite încât trebuie să urmeze o cale diferită dacă vor să fie ajutați: Sunt lipsiți de  
bucuria bunurilor pământești.... ceea ce nu au vrut să dea ei înșiși pentru a ușura nevoia altora, de care 
ei înșiși nu se mai pot bucura acum.... Materia își pierde acum valoarea, și binecuvântată este persoana 
care acum lucrează cu ea în mod corect.... care acum se leapădă de ea în mod voluntar pentru a o da 
semenilor săi nevoiași.... Ferice de cel care, în ultimele sale zile, câștigă prin fapte bune dragostea 
semenilor săi,  care singuri îl  vor urma în veșnicie....  Atunci nevoia lui nu a fost  zadarnică pentru 
sufletul său....

Amin

Contribuții la asigurări sociale.... B.D. Nr. 6360

20. septembrie 1955

ât de des sunteți voi, oamenii, dependenți de ajutorul care vi se oferă și cât de des este posibil să 
îl oferiți în schimb, pentru că nicio ființă umană nu se poate baza doar pe ea însăși, fiecare are 

nevoie de ajutorul semenilor săi, așa cum fiecare se află în situații pentru a-și ajuta semenii. Cu toate 
acestea, oamenii se străduiesc să se facă complet independenți de aproapele lor și, de asemenea, să 
îndepărteze orice asistență de la ei înșiși.... Ei încearcă să reglementeze ceea ce ar trebui să fie ajutor 
voluntar conform legii, iar fiecare încearcă să extragă cel mai mare avantaj posibil pentru el însuși din 
această reglementare..... Ceea ce ar fi foarte valoros ca iubire altruistă față de aproapele pentru sufletul 
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individului se transformă într-o contribuție involuntară și nu există niciun beneficiu pentru suflet atâta 
timp cât este eliminată orice activitate voluntară de iubire. Potrivit judecății umane, toate greutățile 
pământești ar putea fi astfel evitate de la oameni și aceasta este cu siguranță și aspirația celor care se  
simt responsabili de greutățile oamenilor, pentru că nu pot fi ascunse și îi împovărează.... Și atâta timp 
cât omenirea va fi  lipsită de bunătate,  astfel de eforturi  vor fi o binecuvântare,  în măsura în care  
oamenii nu vor pieri în mizerie.... Cu toate acestea, nivelul spiritual scăzut al oamenilor nu poate fi 
remediat prin aceasta, pentru că este nevoie de o activitate de iubire dezinteresată față de aproapele.... 
Oamenii trebuie să fie atinși de nevoia semenilor lor, astfel încât această iubire să se aprindă în ei....  
Trebuie să existe o nevoie printre oameni de așa natură încât să stimuleze o persoană care este dispusă 
să  iubească  activitatea....  Ajutorul  poate  fi  acordat  semenilor  în  orice  mod,  prin  încurajare 
reconfortantă, prin simpatie iubitoare, prin asistență energică.... Dar în viața omului este vorba mai 
ales de depășirea.... transformarea iubirii de sine în iubire altruistă față de aproapele. Ceea ce este de 
dorit pentru omul însuși, el trebuie să se detașeze de el însuși pentru a se oferi semenilor săi care au 
nevoie de el.....  De aceea,  bunurile sunt distribuite în mod inegal pentru a stimula tocmai această 
voință de a dărui, pentru că, în același timp, ființa umană poate exersa depășirea materiei și pentru că, 
astfel, își face cel mai mare dar atunci când se desprinde de bunurile materiale pentru a ușura nevoile 
semenilor săi.... Numai ceea ce este dat de bună voie va fi răsplătit din plin de ființa umană, deoarece 
numai voința liberă demonstrează iubire, în timp ce toate celelalte contribuții pe care ființa umană 
trebuie să le facă sunt complet lipsite de iubire, ba chiar pot mai degrabă să împietrească inima unei  
persoane care, prin urmare, reprimă orice dorință de a dărui în interiorul său, deoarece crede că a făcut  
suficient pentru binele semenilor săi. Dar oricât de mult ar încerca oamenii să atenueze dificultățile 
economice în acest fel.... nevoia se apropie totuși de ființa umană sub o altă formă, pe de o parte 
pentru propriul său beneficiu, dar pe de altă parte pentru a câștiga din nou inima semenilor săi... să o 
atingă pentru ca scânteia iubirii să se aprindă, pentru ca iubirea să nu se răcească complet printre 
oameni.... Și, adesea, tocmai oamenii care sunt afectați de nevoi de natură nematerială, ale căror inimi 
sunt atât de împietrite încât trebuie să urmeze o cale diferită dacă vor să fie ajutați: Sunt lipsiți de  
bucuria bunurilor pământești.... ceea ce nu au vrut să dea ei înșiși pentru a ușura nevoia altora, de care 
ei înșiși nu se mai pot bucura acum.... Materia își pierde acum valoarea, și binecuvântată este persoana 
care acum lucrează cu ea în mod corect.... care acum se leapădă de ea în mod voluntar pentru a o da 
semenilor săi nevoiași.... Ferice de cel care, în ultimele sale zile, câștigă prin fapte bune dragostea 
semenilor săi,  care singuri îl  vor urma în veșnicie....  Atunci nevoia lui nu a fost  zadarnică pentru 
sufletul său....

Amin

Îndemnuri serioase la caritate creștină.... B.D. Nr. 4096

3. august 1947

ecunoașteți-vă slăbiciunile și căutați să le remediați.... nu deveniți nerăbdători atunci când este 
necesar să vă puneți în locul celuilalt și fiți toleranți.... nu-l jigniți pe celălalt și luați în serios  

porunca iubirii dacă aproapele are nevoie de voi, fie că este vorba de ajutor activ sau de încurajare.... 
Nu dați motive de dispută, ci căutați un acord în dragoste, luați-Mă ca exemplu pe Mine, care M-am 
apropiat de toți oamenii cu o inimă iubitoare pentru a-i câștiga pentru Mine. Și astfel, ar trebui, de  
asemenea, să faceți mereu un efort pentru a câștiga inima celuilalt, nu ar trebui să vă abțineți de la 
nimic care poate trezi dragostea, pentru că numai dragostea poate dezvălui și înțelegerea deplină a 
slăbiciunii aproapelui. Și astfel puneți-vă la încercare unii pe alții, nu ratați nicio ocazie în care puteți 
aduce bucurie printr-un cuvânt bun sau o acțiune plină de iubire, căci dacă îl feriți pe aproapele de 
suferință, dacă îi oferiți pace interioară, faceți o lucrare cu adevărat creștină de iubire de aproapele, 
care vă va aduce binecuvântări, căci astfel îl întăriți fizic și spiritual. El însuși va fi mutat într-o stare 
de iubire, va simți iubirea reciprocă și nu va eșua în a-și lăsa iubirea să devină activă. El va slăbi în 
iubirea de sine.... Aveți răbdare și fiți blânzi, pașnici și umili, iar viața voastră va fi mai ușoară, căci  
iubirea este cea mai bună armă împotriva ostilității, iar iubirea iartă și tolerează, dăruiește și bucură, 
unește inimile, vindecă rănile și nu va fi niciodată lipsită de înțelegere pentru slăbiciunile și defectele 
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aproapelui și totuși va triumfa în cele din urmă, căci iubirea este o forță care realizează tot ceea ce își  
dorește....

Amin

Urmarea lui Iisus.... Calea vieții în iubire și renunțare la sine.... B.D. Nr. 3920

1. noiembrie 1946

ricine nu este blând și răbdător ca Mine, care nu se antrenează să Mă urmeze renunțând la toate 
caracteristicile  care  se  adaptează  la  natura  adversarului  Meu,  care  nu  se  străduiește  în  mod 

constant să dobândească virtuțile care îl imprimă ca ființă divină, cu greu va ajunge la scopul de a găsi 
unirea cu Tatăl veșniciei, Care este iubire pură în Sine și Care nu se poate uni decât cu creaturile care 
au devenit asemenea Lui în iubire. Viața Mea pe Pământ ar trebui să vă servească drept exemplu, 
deoarece, ca ființă umană, am fost expus acelorași ispite ca și voi, pentru că a trebuit să urmez calea  
care,  singură,  poate  duce un suflet  la  perfecțiune....  Ca și  voi,  a  trebuit  să  lupt  împotriva tuturor 
dorințelor cărnii, precum și împotriva tuturor caracteristicilor unei ființe neevlavioase, altfel modul 
Meu de viață nu v-ar fi putut servi drept exemplu dacă aș fi putut ocoli  încercarea voinței Mele, 
născută liberă de toate defectele umane. A trebuit să trăiesc viața pământească în profunzimea ei, adică 
să am posibilitatea de a comite aceleași păcate din trup pentru a Mă abține de la ele de bunăvoie și 
pentru a evita orice stimulent în acest sens.... a trebuit să lupt împotriva dorințelor carnale și astfel să 
fac sufletul puternic în Mine și dispus să se unească cu spiritul. Păcătoșenia mediului înconjurător a 
pus adesea la grea încercare dragostea și răbdarea Mea, dar dacă voiam să rămân blând și smerit din 
toată inima nu puteam nici să Mă înalț.... Mi-a fost milă de slăbiciunea semenilor care nu au rezistat  
ispitelor, iar dragostea Mea a crescut.... Am vrut să-i ajut pe cei care zăceau la pământ și nu se puteau 
ridica singuri.... Pentru că, fiind Eu Însumi o ființă umană, cunoșteam toate slăbiciunile unei persoane, 
iar această cunoaștere Mi-a sporit blândețea și răbdarea. Ca ființă umană am putut să Mă pun în orice 
moment în sufletul păcătosului, deși Eu Însumi eram fără păcat, deși Eu Însumi am rămas biruitor în 
toate ispitele cărnii și ale sufletului în virtutea voinței Mele. Cu toate acestea, Mi-am luat puterea 
pentru aceasta din iubire, și orice om care practică iubirea va aduna și el puterea și voința de a lupta  
împotriva defectelor și slăbiciunilor sale, și va fi și el victorios, căci iubirea însăși este puterea.... Și 
oricine este, așadar, activ în iubire va practica și toate virtuțile care caracterizează o ființă divină: Va fi 
blând și răbdător, milostiv, pașnic, umil și drept.... Căci, dacă manifestă iubire față de semenii săi, 
gândirea sa va fi și ea plină de iubire și va combate cu ușurință toate slăbiciunile și defectele. Urmați-
Mă....  trăiți  o  viață  asemenea  Mie  în  iubire  și  în  abnegație  și  vă  veți  elibera  de  toate  dorințele 
păcătoase, nu veți cădea voi înșivă în păcat, vă veți asimila naturii iubirii veșnice și veți găsi unitatea  
cu ea încă de pe Pământ, iar atingerea scopului vostru va fi sigură pentru voi. Și astfel, trebuie să vă  
luați mereu crucea ca Mine și să nu vă impacientați, căci dacă apelați sincer la ajutorul Meu, Eu vă voi 
ajuta să o duceți, și cu cât veți duce cu mai multă bunăvoință crucea impusă de iubirea Tatălui, cu atât 
mai repede sufletul vostru se va elibera de dorințele pământești, astfel încât se va maturiza. Urmați-Mă 
și  luați  ca  exemplu  modul  Meu de  viață  pe  Pământ  și  nu  veți  cădea  niciodată  în  păcat,  vă  veți  
răscumpăra  în  virtutea  voinței  și  a  iubirii  voastre,  veți  deveni  liberi,  veți  deveni  ființe  infinit  de 
fericite,  veți  fi  înzestrați  cu  toate  atributele  divine,  veți  fi  plini  de  lumină  și  putere  în  împărăția 
spirituală și veți trăi fericiți în veșnicie....

O

Amin

Iubirea de aproapele.... B.D. Nr. 7563

31. martie 1960

ă va aduce întotdeauna mântuire dacă aveți grijă de aproapele vostru în nevoi....  Atunci veți 
împlini  întotdeauna  voința  Mea,  care  este  exprimată  în  poruncile  Mele  de  iubire  față  de 

Dumnezeu și față de aproapele. Dar ar trebui să practicați iubirea față de aproapele vostru în mod 
liber, ar trebui să vă simțiți împinși din interior, numai atunci veți aprinde scânteia iubirii în voi înșivă  
și numai atunci vă veți maturiza în suflet. Toate gândurile, discursurile și acțiunile voastre trebuie să 
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fie  susținute  de  iubire  dacă  vreți  să  aibă  un  efect  spiritual,  altfel  veți  respecta  întotdeauna  doar 
îndatoririle pământești, dar sufletul vostru nu va obține niciun beneficiu de pe urma lor..... Întotdeauna 
este vorba doar despre dragoste.... îndemnul interior de a face bine, de a ajuta acolo unde este nevoie,  
de a mulțumi și de a bucura acolo unde se ivește ocazia.... este vorba despre natura interioară a ființei 
umane care va fi absorbită de iubirea față de Mine și față de aproapele, care depășește orice iubire de 
sine și este complet umplută de iubire, astfel încât acum Eu Însumi să pot fi prezent în ea și astfel să 
lucrez în ea prin spiritul Meu. Atunci ființa umană nu mai poate fi decât bună și trăiește mereu în  
contact cu Mine, atunci lumea pământească nu o mai poate irita, ci gândurile sale vor fi mereu în 
lumea spirituală, pentru că spiritul din ea determină toate gândurile și dorințele sale. Dar atâta timp cât 
gândurile ființei umane sunt legate de lume, nici ea nu va putea să dezvolte iubirea în sine, pentru că 
atunci iubirea de sine va fi în continuare abordată de lume și aceasta va fi îndeplinită mai întâi, ceea ce 
va fi întotdeauna în detrimentul iubirii față de aproapele. Și atunci, greutățile semenilor săi trebuie să i  
se facă deseori evidente, trebuie să vadă multă mizerie pentru ca ea să fie inspirată să ajute și atunci 
scânteia iubirii se poate aprinde în ea când simte binecuvântarea unei fapte bune în ea însăși. Și de 
aceea multe greutăți trebuie să se abată încă asupra Pământului, pentru că dragostea s-a răcit în rândul 
oamenilor,  pentru  că  mesagerii  Mei  de  dragoste  sunt  puțin  respectați  și  pentru  că,  prin  urmare, 
greutățile spirituale sunt și ele foarte mari, care nu pot fi remediate decât prin dragoste. (31.03.1960). 
Lipsa de iubire a oamenilor este o suferință spirituală și duce întotdeauna la suferințe pământești, 
motiv pentru care va crește și mai mult în zilele din urmă, pentru a atinge încă inimile oamenilor,  
astfel încât să se aprindă în ei iubirea milostivă față de aproapele. Dar vor rămâne doar câțiva oameni 
care vor scăpa de această adversitate spirituală, pentru că iubirea egoistă câștigă controlul, ceea ce 
înseamnă că iubirea lumească va deveni din ce în ce mai mare, că oamenii vor cădea pradă materiei și, 
luptând pentru ea, își vor crea propria soartă viitoare, că ei înșiși vor redeveni materie, pe care au 
depășit-o deja cu mult timp în urmă. Și nu există decât o singură cale de ieșire pentru a scăpa de 
această izgonire, iar această cale de ieșire este și rămâne dragostea.... Nici măcar iubirea Mea nu vă 
poate elibera de porunca de a practica iubirea, căci iubirea este prima lege și fără iubire nimeni nu 
poate deveni binecuvântat....

Amin
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Schimbarea voinței și a ființei 

Scopul vieții pământești: Schimbarea voinței și a naturii.... B.D. Nr. 5303

26. ianuarie 1952

rocesul de reînnoire trebuie să aibă loc în voi, oamenii,  altfel nu sunteți apți pentru împărăția  
spirituală, pentru sferele de lumină. Aceasta înseamnă că voi, ca ființe umane în timpul schimbării 

voastre pământești, nu aveți maturitatea necesară pentru a rămâne în împărăția luminii. Este necesară 
o stare complet diferită pentru a fi acceptați ca locuitori ai împărăției luminii,  iar voi ar trebui să 
atingeți această stare pe Pământ, ceea ce este foarte posibil. Prin urmare, este un anumit proces de 
schimbare în care ar trebui să intrați, și trebuie să vă supuneți voluntar acestui proces. Natura voastră 
nu poate fi schimbată cu forța, astfel că voi înșivă vă determinați starea la sfârșitul vieții pământești și, 
în funcție de voința voastră de schimbare, sufletul vostru părăsește trupul... receptiv la lumină sau încă 
înconjurat de învelișuri dense care nu tolerează razele de lumină.... Dar care om știe despre asta, care 
om se gândește la asta atunci când este informat despre asta și este serios în privința schimbării naturii 
sale?....  Fiecare  ființă  umană  trebuie  să  lucreze  asupra  sa,  trebuie  să  se  debaraseze  de  defecte, 
slăbiciuni și vicii și să se educe la smerenie, blândețe, pace, răbdare și milă; Fiecare ființă umană 
trebuie să se modeleze în iubire pentru a putea uni în sine toate aceste virtuți, apoi se va modela astfel 
încât să poată fi acceptată în împărăția luminii, atunci natura sa va fi divinizată, atunci se va fi asimilat 
naturii Mele fundamentale și astfel va fi posibil ca Eu Însumi să intru în uniune cu el, pentru că tot 
ceea ce ne desparte a fost îndepărtat în mod conștient. Transformarea ființei sale a fost calea care l-a 
condus la Mine, el și-a atins țelul pământesc și a scăpat de ultimul strat greu de îndată ce și-a părăsit  
trupul pentru a trăi o viață eternă ca ființă spirituală fericită. Numai atunci începe viața reală.... Lăsați 
aceste cuvinte să prindă viață în voi: Viața reală începe cu intrarea în împărăția luminii pentru voi.... 
Ceea ce a fost înainte a fost doar o scară, un timp de pregătire pentru viața reală, care, totuși, trebuie 
dobândită în acest timp de pregătire.  Voi, oamenii,  creați  cu nerăbdare și fără ezitare pentru viața 
pământească, pentru că considerați că acesta este singurul lucru important și îl vedeți ca pe un scop în 
sine. Dar nu vă gândiți la viața reală pentru că nu credeți în viața după moartea trupului. Oh, sunteți  
proști.... Scopul vieții voastre pământești este cu totul altul decât simpla creare a bunăstării pentru 
corp. Vi se spune acest lucru de nenumărate ori, dar voi nu credeți și, prin urmare, nu vă schimbați  
firea, iar aceasta este căderea voastră. Căci dacă nu sunteți potriviți pentru a intra în împărăția luminii, 
dar nici Eu nu vreau și nici nu pot să vă distrug, pentru că ați ieșit din Mine, atunci va trebui să vă 
realizați transformarea într-un alt mod, iar acest lucru poate însemna și o cădere adâncă și o evoluție 
ascendentă lentă, conform planului Meu de veșnicie, dacă vi se ia posibilitatea de a vă maturiza în  
lumea de dincolo.....  Odată ce trebuie să realizați  această schimbare de natură în stadiul de ființă 
umană, nici măcar dragostea Mea nu vă poate elibera de ea. Dar stadiul de ființă umană este stadiul 
final  al  unui  curs de dezvoltare  inimaginabil  de lung prin toate  creațiile  de pe Pământ.  Ca ființă 
umană,  trebuie  să  faceți  o  schimbare  conștientă  de  voință  și  de  natură  pentru  ca  acest  curs  de 
dezvoltare  să  fie  finalizat  cu  succes  odată  cu  moartea  pământească  a  corpului.  Cursul  vostru 
pământesc  se  va  încheia  irevocabil....  Cu  toate  acestea,  dezvoltarea  poate  continua  în  împărăția 
spirituală,  sufletul  poate  continua  să  își  recunoască  starea  mizerabilă  în  împărăția  spirituală  și  să 
încerce să se schimbe, dar pentru aceasta este nevoie de un mare ajutor din partea ființelor de lumină 
sau de mijlocire umană. Dar ființa poate, de asemenea, să se scufunde înapoi în cel mai adânc abis 
pentru că nu s-a recunoscut pe sine și nu a încercat să se schimbe.... Ea poate fi nevoită să accepte o 
soartă cumplită pentru a fi reintrodusă în procesul de schimbare după o perioadă infinit de lungă, unde 
trebuie să se dovedească din nou....

P

Amin

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 89/149



Dragoste.... Ură.... B.D. Nr. 0765

31. ianuarie 1939

ată, copilul Meu, cu brațele deschise vin în întâmpinarea ta, care vrei să primești darurile Mele. 
Dorința inimii tale îți  va face cunoscută iubirea Mea, iubirea Mea pentru tine se va exprima în 

dorința ta pentru Mine, și aceasta va fi starea ta și în lumea de dincolo, vei tânji mereu după Mine, iar  
iubirea Mea te va împlini mereu. Iată, am pus iubirea în inima ta, astfel încât într-o zi să te bucuri de 
beatitudine atunci când iubirea ta va fi împlinită. Dar am pus în tine și impulsul de opunere, pentru că 
nu poți atinge starea de beatitudine decât învingând acest impuls și, astfel, strădania ta pe Pământ ar 
trebui să aibă ca scop tocmai lupta împotriva urii, a sentimentului de răutate intensă, pentru că ura îți  
otrăvește sufletul într-un mod foarte distructiv.... ura distruge tot ceea ce construiește dragostea.... Cu 
sentimentul de ură în inima sa, omul nu poate atinge niciodată perfecțiunea, căci ura face parte din 
rău.... Ura este atât de distructivă și atât de deprimantă pentru suflet.... este cel mai mare rău.... este 
dușmanul oricărei bunătăți.... este un viciu care zdrobește tot ceea ce este bun și nobil.... este originea 
păcatului.... O inimă care cedează la ură este incapabilă de orice impuls nobil.... Nici o virtute nu poate 
fi practicată acolo unde domnește ura. Smerenia, blândețea, iertarea și mila.... acestea sunt concepte 
complet străine de inima dominată de ură, pentru persoana respectivă ce nu cunoaște niciodată iubirea, 
și totuși aceasta este necesară dacă vrea să trăiască într-un mod virtuos, bun și plăcut lui Dumnezeu. 
Ființa  umană  își  va  da  seama  în  lumea  de  dincolo  cât  de  cumplite  sunt  efectele  urii....  cât  de 
distorsionat este sufletul persoanei care a fost sub influența urii în viața pământească. Dacă oamenii ar 
lua în considerare faptul că puterea adversă capătă putere deplină asupra unui copil pământean care se 
află sub influența urii, că îi va fi din ce în ce mai greu să scape de această putere și influență, că îi va fi 
din ce în ce mai greu să regăsească drumul înapoi spre iubire și că o astfel de persoană nu poate fi  
salvată de nici o altă parte decât dacă se străduiește cu adevărat să se elibereze de puterea răului. Atâta 
timp cât nu se retrage de sub această influență prin voința fermă de a practica iubirea, este nespus de 
greu  să  devină  liber.  Este  cu  siguranță  de  înțeles  că  ființa  umană este  adesea  aproape  forțată  la 
sentimente de ură atunci când privește și analizează lipsa de bunăvoință a altor oameni și observă 
nedreptatea și  comportamentul lor aparent de succes, dar trebuie să își  amintească întotdeauna că 
există un Dumnezeu în ceruri care va răsplăti orice nedreptate la timpul potrivit.....  De asemenea, 
trebuie să pună în contrast acest lucru cu faptul că Iisus Hristos Însuși i-a iertat cu dragoste pe cei care  
au fost responsabili de moartea Sa și că sentimentul de răzbunare nu a avut niciodată control asupra 
Sa, ci doar a iertat cu dragoste, cu îngăduință și milă, comportamentul copiilor pământești. La urma 
urmei, iubirea ar trebui să învingă ura și, prin urmare, și copiii de pe Pământ trebuie să se străduiască 
să înăbușe sentimentul de ură, dacă acesta începe să se manifeste în ființa umană, și să îl răsplătească 
întotdeauna doar cu iubire, chiar dacă tentația este prea puternică de a simți cea mai aprigă ură față de 
asupritorii oamenilor. Cei mai mulți oameni greșesc pentru că se consideră extrem de superiori și cred 
că trebuie să-și exprime puterea în mod palpabil față de subordonații lor, dar acolo ființa umană nu 
trebuie să urască, ci să vrea să-l instruiască pe celălalt în toată dragostea. Ar trebui să se gândească 
mai întâi la propriul suflet, care ar trebui protejat de pericolul urii, lupta sa este uneori atât de nespus 
de dificilă, însă depășirea acestui atribut cel mai dăunător pentru suflet va duce la perfecțiune, căci  
atunci iubirea va fi triumfat asupra adversarului.... Ura ar fi făcută inofensivă și distrusă sub puterea 
iubirii, iar sufletul va fi recunoscător pentru un astfel de efort, pentru că a fost eliberat de un chin 
amar....

I

Amin

Sentimentul de dreptate.... Condamnarea semenilor tăi.... B.D. Nr. 1869

30. martie 1941

iința  umană  trebuie  să  aibă  un  simț  inerent  al  dreptății,  altfel  ar  fi  incapabilă  să  judece  un 
comportament aparent lipsit de iubire. Oricine se simte atât de înălțat încât nu va tolera nici o 

contradicție pentru că se crede infailibil nu va gândi niciodată corect, pentru că nu le acordă oamenilor 
același drept ca și lui  însuși. Trebuie să se facă o diferență substanțială între oameni. Cel care se 
supune pe sine și acțiunile sale unei critici stricte se va strădui întotdeauna să îi judece pe ceilalți 
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oameni în mod corect. Dar cel care caută toate defectele doar la semenii săi și se crede pe sine însuși  
lipsit de defecte, privește fiecare acțiune dintr-un punct de vedere superior și, prin urmare, judecata sa 
este  greșită.  Orice  om poate  greși,  orice  ființă  umană  poate  face  greșeli....  Dar  el  trebuie  să  se 
cunoască pe sine însuși, atunci poate lupta împotriva defectelor sale și astfel se poate înnobila.... Dar 
cel care nu recunoaște un defect în el însuși nu se străduiește să atingă perfecțiunea. Dacă acționează 
cu răutate, el nu este conștient de aceasta, nu își dă seama de ea și este incapabil să își judece corect  
acțiunile. Îi lipsește simțul dreptății, va considera întotdeauna că propriile acțiuni sunt inviolabile, dar 
va încerca să-și înjosească semenii pentru cea mai mică greșeală. Omului trebuie să îi fie clar că nu are 
dreptul să acuze o altă ființă umană, atâta timp cât el însuși nu se află la un nivel moral ridicat. El ar 
trebui  să  se  gândească  întotdeauna  la  propriile  neajunsuri  atunci  când  le  reproșează  pe  cele  ale 
semenilor săi. Dar cel care are un simț al dreptății nu va fi atât de rapid în a-și judeca semenii, pentru 
că va încerca să se pună pe sine în aceeași poziție și apoi va avea înțelegere pentru slăbiciunile și 
defectele celuilalt. Pentru a putea face acest lucru, însă, el trebuie să fie și sincer, să vadă lucrurile așa 
cum sunt.... nu trebuie să aibă o părere prea înaltă despre sine și o părere prea joasă despre semenii săi, 
pentru  că  atunci  își  va  măsura  propriile  greșeli  cu  un  alt  etalon  decât  greșelile  celuilalt,  ceea  ce 
exclude orice gândire și judecată dreaptă.  Este incomparabil de valoros să fii  strict  cu tine însuți, 
atunci  ființa  umană  rămâne  fidelă  sieși  și  nu-și  va  nedreptăți  semenii  din  cauza  iubirii  de  sine, 
condamnându-le pe nedrept comportamentul și simțindu-se superioară lor. Și astfel, omul ar trebui să 
se privească mai întâi pe sine și comportamentul său înainte de a-și critica semenii și de a se erija în  
judecătorul lor.....

Amin

Detașarea de bunurile pământești.... B.D. Nr. 3723

21. martie 1946

feriți-Mi tot ceea ce vă este drag pe pământ și veți primi din belșug ceea ce vă oferă iubirea Mea 
și ceea ce vă va face incomparabil de fericiți pe pământ deja și într-o zi în eternitate. Dacă vreți 

să primiți, trebuie mai întâi să fiți voi înșivă binevoitori; dar dacă vă agățați de bunurile pământești, 
bunurile împărăției spirituale vă sunt inaccesibile. Dar bunurile pământești includ tot ceea ce te face 
fericit pe pământ, ceea ce este de dorit pentru nevoile tale fizice. Tot ceea ce iubești pe pământ, care 
nu te poate urma în împărăția spirituală, trebuie să mi-l sacrifici cu bucurie și de bunăvoie pentru a 
primi bunurile nepieritoare care te vor urma în veșnicie.....  Cu siguranță că sacrifici,  dar  schimbi 
lucruri incomparabil mai bune, și este doar o durere temporară a despărțirii, care va fi urmată curând 
de o certitudine fericită că abia atunci vei poseda bunurile corecte care au valoare în eternitate. Și dacă 
vă iau totul, nu vă descurajați și nu vă îndoiți de iubirea și harul meu, de protecția mea, pe care totuși 
v-o acord chiar dacă nu o recunoașteți. Eu nu iau de la voi decât pentru a vă putea da înapoi cu atât 
mai mult, iar dacă vă desprindeți voluntar de ceea ce vă este drag, și corpul vostru va fi de asemenea 
aprovizionat după cum este necesar. Numai inima ta se va desprinde de tot, căci abundența harului 
meu cere un loc liber de toate dorințele pământești. Nu am nevoie să iau cu forța de la tine ceea ce tu 
sacrifici de bună voie, însă despărțirea de ea trebuie să se realizeze dacă vrei să crești în putere și în 
har, în maturitate sufletească și în comori spirituale care constituie bogăția ta în veșnicie. Și astfel veți 
recunoaște  că  numai  iubirea  mă  îndeamnă  să  iau  de  la  voi,  credincioșii  mei,  ceea  ce  aparține 
pământului, pentru că vreau să vă fac receptivi la ceea ce iubirea mea vă oferă spiritual; veți învăța să 
recunoașteți că nu pot lucra în voi în toată plenitudinea atâta timp cât iubirea voastră nu este destinată 
numai mie, ci și bunurilor lumii. Și astfel, este un har dacă încerc să vă eliberez de această iubire și să 
vă iau ceea ce vă este greu să renunțați de bunăvoie. Sacrifică totul pentru Mine, caută să-ți dezlegi 
inima.... Sacrificați-mi totul, încercați să vă desprindeți inima de toate lucrurile pământești și veți simți 
în curând binecuvântarea dorinței voastre de sacrificiu, pentru că astfel Mă atrageți pe Mine Însuși la 
voi, care acum nu mai găsește niciun obstacol pentru a putea lucra în voi în toată plinătatea. Pentru că 
nu mai  aveți  mult  timp la  dispoziție  pentru  a  învinge  încet  dorințele  pământești;  va  trebui  să  vă 
desprindeți mai repede și, prin urmare, și mai dureros, dar va fi întotdeauna o binecuvântare pentru voi 
dacă vă veți pleca în fața voinței Mele, dacă vă veți lua cu umilință destinul asupra voastră și nu vă 
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veți plânge după bunurile pământești, căci cu atât mai ușor vă veți putea desprinde de ele..., cu atât 
mai receptivă și mai dispusă este inima ta pentru darurile spirituale, iar acestea te vor răsplăti de o mie 
de  ori,  pentru  că  nu  le  vei  recunoaște  adevărata  valoare  decât  în  viața  de  dincolo,  în  împărăția 
spirituală, și atunci vei fi fericită din belșug dacă vei intra în ea bogată în bunuri spirituale și vei putea  
lucra cu ele pentru propria fericire....

Amin

Lupta împotriva dorințelor și pasiunilor.... B.D. Nr. 6286

16. iunie 1955

morâți-vă toate dorințele și  vă veți  maturiza în cel mai scurt  timp....  Dacă aveți  voința de a 
deveni perfecți, trebuie depășit tot ceea ce încă vă trage în jos în adâncuri.... și acestea sunt toate  

dorințele și pasiunile care încă se mai agață de voi din timpul pre-dezvoltării.... și care, prin urmare, vă 
provoacă  încă  multe  necazuri  pe  Pământ,  deoarece  adversarul  Meu  vă  influențează  prin  aceste 
impulsuri și dorințe, care vrea să împiedice întoarcerea la Mine prin ele.... Dar aceste impulsuri și 
pofte sunt un obstacol în calea unificării cu Mine, pentru că sunt trăsături neevlavioase pe care o ființă  
perfectă nu le poate avea..... și care, prin urmare, trebuie să fie depășite înainte ca unirea cu Mine să 
aibă loc. Ființa umană trebuie să lupte acum împotriva oricărei dorințe care se aplică materiei, căci ea 
este întotdeauna legată de lăcomia de a poseda ceva ce aparține împărăției adversarului Meu, care, 
prin urmare, nu servește decât la satisfacerea simțurilor.... indiferent de ceea ce este.... De îndată ce 
simțurile  trupești  ale  unei  persoane îi  fac  plăcere,  acestea  sunt  dorințe  care  își  găsesc  împlinirea 
pământească....  Totul  îi  aparține,  ceea  ce  îi  dă  ființei  umane  bunăstare  fizică,  dacă  aceasta  se 
străduiește cu toate forțele sale și, prin urmare, îi lipsește motivul luptei spirituale: Conștientizarea 
caracterului trecător al tuturor lucrurilor pământești. Oamenii vor fi de asemenea înzestrați de Mine 
pământește, iar viața lor pământească va fi de asemenea binecuvântată și le va oferi totul, și asta din 
belșug, de îndată ce le voi recunoaște strădania spirituală, de îndată ce dragostea lor este pentru Mine 
și apropierea de Mine este primul lor scop.... Atunci iubirea Mea le va da din belșug, iar viața lor 
pământească va fi și ea binecuvântată și le va oferi totul, pentru că nu le va mai face rău, pentru că nu 
le  va  mai  captiva  simțurile.  Dar,  de  îndată  ce  dorința  de  plăceri  pământești,  de  posesiuni  și  de 
stimulare este încă puternică în ființa umană, atunci ea trebuie să lupte împotriva ei, pentru că aceste 
dorințe sunt armele adversarului Meu, care adesea îl ajută să câștige. Cu toate acestea, omul nu va 
deveni nepotrivit pentru viața pe acest Pământ, puterea sa va crește, dar o va folosi în mod diferit.... El 
va dori să lucreze spiritual și va găsi satisfacție doar în aceasta....  Cu toate acestea, el va renunța 
imediat când ochii lui se vor întoarce din nou spre lume și va vedea acolo ceva ce dorește să posede....  
De aceea, " împărăția cerurilor se ia cu năvală și numai cei ce dau năvală pun mâna pe ea....".

O

Pământul este împărăția spiritelor căzute, este împărăția adversarului Meu.... Oricine se gândește 
serios la acest lucru va ști, de asemenea, că tot ceea ce este de dorit în lumea pământească necesită 
doar  plata  tributului  către  el  și  că  oricine  plătește  acest  tribut  îi  va  aparține  lui....  El  va  ști,  de 
asemenea, că nu poate exista niciun compromis între Mine și el, că Eu vă cer pe deplin și că cu greu  
va ajunge la Mine cel care încă mai privește cu un ochi spre împărăția adversarului Meu..... Nu trebuie 
să vă lăsați să fiți luați în captivitate de lume, trebuie să vă controlați pe voi înșivă în ceea ce privește  
lucrurile care vă par încă de dorit și trebuie acum să vă reprimați cu seriozitate poftele pentru ele, nu 
trebuie să le cedați, ci să vă bucurați cu încredere de ceea ce Eu Însumi vă dau.... Puteți să vă bucurați  
de ceea ce primiți fără să vă străduiți cu ardoare pentru aceasta.... puteți să vă bucurați de ceea ce 
dragostea Mea vă dăruiește pentru că Îmi aparțineți, pentru că ați recunoscut scopul vieții pământești 
și sunteți acum dispuși să Mă slujiți.... Dar mulțumiți-vă cu aceasta și înăbușiți mereu orice dorință 
care apare, și vedeți mereu în ea doar o capcană pe care adversarul Meu vrea să vi-o întindă pentru a 
vă recâștiga pentru el însuși..... Fără luptă interioară nu veți deveni învingători asupra lui, dar dacă 
străduința voastră este îndreptată spre Mine, atunci nu mai aveți nevoie să luptați, pentru că atunci 
lumea nu vă va mai ispiti, atunci dorința voastră va fi îndreptată spre Cer.... atunci materia își va fi 
pierdut dominația asupra voastră, atunci veți învăța să o disprețuiți.... trebuie să vă slujească pe voi, 
pentru că voi ați devenit stăpâni peste ea....
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Amin

Pericolul aroganței.... B.D. Nr. 8281

24. septembrie 1962

ricine ia la inimă Cuvântul Meu "Sunteți cu toții păcătoși....",, va rămâne, de asemenea, în cea 
mai profundă umilință, nu se va înălța și nici nu va emite judecăți aspre, căci conștientizarea 

faptului că el însuși nu este încă perfect îl va face să-și amintească întotdeauna că este o ființă umană 
slabă care are nevoie de puterea și sprijinul Meu, și va veni la Mine cu inimă umilă și Mi le va cere....  
În schimb, caracterul unei persoane sigure de sine și de valoarea sa va trăda mândrie, se va înălța  
deasupra semenilor săi, iar această aroganță se va exprima prin dispreț față de celălalt, prin judecăți 
neprietenoase și prin părerea că are cunoștințe superioare și că, prin urmare, nu mai are nevoie de 
instrucțiuni, fie ele de natură pământească sau spirituală... Ființa umană arogantă va crede întotdeauna 
că a atins gradul care îi dă dreptul să își poată privi de sus semenii. Iar aroganța adversarului Meu este 
cu adevărat partea lui care l-a aruncat în cel mai adânc abis, căci s-a înălțat deasupra Mea, Dumnezeul 
și Creatorul său, și a târât cu el în abis o mare armată de ființe create. Toate aceste ființe decăzute au  
încă o mare parte din spiritul arogant atunci când trebuie să treacă ultimul lor test de voință ca ființe 
umane. Iar aroganța este un semn foarte alarmant de imperfecțiune împotriva căruia ființa umană 
trebuie să lupte în viața pământească până când va atinge cea mai profundă umilință față de Mine și 
atunci nu se va mai ridica pe sine în fața semenlor săi, ci va avea înțelegere deplină pentru slăbiciunile 
lor, deoarece el însuși își recunoaște propriile lipsuri. Dar cea mai profundă smerenie este necesară 
pentru o relație corectă cu Mine și, de îndată ce ființa umană se recunoaște și se mărturisește ca fiind 
păcătoasă, se va refugia și ea în Iisus Hristos și Îi va cere să o elibereze.... Smerenia îl va face să 
apeleze intim la El și va găsi har înaintea ochilor Lui.... căci "celor smeriți le acord harul Meu....". Și 
nici un om nu poate presupune că este desăvârșit atâta timp cât umblă pe Pământ.... El nu poate decât 
să posede un grad mai înalt de realizare, dar tocmai acest lucru îl va face întotdeauna mai umil, pentru 
că recunoaște măreția Dumnezeului și Creatorului său și iubirea infinită pe care acest Dumnezeu și 
Creator o acordă creațiilor Sale vii, ceea ce, cu siguranță, face creatura vie nespus de fericită, dar nu o 
lasă să devină arogantă. Aroganța este încă un indiciu al unei cunoașteri insuficiente, căci adversarul 
caută să întunece lumina, adversarul are încă partea lui în ființa umană dacă aceasta este convinsă de 
sine și de valoarea sa.... Voi toți trebuie să luptați încă foarte mult împotriva acestui rău, pentru că 
adversarul Meu vă va insufla mereu un sentiment greșit de suveranitate, de fiecare dată va ști cum să 
găsească un punct slab în care să trezească în voi înșelăciunea de sine. Prin urmare, ar trebui să fiți cu 
toții în gardă și să încercați să înăbușiți orice sentiment de aroganță din fașă, pentru că ar trebui să vă 
amintiți  întotdeauna că Mântuitorul  și  Răscumpărătorul  vostru Iisus Hristos a luat  calea umilinței 
profunde pentru a ispăși căderea voastră cauzată de mândrie. Să vă amintiți de chinurile și suferințele 
pe care I le-a cerut această ispășire.... Și ar trebui să știi că mersul tău pe Pământ este consecința acelei 
căderi în abis pe care a provocat-o mândria. Întoarcerea la Mine nu poate avea loc decât pe calea 
umilinței,  iar  calea  terestră  vă  va  aduce  această  conștientizare  a  faptului  că  sunteți  ființe  slabe, 
neajutorate, care au nevoie de ajutorul Meu iubitor pentru a se înălța din nou și care trebuie să apeleze 
la ajutorul Meu doar dacă vor să parcurgă cu succes calea terestră. Dar oricine are încă un spirit 
arogant este încă departe de Mine și cu greu Mă va găsi. Căci iubirea adevărată, care îl include pe 
aproapele,  nu  se  poate  dezvolta  în  el  în  mod corect,  deoarece,  în  aroganța  sa,  va sta  departe  de 
persoana căreia ar trebui să-i ofere iubirea sa. Și cum ființa umană nu se poate maturiza decât printr-o 
viață de iubire, persoana arogantă nu va realiza un progres spiritual, ci va rămâne la același nivel, dacă 
nu chiar se va scufunda, pentru că adversarul Meu îl ține încă legat. De aceea, luptați împotriva acestui 
rău și criticați-vă cu asprime, atunci veți descoperi defectele care vă fac să deveniți mici și veți coborî  
de pe tronul pe care vi l-ați înălțat într-o evaluare greșită a valorii voastre...... Doar smerenia vă va 
permite să vă maturizați, căci atunci veți primi har din belșug de la Mine, Eu Însumi voi avea grijă de 
voi,  căci în  smerenie vă veți  apropia de Mine,  iar  rugăciunea voastră  către  Mine va fi  sinceră și  
devotată, iar Eu vă voi îndeplini cererea, vă voi atrage la Mine ca pe niște copii ai Mei, căci atunci vă 
veți fi despărțit în sfârșit de adversarul Meu, care a devenit adversarul Meu pentru că s-a înălțat mai  
presus de Cel din a Cărui putere a ieșit....

O
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Credința vie 

Dumnezeu cere credință în dragostea Sa nespus de mare.... B.D. Nr. 8289

2. octombrie 1962

redința în iubirea Mea trebuie să fie puternică în voi pentru a înțelege că tot ceea ce se întâmplă 
este bun pentru voi și pentru mântuirea sufletului vostru și că nu vă puteți pierde dacă vă predați 

la tot ceea ce vine peste voi. Și indiferent cât de dificil vi se pare.... Știu că sunteți capabili să suportați 
și vă voi ajuta dacă vă bazați cu încredere pe ajutorul Meu. Siguranța că posedați toată iubirea Mea vă 
va permite să mergeți fără teamă pe drumul vostru pământesc, căci nimic nu i se poate întâmpla celui 
care se simte sigur în iubirea Mea, oricât de mult ar fi hărțuit din afară.... Pentru că Eu știu totul,  
cunosc și puterea credinței voastre, și numai aceasta determină mărimea adversității voastre. Faptul că 
acum știți  că  Eu Însumi  vă  instruiesc  și  vă  luminez  în  legătură  cu  natura  Mea,  care  este  iubire, 
înțelepciune și putere, vă va dovedi deja iubirea Mea față de voi, pentru că vreau să vă conduc la o  
credință profundă, deoarece puterea credinței va stăpâni totul. Atunci nu va mai exista nicio neliniște 
pentru voi, atunci îl veți recunoaște mereu pe Tatăl vostru în Mine, căruia vă puteți încredința ca niște 
copii și a cărui iubire infinită va face totul pentru copiii Săi pentru a-i ajuta pe drumul lor pământesc și 
pentru a-i face fericiți în veșnicie..... Este dragostea Mea în care trebuie să credeți.... Pentru că această 
iubire nu vă va lăsa să cădeți, vă ghidează și vă îndrumă și vă impune soarta pământească care vă  
poate aduce răscumpărarea completă, dacă doar o vreți. Și această iubire a murit pentru voi pe cruce,  
această iubire v-a cumpărat cu jertfa ei de pe cruce de la adversar, care avea un drept asupra voastră,  
pentru  că  odată  l-ați  urmat  de  bună  voie.....  Dar  dragostea  unui  tată  nu-și  abandonează  copilul 
dușmanului  și  adversarului  său,  ci  luptă  pentru acest  copil  și  îl  salvează de la  puterea lui....  Prin 
urmare,  voi posedeți  această mare iubire  și  astfel  aveți  și  garanția că într-o zi  veți  fi  eliberați  de 
puterea celui care a fost responsabil de căderea voastră în adânc..... Și atunci când pășiți pe Pământ ca 
ființă umană trebuie să știți că dragostea Tatălui îi urmărește pe copiii Săi și că și voi faceți parte 
dintre cei pe care dragostea Lui i-a răscumpărat și vrea să vă recâștige, trebuie să știți că și voi trebuie 
să dăruiți dragoste Tatălui vostru din veșnicie, pentru ca El să vă facă nesfârșit de fericiți pe Pământ 
deja și într-o zi în veșnicie. Dacă puteți crede în iubirea Mea infinită, veți pierde și voi orice teamă și  
anxietate,  orice  slăbiciune,  pentru  că  veți  ști  întotdeauna  că  nimic  nu  vi  se  poate  întâmpla  în 
detrimentul vostru, pentru că un Tată iubitor își protejează copiii de tot ceea ce le-ar putea face rău.  
Certitudinea de a poseda iubirea Tatălui vă face liberi și veseli, pentru că Îmi încredințați totul Mie și 
nu aveți nicio îndoială că El vă va ajuta în orice adversitate. O persoană care posedă această credință 
profundă, în virtutea acestei credințe, se va uni îndeaproape cu Mine și va fi capabilă să aibă un efect 
extraordinar asupra semenilor săi, oferindu-le un ajutor care, altfel, depășește capacitatea sau puterea 
umană, deoarece, în legătura strânsă cu Mine, el însuși se folosește de puterea Mea și lucrează cu 
Mine și Eu prin el..... Căci iubirea Mea nu cunoaște limite, dar credința voastră își pune adesea singură 
limite, dacă nu este suficient de puternică.... Și, din nou, puterea credinței este rezultatul unei vieți de 
iubire, căci numai iubirea face ca credința să devină vie, adică: "Cel care trăiește în iubire trăiește în 
Mine și Eu în el....", și astfel nu există nici o îndoială în ființa umană, ea este conștientă de prezența  
Mea, și atunci știe și că iubirea Mea este nelimitată și îi dă ființei umane o putere nelimitată, dacă vrea 
să o folosească din nou pentru a lucra în iubire..... Oricine este capabil să creadă în marea Mea iubire 
infinită a reușit acest lucru doar pentru că el însuși trăiește o viață de iubire, iar această persoană a 
trecut și ultimul test al voinței pe Pământ, s-a întors în mod conștient la Tatăl său din eternitate, pentru  
că dorește iubirea Tatălui care îl atrage la Sine. Dar trebuie adesea să las ființa umană să treacă prin 
suferințe dificile în viața pământească pentru ca ea să Mă caute, pentru ca ea să Mi se încredințeze cu 
credință, să apeleze la ajutorul Meu și, să recunoască acordarea ajutorului Meu și iubirea Mea. Numai  
atunci și ființa umană Îmi va oferi dragostea pe care o cer, care unește din nou copilul cu Tatăl.... Și 

C
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atunci viața pământească îi va fi adus succesul pentru care trăiește pe Pământ: Să se unească din nou 
de bunăvoie cu Mine, de Care s-a despărțit de bunăvoie odată și a devenit nenorocit.... Iubirea Mea,  
însă, vrea să-i pregătească fericirea veșnică, iar într-o zi va atinge și acest scop....

Amin

Credința.... B.D. Nr. 7951

27. iulie 1961

oi toți trebuie să formați credința în voi mult mai ferm, iar aceasta înseamnă că trebuie să trăiți și 
mai mult în iubire, care dă naștere unei credințe vii.... Activitatea de iubire este o legătură directă 

cu Mine, care sunt Iubirea eternă.... Iar acest lucru în sine trebuie să vă facă să înțelegeți că voi, uniți 
cu Mine, nu mai puteți să vă îndoiți sau să fiți slabi în credință, pentru că atunci Eu Însumi sunt  
garanția că credința voastră nu va fi spulberată.... Și astfel, voința de a crede poate fi puternică și la  
voi.... dar trebuie să aveți aceeași voință puternică de a lucra cu dragoste. Iubirea trebuie să vă împingă 
din interior la toată voința și acțiunea, și atunci și credința voastră va fi fermă și de neclintit cu toată 
certitudinea.... Pur și simplu nu veți mai putea să vă îndoiți,  ci să fiți siguri de ceea ce trebuie să 
credeți. Și această credință convinsă vă va face fericiți și vă va da pace interioară, pentru că atunci Eu 
Însumi voi fi prezent la voi, pentru că voi Mă atrageți în mod constant la voi prin activitate iubitoare, 
pentru că: "Cel care rămâne în iubire este în Mine și Eu în El....". Iubirea ne leagă indisolubil, iar  
iubirea dă naștere unei credințe vii și de nezdruncinat. Și dacă vă rugați pentru o credință puternică, 
atunci trebuie să vă rugați în același timp pentru o voință întărită de a iubi, și veți obține cu adevărat și  
o credință puternică. Și dacă vă tot informez despre aceasta, atunci să știți că vă apropiați de un timp 
în care trebuie să aveți o credință puternică și de neclintit pentru a rămâne fermi până la sfârșit.... Dacă 
veți avea această credință, atunci nimic nu vă va putea zdruncina, indiferent de ceea ce se va întâmpla 
cu voi, pentru că atunci veți  ști că vă voi ajuta și astfel  vă veți  încredința cu toată încrederea în 
Mine..... Și atunci voi fi cu adevărat mereu gata să vă ajut, nu vă voi lăsa în necazuri trupești sau 
sufletești, pentru că ați devenit deja ai Mei prin voința voastră de a iubi, prin modul vostru de viață, v-
ați unit cu Mine și acum pot lucra în mod constant în și prin voi. Credința fermă este cea mai mare 
siguranță pe care o puteți avea, pentru că vă dă pace interioară și liniște în fața tuturor evenimentelor 
pământești, pe care le pot îndepărta oricând de la voi sau le pot reduce efectul asupra voastră pentru că 
voi credeți.... Și astfel rugăciunea voastră ar trebui să fie mereu: "Tată, ajută-mă să lucrez în iubire și 
fă ca voința mea de a iubi să devină tot mai puternică....". Și voința de a iubi va crește în aceeași  
măsură,  pentru  că  iubirea  garantează  prezența  Mea,  iar  prezența  Mea  garantează  ajutor  în  orice 
adversitate..... Iubirea garantează, de asemenea, recunoașterea tuturor corelațiilor și, prin urmare, și 
înțelegerea tuturor  lucrurilor,  ceea ce,  la  rândul  său,  nu poate  decât  să  contribuie la  consolidarea 
credinței.  Iubirea este totul....  și dacă aveți iubire, atunci sunteți și plini de putere de la Mine, iar  
această putere vă permite să faceți lucruri neobișnuite dacă este necesar, dacă, din nou, doar iubirea vă 
îndeamnă să vreți să ajutați.... Atunci veți avea credința care mută munții.... și atunci nu vă veți teme 
de nimic, indiferent de ceea ce vi se întâmplă. Pentru că atunci vă veți uni cu Cel care este Domnul 
tuturor, care poate porunci și elementelor să vă cruțe și care vrea să se dovedească a fi Tatăl vostru..... 
Care Își iubește copiii și nu-i va abandona la pieire.... Faceți-Mi această cerere de întărire a credinței și 
a voinței de a iubi în fiecare zi, pentru că este o cerere spirituală pe care o voi împlini și Eu, pentru că 
iubirea și credința sunt necesare pentru desăvârșirea voastră....

V

Amin

Frica este lipsă de credință.... B.D. Nr. 7462

24. noiembrie 1959

ceasta este voința Mea ca voi să nu vă temeți, ci doar să credeți întotdeauna într-un Dumnezeu și 
Tată iubitor și atotputernic care nu vă va părăsi în necazurile voastre. Dar frica este o lipsă de 

credință.  Frica  este  necunoașterea  iubirii  și  atotputerniciei  lui  Dumnezeu,  Care  vrea  să  fie  Tatăl 
vostru.... De îndată ce veți crede că vă iubesc, așa cum un tată își iubește copiii, veți fi siguri că nu voi 
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lăsa să vi se întâmple nimic, indiferent ce va face împotriva voastră dușmanul sufletelor voastre. Mâna 
Mea protectoare de Tată este întotdeauna gata să intervină atunci când este necesar pentru a aduce 
salvarea copilului Meu în adversitatea sa. Și sunteți în suferință atunci când vă este frică, fie fizic, fie 
spiritual.... sunteți în primejdie atunci când sunteți neliniștiți și descurajați pentru că nu aveți puterea 
credinței că nimic nu vi se poate întâmpla atâta timp cât vă întoarceți la Mine și apelați la Mine pentru  
protecție și ajutor. Totuși, chiar dacă intelectul vostru vă spune acest lucru de nenumărate ori, inima 
voastră va rămâne în continuare neliniștită și tristă, și aici trebuie să găsiți un remediu voi înșivă.... 
stabilind o legătură cât mai intimă cu Mine, cu Tatăl vostru din veșnicie, care nu așteaptă decât să 
veniți  la  Mine  în  rugăciune  sinceră  și  să-Mi  încredințați  grijile  voastre.  Am  nevoie  de  această 
devoțiune sinceră față de Mine pentru a oferi inimii voastre și pacea interioară care încă vă lipsește. 
Trebuie să veniți la Mine ca și un copil cu toate preocupările voastre și să-Mi cereți ajutorul.... Și vă  
voi asculta și vă voi auzi, pentru că vă iubesc așa cum un tată își iubește copiii. Dar cât de greu vă este 
adesea să vă apropiați de Mine Însumi și să stați de vorbă cu Mine.... cât de des stați deoparte și vă 
chinuiți cu grijile voastre, când este atât de ușor să Mă împovărați cu ele și să vă eliberați de ele....  
Aveți un Tată iubitor care vrea să vă facă viața pământească frumoasă, dacă doar voi înșivă îi dați 
dreptul de a face acest lucru, prin evidența de sine a unei legături sincere cu Mine.... Cei care sunt 
uniți cu Mine nu mai au cu adevărat nevoie, dar nevoia va apărea de îndată ce veți slăbi legătura, 
pentru că Eu nu vă pun lanțuri, ci doresc devotamentul vostru voluntar față de Mine.... Și ar trebui să 
dovediți  acest  lucru prin iubire  sinceră  și  conversație  confidențială,  încredințându-Mi toate  grijile 
voastre și cerându-Mi să le iau de la voi.... Atunci nu trebuie decât să așteptați și va veni așa cum vă 
doriți.... veți fi liberi de toate grijile voastre. Și dacă sunteți hărțuiți de forțele întunericului, chiar și 
atunci nu trebuie să vă fie teamă, căci ele nu vă pot face rău atâta timp cât voința voastră este destinată 
Mie, atâta timp cât dorința voastră este destinată Mie și unificării finale cu Mine.... De aceea, întrebați  
întotdeauna doar încotro se îndreaptă dorința voastră lăuntrică, iar dacă este destinată Mie, puteți avea 
încredere că dorința Mea pentru voi nu vă va abandona, că vă voi proteja împotriva oricărui necaz, 
indiferent de unde ar veni.... Vreau să vă posed o dată și nu voi permite să vă pierdeți pentru Mine  
atâta timp cât și voi Mă aveți ca scop și vă străduiți să Mă atingeți.... Prin urmare, orice îngrijorare și 
anxietate este inutilă.... Voi Îmi aparțineți și veți rămâne ai Mei pentru totdeauna....

Amin

Dumnezeu cere o credință vie.... B.D. Nr. 8503

20. mai 1963

oar să aveți întotdeauna o credință vie în Mine, adică să nu vă mulțumiți cu vorbe sau asigurări 
de la alți oameni, ci să vă uniți cu Mine în gând și să-Mi vorbiți așa cum un copil vorbește cu 

tatăl său, pur și simplu și plini de o încredere de copil, să Mă lăsați să merg mereu alături de voi ca 
prieten și frate și să-Mi împărtășiți tot ceea ce vă mișcă în interior, apelând mereu la sprijinul Meu 
pentru ca Eu să vă ajut să ajungeți la desăvârșire cât timp sunteți încă pe Pământ. Nu mai trebuie să 
trăiți o viață solitară, trebuie să cereți și să simțiți mereu apropierea Mea, căci orice gând serios Mă 
atrage la voi, iar dacă voi înșivă stabiliți această legătură cu Mine, vă va curge mereu putere pe care o 
veți folosi din nou pentru activitatea de iubire.... astfel, prin iubire, vă uniți tot mai intim cu Mine. De 
aceea, oricine nu Îl exclude pe Dumnezeul și Creatorul său din gândurile sale va fi și el în grija zilnică 
și din oră în oră a Tatălui, viața sa pământească va decurge întotdeauna în așa fel încât să fie în folosul 
mântuirii sufletului său..... Căci oricine este legat de Mine prin gânduri duce deja o viață spirituală, iar  
sufletul său urcă în mod constant.... Dar câți oameni trec prin viață fără să se gândească la Dumnezeul  
și Creatorul lor, sunt doar cu gânduri pământești și se îngrijorează doar de bunăstarea trupului lor?. Și 
chiar dacă se numesc creștini pentru că fac parte dintr-o organizație bisericească, ei stabilesc doar o 
legătură temporară cu Mine, iar această legătură nu este suficient de vie pentru a le aduce succes 
spiritual.... Multe au devenit forme care, însă, nu au valoare decât dacă sunt realizate în credință vie, 
așa cum rugăciunea nu este ceea ce ar trebui să fie.... un dialog intim al copilului cu Tatăl, dar oamenii 
se mulțumesc cu cuvinte goale, care nu vin din inimă, ci sunt rostite doar cu gura. Dar Eu sunt un  
Dumnezeu viu, totul trebuie să fie adevărat în fața Mea și, de aceea, doresc un contact viu cu Mine, 
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care, totuși, garantează o dezvoltare ascendentă și conduce sufletul spre scop. Oare voi abandona un 
copil sau îi voi da cu zgârcenie, fie spiritual sau pământesc, care s-a unit intim cu Mine, pentru care  
Eu sunt cu adevărat Tatăl în care se încrede fără ezitare?. Dar acolo unde lipsește această legătură 
intimă există încă o prăpastie mare,  ființa umană Mă caută în depărtare,  vorbește despre Mine ca 
despre o Ființă care îi este inaccesibilă și pe care o recunoaște cu siguranță datorită puterii Sale, pe 
care nu o poate nega în fața creațiilor, care acceptă de asemenea înțelepciunea Sa, care îi este de 
asemenea dovedită prin creații, dar care nu știe nimic despre iubirea unui Dumnezeu care vrea să fie 
Tatăl tuturor creaturilor, pentru că nu se preocupă serios de Ființa care l-a chemat la existență. Și atâta 
timp cât Eu sunt doar Dumnezeul îndepărtat pentru oameni, ei vor trece prin viața pământească fără 
succes spiritual, pentru că le lipsește aportul de forță pentru a parcurge calea de ascensiune, care însă 
necesită o legătură sufletească între creatură și  Mine pentru a putea radia în ea.  Din acest motiv, 
fiecare persoană care este  capabilă  să  stabilească această  relație  sinceră cu Mine,  care exprimă o 
credință vie în Mine prin dorința constantă de a fi Eu prezent, își va atinge și ea scopul..... Și voi  
împlini această dorință, iar de acum înainte ființa umană nu va mai merge singură pe cale, Eu o voi 
ghida mereu, îi voi dirija mereu gândurile și, pentru că atunci nu voi găsi nici o împotrivire, ființa 
umană va intra și ea complet în voința Mea și va deveni din ce în ce mai perfectă. Acolo unde am găsit 
acest  acces  la  inima unei  persoane,  adversarul  Meu și-a  pierdut  și  el  puterea,  deși  va  încerca  în 
continuare să facă totul pentru a o cuceri din nou, dar puterea Mea îl respinge, pe care persoana o va 
primi în mod constant prin prezența Mea. Lăsați-vă doar sufletul să prindă viață, ceea ce se întâmplă  
întotdeauna când Eu Însumi pot avea un efect asupra voastră, când Eu Însumi vă pot lumina cu forța 
iubirii Mele, iar acest lucru îl faceți întotdeauna posibil printr-o legătură intimă cu Mine.... Atunci voi 
Mă doriți pe Mine, și a trecut pericolul ca adversarul să pună stăpânire pe voi, care fuge de Mine și nu  
vă  poate  hărțui  atâta  timp  cât  Eu  pot  fi  prezent  la  voi.....  Și  în  curând  veți  ajunge  să  nu  mai 
întreprindeți nimic, să nu mai mergeți fără să-Mi cereți binecuvântarea, și atunci puteți fi siguri că voi 
merge alături de voi oriunde veți merge, că vă voi instrui mental și voi lăsa să curgă spre voi putere și  
lumină din abundență....  Dar toate acestea nu sunt posibile dacă o persoană doar Îl pomenește pe 
Dumnezeul și Creatorul său cu gura, fără a fi îndemnată lăuntric să stabilească un contact cu acest 
Dumnezeu.... Viața ei pământească nu-i va aduce un mare succes spiritual dacă nu-și va schimba încă 
gândurile și acțiunile, astfel încât să învețe să Mă recunoască și să aibă acum o credință vie în Mine....

Amin

Credința puternică.... Urmându-l pe Iisus.... B.D. Nr. 5726

18. iulie 1953

rmați-Mă și veți dobândi o credință de fier.... Credința nu poate prinde viață într-un om până 
când acesta nu duce o viață de iubire, până când nu merge pe calea pe care Eu Însumi am mers 

pe Pământ,  calea iubirii  altruiste față de aproapele....  Cu siguranță că puteți dobândi și o credință 
intelectuală,  adică  prin  deducții  logice  puteți  dobândi  intelectual  convingerea  în  voi  că  Eu  sunt 
Creatorul și Susținătorul sau că Eu sunt Cel care S-a lăsat răstignit pentru voi.... atunci și voi credeți, 
dar nu puteți face mare lucru cu o astfel de credință.... este doar o constatare a unor fapte care, deși  
nici ele nu pot fi dovedite, nu vă mai lasă în dubiu.... Dar ce este o credință vie?. O credință care este 
vie și a cărei viață este dovedită sau confirmată de lucrări de un gen neobișnuit.... O credință care 
îndrăznește să facă lucruri  neobișnuite știind cu tărie că le poate realiza și cu sprijinul Meu....  O 
credință vie își dovedește tăria, își asumă ajutorul Meu fără să se îndoiască și, prin această credință, 
ființa umană este capabilă să realizeze lucruri care sunt considerate miracole și care, totuși, sunt doar 
efectele  unei  credințe  vii.  Iar  o astfel  de credință  poate  fi  dobândită  doar  printr-o viață  de iubire 
altruistă față de aproapele, după exemplul Meu pe Pământ, pentru că iubirea este forța care aduce totul 
la îndeplinire. Oricine trăiește în iubire primește atât de multă putere de la Mine, încât vrea cumva să o 
lase să-și facă efectul, simte prezența Mea și prin activitatea sa de iubire, iar această conștientizare îi  
permite de asemenea să realizeze tot ceea ce inima sa îl îndeamnă să facă de aceea, dragostea trebuie 
predicată  oamenilor  mai  întâi  pentru  ca  ei  să  ajungă  la  această  credință  vie,  pentru  că  credința 
intelectuală  nu  poate  înlocui  credința  vie,  pentru  că  ea  va  eșua  de  îndată  ce  ființa  umană se  va 
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confrunta cu mari adversități, se va micșora, ființa umană va avea puțină credință în adevăratul sens al  
cuvântului, poate chiar va renunța la credință pentru că îi lipsește puterea dragostei. A lupta pentru o 
credință fermă și a încerca să o dobândiți înseamnă a practica tot mai mult iubirea, a vă depăși pe voi 
înșivă și a schimba iubirea de sine în iubire altruistă față de aproapele..... Acest lucru presupune o 
luptă  împotriva  tuturor  dorințelor,  dar  lupta  sa  este  extrem de  răsplătită,  pentru  că  oricine  are  o 
credință vie nu mai cunoaște frica, îngrijorarea sau îndoiala, se simte sigur în Mine, în Care crede, nu 
se mai simte singur, ci merge la fiecare pas cu Mine, Care locuiește în el și Care creează și lucrează  
totul împreună cu el..... Oricine are o credință vie este victorios asupra vieții și a morții, pentru că are 
la dispoziție puterea lui Dumnezeu, este atât de intim unit cu Mine încât se folosește întotdeauna de 
puterea Mea și realizează totul pentru că crede.....

Amin
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Dorința de adevăr 

Adevărul  este  lumină....  Întunericul  este  rezultatul  lipsei  de 
bunătate.... 

B.D. Nr. 8519

5. iunie 1963

el care caută va găsi, dar numai intelectul nu va putea niciodată să judece ce este adevăr și ce este 
eroare.... Voința lui de a sta în adevărul pur trebuie să vină din adâncul inimii, și atunci inima va 

putea și ea să separe adevărul de eroare.... În lume există o mare cantitate de erori, astfel încât se poate 
vorbi de un întuneric dens, căci numai adevărul este lumină.... Și aproape că se pare că adevărul nu se 
va mai putea afirma, ci va fi devorat de întuneric.... Dar, din când în când, el va pătrunde ca o rază de  
lumină și va aduce iluminare persoanei care tânjește după adevăr. Cu toate acestea, nu va fi posibil să-l 
atingi doar din punct de vedere intelectual, altfel oamenii inteligenți ar trebui să cunoască întotdeauna 
adevărul, iar o persoană slab înzestrată ar fi lipsită de orice lumină.... Cu toate acestea, un alt factor 
este decisiv pentru a intra în posesia adevărului pur....  Inima trebuie să fie capabilă și  dispusă să 
iubească, atunci lumina se va aprinde în persoana însăși și va fi acum capabilă să distingă adevărul de 
eroare.... Ea va accepta cu entuziasm adevărul și va respinge orice eroare. Faptul că Pământul se află 
acum în cel mai adânc întuneric se datorează modului de viață lipsit de dragoste al oamenilor..... Lipsa 
de  iubire  este  sinonimă  cu  întunecarea  spiritului....  Numai  iubirea  este  lumina  care  dă  cea  mai 
strălucitoare cunoaștere, iubirea trezește la viață scânteia spirituală din ființa umană, iar iubirea emană 
lumina înțelepciunii și astfel, oricine își numește o inimă iubitoare nu va cădea nici el pradă greșelii,  
gândirea lui se va mișca în adevăr, pentru că el este deja unit cu Mine prin iubire și atunci raza Mea de 
iubire poate intra în inima lui și îi poate da cunoașterea a tot ceea ce dorește să știe. Numai o persoană 
plină de iubire se va gândi dacă gândește corect, dacă posedă adevărul sau a căzut pradă greșelii atunci 
când i se oferă cunoaștere spirituală.... Pentru că o persoană neiubitoare este indiferentă dacă gândește 
bine sau rău.... Totuși, numai cel care recunoaște și acceptă adevărul va fi fericit, pentru că adevărul îl  
eliberează și îi dă vieții sale pământești doar conținutul potrivit.... Numai adevărul îl va informa despre 
sensul și scopul existenței sale pământești, adevărul îi va da întotdeauna pace interioară și scopul pe 
care crede că îl recunoaște în adevăr i se va părea că merită să lupte pentru el.... Prin intermediul 
adevărului, ființa umană se va apropia de Mine, Mă va recunoaște și va tinde spre Mine, va considera 
orice eroare ca fiind îndreptată împotriva Mea și o va respinge sau combate. Și viața sa pământească 
va părea demnă de a fi trăită doar după ce va primi cunoașterea adevărată despre toate corelațiile și 
despre relația corectă a ființei umane cu Dumnezeu, Creatorul și Susținătorul său, și va tinde spre El în 
cunoaștere pentru a atinge beatitudinea pe care el, ca ființă umană, nu este încă capabil să o simtă. 
Viața pământească îi va părea atunci plină de sens doar atunci când va fi fost informat cu adevărat  
despre tot.... Întunericul, pe de altă parte, nu poate face o persoană fericită, iar toate învățăturile greșite 
sunt un întuneric spiritual care nu poate mulțumi niciodată o persoană, ci trebuie străpuns de o rază de 
lumină care semnifică o cunoaștere adevărată.... Cât de bogată este persoana care dorește adevărul, 
pentru că în mod irevocabil îl va primi și ea, pentru că Eu Însumi sunt adevărul și orice dorință pentru 
Mine va fi împlinită.... Dar este foarte greu să aduci o lumină în întunericul spiritual adânc în care 
umblă oamenii în prezent, tocmai pentru că oamenii sunt orbi și nu mai sunt capabili să vadă nici 
măcar o rază de lumină.... Ochii lor au fost slăbiți de luminile orbitoare și nu mai pot recunoaște o rază 
blândă de lumină.... Și ei aleargă după aceste lumini orbitoare și cad în întuneric din ce în ce mai 
adânc.... Dar ei nu pot fi forțați să accepte o lumină adevărată, în întuneric trebuie să tânjească din 
toată inima după o rază de lumină, atunci aceasta va străluci și în ei și îi va atinge atât de plăcut încât 
vor dori să scape de întuneric. Și mereu și mereu las lumina să strălucească pe Pământ, și Eu știu cine 
dorește adevărul.... Și într-adevăr, el îl va primi, dar dorința sinceră pentru el trebuie să o precedă....  
Dar voința fiecăruia este liberă și, dacă el se întoarce la lumină, nu va trebui să regrete cu adevărat....  
Dar dacă el caută întunericul,  va pieri în întuneric,  pentru că acesta nu va duce decât pe tărâmul 
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adversarului Meu, în timp ce adevărul duce la Mine, la care se poate ajunge numai prin adevăr, pentru 
că adevărul vă oferă oamenilor o imagine clară a ceea ce aveți nevoie pentru sufletul vostru, și astfel  
adevărul este calea care duce la Mine și la viața veșnică.... Adevărul este lumina care emană de la  
Mine și strălucește în inima fiecărei persoane care trăiește în iubire și vrea să se unească cu Mine ca 
Iubire Eternă.... El își va atinge scopul, se va întoarce în casa Tatălui său iradiat de lumină....A

min

Examinarea  serioasă  a  binelui  duhovnicesc  cu  sprijinul  lui 
Dumnezeu.... 

B.D. Nr. 7584

23. aprilie 1960

iciunei ființe umane nu i se refuză dreptul de a-și forma propria judecată, dar ar trebui să știe, de 
asemenea, că doar intelectul nu este o garanție pentru o gândire corectă, indiferent cât de bine 

este dezvoltat el. Acest lucru se aplică în special la judecata cunoașterii spirituale, pentru care nu se 
poate aduce nicio dovadă. Dacă o astfel de cunoaștere este adevăr sau nu, poate fi judecat de om de 
îndată ce se îndreaptă spre Dumnezeu Însuși pentru luminarea gândirii sale.... în caz contrar, el este 
incapabil  de  o examinare,  de  o  judecată  corectă.  Dar  fiecare  om are,  de  asemenea,  dreptul  de a 
respinge  ceea  ce  nu  poate  recunoaște,  cu  condiția  să  fie  de  bunăvoință  și  să  examineze  fără 
prejudecăți. El nu trebuie să creadă orbește, trebuie să se gândească la ceea ce i se cere să creadă și să  
ceară sprijinul lui Dumnezeu pentru aceasta, trebuie să știe că spiritul din el îl instruiește. Atunci va fi 
evidentă și dorința corectă pentru adevăr, iar atunci adevărul îi va fi oferit și lui și va fi capabil să-l 
recunoască drept adevăr. Pentru că oamenilor li se oferă multe lucruri ca fiind adevărul, dar care, de 
multe ori, se contrazic pe ele însele, și atunci depinde de om să înțeleagă ce este adevărul. Dar oricine 
crede că poate afla doar cu ajutorul intelectului său poate fi sigur că se va încurca și mai mult în  
eroare, pentru că intelectul este influențat de adversarul adevărului, de prințul întunericului, care face 
tot ce-i stă în putință pentru a-i îndepărta pe oameni de adevăr și pentru a-i conduce în eroare. Dar 
omul se poate apăra de acest lucru dacă se adresează lui Dumnezeu Însuși, dacă îi cere să îi acorde 
cunoașterea  adevărului.  Prin  urmare,  nici  un  om nu  poate  ridica  obiecția  că  este  incapabil  de  o 
judecată corectă despre adevăr sau eroare.... De îndată ce se va uni cu Dumnezeu, de îndată ce se va  
apropia de El pentru iluminarea spiritului, el va ști cu emoție dacă trebuie să se îndrepte sau să se 
îndepărteze de cunoașterea spirituală care i se oferă.... Și va avea întotdeauna certitudinea interioară de 
a  judeca  corect,  pentru  că  știe  că  nu el  însuși  și-a  format  judecata,  ci  că  Dumnezeu i-a  luminat 
gândirea.  Dar  întotdeauna  este  nevoie  de  bunăvoință  pentru  a  recunoaște  și  a  face  ceea  ce  este 
corect....  Dar un om intelectual nu se testează pe sine însuși în privința a ceea ce îl  îndeamnă să 
accepte sau să respingă.... Doar intelectul său funcționează, dar merge pe alte căi, nu îl consultă pe 
Dumnezeu Însuși, ci se crede capabil de o examinare. Și de multe ori va greși pentru că Dumnezeu nu  
vrea să fie eliminat și pentru că adevărul emană numai de la El.  Dar nici examinarea cunoașterii  
spirituale nu trebuie omisă, doar pentru faptul că omul se presupune că nu se simte capabil să judece 
corect..... Pentru că într-o zi va trebui să răspundă pentru el însuși și nu se va putea referi la judecata 
altora, pe care a acceptat-o fără ezitare pentru că așa i s-a cerut.... El trebuie să dobândească o credință 
vie, iar acest lucru necesită, de asemenea, o reflecție asupra a ceea ce este învățat. Numai credința vie 
este prețuită de Dumnezeu, dar o credință moartă, o credință formală, este la fel de bună ca și cum nu 
ar fi nici o credință..... Astfel, voi, oamenii, veți avea de fiecare dată ocazia să luați poziție în legătură  
cu o învățătură sau alta, cu cunoștințele spirituale care v-au fost transmise, și faceți bine să vă adresați  
lui Dumnezeu Însuși, pentru că El, ca Adevăr etern, vă va face și vouă accesibil adevărul, vă va pune 
în inimă că sunteți capabili să vă formați propria judecată și că această judecată corespunde și ea 
adevărului. Dar nu trebuie să vă bazați doar pe puterea voastră, căci, de îndată ce Dumnezeu nu va 
putea interveni prin voința voastră, prin rugăciunea voastră, va interveni altcineva, și se va folosi de 
intelectul vostru..... Și atunci vă veți îndepărta tot mai mult de adevăr, pentru că el nu se va odihni  
până nu-și va atinge scopul....

N
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Dumnezeu Însuși este sursa revelațiilor.... B.D. Nr. 8733

23. ianuarie 1964

n repetate rânduri primiți de la Mine asigurarea că puteți intra în posesia adevărului pur, dacă numai 
aceasta este voința voastră serioasă.... Pentru că puteți accepta acest lucru ca certitudine că este cu 

siguranță posibil ca Eu să transmit adevărul pe Pământ, deoarece am puterea de a face acest lucru....  
De asemenea, puteți crede că dragostea Mea nemăsurat de mare Mă îndeamnă să vă dau adevărul pur, 
pentru că numai prin adevăr puteți obține viața veșnică. Și, deși pun condiții care trebuie îndeplinite 
pentru a ajunge la adevăr, voi ști totuși Eu Însumi ce persoană este capabilă și dornică să îndeplinească 
aceste condiții.... Și astfel Îmi voi alege și Eu vasul potrivit prin care să pot transmite adevărul pur pe 
Pământ.  Prin  urmare,  nu  trebuie  să  vă  îndoiți  de  fiecare  comunicare  din  regatul  spiritual  și  să 
presupuneți că este presărată cu erori,  și veți putea, de asemenea, să testați fiecare comunicare cu 
ajutorul Meu, adică apelând la Mine Însumi pentru a vă lumina spiritul, dacă doriți să efectuați acest 
test. Dar care ar fi situația voastră, a oamenilor, dacă nu ar fi posibil ca adevărul pur și neinstruit să  
ajungă pe Pământ?.... Atâta timp cât recunoașteți un Dumnezeu care este Adevărul Însuși, puteți dori 
și aștepta adevărul de la acest Dumnezeu, pentru că El este un Dumnezeu al iubirii, al înțelepciunii și 
al puterii.... Care vrea să vă recâștige și care, de asemenea, cunoaște toate căile și mijloacele pentru a-
și  atinge  scopul  și  care,  de  asemenea,  are  puterea  de  a  duce  la  îndeplinire  ceea  ce  dragostea  și 
înțelepciunea decid. Cu toate acestea, voi, oamenii, trebuie să credeți în Mine, Dumnezeul și Creatorul 
vostru, care vrea să vă ofere, ca Tată, tot ceea ce aveți nevoie pentru a vă maturiza și a deveni bucuroși 
și fericiți. Iar cel mai important lucru este adevărul, care poate fi și va fi primit de fiecare persoană 
care îl dorește cu seriozitate.... Dar dacă vă îndoiți că adevărul pur poate veni la voi.... dacă vă temeți 
mereu de influența forțelor adverse, atunci cu adevărat Mă refuzați și pe Mine, iubirea, înțelepciunea 
și  puterea  Mea și  recunoașteți  supremația  adversarului  Meu....  pe  care  o  are  cu  siguranță  asupra 
oamenilor care nu se străduiesc serios să Mă caute, care, prin urmare, îi acordă încă putere asupra 
lor..... Și trebuie să vă fie clar dacă dorința voastră pentru adevărul pur este profundă și sinceră.... 
trebuie să știți, de asemenea, că doar intelectul vostru este incapabil să scruteze.... Trebuie să vă lăsați 
inima să vorbească și ea vă va spune clar ce puteți accepta ca adevăr.... Pentru că intelectul vostru 
poate fi încă plin de gânduri greșite la care nu sunteți dispuși să renunțați.... Dar nici atunci nu se poate 
vorbi de o dorință serioasă de adevăr.... Trebuie să vă eliberați complet de cunoștințele dobândite până 
acum în mod profesional și să doriți doar adevărul pur de la Mine.... Și atunci veți primi înapoi cu 
adevărat tot ceea ce corespunde adevărului.... Veți deveni conștienți de toate corelațiile cu o claritate 
deosebită, și numai atunci veți simți cu beatitudine că sunteți în posesia adevărului.... Multe cunoștințe 
spirituale  se  răspândesc  ca adevăruri  care  nu se pot  revendica ca  adevăruri  și,  prin  urmare,  totul 
trebuie examinat. Cu toate acestea, intelectul vostru nu este capabil să facă acest lucru, însă, de îndată 
ce vă uniți intim cu Mine și doriți adevărul, Eu vă pot ilumina intelectul, iar atunci veți gândi în 
conformitate cu adevărul și veți fi capabili să judecați corect. Dar cum ar arăta pe Pământ dacă nu ar fi  
posibilă furnizarea de adevăr pur de sus?.... Atunci aș fi incapabil să cer responsabilitate de la voi toți, 
atunci adversarul ar avea toată puterea asupra voastră și nu ați mai avea niciodată ocazia să Mă găsiți,  
să Mă iubiți și să vă uniți cu Mine, pentru că toate acestea ar fi împiedicate de prințul întunericului.  
Lumina Mea, însă, străpunge și întunericul, lumina Mea strălucește de Sus pe Pământ și fiecare om 
poate intra cu adevărat în această lumină.... Dar numai adevărul va răspândi vreodată lumina și, prin 
urmare, veți putea fi întotdeauna siguri de el.... Eu Însumi sunt Lumina din eternitate.... și eman acest 
lucru sub forma Cuvântului Meu, care este cel mai pur adevăr și care este transmis celor care doresc 
astfel cu ardoare adevărul.... Aceasta este condiția pe care am pus-o, pentru că oricine dorește adevărul 
Mă dorește pe Mine Însumi, Mă lasă să fiu prezent în el, pentru că atunci va fi și el plin de iubire 
pentru Mine, pentru că voința lui este îndreptată spre Mine. El caută să scape de adversar, de prințul  
întunericului, și astfel și de toată eroarea pe care o recunoaște ca fiind activitatea adversarului.... Cu 
adevărat nu voi ascunde adevărul de nicio ființă umană, pentru că ființa umană va ajunge din nou la 
lumină,  la  cea  mai  strălucitoare  cunoaștere  și  astfel  va  intra  în  starea  sa  originară  în  care  a  fost 
nemărginit de fericită la începuturi....

Î

Amin
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Adevărul lasă să se cunoască perfecțiunea lui Dumnezeu.... B.D. Nr. 6467

4. februarie 1956

eea ce aveți nevoie să știți pentru a vă îndeplini cu succes misiunea spirituală vă va fi întotdeauna 
transmis de îndată ce intenționați să o folosiți pentru munca voastră spirituală și, prin urmare, o  

solicitați de la Mine. Dacă vă dau sarcina de a Mă apăra pe Mine și numele Meu, de a proclama 
învățătura Mea de iubire și de a menționa iubirea Mea pentru voi, atunci prin tot ceea ce proclamați 
semenilor  voștri  trebuie  să  se  facă  recunoscută  și  această  iubire  a  Mea.....  Trebuie  să  fiți  mereu 
capabili să recunoașteți Ființa Mea divină, Care posedă toate atributele în cea mai înaltă perfecțiune, și 
nu trebuie să apară niciodată îndoieli în voi, nu trebuie să proclamați niciodată ceva care să trezească 
în voi îndoieli despre perfecțiunea Mea.... Chiar și lucrurile aparent contradictorii trebuie să poată fi 
explicate cu ajutorul cunoștințelor voastre, astfel încât natura Mea să fie întotdeauna mărturisită în 
toată perfecțiunea atunci când vă instruiți semenii. Totuși, acest lucru nu poate avea ca rezultat decât  
adevărul, în timp ce orice învățătură eronată va fi o deformare a naturii Mele, o imagine care nu Mă 
caracterizează ca fiind o ființă perfectă, ci ca o ființă cu defecte. Și astfel, voi, oamenii, puteți deja să 
efectuați voi înșivă o examinare și să respingeți fără ezitare ca fiind greșit ceea ce vă face să vă îndoiți  
de perfecțiunea Ființei Mele.... ceea ce face ca iubirea, înțelepciunea sau omnipotența Mea să pară 
îndoielnică....  Vreau să Mă recunoașteți  ca  fiind Tatăl  vostru cel mai  iubitor  din veșnicie,  a  cărui 
înțelepciune este de nepătruns și pentru care nu există limite în puterea Sa.... O vreau pentru că nu 
puteți iubi decât o Ființă perfectă și pentru că vreau să vă câștig dragostea.... Din acest motiv, vă voi 
da întotdeauna oamenilor lumina corectă și voi lumina orice învățătură greșită, astfel încât să o puteți 
recunoaște ca fiind eronată,  altfel  va rămâne veșnic întunecată în voi și Îmi veți refuza dragostea 
pentru că nu Mă cunoașteți. De aceea, Eu Însumi vă transmit adevărul, pentru că el nu se mai găsește  
decât  foarte  rar  pe Pământ....  de aceea  aleg o modalitate  de a  Mă adresa  vouă,  pentru  că niciun 
neadevăr nu poate ieși vreodată din gura Mea și pentru că nu trebuie să vă temeți că Cuvântul Meu a 
fost deja denaturat de voința umană, care poate fi influențată de adversarul Meu.... Cuvântul Meu 
direct de Sus vă garantează cel mai pur adevăr, pentru că vreau ca adevărul să vă fie transmis și pentru 
că Eu pot, cu adevărat, să duc la îndeplinire voința Mea. Și oricine se îndoiește totuși că Eu Însumi vă 
transmit Cuvântul Meu, ar trebui, prin urmare, să verifice dacă cunoștințele spirituale care vă sunt 
împărtășite  vă  dezvăluie  un  Dumnezeu  al  iubirii,  al  înțelepciunii  și  al  atotputerniciei,  dacă  ele 
mărturisesc o Ființă  suprem de perfectă....  Și  nu veți  găsi  nimic în  ea care  să  vă dea motive  de 
îndoială....  Dar acum, de asemenea,  comparați  învățăturile pe care le-ați  auzit  până acum și le-ați 
reprezentat  ca  fiind  "adevăr"....  Iar  Dumnezeul  care  vi  se  prezintă  va  mărturisi  multe  slăbiciuni 
omenești.... El vi se va prezenta ca un Dumnezeu pedepsitor, nedrept și nu foarte iubitor, de care vă 
veți teme cu siguranță, dar nu îl veți iubi.... și care, în imperfecțiunea Sa, nu vă va părea nici înțelept și 
puternic, deoarece explicațiile corecte nu vă vor putea fi date niciodată, pentru că Eu le rezerv pentru 
Mine și distribui adevărul acolo unde se creează temelia în inima unei persoane, astfel încât aceasta să 
poată auzi Cuvântul Meu direct. Iar dacă voi, oamenii, credeți într-un Dumnezeu, atunci trebuie să fiți  
convinși și de perfecțiunea Ființei Sale. Și vreau să vă dau această credință, această convingere, prin 
Cuvântul Meu, pentru ca adevărul să vă facă fericiți, pentru ca și voi să învățați acum să Mă iubiți și 
să aveți dorința de a vă uni cu Mine.... Numai adevărul pur va trezi în voi această dorință.... Dar vreau 
ca voi să vă apropiați de Mine de bună voie.... Prin urmare, Eu pot să o obțin numai prin transmiterea 
adevărului care vă permite să recunoașteți Ființa Mea, care este iubire, înțelepciune și omnipotență în 
cea mai înaltă perfecțiune a sa.....

C

Amin

Ce mesaje garantează adevărul.... B.D. Nr. 9013

12. iulie 1965

n ciuda iubirii Mele extrem de mari, nu vă pot accepta în Împărăția Mea atâta timp cât vă opuneți 
actului de mântuire al lui Iisus Hristos, pentru că astfel vă închideți singuri poarta de intrare în  

împărăția luminii,  a cărei poartă este doar Iisus Hristos. Căci atunci Mă veți  respinge și pe Mine 
Însumi împreună cu El, căci Eu și El suntem una. Numai atunci când veți înțelege că Eu, Spiritul 

Î
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infinit al eternității, sunt vizibil pentru voi în El, iubirea Mea va putea să vă facă din nou fericiți,  
pentru că numai atunci Mă veți recunoaște în El, păcatul anterior de apostazie față de Mine poate fi 
acum iertat  și  vă veți  lăsa din nou luminați  de puterea iubirii  Mele ca înainte....  Faptul  că vouă, 
oamenilor, vă lipsește înțelegerea pentru această mare lucrare de îndurare a lui Iisus Hristos este și un 
semn al sfârșitului care se apropie, căci potrivnicul a făcut o mare lucrare.... El a reușit să întindă un 
văl  opac  peste  manifestarea  Mea umană,  pentru  că  vrea  să  vă  împiedice  pe  voi,  oamenii,  să  fiți 
răscumpărați și, prin urmare, a sosit momentul în care activitatea lui va lua sfârșit. Curentele spirituale 
care  se  îndepărtează  de  adevăr  sunt  vizibile  pretutindeni  în  lume,  deoarece  adversarul  încă 
influențează de sus oamenii pentru a-i induce în eroare. Și sunt mulți oameni care cred toate aceste 
mesaje pentru că ele vin din împărăția spirituală.... Dar faptul că adversarul Meu poate încă influența 
de sus ființe care răspândesc neadevărul și încearcă să-l transfere oamenilor de pe Pământ și, de multe 
ori, au și ocazia de a-i irita pe oameni, este din nou rezultatul faptului că ei nu se îndreaptă către Mine 
Însumi pentru o iluminare adevărată.... Și de aceea nu pot spune decât: Nu credeți astfel de mesaje în 
care nu este menționat mai întâi actul de mântuire al lui Iisus Hristos, pentru că ele sunt eronate, chiar  
dacă  conțin  adevăruri  parțiale....  Cu  toate  acestea,  răscumpărarea  lui  Iisus  Hristos  este  atât  de 
importantă  încât  puteți  măsura  credibilitatea  mesajelor  prin  ea,  și  nu  trebuie  să  vă  mulțumiți  cu 
cunoștințe de care nu sunteți pe deplin convinși, tocmai pentru că nu cunoașteți cel mai important 
lucru.... despre ceea ce vă garantează intrarea în împărăția luminii..... Cum vreți să decideți ce este 
adevăr și ce este greșeală dacă nu sunteți instruiți de Cel care știe totul și care, de asemenea, vă poate 
ilumina cu adevărat?. Nici nu pot să împiedic lucrarea împărăției de dincolo asupra oamenilor de pe 
acest Pământ din cauza voinței libere a oamenilor, dar Eu Însumi le ofer mereu calea corectă prin care 
pot ajunge la adevărul pur..... Totuși, chiar și această lucrare a spiritului Meu în ființa umană este doar 
rezultatul răscumpărării anterioare prin Iisus Hristos. Și de aceea adversarul Meu are și el o mare 
putere  din acea  împărăție,  pentru  că înșală  mereu această  "răscumpărare" și  îi  ține  pe oameni  în 
ignoranță cu privire la adevărata natură a lui Iisus, pentru că vrea să împiedice prin orice mijloace ca 
ei să mai găsească răscumpărarea de la El pe Pământ, și de aceea influențează acele ființe care s-au 
opus întotdeauna acestei idei de răscumpărare și care acum transmit și pe Pământ învățături greșite. 
Faptul că Mă străduiesc mereu să descopăr această eroare prin intermediul ființelor de lumină, că le 
transmit  oamenilor  adevărul  pur  prin  intermediul  lor,  este  folosit  de  voi  ca  o  oportunitate  de  a 
amesteca aceste explicații adevărate cu cunoștințe spirituale greșite. Și, din moment ce vă lipsește 
darul discernământului, este atât de des posibil ca mesajele bune din împărăția luminii să fie găsite în 
mijlocul unor învățături eronate care, la rândul lor, îl fac pe cel care le primește să se îndoiască de 
credibilitatea tuturor mesajelor.  Cu toate  acestea,  un lucru este  o caracteristică sigură a mesajelor 
eronate: Faptul că manifestarea Mea umană în Iisus și actul Meu de Mântuire nu sunt menționate sau 
măcar negate....  Și întotdeauna puteți măsura adevărul prin asta, pentru că o persoană cu adevărat 
trezită  spiritual  știe  ce  să  facă  cu el,  pentru  că oamenii  sunt  înșelați  în  mod deliberat,  iar  atunci 
valoarea proclamării ființelor de lumină, care nu a putut prevala pentru că dorința de adevăr pur nu era 
prezentă în oameni, a scăzut.... Pentru că atunci actul de mântuire al lui Iisus Hristos le-ar fi fost cu 
adevărat explicat într-un mod inteligibil și activitatea adversarului ar fi fost eliminată....  Pentru că 
eroarea se află  la  ființa  umană însăși,  care crede toate  proclamațiile  din împărăția  spirituală  doar 
pentru că provin de acolo, dar nu știe că adversarul își poate desfășura puterea și acolo și că este 
împiedicat să facă acest lucru doar de voința de a fi protejat de eroare. Atunci nu poate transmite 
mesaje eronate, deoarece dorința de adevăr pur garantează și primirea acestuia. Și trebuie să știți acest 
lucru, apoi vă puteți dedica cu încredere cuvintelor pe care spiritul vi le transmite de la Mine, căci Eu 
sunt Adevărul etern și numai adevărul pur poate emana de la Mine. Dar aceasta se caracterizează prin 
actul de Mântuire al lui Iisus Hristos și numai cei care cred în El nu vor mai putea greși niciodată,  
pentru că Adevărul Veșnic i s-a descoperit, i s-a revelat și l-a introdus în adevăr, așa cum v-a promis....

Amin
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Misiunea de a răspândi adevărul presupune primirea adevărului 
prin Dumnezeu.... 

B.D. Nr. 6252

7. mai 1955

eți  vorbi  în  numele  Meu,  pentru  Mine și  pentru  Împărăția  Mea....  Veți  transmite  oamenilor 
același lucru pe care Eu Însumi l-aș vorbi cu ei dacă aș fi vizibil prezent printre ei....  îi  veți 

instrui după adevăr, așa cum am făcut Eu Însumi în timpul vieții Mele pe Pământ.... Și dacă Eu vă cer,  
trebuie să vă creez în același timp și posibilitatea de a executa ceea ce vă cer.... Și dacă Eu vă cer să 
transmiteți adevărul oamenilor, atunci trebuie să vă dau Eu Însumi adevărul, pentru ca voi să puteți  
lucra acum în voia Mea, pentru Mine și pentru Împărăția Mea. Dar tocmai de aceea puteți fi siguri că 
ceea ce vă dau este adevărul absolut, altfel nu v-aș putea cere să proclamați Evanghelia în numele 
Meu. Și astfel, vă puteți simți cu încredere că sunteți instrumentele Mele, puteți reproduce cu cea mai 
mare siguranță ceea ce primiți de la Mine prin spirit, puteți susține cu convingere adevărul, nu trebuie 
să vă tulburați cu îndoieli, altfel ar trebui să vă îndoiți de dragostea, omnipotența și înțelepciunea lui 
Dumnezeu dacă El nu ar fi în stare să vă protejeze de erori. Eu v-am inițiat în planul Meu de mântuire  
din eternitate.... Eu v-am dat cunoașterea regulilor și activității Mele, a scopului existenței voastre, a 
cauzei și scopului a tot ceea ce există.... Am căutat să vă fac să înțelegeți cum iubirea Mea se îngrijește 
constant de toate creaturile.... V-am prezentat cunoștințe pe care nu le puteți respinge pur și simplu ca 
fiind neplauzibile, deoarece toate corelațiile v-au fost dezvăluite în cea mai profundă înțelepciune.... Și 
puteți considera deja această singură cunoaștere ca fiind o dovadă de activitate neobișnuită.... puteți 
crede totul, de asemenea, pentru că vă este prezentat mult mai ușor de înțeles și ca dovadă a iubirii 
Mele decât cunoștințele pe care intelectul uman le-a dobândit,  dar care dau naștere la îndoieli  cu 
privire  la  iubirea,  înțelepciunea  și  omnipotența  Mea....  Dar  Eu  v-am împărtășit  cunoașterea  doar 
pentru un singur scop: Să o răspândiți printre oameni, astfel încât ei să experimenteze adevărul pur 
care provine de la Mine și care le va fi transmis nealterat.... Eu Însumi vă dau sarcina, Eu Însumi sunt  
Adevărul din eternitate....  Și  Eu vă dau din belșug, vă ofer din belșug cunoașterea pe care o veți 
răspândi,  și  nu  aveți  nevoie  să  acceptați  "cunoștințe  suplimentare"  în  altă  parte....  De  aceea  vă 
avertizez să nu intercalați adevărul Meu curat.... cunoștințele spirituale pe care le primiți de la Mine cu 
cunoștințe spirituale pe care nu vi le-am împărtășit Eu Însumi, căci există un mare pericol ca apa 
curată a vieții să fie amestecată cu adaosuri nesănătoase la ea.... dați-l mai departe la fel de clar și de 
nealterat așa cum îl primiți de la Mine, pentru că voi vă alimentați din izvorul vieții, vi s-a deschis o  
sursă care lasă să curgă ceea ce este mai delicios: Puterea directă de la Mine, Cuvântul Meu care vine  
direct de la Mine și vă atinge urechea spirituală. Astfel, Eu Însumi vă dau apă vie, care este pe deplin 
suficientă pentru a trezi oamenii la viață și pentru a-i menține în viață....  Știu cu adevărat ce este 
necesar și util pentru voi și vă transmit și vouă.... Țineți-vă de el și numai de el.... atunci veți vorbi în  
numele Meu și veți vesti Evanghelia pură semenilor voștri.... Și veți fi mereu binecuvântați de Mine....

V

Amin
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Legătura mentală cu Dumnezeu 

Tatăl vorbește cu copilul său.... B.D. Nr. 7613

1. iunie 1960

oi toți puteți asculta vocea Mea din interiorul vostru și ea vă va suna și vouă.... Totuși, cât de rar 
voi, oamenii, stabiliți o legătură atât de intimă cu Mine și rămâneți cu gândul la Mine. Cât de rar 

Îmi dați ocazia să Mă adresez vouă, predându-vă în mod conștient Mie pentru a intra într-un dialog 
intim cu  Mine,  izolându-vă  de  lume și  scufundându-vă  în  gânduri  care  Mă au  pe  Mine ca  unic 
conținut. Și faceți acest lucru atât de puțin pentru că nu credeți cu adevărat că sunteți capabili să Mă 
auziți, că vă vorbesc așa cum un tată vorbește cu copiii săi. Voi nu ați stabilit încă relația copilului cu 
Tatăl său, pentru voi Eu sunt doar un Dumnezeu îndepărtat căruia nu îndrăzniți să vă adresați și care, 
prin urmare, nu vă poate vorbi precum un tată cu copilul său.... Dar ai putea oricând să încerci....  
Trebuie doar să vă retrageți din lume, trebuie doar să vă scufundați în liniște în voi înșivă și să luați 
acum calea spre Mine în gândurile voastre.... Trebuie doar să vă doriți să-Mi auziți vocea și dorința 
voastră va fi îndeplinită dacă ascultați cu atenție și dacă sunteți atenți la gândurile care se nasc atunci 
în voi, cu cât vă dedicați mai clar Mie, cu atât mai mare este dorința din voi de a Mă auzi. Căci vă voi 
răspunde, pentru că nimic nu-Mi place mai mult decât să vorbesc cu copiii Mei, cu care sunt acum 
unit printr-o legătură fermă de iubire, iubirea Tatălui pentru copilul său. Și dacă ați îndrăzni acum să 
faceți această încercare mai des, ați fi încântați de pacea interioară care vă umple, pentru că ați simți  
apropierea Mea și v-ați ști mereu în siguranță în apropierea Mea. Fiecare dintre voi ar putea intra în 
această binecuvântare a adresării Mele, chiar dacă nu realizează că această legătură intimă cu Mine 
este cea care îi dă pacea interioară. Dar în curând nu va mai dori să rateze aceste ore pe care Mi le  
dăruiește, pe care le petrece în contemplare tăcută, și se va maturiza în sufletul său, pentru că nu va 
rămâne niciodată fără o rezervă de putere atunci când M-a căutat și M-a găsit pe Mine Însumi. Orice 
gând care este destinat pentru Mine este o binecuvântare.... Toți oamenii ar trebui să se folosească de 
acest lucru și să se întoarcă mereu și mereu la Mine în gând, pentru că atunci se va fi adresat deja Mie  
Însumi, iar Eu îi pot răspunde dacă ascultă acest răspuns, adică dacă tace și este atent la gândurile care 
se nasc acum în el. Apoi Mă atrage la sine și astfel pot fi mereu cu cei care au gândul la Mine.... Ei 
înșiși provoacă prezența Mea, iar prezența Mea trebuie să fie întotdeauna benefică pentru sufletele 
voastre. De aceea, ar trebui să vă plasați adesea în binecuvântarea prezenței Mele, pentru că depinde 
de voința voastră să faceți acest lucru, să vă retrageți din lume și să vă ridicați în sfere spirituale, unde 
veți locui întotdeauna când gândurile voastre sunt la Mine. Și atunci sufletul tău nu va mai avea cu 
adevărat nevoie, pentru că va fi întărit de Mine Însumi, care acum are acces la el, care îi poate vorbi și  
îi poate distribui ceea ce are nevoie pentru a se maturiza în timpul vieții sale pe Pământ. Pentru că  
vreau ca el să atingă perfecțiunea atâta timp cât rămâne pe Pământ, iar de îndată ce pot influența direct 
sufletul, perfecțiunea lui este de asemenea garantată. Și de aceea vreau să Mă pot adresa direct, dar 
acest lucru trebuie să se realizeze prin voința voastră, să vă dedicați Mie și să doriți să Mă ascultați.... 
Atunci voi fi cu siguranță cu tine și îți voi vorbi așa cum un tată vorbește cu copilul său, a cărui 
dragoste vreau să o câștig pentru totdeauna....

V

Amin

Dumnezeu cere reflecție.... B.D. Nr. 7448

6. noiembrie 1959

ând auziți chemarea Mea, nu vă închideți inimile, ci ascultați ce vreau să vă spun: Judecați-vă pe 
voi înșivă și veți ști ce vă lipsește, voi care nu ați înviat încă, pentru ca Duhul Meu să vă învețe  

din interior.... voi toți ați putea fi umpluți de Spiritul Meu, căci scânteia Spiritului Meu divin de Tată 
C
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se află în voi, în fiecare ființă umană.... indiferent dacă ea o aprinde sau o lasă să se stingă.... este în 
voi,  și  are  nevoie  doar  de  un  mic  foc  de  iubire  în  voi  pentru  a  o  aprinde  și  devine  o  flacără 
strălucitoare....  Ați  dat  deja  acestei  scântei  din  voi  ocazia  de  a  se  aprinde?.  Apoi  ar  trebui  să 
răspândească și o mică strălucire, iar în această strălucire slabă de lumină ați recunoaște lucruri care 
nu vă erau evidente înainte.... Vă vorbesc vouă, celor care încă umblați în întunericul spiritului, care 
nu știți despre corelațiile care îl mișcă pe Dumnezeul și Tatăl vostru să vă dea cunoaștere prin Duhul  
Său..... Vorbesc cu voi care nu reflectați.... Pentru că o reflecție serioasă ar trebui să vă facă să vă 
îndoiți și să vă puneți întrebări, deoarece sunteți încă întunecați în spirit și nu ați aprins încă lumina în 
voi înșivă. Dar voi credeți?. Gândiți-vă la condiția spirituală precară a celor care cred că sunt în vârf și 
totuși sunt atât de orbi încât nu pot fi "lideri". Gândiți-vă pentru o clipă dacă un Dumnezeu și Creator,  
care în Sine Însuși este iubire, înțelepciune și omnipotență, s-ar abține să facă ca tot ceea ce trebuie să 
mărturisească  despre  El  să  manifeste  iubire,  înțelepciune  și  omnipotență.....  Și  unde găsiți  iubire, 
înțelepciune și  omnipotență  în  doctrinele  de credință  care vă  sunt  oferite  și  care  sunt  totuși  doar 
iluzorii sau doctrine pur umane?.... Trebuie doar să vă gândiți mai profund și ar trebui să vă cadă solzii 
de pe ochi că marele Spirit al infinitului, Dumnezeul iubirii și al înțelepciunii, nu vă va impune astfel 
de cerințe,  așa cum prescriu poruncile  bisericești.  Singura Lui  cerință  de la  voi,  oamenii,  este  să 
împliniți poruncile de dragoste pentru Dumnezeu și pentru aproapele.... Și dacă doar respectați această 
cerință, atunci ea va deveni deja strălucitoare în voi, căci atunci veți trezi la viață scânteia spirituală 
din voi și aceasta vă va conduce spre tot adevărul.... (Ioan 14, 15 - 26) Dar unde căutați adevărul?. În  
cunoștințele spirituale deformate, în doctrinele false și în învățăturile care arată clar constrângerea 
spirituală, unde Eu nu respect niciodată decât liberul arbitru al oamenilor, pentru că ființa umană nu 
poate  atinge  perfecțiunea  decât  în  liberul  arbitru....  V-ați  gândit  deja  la  faptul  că  oamenii  sunt 
împiedicați să devină binecuvântați de toate aceste învățături și porunci decretate de oameni?. Că au 
lăsat deoparte, în cea mai mare parte, singurele porunci divine de iubire față de Dumnezeu și față de  
aproapele lor, de dragul acestor porunci decretate de oameni și totuși cred că trăiesc conform voinței 
divine pe Pământ?. V-ați gândit vreodată la superficialitatea spirituală care poate apărea și a apărut 
deja în rândul oamenilor care nu gândesc pentru ei înșiși și nu iau legătura cu Dumnezeul și Tatăl lor 
pentru ca El să-i învețe și să-i călăuzească?.... De ce puneți mereu în prim-plan o construcție umană, 
care nu are pretenția de a fi biserica fondată de Iisus Hristos?.... Este posibil să existe printre voi  
oameni care au o credință vie, al căror spirit a fost trezit și care, prin urmare, aparțin Bisericii Sale, dar 
această  Biserică  fondată  de  El  Însuși  nu  constă  într-o  organizație  care  este  prea  clar  un  edificiu 
uman.... Este vorba de "comunitatea credincioșilor adevărați", care poate fi găsită cu siguranță în toate 
organizațiile, dar ale cărei condiții sunt complet diferite de ceea ce credeți voi. Și dacă trăiți în iubire, 
atunci spiritul din voi vă va instrui și el și veți privi cu clarviziune și claraudiție la tot ceea ce încă 
apărați și vă agățați ca fiind "neștiut". Dar Eu, ca Dumnezeu și Tată al vostru, nu judec ființa umană 
decât în funcție de starea sa interioară, de viața sa de iubire, de cunoașterea sa; totuși, omul nu trebuie 
să se apere de lumină atunci când aceasta îi este arătată..... Ar trebui să se bucure și să fie dispus să 
aprindă el  însuși lumina vieții  pentru sufletul său,  căci iubirea Mea vă întâmpină întotdeauna sub 
forma unei lumini, pentru că numai lumina vă face fericiți și pentru că numai adevărul este lumina din 
veșnicie și adevărul nu emană decât de la Mine Însumi, Care Eu Însumi sunt adevărul din veșnicie....

Amin

Întoarcerea mentală a voinței către Dumnezeu.... B.D. Nr. 7981

1. septembrie 1961

iecare gând care se  îndreaptă spre Mine este  o  mărturisire  a  apartenenței  voastre  la  Mine,  o 
scânteie de iubire care se împinge spre marea de foc a Iubirii Eterne. Este o dovadă că ați trecut 

testul voinței de a Mă recunoaște din nou ca Dumnezeu și Creator, așa cum a fost la început.... Nu vă 
voi părăsi pentru totdeauna, chiar dacă vă veți îndepărta de Mine din voia voastră.... Pentru că voi Îmi 
aparțineți, sunteți o mică scânteie din puterea iubirii Mele pe care am lăsat-o să emane atunci când v-
am dat viață. Și această forță a iubirii va curge într-o zi înapoi la sursa inițială, pentru că aceasta este 
legea  eternității....  Dar  pentru  Mine  înseamnă  foarte  mult  că  liberul  vostru  arbitru...semnul 
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divinității....  prilejuiește  întoarcerea  voastră  la  Mine.  Și  Mă  face  nespus  de  fericit  când  această 
schimbare de voință se realizează după căderea voastră anterioară de la Mine,  când voi, ca ființă  
umană.... în stadiul de liber arbitru.... vă întoarceți gândurile spre Mine.... Atunci vă apuc și vă atrag 
tot mai mult spre Mine, și am dreptul să fac asta, pentru că este voința voastră liberă care caută să se 
unească din nou cu Mine.... Și nici nu știți ce putere vă curge când gândurile voastre sunt destinate 
Mie, căci fiecare gând este o legătură cu Mine, care permite afluxul de putere; o legătură care Mă face 
să vă pătrund cu forța iubirii Mele, care vă spiritualizează și vă transformă din nou în ființele cele mai 
fericite care ați fost odată. Aveți posibilitatea de a vă asigura în orice moment de afluxul Meu de 
putere.... aveți un mijloc foarte sigur de a primi puterea Mea, dacă vă îndreptați gândurile spre Mine.... 
Pentru că nu vă adresați decât unei Ființe pe care o recunoașteți, iar Eu nu vreau această recunoaștere 
a voastră decât pentru a vă putea considera din nou ca și mai înainte, pentru a vă impregna din nou cu 
puterea iubirii. Și când gândurile voastre se aplică la Mine, atunci vă deschideți conștient inima.... 
renunțați la orice rezistență care v-a ținut separați de Mine, iar iubirea Mea poate avea din nou un efect 
asupra voastră, care se aprinde în voi ca o scânteie de foc și lasă să se aprindă în voi și iubirea pentru 
Mine. Și de aceea este o mare binecuvântare dacă vă ridicați din nou și din nou gândurile la Mine....  
Lumea vă împiedică adesea să faceți  acest lucru, iar cel  care este sclavul lumii nu reușește să se 
întoarcă la Mine decât cu greu și rar, dacă este posibil.... Dar odată ce Mi-ați acordat dreptul, prin 
voința voastră liberă, de a vă lua din nou în stăpânire, pentru că v-ați îndepărtat de bună voie de 
adversarul Meu, atunci puteți fi siguri că voi interveni în mod repetat în gândurile voastre și vă va fi  
posibil să rămâneți cu Mine în gând din ce în ce mai des.... până când Mă veți simți mereu aproape de 
voi, până când nu veți mai începe nimic fără Mine. Și atunci veți îndeplini în mod conștient scopul 
existenței voastre pământești, atunci veți fi deja în cea mai strânsă uniune cu Mine, deși veți locui încă 
pe Pământ, iar Eu nu vă voi mai părăsi, voi merge mereu lângă voi, voi locui în inimile voastre, iar voi 
veți simți prezența Mea și veți fi binecuvântați.... De aceea, rămâneți mereu uniți cu Mine, chiar dacă 
lumea nu vă eliberează încă complet.... Atâta timp cât va trebui să locuiți în lumea pământească, va 
trebui să luptați împotriva farmecelor și atracțiilor ei; dar odată ce legătura voastră cu Mine a fost 
stabilită, atunci lumea pământească nu vă mai poate face rău, și atunci Mă veți căuta cu atât mai mult, 
pentru că, până la urmă, nu puteți găsi adevărata fericire în lumea pământească, ci doar în legătura 
sinceră cu Mine.... Și atunci dragostea Mea vă va atrage la Mine, atunci vă voi face fericiți cu prezența 
Mea.... Pentru că acum Eu stăpânesc voința voastră, care s-a întors la Mine în toată libertatea, iar voi 
ați devenit ai Mei și așa veți rămâne în toate veșniciile.....

Amin

Binecuvântările contactului mental cu Dumnezeu.... B.D. Nr. 6859

28. iunie 1957

el care Mă ascultă când îi vorbesc, merge pe calea sigură spre înălțime.... Și le vorbesc tuturor 
celor care primesc Cuvântul Meu, care îl acceptă din nou, care Mă întreabă în gând și astfel pot 

să prețuiască și ei gândurile lor care le ajung acum ca fiind adresarea Mea. Atunci nu mai poți gândi  
greșit odată ce M-ai recunoscut ca sursă a adevărului prin gândurile tale îndreptate spre Mine, de 
îndată ce dorești să experimentezi adevărul. De asemenea, nu vei mai putea să o iei pe căi greșite 
odată ce îmi vei cere să te ghidez.... Trebuie doar să-Mi dai ocazia să Mă adresez ție prin voința ta, iar  
acest lucru se întâmplă întotdeauna când te gândești la Mine, Dumnezeul și Creatorul tău, căci fiecare 
gând al tău Mă cheamă la tine și Eu urmez această chemare. Ar trebui să vă ocupați adesea cu gândul  
la Mine, pentru că acest lucru înseamnă o deschidere a inimii pentru chemarea Mea și pentru că astfel  
veți avea întotdeauna de câștigat, pentru că astfel veți primi în mod constant puterea de a face ceea ce 
vă cer, ceea ce vă este anunțat ca fiind voința Mea prin chemarea Mea. Legătura cu Mine trebuie să fie 
stabilită de voi înșivă, pentru că odată v-ați izolat de Mine.... Și nu trebuie să faceți altceva decât să vă 
gândiți la Mine fără să vreți să vă apărați.... Sunt întotdeauna gata să te întâlnesc de îndată ce recunosc 
în gândurile tale dorința de a intra în contact cu Mine.... Și atunci veți fi cu adevărat la adăpost de 
rătăcire, pentru că acum am dobândit și Eu influență asupra voastră, pentru că Mă pot adresa vouă. Și 
astfel, în viața pământească, nu vă este cu adevărat dificil să dobândiți o bogăție incomensurabilă, care 
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este veșnică, pentru că legătura mentală cu Mine vă va aduce această bogăție. Este cu totul imposibil 
să Mă părăsești cu mâinile goale,  este cu totul imposibil  ca Eu să nu Mă folosesc de o astfel de 
legătură și să nu rămân tăcut față de tine, pentru că Eu aștept doar astfel de momente de tăcere, când te 
unești cu Mine, când conversezi cu Mine sau te adresezi întrebător Dumnezeului și Creatorului tău și, 
cu siguranță, îți voi da din nou un răspuns sub formă de gânduri, dacă nu Mă pot adresa direct prin 
Cuvântul interior. De aceea, fiecare persoană are posibilitatea și dreptul de a intra în contact cu Mine, 
și fiecare va primi atât cât dorește. Chiar dacă trupul nu este luat în considerare în mod evident, dar 
sufletul se poate îmbogăți fără limite. Eu vă voi vorbi, și vorbesc fiecăruia dintre voi care Mă ascultă, 
care vrea să audă vocea Mea.... Și ar trebui să vă folosiți cu toții de această asigurare, ar trebui să vă 
întreceți și să-Mi oferiți fiecare minut liber, iar timpul vostru pe Pământ ar fi cu adevărat bine petrecut, 
legătura s-ar stabili din ce în ce mai des, deoarece acum tânjiți din adâncul inimii voastre după Mine, 
pe care acum Îl recunoașteți ca fiind Tatăl vostru și prin care acum doriți în mod constant să vi se 
adreseze. De asemenea, veți respecta totul de bunăvoie, veți îndeplini voința Mea, pentru că ați făcut 
deja voința Mea proprie, pentru că legătura constantă cu Mine are ca rezultat și supunerea constantă 
față de voința Mea și pentru că în voi s-a luminat cine sunt Eu și cum Mă raportez la voi și voi la  
Mine.... Gândește-te la mine zilnic și din oră în oră, nu Mă deconecta niciodată, orice ai începe, lasă-
Mă să fiu mereu prezent la tine, chemându-Mă prin gândurile tale.... Și cu adevărat nu veți parcurge în 
zadar calea vieții pământești, veți crește și vă veți maturiza și veți ajunge la țintă.... Vă veți reuni cu 
Mine pentru a nu vă mai despărți acum de Mine pentru totdeauna....

Amin

Legătura cu Dumnezeu.... Greutăți și suferințe.... B.D. Nr. 8737

27. ianuarie 1964

i dacă reușiți să vă uniți intim cu Mine în gând, să Mă doriți cu inimă iubitoare, atunci și Eu sunt  
prezent la voi, pentru că iubirea din voi Mă atrage cu putere, iar Eu nu Mă refuz niciodată iubirii. 

Prezența Mea, însă,  vă asigură întotdeauna rezerva de putere,  pe care,  într-adevăr,  doar sufletul o 
simte, dar care se maturizează și devine mereu mai desăvârșit,  pentru că atunci nici Eu nu îl mai 
părăsesc. Atunci veți fi mărturisit voința voastră liberă de a-Mi aparține din nou, atunci veți fi trecut 
testul de voință în scopul pentru care mergeți pe calea pământească ca ființă umană. Cu toate acestea, 
puțini sunt cei care se ocupă mental cu Mine, iar dacă o fac, atunci numai în anumite momente, și 
atunci devine întotdeauna doar o formă exterioară a unui proces care trebuie să fie profund interior 
pentru a aduce succesul spiritual.  Doar câțiva oameni își amintesc adesea de ziua Celui care este 
Dumnezeul și Creatorul lor și care, ca Tată, vrea să fie recunoscut și invocat de ei.... Lumea cu toate  
cerințele ei nu le lasă oamenilor aproape deloc timp pentru contemplarea interioară, gândurile lor sunt 
pline de treburi și griji pământești, iar gândurile spirituale le ignoră complet, considerându-le inutile și 
fără valoare, motiv pentru care nu pot simți niciodată binecuvântarea divină care se odihnește asupra 
activității lor zilnice.... Doar atunci când sunt asupriți de griji se gândesc ocazional la Cel care este 
puternic și capabil să ajute, și atunci este deja un mare beneficiu dacă se adresează Aceluia cu o cerere 
tăcută, pentru că atunci trebuie să stabilească o legătură cu Mine imediat ce trimit o rugăciune către 
Mine în spirit și adevăr. Dar dacă sunt doar rugăciuni goale cu buzele, atunci nu vor ajunge la urechea 
Mea, pentru că lipsește contactul intim care asigură și împlinirea cererii lor. Și totuși,  suferința și 
greutățile sunt singurele mijloace de a îndrepta gândurile oamenilor spre Mine, greutățile și suferințele 
îi pot face să experimenteze ore întregi de legătură interioară cu Mine, și atunci vor obține întotdeauna 
un avantaj pentru sufletul lor, pentru că nicio legătură nu va rămâne fără un aflux de putere, iar afluxul 
de putere va avea întotdeauna un efect spiritual. Fericiți sunt acei oameni care își îndreaptă adesea 
gândurile spre Mine, care nu au nevoie să fie mai întâi îndemnați să facă acest lucru de adversitate și 
suferință,  ci  a căror  iubire  îi  împinge să se unească cu Mine,  care găsesc adevărata mângâiere și 
fericire în inimile lor doar în legătura strânsă cu Mine.... Fericiți sunt cei care s-au detașat deja de 
lume într-o  asemenea măsură  încât  își  găsesc  timp pentru  gânduri  spirituale,  care  fac  schimb de 
gânduri cu Mine pentru că sunt îndemnați să ia contact cu Mine.... Căci Eu Însumi îi atrag neîncetat pe 
aceștia,  și  maturizarea  sufletelor  lor  este  asigurată.  Despărțirea  dintre  ființe  și  Mine,  pe  care  o 

Ș

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 109/149



realizaseră cândva de bună voie, a fost acum abolită prin legătura voluntară cu Mine, ceea ce este 
dovedit de fiecare gând din inimă, de fiecare rugăciune și de fiecare lucrare de iubire...., căci acum 
ființa ca ființă umană s-a transformat din nou în starea ei inițială, care însemnă și cea mai intimă 
legătură cu Mine.... Și încerc totul pentru a trezi în oameni dorința de a se lega de Mine, Eu Însumi 
pășesc în calea fiecărui om sau ascult chemările de ajutor ale celor care suferă pentru a le dovedi că 
sunt Eu și iubirea Mea.... Eu Însumi Mă apropii de fiecare persoană cu dragostea Mea, dar nu o pot 
forța să o accepte.... În deplină libertate de voință, ei trebuie să realizeze întoarcerea la Mine și în 
deplină libertate de voință să ceară putere și iubire (lumină) și prezența Mea de la Mine.... Dar atunci 
nu-i voi părăsi niciodată. Atunci, progresul lor pământesc nu va fi cu adevărat în zadar, căci puterea 
Mea va curge constant către ei, astfel încât sufletul deja de pe Pământ va atinge un grad de maturitate 
care îi va asigura o viață fericită în împărăția spirituală. Și este cu adevărat ușor să se dobândească 
certitudinea unei sorți fericite după moarte, pentru că legătura sufletească cu Mine este relația corectă 
pe care vreau să o stabilească copilul Meu cu Mine, iar un tată va dori întotdeauna să-și facă copilul  
fericit.... El îi va da în mod constant ceea ce îi lipsește și, astfel, îi va împărtăși sufletului ceea ce are 
nevoie pentru a se maturiza: Lumină, Putere și Har.... Trebuie să se stabilească doar contactul care să 
garanteze o revărsare a fluxului Meu de Lumină și Har. Atunci ființa umană va ajunge în siguranță la 
scopul său pe Pământ.... ea dobândește viața veșnică în toată fericirea....

Amin

Invocarea zilnică a numelui lui Iisus.... B.D. Nr. 7129

24. mai 1958

u Mine și în numele Meu ar trebui să începeți fiecare zi, să abordați fiecare lucrare și astfel să vă  
îndepliniți  sarcinile  zilnice,  și  veți  putea  fi  de  asemenea  siguri  că  îndepliniți  o  lucrare 

binecuvântată, fie că este vorba de o activitate pământească sau spirituală. Dar de îndată ce veți merge 
singuri, adică fără să fi apelat la sprijinul Meu, veți face multă muncă zadarnică, veți fi nevoiți să vă 
luptați cu dificultăți sau nu veți reuși întotdeauna. Doar un gând din inimă la Mine vă va asigura 
sprijinul Meu, iar dacă apelați în mod conștient la Mine pentru binecuvântare și sprijin, atunci totul se 
va rezolva de la sine, așa cum trebuie, și vă veți putea îndeplini activitatea zilnică în deplină pace.  
Întotdeauna trebuie să știți, că veți fi hărțuiți de forțele întunecate, care au mereu acces la voi dacă 
neglijați să formați un zid de protecție în jurul vostru prin invocarea numelui Meu, prin solicitarea 
binecuvântării Mele pentru acțiunile voastre. Iar odată ce au avut acces la voi, este mult mai dificil să 
le îndepărtați din nou decât a fost să le interziceți accesul la început. Pentru că ele vă slăbesc voința, 
care apoi  nu face decât  să compenseze ceea ce a fost  neglijat,  folosindu-și  toată  puterea:  Să Mă 
chemați în ajutor. Bătălia pentru sufletul vostru este purtată în mod constant și victoria vă este adesea 
îngreunată de aceste forțe întunecate, dar atunci depinde adesea de voi, pentru că puteți cere putere 
nelimitată  și  trebuie  să  o  faceți  întotdeauna  prin  rugăciune  sinceră  pentru  călăuzirea,  protecția  și 
binecuvântarea Mea.  Și  atunci  nimic nu vă va putea zdruncina,  pentru că știți  că  Eu sunt  mereu 
prezent și că am grijă de toate pentru voi. Legătura interioară cu Mine este cea mai bună garanție 
pentru reușita tuturor planurilor voastre, fie că este vorba de chestiuni pământești sau spirituale, atunci 
Eu Însumi pot să vă influențez întotdeauna și să vă direcționez gândurile, acțiunile, într-un mod care 
este corect și benefic pentru voi. Dar, de îndată ce vă izolați de Mine, de îndată ce slăbiți legătura, alte 
gânduri vor pune stăpânire și asupra voastră, care vă vor fi transmise de adversarul Meu, care vă va 
lipsi de pacea interioară, care vă va îngrijora și apoi va acorda tot mai mult acces la forțele rele, care 
vor continua acum lucrarea de dezorganizare interioară și de lipsă de armonie, astfel încât nici munca 
voastră zilnică nu va fi una binecuvântată, iar sufletul vostru va fi în pericol de a fi captivat de el. Și,  
din nou, vă puteți  elibera de un astfel de pericol doar dacă vă veți  refugia în Mine, căci Eu sunt 
întotdeauna gata să vă ajut în adversitatea voastră spirituală. Dar fără Mine nu vă puteți elibera de el și 
de influența lui, fără Mine sunteți prea slabi și, prin urmare, la mila lui. Dar puteți scăpa de orice astfel 
de  primejdie  dacă  vă  predați  mereu  Mie  și  protecției  Mele,  dacă  apelați  mereu  la  Mine  pentru 
binecuvântarea  Mea,  dacă  Îmi  încredințați  bunăstarea  voastră  fizică  și  spirituală  și  nu  încetați 
niciodată să invocați numele Meu.... și astfel să Mă mărturisiți deschis în Iisus Hristos.... Atunci veți 
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ridica un zid pe care adversarul Meu nu-l va putea dărâma, pentru că el fuge de Mine și de numele  
Meu,  și  astfel  se  va  îndepărta  și  de  voi,  dacă  doar  veți  rosti  cu  credință  numele  Meu  în  orice 
adversitate și pericol....

Amin

Dumnezeu vrea să fie conținutul gândurilor noastre.... B.D. Nr. 7376

27. iunie 1959

ricare ar fi calea pe care vreți să o urmați, ea trebuie să Mă aibă ca scop doar pe Mine Însumi,  
altfel vă veți rătăci. Dacă vă întoarceți acum spre lume, cu greu vă veți îndrepta simțurile și 

gândurile spre Mine,  și atunci puteți  fi siguri  că drumul pe care mergeți  este greșit.  Dar dacă vă 
îndepărtați  de lume, gândurile voastre vor rătăci cu siguranță în tărâmuri spirituale,  vă veți  ocupa 
gândurile cu lucruri care se află în afara lumii pământești, veți dori să aflați ceea ce este încă secret  
pentru voi, pentru că cedați influenței ființelor de lumină care încearcă să vă ghideze gândurile în 
împărăția spirituală și vor reuși întotdeauna acolo unde ființa umană Mă caută....Eu trebuie să fiu 
scopul vostru, trebuie să vă ocupați cu Mine în gând și atunci veți lua cu siguranță calea care duce la 
Mine. Și astfel, voi, oamenii, puteți fi avertizați doar împotriva lumii.... Nu că ar trebui să fugiți din 
lumea în care ați fost plasați de soartă pentru a vă testa voința. Dar nu trebuie să-i cădeți pradă cu toate 
simțurile, trebuie să învățați să o stăpâniți, trebuie să faceți dreptate față de cerințele pe care vi le 
impune pentru păstrarea existenței voastre pământești, totuși, nu trebuie să acordați lumii mai multe 
drepturi decât este necesar.... Voi trebuie să stăpâniți lumea și nu veți fi robul ei.... Și astfel, soarta 
voastră poate revendica în diferite moduri, dar voi nu trebuie să Mă lăsați pe Mine în afara gândurilor 
voastre, trebuie să Mă lăsați să vă ghidez și să determin toate gândurile și acțiunile voastre. Și voi face 
cu adevărat totul pentru a câștiga influență asupra voastră, dacă numai voința voastră este bună. Cel a 
cărui voință aparține lumii, acela se va rătăci, scopul său va fi altul, va cădea complet pradă lumii și nu 
va scăpa niciodată de ea.  Acesta  este motivul  pentru care pășesc în mod repetat  în calea fiecărei 
persoane și adesea într-un mod dureros, dacă nu acordă atenție la îndemnurile și avertismentele Mele 
blânde și nu are niciun contact cu Mine sau are un contact redus cu Mine. Atunci va trebui să fie 
adesea atacată dur de mâna Mea părintească, trebuie să o fac să recunoască dureros caracterul trecător 
al lucrurilor pământești, trebuie să-i iau ceea ce își dorește cu inima și trebuie să-i abat privirea de la 
lume, fără a-i forța însă voința, care, în cele din urmă, trebuie să decidă singură. Dar ea nu poate 
deveni binecuvântată fără Mine, iar beatitudinea se referă la viața ei veșnică, la starea ei sufletească 
după moartea trupului. Dacă nu M-a găsit pe Pământ, îi va fi greu să ajungă la unirea cu Mine, chiar  
dacă acest lucru este încă posibil în împărăția de dincolo. Dar țelul este nespus de departe dacă și-a 
încheiat viața pământească fără Mine și acum trebuie să fie călăuzită cu greu acolo, unde este mult 
mai greu să Mă găsească decât pe Pământ. Dar oricine Mă caută pe Pământ Mă va găsi, căci Eu 
Însumi voi veni în întâmpinarea lui și nu-l voi mai părăsi până nu se va uni cu Mine. Pentru că Eu sunt 
și rămân scopul care trebuie atins dacă voi, oamenii, vreți să deveniți binecuvântați....

O

Amin

"Faceți aceasta în amintirea Mea...." Împărtășanie.... B.D. Nr. 3740

10. aprilie 1946

e  la  Mine  emană  puterea,  înțelepciunea  și,  de  asemenea,  viața....  Și  astfel  trebuie  să  fiu 
recunoscut ca sursă de putere și de lumină, iar legătura cu Mine trebuie căutată pentru a obține 

viața prin primirea puterii și a luminii. Astfel, trebuie să Mă pot regăsi în voi, adică lumina și puterea, 
deci cunoașterea adevărului veșnic și, ca urmare, puterea în toată abundența, trebuie să fie în voi.... 
Spiritul Meu trebuie să lucreze în voi.... și astfel Eu Însumi trebuie să pot fi eficace în voi, numai  
atunci veți trăi, dar nici nu-ți vei mai pierde viața în veșnicie. Atunci veți fi uniți cu Mine, iar această 
unire este adevărata comuniune.... Unirea cu Mine este indispensabilă, altfel nu veți putea primi putere 
sau lumină, căci unirea cu sursa originară eternă trebuie să aibă loc mai întâi pentru ca fluxul iubirii 
Mele să fie transferat în inima ființei umane. Dar pentru a stabili această unire este mai întâi necesară 
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voința de a primi ceva de la Mine. Dar voința necesită activitate mentală, astfel că Eu trebuie să fiu 
recunoscut de inimă și de intelect ca sursă și, prin urmare, ca dătător a ceea ce dorește ființa umană, 
iar ființa umană trebuie să se străduiască să se îndrepte mental spre Mine....  Numai atunci voința 
devine activă și îndeplinește condițiile care determină unirea cu Mine. Voința activă este ca o activitate 
în dragoste.... Dar acest lucru este indispensabil și, astfel, porunca Mea de iubire nu poate fi niciodată 
ocolită de cei care doresc cu adevărat să comunice, care doresc să se unească cu Mine.... Împărtășiți 
daruri, hrăniți și adăpați-l pe aproapele care are nevoie de ajutor, îngrijiți-vă de nevoia lui spirituală și  
pământească, dați-i așa cum v-am dat Eu, împrospătați sufletul și trupul aproapelui, aveți milă de cel 
slab și bolnav, mângâiați-l pe cel suferind, ridicați-l pe cel asuprit, ușurați mereu și mereu greutățile, 
întotdeauna privind la Mine, care v-am exemplificat calea pe Pământ.... împărțiți tot ce aveți cu cei 
săraci.... Atunci veți împlini porunca Mea de iubire și astfel veți îndeplini prima condiție pentru a vă 
uni cu Mine, căci numai atunci Mă pot uni cu voi dacă v-ați modelat inima în iubire, altfel o unire cu  
Mine este  imposibilă,  indiferent  de câte  forme exterioare țineți  seama,  care nu au nicio influență 
asupra stării inimii (sufletului) voastre. Vreau să vă dau viață, să vă dau putere și lumină din belșug, 
însă acest lucru nu este niciodată posibil atâta timp cât nu vă lăsați voința să devină activă, atâta timp 
cât nu practicați iubirea.... Dar Eu Însumi v-am învățat cum să practicați iubirea și v-am îndemnat în 
mod constant să Mă urmați.... Gândiți-vă la Mine și la învățătura Mea și apoi acționați în consecință, 
și veți deveni cu adevărat receptaculul spiritului Meu, astfel veți lăsa ca partea din Mine să devină 
eficientă în voi.... Mă atrageți pe Mine Însumi la voi prin activitate iubitoare, și astfel vă uniți cu 
Mine, sursa originară de putere și lumină din eternitate, și în consecință puteți primi și voi lumină și 
putere fără restricții.... Cunoaștere și putere.... (10.4.1946) Unificarea cu Mine trebuie să se realizeze 
mai întâi prin activitate iubitoare, numai atunci Eu Însumi pot fi prezent în voi.... și în spirit, și numai 
atunci pot să vă hrănesc și să vă adăpostesc cu hrană spirituală, cu carne și sânge, cu trupul Meu în 
sens spiritual.... Pentru că Eu Însumi sunt Cuvântul, astfel Eu vă ofer împărtășania dacă vă transmit  
Cuvântul Meu, care este hrană spirituală pentru sufletul vostru, cu siguranță că puteți accepta această 
hrană și fără o activitate iubitoare prealabilă, dar atunci nu este comunicare, nu este unire cu Mine, 
pentru că atunci nu este încă împărtășire, dar vă poate conduce la ea dacă nu acceptați Cuvântul doar 
cu urechile, ci și cu inima și trăiți în consecință.... Activitatea voinței voastre, activitatea de iubire, nu 
face decât să stabilească unirea spirituală cu Mine. Dar activitatea de iubire constă în a dărui, în a 
împărți și distribui constant ceea ce posedați,  ceea ce vă face fericiți,  pentru a-l  face fericit  și pe 
aproapele vostru, care are nevoie de aceasta. Iar dacă nu practicați acest lucru, dacă nu încercați să Mă 
urmați în aceasta, nu veți putea fi hrăniți la masa Mea, nu veți putea lua cina cu Mine, pentru că vă 
excludeți pe voi înșivă ca oaspeți ai Mei, pentru că atunci voi rămâne inaccesibil pentru voi până când 
nu vă veți fi transformat în iubire, care este substanța Mea fundamentală și va rămâne așa pentru 
totdeauna. Dacă acceptați  Cina Domnului în forma aleasă de voi,  oamenii,  acest  lucru va rămâne 
întotdeauna doar un act exterior, care abia apoi dobândește o semnificație spirituală profundă dacă 
inima voastră este plină de o iubire profundă care, totuși, nu trebuie să vă miște doar emoțional, ci 
trebuie să se exprime în fapte de iubire dezinteresată față de aproapele. Căci numai cine rămâne în 
iubire rămâne în Mine și Eu în el.... Acest Cuvânt al Meu este, de asemenea, baza Cinei Domnului 
instituită de Mine.... Iar voi trebuie să aveți mereu în minte modul Meu de viață pe Pământ și să Mă 
urmați în toate.... Și așa cum distribuiți, veți primi și voi, spiritual și pământesc; veți fi, dacă sunteți în 
uniune intimă cu Mine prin iubire, sătui și întăriți în orice moment. Îndepliniți în mod constant fapte 
de  iubire  în  amintirea  Mea....  și  stabiliți  astfel  unirea  sigură  cu  Mine,  care  vă  garantează 
aprovizionarea  cu Cuvântul  Meu,  trupul  și  sângele Meu....  acesta  este  sensul  spiritual  profund al 
expresiei: "Faceți aceasta în amintirea Mea....", pe care o veți înțelege bine cu toții dacă voința voastră  
este serioasă de a pătrunde sensul spiritual al cuvintelor Mele....

Amin
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Oamenii nu știu despre marea lor nevoie spirituală.... B.D. Nr. 8633

2. octombrie 1963

oi nu sunteți conștienți de nevoile în care vă aflați voi, oamenii, și totuși aceste nevoi nu vă pot fi 
descrise suficient de negru pentru ca voi înșivă să vă străduiți să le remediați, pentru că puteți 

face acest lucru, dacă aveți voința fermă de a o face. Dar mai întâi trebuie să recunoașteți voi înșivă 
această nevoie.... Trebuie să știți că ați ajuns la sfârșitul unui proces veșnic de lung de dezvoltare prin 
crearea Pământului, că a trebuit să îndurați chinuri de nedescris în acest timp și că acum puteți pune 
capăt acestei stări de chin ca ființă umană și puteți intra în împărăția spirituală ca ființă liberă de 
lumină.... Trebuie să știți că aceasta este ultima posibilitate de a vă elibera de orice formă materială, 
dar că acum trebuie să vă conduceți viața de om în mod corespunzător, altfel veți eșua și întregul 
parcurs lung și nesfârșit de până acum va fi fost în zadar.... Trebuie să știți că atunci veți cădea din nou 
în adâncurile cele mai adânci și va trebui să străbateți din nou drumul prin creație, în chinuri cumplite, 
legați în materie.... Voi, oamenii, trăiți iresponsabil, nu vă gândiți la faptul că sunteți pe Pământ pentru 
un scop.... Nu vă preocupați în niciun fel de astfel de gânduri și nu vedeți niciun scop spiritual în 
existența voastră.... nu vă întrebați despre un Dumnezeu și Creator din care a ieșit atât creația, cât și 
voi înșivă, trăiți indiferenți și, ceea ce este cel mai important,.... trăiți fără dragoste. Și numai iubirea 
vă poate duce la perfecțiunea finală, numai iubirea vă garantează acea soartă fericită în eternitate,  
pentru că numai iubirea este necesară pentru ca voi să atingeți scopul final: Eliberarea finală de formă. 
Căci chiar dacă intrați în împărăția de dincolo după moartea trupului vostru, tot nu veți putea să vă 
desprindeți de Pământ și chiar și atunci vă puteți scufunda și mai adânc și să fiți alungați din nou în 
materie. Dar sfârșitul vă poate surprinde încă pe acest Pământ, iar atunci vă veți întoarce inevitabil în 
abisul din care v-ați croit drum până acum.... Iar voi va trebui să suportați din nou soarta cumplită,  
căci Eu nu Mă pot abate de la legea ordinii veșnice, chiar dacă iubirea Mea vă aparține și nu vă va  
abandona niciodată.... Dar nu pot să ocolesc dreptatea, care aparține și ea perfecțiunii Mele. Din nou și 
din nou vă strig: Reflectați.... Este ultima distanță scurtă pe care o parcurgeți. Nu o luați pe o cale 
greșită care vă va duce inevitabil spre abis, ci alăturați-vă Mie și mergeți pe drumul vostru pământesc 
de mâna Mea..... Gândiți-vă la ceea ce ar putea fi motivul și scopul existenței voastre pământești și, cu 
adevărat, vă voi lumina în legătură cu aceasta, pentru că vreau să luați calea spre casa Tatălui, pentru 
că  doresc  mult  întoarcerea  voastră  la  Mine  și  vreau  să  vă  scutesc  de  soarta  cumplită  a  unei  noi 
izgoniri.... Realizați că vă aflați într-o mare adversitate spirituală și încercați să scăpați de ea, pentru că 
depinde numai de voința voastră să vă îndepliniți sarcina pentru care vi s-a permis să vă întrupați ca 
ființă umană.... Voi trebuie numai să vă eliberați de dorințele lumești, nu trebuie să considerați viața 
voastră pământească ca un scop în sine, ci să o recunoașteți întotdeauna ca pe un mijloc pentru un 
scop.... Și vă va fi de asemenea posibil să vă conduceți viața conform scopului dacă faceți un efort 
pentru a trăi o viață de iubire.... Atunci veți fi scăpat de pericolul eșecului în această ultimă epocă, 
atunci veți recunoaște tot mai clar de ce vă aflați pe Pământ și vă veți strădui mereu să împliniți voința  
Dumnezeului și Creatorului vostru, veți intra în relația de copil cu Tatăl, iar atunci Tatăl vă va prinde 
și vă va atrage la Sine și nu vă va lăsa niciodată să vă scufundați înapoi în abis. Ascultați îndemnurile 
și avertismentele Mele, schimbați-vă modul de viață, străduiți-vă să terminați progresul pământesc 
veșnic de lung pentru a putea intra în împărăția luminii și a fericirii după moartea trupului vostru. Și 
dacă veți avea această voință, veți primi cu adevărat puterea de a face acest lucru, pentru că vă voi 
ajuta până la sfârșit, astfel încât să reveniți la viață și să nu cădeți din nou pradă morții.

V

Amin
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Suportarea greutăților și a suferințelor pământești 

Purtarea crucii.... Urmându-L pe Iisus.... B.D. Nr. 7495

6. ianuarie 1960

 trăi în ucenicia Mea înseamnă și a purta cu devotament micuța cruce, care vă este impusă vouă, 
oamenilor, pentru mântuirea sufletului vostru.... Pentru că mersul în ucenicia Mea este legat și de 

un  drum al  crucii,  care,  totuși,  va  fi  suportabil  pentru  fiecare  dintre  voi,  pentru  că  puteți  apela 
întotdeauna la Mine pentru a vă ajuta să vă duceți crucea.... Și nu veți face această cerere în zadar.... 
Eu vreau să vă i-au crucea, să vă ușurez povara, nici nu vă voi împovăra cu o cruce mai grea decât  
sunteți în stare să o duceți....Dar va trebui să vă luați o mică povară asupra voastră, altfel nu veți intra 
în "ucenicia Mea", care este totuși  cea mai mare binecuvântare pentru sufletul vostru....  A trăi  ca 
urmaș al lui Iisus este cu adevărat un mare avantaj pentru suflet, căci atunci va suporta multă suferință 
și astfel se va purifica în timpul vieții sale pământești, va intra în împărăția de dincolo purificat și  
astfel va fi pierdut deja multe pe Pământ care nu ar fi făcut decât să-i împiedice fericirea în împărăția 
spirituală, căci sufletul trebuie purificat dacă vrea să îmbrace haina de lumină, deci dacă vrea să intre 
în împărăția luminii. Și într-o zi Îmi va mulțumi că i s-a permis să se debaraseze de zgura sa încă de pe 
Pământ; dar asta înseamnă și să meargă pe drumul crucii, să poarte micuța cruce pe care trebuie să o 
impun fiecărei persoane care vrea să fie un adept adevărat al Meu, care vrea să Mă însoțească pe 
drumul crucii și să plătească o parte din vina păcatului său încă de pe Pământ. El va găsi iertarea 
vinovăției sale, toată vina îi va fi iertată, pentru că am murit pentru el pe cruce, dar starea sufletului 
său poate varia în ceea ce privește gradul de lumină, iar pentru ca sufletul să fie permeabil la lumină 
trebuie să se lepede de toată zgura, trebuie să înlăture ceea ce este capabil să înlăture el însuși, și astfel 
nu va face decât să crească propriul grad de lumină, pe care altfel ar trebui să îl dobândească doar în  
lumea de dincolo, prin activitatea iubitoare asupra sufletelor care au nevoie de ajutor.... Sufletul va 
găsi cu siguranță iertarea păcatelor prin răscumpărarea lui Iisus Hristos, ceea ce înseamnă că va fi 
acceptat și în împărăția luminii,.... dar diferența de abundență a luminii depinde de munca sufletului 
asupra lui însuși, ceea ce se întâmplă în activitatea de iubire și în purtarea suferinței, motiv pentru care 
purtarea crucii este impusă fiecărui suflet și astfel nu poate da greș. Trebuie să o suporte cu răbdare 
sau să-Mi ceară Mie Însumi ușurare, și cu adevărat nu o voi lăsa fără ajutor.... Și de îndată ce vă veți  
întoarce la Mine, povara va deveni vizibil mai ușoară, pentru că vreau ca voi să Mă chemați pe Mine, 
deoarece Eu, ca purtător al crucii, vreau să merg mereu alături de voi pentru a vă sprijini și întări 
atunci când povara pare să devină mai grea pentru voi.... Atunci puteți privi cu calm în jurul vostru pe 
Cel care vrea să ia povara de la voi, care El Însuși o pune pe umerii Săi pentru a vă elibera de ea..... Cu 
toate acestea, nu ar trebui să vreți să scăpați complet de cruce dacă vreți să fiți adevărați urmași ai lui  
Iisus, pentru că El a purtat cea mai grea cruce pentru voi, deoarece a luat asupra Sa vina păcatului  
întregii omeniri și a purtat-o până la sfârșitul drumului Său.... De multe ori era peste puterile Sale ca  
ființă umană, dar El a suportat-o din dragoste pentru umanitate, pe care a vrut să o răscumpere de toate 
efectele păcatelor în care se chinuia omenirea. Și astfel, și voi vă veți duce crucea în iubire pentru 
Mine în Iisus Hristos până la sfârșitul vieții  voastre pământești,  și veți recunoaște cu recunoștință 
avantajul  pe  care  sufletul  vostru  l-a  obținut  prin  "urmarea  lui  Iisus",  când  va  intra  în  împărăția 
spirituală în lumină și libertate, pentru că a dus deja toată povara păcatului cu mersul său pe drumul 
crucii, pentru că intră pe poarta veșniciei purificat pentru viața veșnică....

A

Amin
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Drumul crucii al lui Iisus.... B.D. Nr. 4876

8. aprilie 1950

ine vrea să Mă urmeze, acela merge pe un drum singuratic, neînțeles de semeni, așa cum a fost și  
partea Mea, în ciuda iubirii pe care am dat-o semenilor. Oricine vrea să Mă urmeze trebuie să-și 

ia crucea, așa cum am făcut-o și Eu, deși iubirea Mea veșnică nu permite ca crucea nimănui să devină 
la fel de grea așa cum a fost a lui Iisus..... el trebuie să o poarte, dar își poate ușura povara în orice  
moment, dacă Mă cheamă în ajutor. Atunci voi lua crucea pe umerii Mei și o voi purta pentru el, și cu 
Mine totul va deveni mai ușor, cu Mine nu va mai merge singur, îl voi înțelege în orice moment și voi  
împărtăși totul cu el, suferință și bucurie; el poate merge mereu pe drumul său pământesc în tăcere 
împreună cu Mine, și astfel își va găsi crucea suportabilă și se va preda destinului său....

C

Am luat pe umerii Mei suferința întregii omeniri în timp ce mergeam, cu moartea de pe cruce în fața 
ochilor Mei, și a trebuit  să îndur suferințe fizice de nedescris.  Pentru toți  cei  care au vrut să Mă 
urmeze într-o zi, am parcurs drumul dificil care s-a încheiat cu moartea pe cruce. Ca ființă umană, am 
suferit  de  nedescris  pentru  ca  suferința  umanității  să  fie  redusă.  Am împărtășit  suferința  întregii 
umanități și am purtat crucea pentru ei. Și cei ce M-au iubit M-au urmat.... Au fost doar câțiva, în 
comparație cu întreaga umanitate, pentru care am murit, doar câțiva au împărtășit durerea Mea, au 
suferit cu Mine și pentru Mine. Și ei, de asemenea, și-au purtat crucea pentru că M-au urmat, pentru că 
dragostea pentru Mine i-a făcut să simtă de două ori toată suferința. Cu toate acestea, dragostea lor a 
fost un balsam pentru rănile pe care Mi le-au provocat oamenii cruzi; dragostea lor Mi-a sporit voința 
de a suferi pentru oameni și de a le aduce ajutor prin moartea Mea pe cruce. Mulți M-au urmat pe 
drumul spre locul  de judecată,  dar  numai câțiva au luat  parte  la  durerea Mea....  Mulți  umblă pe 
Pământ, dar numai câțiva Mă urmează.... Am murit pe cruce pentru toți oamenii, dar numai câțiva 
acceptă sacrificiul Meu și harurile dobândite. Doar câțiva Mă urmează și totuși oamenii pot deveni 
binecuvântați doar urmându-Mă. Fiecare își ia crucea sa și își amintește de drumul Meu de sacrificiu 
spre Golgota, care a fost aproape prea grea pentru o ființă umană și M-a făcut să Mă prăbușesc.... Dar  
dragostea unei ființe umane M-a ajutat acolo unde aproape am eșuat ca ființă umană, și am oferit 
jertfa, am băut paharul suferinței până la capăt..... Și dacă voi, oamenii, trebuie să suferiți, amintiți-vă 
cuvintele Mele: "Cine vrea să Mă urmeze, să-și ia crucea....". Să știți că fiecare suferință pe care o  
purtați cu devotament în Voia Mea va fi socotită pentru voi ca o cruce, ceea ce înseamnă răscumpărare 
și eliberare de orice vină pentru voi.... Să știți că parcurgeți calea pământească pentru a fi eliberați de o 
vină a cărei amploare, ca ființe umane, nu o puteți măsura, o vină pentru care Eu am murit, desigur, 
pentru a o reduce, dar pe care fiecare dintre voi trebuie să o achite în măsura în care forțele îi permit,  
dacă doriți să luați parte la actul de mântuire pe care iubirea Mea l-a început odată cu răstignirea Mea. 
Voi, oamenii, nu trebuie să purtați decât o cruce ușoară, pentru că Eu am luat de la voi cea mai grea 
povară, dar nu puteți rămâne în întregime fără suferință, pentru a vă conduce spre Cel care vrea să vă 
ajute în orice moment, pe Care trebuie să-L urmați pentru a deveni veșnic binecuvântați....

Amin

Pentru cei slabi, bolnavi și nevoiași a venit Iisus.... B.D. Nr. 5282

27. decembrie 1951

entru cei slabi, bolnavi și nevoiași am venit în lume, căci cei puternici și sănătoși nu au avut 
nevoie de Mine, ei și-au găsit singuri calea, cel puțin au crezut că o vor găsi, și numai atunci când 

s-au rătăcit și-au recunoscut slăbiciunea și M-au chemat.... atunci când propria lor putere nu a fost 
suficientă pentru a stăpâni  viața.  Toți  cei  care Mă cheamă, care au nevoie de Mine,  sunt  slabi și 
bolnavi sufletește, iar Eu le vin în ajutor pentru că chemându-Mă își mărturisesc starea de suferință din 
care speră să fie salvați.  Voi, oamenii,  sunteți cu toții slabi și bolnavi, iar bine este de cei care o  
recunosc.... Dar cei care se simt puternici și sănătoși sunt într-o situație proastă, pentru că nu pot fi 
ajutați.... Și sunt mulți cei care cred că nu au nevoie de ajutor, sunt mulți cei care sunt convinși de  
forța lor și  se folosesc cu ușurință  de forța celui care vrea să-i  cucerească,  care îi  încurajează în 
credința lor arogantă și care, prin urmare, le furnizează forță, dar nu fără ceva în schimb.... El cere 

P
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sufletul și în schimb dă trupului ceea ce cere.... Dar Eu sunt Doctorul celor bolnavi și al celor slabi, Eu 
sunt Mângâietorul celor necăjiți și Speranța celor descurajați....  Toți vin la Mine și nu vor cere în 
zadar, Eu le promit ajutorul Meu tuturor, chiar dacă voi, oamenii, nu-l simțiți imediat. Dar atunci voi 
ști și de ce, și totuși nu veți fi abandonați, pentru că nimeni nu Mă cheamă în zadar pe Mine care îmi  
cere ajutor din inimă. Veniți la Mine, voi toți cei care sunteți trudiți și împovărați, și Eu vă voi da 
odihnă.... Așa v-am promis ajutorul Meu, și așa este sigur și pentru voi.... Amintiți-vă mereu acest 
lucru atunci când vă confruntați cu adversitatea, când vă simțiți chinuiți fizic sau sufletește, când viața 
pământească vă apasă, când aveți nevoie de ajutor. Atunci amintiți-vă că am venit cândva la cei săraci,  
la cei bolnavi și la cei slabi și că aștept doar chemarea voastră pentru a Mă face cunoscut, dar că vreau  
să fiu chemat pentru ca voi să vă recunoașteți liber slăbiciunea și să Mă doriți pe Mine, medicul și 
ajutorul vostru, pentru ca prin chemarea voastră să vă dovediți credința că pot și vă voi ajuta.... și nu 
voi lăsa niciodată ca această credință să fie zădărnicită....

Amin

Încercări la bătrânețe.... Dragoste și răbdare.... B.D. Nr. 7217

29. noiembrie 1958

rebuie să vă sfătuiesc foarte des să perseverați în iubire și răbdare până la sfârșitul vieții voastre. 
Încercările nu pot înceta dacă doriți să ajungeți la înălțimea finală. Iar voi (ați) început în mod 

conștient drumul vieții voastre în dorința de a-l parcurge până la capăt pentru a ajunge astfel la un grad 
de lumină care să vă facă ființe fericite. Iar înainte ca acest drum să nu se încheie, nu se vor încheia 
nici încercările, a căror trecere, din nou și din nou, semnifică un pas în sus. Dar nu trebuie să vă temeți  
deloc de ultima etapă a evoluției voastre pământești, pentru că ați intrat într-o legătură cu Mine și asta 
înseamnă că Eu voi merge mereu alături de voi, chiar dacă uneori vă considerați singuri și credeți că  
sunteți abandonați de Mine, care, totuși, sunt cu atât mai aproape de voi cu cât adversitatea în care vă 
aflați este mai mare. Și, de aceea, amintiți-vă mereu că iubirea și răbdarea trebuie să fie exersate de 
voi în mod constant, că activitatea iubitoare vă câștigă puterea de a realiza sau de a depăși chiar și cele 
mai dificile lucruri, iar răbdarea vă va da putere interioară, fiindcă este o apărare puternică împotriva 
adversarului care tocmai vrea să zdruncine răbdarea din voi pentru a vă pune în neliniște și agitație....  
într-o stare în care el are apoi o muncă ușoară și un mare succes. Amintiți-vă că puteți stăpâni totul 
prin răbdare, pentru că atunci veți fi stăpâni pe el, și atunci veți simți foarte curând și apropierea Mea, 
deși nu v-am părăsit niciodată. Dar dacă viața voastră ar trebui să se desfășoare complet uniform, fără 
nicio încercare, fără niciun șoc, ați ajunge la un punct mort în dezvoltarea voastră, iar restul vieții 
voastre pe Pământ ar fi o perioadă de timp inutilă pe care o veți regreta într-o zi în lumea de dincolo. 
Pentru că spre sfârșitul vieții devine, în mod firesc, mai dificil pentru fiecare persoană, dar, de aceea, 
succesele spirituale sunt și ele mult mai apreciate, în fond, ele cer o voință și un efort mai mare decât 
în cazul persoanelor rezistente, aflate încă în plină vitalitate..... Și nu uitați că fiecare zi care vă mai 
este acordată pe Pământ este un har, pentru că puteți lucra pentru mântuirea sufletului vostru și nu veți 
putea evalua valoarea ei decât atunci când veți ajunge la sfârșitul vieții voastre. Pentru că știu cu 
adevărat că vă va costa un efort și vă voi plăti cu adevărat și răsplata justă.... în timp ce voi nu veți 
avea  nimic  special  de așteptat  dacă viața  voastră  pământească  ar  decurge  fără  probleme și  nu ar 
necesita nici folosirea voinței voastre, nici dovada credinței voastre. Iar când va veni ziua de apoi, Îmi 
veți mulțumi că v-am dat harul unei vieți pământești lungi, pentru că atunci vă veți da seama și ce 
bogății ați putut aduna, dacă ați folosit bine timpul petrecut pe Pământ. Orice ar veni peste voi, Eu 
sunt aproape de voi.... Amintiți-vă întotdeauna acest lucru, atunci dragostea și răbdarea vor prevala și 
în voi atunci când veți fi încercați prin suferință și va trebui să vă dovediți valoarea. Dar nu-i dați 
vrăjmașului sufletului vostru dreptul de a vă domina prin răzvrătire lăuntrică și pierderea răbdării, căci 
aceasta este arma lui pentru a vă lipsi de pace și apoi să intervină el însuși, de obicei cu succes. Dar 
dacă rămâneți calmi și răbdători față de soarta voastră, atunci el nu poate ajunge la voi, dar Eu pot 
deveni  cu atât  mai  eficient,  și  cu adevărat  nu vă  voi  lăsa în  adversitate  și  suferință,  dacă  treceți  
întotdeauna astfel de teste și vă predați Mie cu încredere deplină în ajutorul Meu.....

T

Amin
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Procesul de purificare prin loviturile destinului.... B.D. Nr. 6987

8. decembrie 1957

ricum ar decurge viața voastră pământească, ea este determinată de voința Mea, pentru a vă crea 
tot mai multe oportunități de a vă maturiza sufletele. Dar vă veți maturiza spiritual doar dacă vă 

veți supune cu devotament voinței Mele, dacă vă veți pleca cu umilință și vă veți supune complet 
Mie....  Și atunci veți experimenta în mod vizibil ajutorul Meu în orice adversitate pământească și 
spirituală. Scopul vieții este spiritualizarea sufletului vostru, purificarea de toată zgura care încă se 
mai agață de voi, pentru ca lumina Mea divină de iubire să poată pătrunde complet în el atunci când va 
părăsi trupul său pământesc. Dar această purificare nu va avea loc dacă existența pământească a ființei 
umane trece fără nici  o luptă....  dacă ființa umană nu duce o viață remarcarbilă de iubire. Atunci  
învelișurile se vor dizolva și își vor fi atins și ele scopul la sfârșitul vieții. Dar adesea trebuie să se  
realizeze  acest  proces  de  purificare  prin  suferință  și  greutăți,  prin  luptă  interioară.  Și  pentru  că 
înțelepciunea Mea recunoaște acest lucru, iubirea Mea se ocupă în mod constant de a-l ajuta să se 
maturizeze. Și de aceea, existența voastră pământească nu va putea fi condusă întotdeauna cu calm, 
furtunile se vor dezlănțui în jurul vostru și destul de des veți fi descurajați de soarta care vă privește.... 
Și totuși, nu trebuie să vă fie teamă, veți fi capabili să depășiți totul dacă vă veți sprijini mai mult pe  
Mine cu cât sunteți mai greu afectați de soartă. Eu știu totul și voi nu sunteți niciodată singuri, chiar  
dacă vă aflați într-o singurătate pământească totală, dacă vă credeți abandonați de toți oamenii.... Eu 
nu vă părăsesc cu adevărat, iar faptul de a fi uniți cu Mine înlocuiește de o mie de ori pierderea pe care 
o suferiți  sau ați  suferit-o.  Dar trebuie să Mă recunoașteți  întotdeauna pe Mine Însumi în  fiecare 
eveniment care se întâmplă cu voi.  Dacă Eu sunt primul și ultimul vostru gând, sunteți puternici,  
indiferent  de  ceea  ce  se  poate  întâmpla  cu  voi.  Dar  dacă  vă  îndepărtați  de  Mine,  plângându-vă, 
bombănind și  răzvrătindu-vă împotriva soartei  voastre,  atunci veți  deveni și  voi  tot  mai slabi,  iar 
adversitatea vă va apăsa tot mai tare.... pentru că atunci nu va mai exista niciun alt mijloc de a vă 
câștiga din nou la Mine, de a vă supune din nou voinței Mele..... Eu am în gând doar interesul vostru 
cel mai bun, și nimic nu vine peste voi fără voia sau permisiunea Mea. Dar mai ușor veți suporta totul  
în contact permanent cu Mine.... Și atunci totul se va desface în mod minunat, ceea ce înainte vă părea 
o încurcătură inextricabilă. Iar sufletul va fi obținut un mare beneficiu dacă nu a întrerupt legătura cu 
Mine în cea mai grea adversitate.  Acest  ultim timp înainte  de sfârșit  este  un mare pericol  pentru 
oameni, pentru că ei Mă vor uita în timp ce aleargă și se grăbesc după bunurile acestei lumi.... Și dacă 
Eu vreau ca ei să se gândească din nou la Mine, nu pot recurge decât la astfel de mijloace care le 
zdruncină întreaga gândire, trebuie să-i pun în situația, prin lovituri dure ale sorții, de a nu mai ști ce 
să facă, pentru ca apoi să se gândească la Cel care singur îi poate ajuta. Pentru că sufletele lor sunt 
încă în cel mai gros înveliș,  nu au făcut încă prea multe pentru a-și purifica sufletele,  adică s-au 
abținut de la activitatea dezinteresată a iubirii, și de aceea este necesar un alt proces de purificare, dacă 
sufletul  vrea  doar  să  devină  oarecum  permeabil  la  lumină,  pentru  care  Îmi  va  fi  extrem  de 
recunoscător într-o zi..... Și nici o ființă umană nu este scutită de a fi afectată de soartă, pentru că îi  
iubesc pe toți oamenii și vreau să îi ajut să găsească calea spre Mine într-o zi, când sunt încă departe 
de Mine, sau să Mi se alăture tot mai ferm și să primească tot mai multă putere pentru a lucra asupra 
lor înșiși și pentru a se maturiza încă de pe Pământ. Pentru că vreau ca ei să treacă deja într-un grad de 
lumină, astfel încât să fie cruțați de chinurile întunericului în împărăția de dincolo; vreau ca progresul 
lor pământesc să nu fie în zadar.... De aceea, voi, oamenii, ar trebui să vedeți doar voința Mea sau 
permisiunea Mea în tot ceea ce vă privește și să vă abandonați voinței Mele....

O

Amin

Loviturile sorții.... Iubirea Tatălui.... B.D. Nr. 6277

6. iunie 1955

n dragoste  neschimbată,  grija  mea te  urmărește,  căci  nu vreau ruina  ta,  ci  fericirea ta....  Vreau 
salvarea voastră din întuneric și intrarea voastră în lumină. Prin urmare, nu vă voi arunca în mizerie 

și greutăți din alte motive decât pentru a vă ajuta să vă înălțați, pentru că încă lânceziți în întuneric și 
Î
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nu puteți aduna puterea de a vă înălța singuri. Dar voi nu sunteți familiarizați cu mijloacele Mele și cu 
eficiența lor și sunteți ușor înclinați să credeți că Eu sunt crud.... Totuși, credeți în iubirea Mea și 
credeți că numai iubirea determină activitatea Mea, că Eu nu urmăresc decât beatificarea voastră cu 
fiecare acțiune.... Numai Eu știu efectul unor astfel de evenimente, numai Eu știu ce cale ai fi luat fără  
loviturile Mele de destin.... și numai Eu știu când o astfel de cale duce la rătăcire, iar ceea ce permit  
acum să se întâmple pentru a preveni acest lucru se va baza întotdeauna doar pe dragostea Mea și va  
avea un efect benefic, chiar dacă pare de neînțeles pentru voi, oamenii.  În ultimele zile dinaintea 
sfârșitului sunt necesare urgent intervenții dureroase din partea Mea și se vor repeta frecvent, mâna 
Mea va trebui să dezlege noduri din ce în ce mai des și va fi încă multă suferință și tristețe, dar vor fi  
salvate și suflete, oamenii vor fi evident îndreptați spre Cel care ține toată soarta în mâinile Sale.... și 
chiar dacă se vor teme de El doar pentru că nu pot să-L iubească.... dar Îl recunosc, se tem de El doar 
pentru că nu pot să-L iubească. Dar ei Îl recunosc, cred într-un singur Dumnezeu și Cârmuitor al  
cerului și al pământului.... Și această credință îi poate ghida mai departe dacă sunt de bunăvoință.... 
Cea mai mică făptură posedă dragostea Mea și numai Eu asigur viața pentru fiecare lucru, pentru ca 
într-o  zi  să  poată  intra  și  ea  în  etapa  liberului  arbitru  și  să-și  îndeplinească  ultima  sarcină 
pământească.... Dar cu atât mai mult am grijă de ea, care a ajuns deja în această etapă, pentru ca ea să 
nu cadă înapoi și progresul ei pământesc să fi fost în zadar înainte.... Dar recunosc și stâncile de pe 
drumul pământesc al fiecărei ființe umane. Și știu dacă ființa umană va depăși această prăpastie sau 
este în pericol de a eșua în fața ei.... Și de aceea îl urmăresc cu grija Mea și îl trag înapoi sau îl conduc 
pe altă cale.... Dar niciodată nu vreau ruina lui.... În plus, trebuie să știi că sunt întotdeauna un părinte 
grijuliu.... și că grija Mea părintească este cu adevărat mai valoroasă pentru ființa umană pământeană 
decât poate fi vreodată grija unei ființe umane pentru semenii săi.... Țineți-vă mereu de acest lucru 
atunci  când vă întrebați  cu îndoială  cum pot  permite  ceea ce face copiii  orfani,  ceea ce privează 
familiile de susținătorul lor, ceea ce privează oamenii de cel mai drag lucru pe care îl posedă.... Eu pot  
să dau mângâiere tuturor, pot să iau asupra mea toate durerile și sunt un Tată pentru toți cei care sunt  
singuri  și  părăsiți....  dar  ei  trebuie  să  Mă găsească....  și  aceasta  este  ceea  ce  urmăresc,  ca  ei  să 
stabilească legătura cu Mine în cea mai mare adversitate.... La ce folosesc cuvintele care sunt menite 
să exprime credința în Mine, dacă nu sunt puse în practică, dacă oamenii nu vin la Mine atunci când 
suferința pământească amenință să-i deprime.... credința vie va fi un sprijin adevărat pentru oameni.... 
dar  credința  moartă  va  trezi  îndoială  după  îndoială  cu  privire  la  iubirea  și  omnipotența  lui 
Dumnezeu.... Și fiecare ființă umană este abordată de ore de cea mai adâncă nevoie.... Atunci ei vor 
lua drumul lor spre Mine și Eu îi voi ajuta cu adevărat în necazul lor.... Doar Eu sunt singurul care  
poate lua, dar și da. Și dacă voi, oamenii, știți acest lucru, atunci credeți și că pot vindeca rănile pe  
care  vi  le-am provocat  de  dragul  fericirii  voastre....  credeți  cu  tărie  și  fără  îndoială  că  ceea  ce 
considerați bun și util nu duce întotdeauna la beatitudine.... Căile mele sunt deseori diferite, dar cu 
siguranță duc la obiectiv. Și veniți mereu la Mine cu această credință și acum vi se va permite să 
experimentați iubirea Mea pentru că voi credeți în Mine....

Amin

Mijloace dureroase de educație.... B.D. Nr. 7184

7. august 1958

i veți deveni din ce în ce mai conștienți de cât de mult aveți nevoie de un sprijin pe care nici o  
persoană pământeană nu și-l poate permite. Pentru că ceea ce va veni peste voi sunt efecte atât de 

evidente ale unor forțe pe care numai Eu le pot opri.... fie că este vorba de evenimente naturale sau 
fatale, pe care ajutorul uman nu le poate remedia, dar care trebuie să vină peste voi, oamenii, dacă mai 
vreau să vă câștig înainte de sfârșit. Veți auzi din ce în ce mai des despre accidente și dezastre naturale  
și, atâta timp cât nu sunteți afectați de ele, din păcate, prea des vor trece pe lângă voi fără să vă  
afecteze în mod deosebit. Și totuși, ar putea fi suficiente pentru a vă face să vă gândiți la ele și ați 
putea  fi  cruțați  de ele  și  voi  înșivă.  Dar  de multe  ori,  prin  indiferența  voastră,  Mă forțați  să  las  
greutățile și nenorocirile să vină asupra voastră în același
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mod, pentru că Eu nu vreau decât să obțin un singur lucru: Să vă adresați Mie Însumi pentru ajutor.... 
să vă întoarceți la Mine în adversitate și să învățați să recunoașteți că există doar Unul singur care vă 
poate ajuta și care face acest lucru dacă vă adresați Lui pentru aceasta. Atâta timp cât viața de zi cu zi 
se desfășoară fără incidente deosebite, indiferența voastră va fi și ea înfricoșătoare.... atât față de Mine, 
cât și față de greutățile semenilor voștri. Cu toate acestea, dacă voi înșivă sunteți afectați, abia atunci 
vă treziți și reflectați asupra voastră înșivă. Și totuși, o zi după alta ar putea să treacă liniștită pentru 
voi, cu o atitudine corectă față de Mine, dacă ați intra în relația de copil care vă asigură protecția 
constantă a Tatălui.... Prin urmare, nu fiți surprinși dacă voi, oamenii, sunteți în mod repetat treziți din 
somn de evenimente de cel mai ciudat fel.... nu vă întrebați de ce un Dumnezeu poate fi atât de crud,  
ci să știți că voi înșivă, prin indiferența și încăpățânarea voastră, Mă determinați să folosesc tocmai 
astfel de mijloace care vi se par crude și care, totuși, sunt menite doar să vă servească binele. Ceea ce 
este aproape imposibil de crezut se va întâmpla și, de fiecare dată, dezastrele vor face victime umane 
în număr mare.  Și dacă luați  în considerare un sfârșit apropiat,  atunci totul vă va fi de asemenea  
explicabil. Dar cât de puțini sunt cei care cred în acest sfârșit și cât de mare este numărul celor a căror  
necredință Mă obligă să folosesc alte mijloace pentru a-i salva totuși de acest sfârșit. Și astfel ar trebui  
să vă pregătiți cu toții în orice moment pentru surprize care nu vor provoca decât groază și frică.... și 
care nu pot să nu se întâmple, pentru că nu vreau să-i abandonez pe cei care nu au intrat încă în 
legătură cu Mine. Și trebuie să fie tratați cu severitate. Dar chiar și cea mai grea suferință și cea mai 
îngrozitoare experiență poate fi o binecuvântare pentru ei, dacă iau calea spre Mine, Care vreau să Mă 
dovedesc și atunci, pentru ca ei să învețe să creadă în Mine și în dragostea Mea pentru ei.....Amin

Iubirea și suferința purifică sufletul.... B.D. Nr. 8113

1. martie 1962

ubirea trebuie să fie imboldul pentru toate faptele voastre.... și atunci veți acționa întotdeauna în 
voia Mea, veți lucra în iubire și astfel veți dobândi și puterea de care sufletul vostru are nevoie 

pentru calea vieții voastre pământești. Sufletul se va maturiza, adică va respinge tot ceea ce încă îl 
împovărează cu zgură, pentru că va deveni permeabil la lumină, pentru a putea primi lumina Mea de 
iubire, care înseamnă putere și fericire pentru suflet. Totuși, raza Mea de iubire nu poate pătrunde dacă 
sufletul este încă înconjurat de învelișuri dense, de dorințe și impulsuri necurate, de vicii de tot felul, 
de calități ignobile precum aroganța, mânia, răzbunarea.... de răutăți de orice fel.... Sufletul trebuie să 
încerce să respingă toate aceste vicii și dorințe, iar mijloacele pentru a face acest lucru sunt dragostea 
și suferința..... Prin lucrarea iubirii, zgura se dizolvă, iar prin suferință sufletul se eliberează și el de ea, 
putând fi din ce în ce mai mult luminat de iubirea Mea și se maturizează până când devine complet 
permeabil la lumină și acum nu mai trebuie să se teamă nici de moarte, pentru că acum poate intra în 
împărăția luminii, pentru că astfel drumul său pământesc nu a fost parcurs în zadar, pentru că și-a atins 
scopul pe Pământ: Transformarea în iubire.... Și astfel veți înțelege că poruncile Mele de iubire sunt 
cele mai importante, că trebuie îndeplinite, că viața voastră pe Pământ trebuie să fie o viață de iubire 
dacă vreți să vă aducă succes. Sunteți pe Pământ doar pentru a vă maturiza sufletul care, la începutul 
întrupării sale ca ființă umană, este încă lipsit de iubire.... deși Eu i-am adăugat o scânteie de iubire 
care  se  poate  aprinde  în  el  și  îi  poate  schimba  starea  încă  imperfectă  până  când  se  apropie  de 
perfecțiune....  Dar omul trebuie să aibă și voința de a trăi în iubire....  El trebuie să asculte vocea 
interioară care îl îndeamnă în mod constant să fie activ în dragoste.... El trebuie să săvârșească fapte 
de iubire, altfel sufletul său nu se va schimba, ci își va păstra toate calitățile sale inferioare și atunci 
există pericolul ca el să intre în împărăția de dincolo complet imatur, ceea ce înseamnă că acolo va 
trebui să mai treacă prin chinuri de purificare pentru a se putea bucura de fericire într-o zi.... Numai 
iubirea îl răscumpără de toate caracteristicile impure, numai iubirea îl cristalizează și respinge toată 
zgura din el însuși.... sau trebuie să îndure o mare suferință în timpul vieții pământești, care poate, de 
asemenea, să aducă sufletul la maturitate, pentru că atunci devine mai blând și poate, de asemenea, să 
aprindă încet  scânteia  iubirii  în  el  însuși,  și  atunci  iubirea și  suferința  lucrează împreună și  aduc 
maturizarea sufletului. Iar omul ar trebui să lase întotdeauna deoparte iubirea de sine și să se îndrepte 
spre aproapele său..... Atunci transformarea lui va avea loc rapid, pentru că doar iubirea dezinteresată 
față  de  aproapele  este  iubirea  corectă,  divină,  pe care  o cer,  la  care  sufletul  însuși  trebuie  să  se 
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transforme pe drumul său pământesc ca ființă umană, dacă vrea să obțină viața veșnică. De aceea, 
poruncile Mele divine ale iubirii trebuie să fie mereu subliniate ca fiind cele mai importante, căci 
numai iubirea are putere răscumpărătoare, numai iubirea va aduce transformarea sufletului..... Numai 
prin fapte de iubire se va maturiza și va deveni strălucitor și clar, astfel încât iluminarea Mea de iubire 
nu va mai găsi nici un obstacol, astfel încât voi putea acum să-l însuflețesc ca la început.... pentru că 
prin iubire va găsi unitatea cu Mine, care este și scopul progresului său pământesc....

Amin

Mijloacele dureroase pot ajuta la obținerea credinței.... B.D. Nr. 8594

23. august 1963

acă oamenii ar vrea să creadă într-un Dumnezeu al iubirii care vrea să le pregătească fericirea.  
Cu toate acestea, având în vedere marile greutăți care îi afectează pe oameni în mod repetat, 

având în vedere loviturile severe ale sorții și dezastrele de tot felul, ei nu pot să adune această credință  
fiindcă fiecare adversitate este doar o activitate de iubire din partea Mea, pentru că Eu știu prin ce  
mijloace ființa umană poate fi salvată și poate atinge fericirea..... Mijloacele mai puțin dureroase nu 
reușesc să aibă efect asupra voastră și dacă vă vorbesc într-un limbaj blând, nu Mă veți asculta, dar 
trebuie să fiți convinși să vă întoarceți la Mine și, dacă toate mijloacele mai ușoare sunt în zadar, 
trebuie să folosesc mijloace dureroase pentru ca voi să vă gândiți la Mine, să apelați la Mine pentru 
ajutor și apoi să vi se permită să experimentați acest lucru, astfel încât să puteți recunoaște acum un 
Dumnezeu al iubirii. Ați putut cu adevărat să auziți cu toții adresarea Mea părintească și plină de 
iubire, care nu face decât să vă informeze despre voința Mea și, de îndată ce veți îndeplini această 
voință, viața voastră se va putea desfășura cu calm și totuși cu succes..... Cu toate acestea, dacă nu 
sunteți atenți la adresarea Mea blândă, trebuie să Mă fac cunoscut mai clar, pentru că iubirea Mea nu 
vă va abandona, pentru că încerc totul pentru a vă cuceri pentru Mine, pentru a vă trezi la viața care 
durează pentru totdeauna. Pentru că voi Îmi aparțineți și doar vă țineți departe de Mine, dar Eu vreau 
ca voi să vă întoarceți la Mine de bunăvoie și, indiferent de suferințele și loviturile dificile ale sorții pe 
care le întâlniți, acestea sunt doar mijloace pe care Eu le recunosc ca fiind promițătoare de succes și le  
folosesc pentru că vă iubesc și nu voi renunța niciodată la voi, chiar dacă voi vă opuneți încă atât de 
mult timp iubirii Mele. De aceea, nu vă mirați dacă greutățile și necazurile se înmulțesc, pentru că 
sfârșitul se apropie și încă mai vreau să salvez suflete de la soarta unei noi izgoniri,  ceea ce este  
posibil doar dacă Mă recunoașteți ca Dumnezeu și Creator, dacă Mă chemați în adversitate crezând că 
există o Putere care vă poate ajuta, din care voi înșivă ați ieșit.... Și credeți, oameni buni, că atunci 
adversitatea  voastră  se  va  atenua,  că  veți  simți  clar  ajutorul  Meu.  Și  atunci  veți  putea  să  Mă 
recunoașteți ca un Dumnezeu al iubirii, căci legătura voastră cu Mine vă va da și o lumină interioară 
despre Mine Însumi. Dar în timpul care va veni, multe dezastre se vor mai abate asupra Pământului și 
numai cei care M-au găsit deja vor vedea în ele mijloacele de ajutor pentru a-i scoate pe oameni din 
adversitatea spirituală, dar ceilalți se vor îndoi sau vor nega complet un Dumnezeu al iubirii, pentru că 
sunt atât de atașați de lume încât nu au nicio legătură cu împărăția spirituală, cu împărăția care nu este  
din această lume. Gândurile și aspirațiile lor sunt pur lumești și resping în batjocură orice referire la un 
Dumnezeu, până când se trezesc în nevoie.... până când ajung ei înșiși într-o adversitate în care nu-și 
pot vedea calea de ieșire.... Atunci Mă voi apropia din nou foarte mult de ei, voi lăsa să se nască în ei  
gândul la un Dumnezeu care poate ajuta, iar marea adversitate îi poate face să se întoarcă la acest 
Dumnezeu.... Astfel, toate evenimentele dureroase, toate dezastrele și toate celelalte lovituri ale sorții 
vor deveni explicabile pentru voi, căci nu este o coincidență, ci totul este providența sau permisiunea 
Mea, astfel încât sufletele vor primi în continuare ajutoare care le vor permite să găsească drumul spre 
Mine.... Dar dacă inimile rămân încă împietrite, atunci numai un eveniment natural de cea mai mare 
amploare  îi  poate  face  pe  oameni  să-și  revină,  dar  nici  măcar  un  astfel  de  eveniment  nu  este 
convingător, pentru că oamenii complet împietriți nu vor dori să recunoască o Putere superioară, ci 
atunci  vor  fi  căzut  complet  pradă adversarului  Meu și  soarta  unei  noi  izgoniri  este  sigură pentru 
sufletele lor. Dar atâta timp cât Pământul încă mai există în forma sa veche, voi încerca să conving 
oamenii  să-și  schimbe  voința  și  voi  folosi  în  continuare  multe  mijloace  pe  care  nu  le  veți  găsi 
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compatibile cu dragostea unui Dumnezeu. Dar Eu știu ce îi servește fiecărei persoane în parte, știu 
care este natura sufletului său și,  în consecință, îl  influențez. Totuși, voi, oamenii,  puteți fi numiți 
fericiți dacă sunteți convinși de un Dumnezeu iubitor și de un Tată..... Atunci veți suporta tot ceea ce 
întâlniți.... și indiferent cât de tare vă lovește.... purtați cu calm și refugiați-vă numai în Mine, iar Eu cu 
adevărat nu vă voi dezamăgi. Pentru că întotdeauna acord ajutor unei persoane credincioase, deoarece 
credința sa permite și intervenții neobișnuite. Dar adevărata credință vine din iubire, iar iubirea tinde și 
ea spre Mine ca Iubire  eternă....  Omul stabilește  o legătură fermă cu Mine și  nu se va îndepărta 
niciodată de Mine. El a trecut ultimul test al voinței pe Pământ, s-a hotărât liber pentru Mine și s-a 
despărțit definitiv de adversarul Meu.... Și numai acest lucru încerc să îl realizez atâta timp cât omul 
mai locuiește pe Pământ. Pentru că vreau ca el să poată intra din nou în adevărata lui casă, să poată  
intra în împărăția unde se află bucuria și fericirea, unde toată suferința a trecut și unde va găsi acum 
viața care durează pentru totdeauna....

Amin

Binecuvântarea durerii.... B.D. Nr. 5904

16. martie 1954

u toții vă veți da seama într-o zi de ce a trebuit să suportați suferința pe Pământ și Îmi veți fi  
recunoscători  când  aceasta  vă  va  conduce  la  un  succes  pe  care  nu  l-ați  fi  putut  obține  fără 

suferință....  Cu  adevărat,  nu  v-aș  lăsa  să  suferiți  fără  motiv,  dar  iubirea  Mea  recunoaște  efectul 
suferinței asupra voastră și, prin urmare, o aplică, chiar dacă adesea nu sunteți capabili să recunoașteți 
îndrumarea Mea iubitoare. Totuși, credeți că fiecare emoție a inimii voastre Îmi este cunoscută și că, 
de aceea, îi tratez aparent cu asprime pe ai Mei pentru că vreau să le dau și mai mult în Împărăția Mea, 
pe care o vor lua cu siguranță în stăpânire când le va veni sfârșitul lor trupesc. Pe Pământ nu puteți 
evalua în ce constă beatitudinea pe care vreau să vi-o pregătesc.... Dar Eu știu cum trebuie să fie un 
suflet pentru a putea suporta această fericire, numai Eu știu cum poate atinge această calitate și numai 
Eu cunosc mijloacele potrivite și de aceea le și folosesc.... pentru că vă iubesc și cunosc voința voastră 
care tinde spre Mine. Dar țineți cont și de faptul că sufletul, în stadiul său uman, este încă prea puțin  
cristalizat,  că nu ar fi încă capabil să suporte emanația Mea abundentă de iubire, că, prin urmare, 
trebuie să treacă încă prin suferință pentru a fi complet purificat.... Și să știți că nu modul vostru de 
viață pământească a provocat învelișul sufletului, ci că acesta a intrat deja pe Pământ cu învelișuri  
dense pe care acum este sarcina ființei umane să le dizolve.... Un grad ridicat de activitate de iubire 
contribuie în mare măsură la îndepărtarea zgurii sufletului, iar suferința profundă ajută acolo unde 
puterea iubirii nu este încă suficient de puternică..... Dar veți simți o fericire de neconceput atunci 
când, la trecerea voastră în neființă, sufletul se va putea înălța în împărăția spirituală liber și pătruns de 
lumină.... Și atunci veți fi depășit toate greutățile, toate suferințele pământești, iar veșnicia se va afla în 
fața voastră în beatitudine supremă.... Fiecare zi vi se pare lungă atunci când trebuie să suferiți, dar 
este doar o clipă în comparație cu eternitatea. Suferința uneori vi se pare insuportabilă și totuși nu vă 
împovărez cu mai mult decât puteți duce.... și în orice moment vă puteți întoarce la Mine, la Iisus 
Hristos, purtătorul crucii, pentru a vă ajuta dacă povara vi se pare insuportabilă.... Luați-vă crucea 
voastră și urmați-Mă.... Aș fi rostit Eu, ca omul Iisus, aceste cuvinte dacă v-ar fi fost imposibil să 
suportați crucea care v-a fost impusă? Dar și El Însuși v-a oferit ajutorul Său prin cuvintele: "Veniți la 
Mine, toți cei trudiți și împovărați, și Eu vă voi da odihnă....". Și credincios Cuvântului Său, El vă va 
da întotdeauna și  putere....  Pentru că Mântuitorul  vostru Iisus Hristos vă cunoaște,  știe  că sunteți 
dispuși să-L urmați și El vă va umple de putere și de har cât timp veți trăi pe Pământ.....

C

Amin

Ajutorul iubitor față de semenii aflați în nevoie.... B.D. Nr. 6763

16. februarie 1957

r trebui să le oferiți mângâiere și ajutor celor care se află în nevoi pământești sau spirituale.  
Atunci  veți  practica  cu  adevărat  iubirea  aproapelui  și  veți  trezi  iubirea  în  aproapele  vostru. A
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Timpul sfârșitului nu poate trece pe lângă oameni fără suferință și greutăți,  pentru că acestea sunt 
ultimele mijloace pe care le folosesc pentru a-i câștiga pentru Mine. Vreau să Mă adresez fiecărei 
inimi umane prin astfel de adversități, iar dacă acum Mă aud, dacă Îmi recunosc vocea în adversitate și 
își îndreaptă inima și urechea spre Mine, atunci au făcut un pas înainte, au pășit pe calea care duce în 
sus. Dar există încă nenumărați oameni care își țin inimile și urechile închise la vocea Mea.... Și ar  
trebui să vă adresați lor și să îi trimiteți la Mine în adversitatea lor, unde vor găsi adevărata mângâiere  
și  ajutor....  Îi  ajutați  deja prin faptul că nu treceți  pe lângă adversitatea lor,  iar  acest  ajutor va fi  
acceptat cu recunoștință.... Credeți, că numai iubirea este remediul potrivit, că iubirea vindecă rănile, 
că iubirea calmează durerea și că nicio ființă umană nu este insensibilă la un act de iubire. Astfel, 
fiecare act de iubire pentru aproapele va trezi iubirea reciprocă și numai în acest fel pot fi câștigate 
sufletele. Sufletele se maturizează numai prin iubire, iar dacă un suflet este capabil să iubească, atunci 
suferința îi va aduce și mari binecuvântări, pentru că atunci sufletul se va purifica de toată zgura și va 
permite ca fiecare rază de iubire să-și facă efectul asupra lui. Prin urmare, adresați-vă tuturor acestor 
oameni pe care îi  știți  în mare suferință,  care poartă o suferință profundă și  sunt deznădăjduiți  și 
descurajați. Rugați-vă pentru ei și trimiteți-i la Mine.... Nu-i abandonați în durerea lor, ca să nu se 
simtă singuri și disperați.... Fiecare cuvânt de dragoste este o binecuvântare pentru ei, iar compasiunea 
îi  face  să  simtă  mai  puțin  durerea  lor....  Rugați-vă  pentru  ei  pentru  mângâiere  pământească  și 
spirituală, astfel încât chiar și orice suferință să aibă un rezultat benefic pentru sufletele lor.... Pentru 
că vă așteaptă încă multe greutăți și mizerii, vă veți găsi cu toții în situații în care veți fi recunoscători  
pentru încurajări reconfortante,  pentru ajutor de orice fel.  Unul va depinde de celălalt  în perioada 
următoare, iar acolo unde oamenii nu se ajută reciproc, greutățile vor părea aproape de nesuportat, 
dacă nu se vor întoarce la Mine, care nu voi abandona niciodată o persoană care Mă cheamă. Și acesta 
este singurul lucru pe care vreau să-l realizez, ca oamenii să stabilească o legătură atât de intimă cu 
Mine, încât să nu se simtă niciodată singuri și abandonați, ci să-și știe mereu protectorul și ajutorul 
lângă ei,  și  atunci nu vor mai simți adversitatea la  fel  de dură și  de amară ca cei  care sunt încă 
îndepărtați de Mine. Orice adversitate este suportabilă pentru cel care se refugiază în Mine, dar voi, 
care vreți să Mă slujiți, puteți acționa ca mediatori între Mine și ei..... le puteți arăta calea de a se 
elibera de adversitate, iar dacă faceți acest lucru cu iubire, veți avea și voi succes. Voi, oamenii, nu ar 
trebui să vă împietriți inimile, nu ignorați adversitatea semenilor voștri, priviți în jurul vostru și veți 
vedea multe greutăți, iar ajutorul vostru va fi întotdeauna simțit ca fiind benefic. Dar voi toți puteți 
ajuta,  pentru  că  ajutorul  potrivit  constă  în  gânduri  de  iubire,  cuvinte  de  iubire  și  fapte  pe  care 
dragostea vă spune să le faceți..... Iubirea corectă și milostivă pentru semenii voștri aflați în nevoie vă 
va lăsa întotdeauna să găsiți căi și mijloace de a le ușura greutățile, iar adesea încurajarea spirituală 
este mai valoroasă decât ajutorul pământesc, pentru că astfel Îmi deschideți ușa inimii lor, iar odată ce 
Eu Însumi pot intra la ei, atunci și ei vor fi mângâiați și își vor duce cu bucurie crucea pentru binele 
sufletelor lor. Și atunci adversitatea lor va fi fost o binecuvântare, atunci ei vor fi găsit drumul spre 
casă, spre Tatăl, atunci Eu îi voi fi câștigat pentru eternitate.....

Amin

Urmarea lui Iisus: Purtarea crucii.... B.D. Nr. 8680

21. noiembrie 1963

eți păși întotdeauna pe podul către împărăția spirituală dacă îl urmați pe Iisus, Răscumpărătorul 
divin, care a construit acest pod pentru voi, oamenii, și v-a precedat pe cale. El Însuși a acoperit 

această mare prăpastie dintre Pământ și împărăția spirituală prin actul Său de Mântuire, a luat calea 
cea mai dificilă și dureroasă spre cruce și astfel a construit podul spre împărăția luminii.... în care 
fiecare ființă umană poate păși și care va duce întotdeauna la țelul corect.... Calea de a-L urma pe Iisus 
trebuie urmată, adică, așa cum El a luat asupra sa toată suferința din iubire pentru omenirea nefericită, 
așa și omul trebuie să ia calea iubirii și a suferinței, el trebuie.... deși omul Iisus a luat asupra sa toată 
vina fraților căzuți  și astfel,  prin moartea de pe cruce,  prin lucrarea de răscumpărare,  marea vină 
originară a fost răscumpărată.... să caute să-L urmeze pentru purificarea sufletului său.... Sufletul său 
nu poate fi purificat și cristalizat  decât prin iubire și suferință,  iar  această purificare trebuie să se 

V
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realizeze încă pe Pământ dacă vrea să atingă un grad de lumină care să-i garanteze beatitudinea. Căci 
omul rămâne pe Pământ pentru ca sufletul său să se elibereze de toate impuritățile, de toate viciile și  
poftele, slăbiciunile și viciile, care încă se mai agață de el ca urmare a apostaziei voastre din trecut, de  
care ar trebui și poate să se elibereze dacă parcurge cu răbdare calea pământească în suferință și se 
străduiește să trăiască o viață de iubire. Căci iubirea este cel mai sigur mijloc de purificare, iubirea 
dizolvă  toată  zgura  și  învelișurile  care  încă  mai  împovărează  un  suflet.  Și  suferința....  purtată  în 
predare.... este, de asemenea, potrivită pentru cristalizarea sufletului, care va deveni receptiv la lumină 
și permeabil la lumină atunci când va intra în împărăția de dincolo. De aceea Iisus a rostit cuvintele: 
"Cine vrea să vină după Mine, să-și ia crucea....". Nici o ființă umană nu va fi scutită în totalitate de 
suferință, chiar dacă aceasta este impusă oamenilor în diferite grade. Dar viața pământească nu este 
împlinirea finală, ci doar o stație pregătitoare pentru viața reală din împărăția spirituală...... Și tot ceea 
ce mai este impus sufletului pe Pământ nu poate decât să-i sporească beatitudinea în lumea de dincolo, 
cu condiția să fie îndurat cu umilință, în conformitate cu voința divină. Astfel, ființa umană ar trebui să 
ia în mod voluntar calea de a-L urma pe Iisus..... Trebuie să fie important pentru el ca sufletul său să 
atingă o mai mare maturitate pe Pământ, trebuie să decidă în mod conștient să îl urmeze pe Iisus,  
trebuie  să  recunoască  actul  Său de  mântuire  și  să  îl  revendice  pentru  el  însuși.  Pentru  că  nici  o 
existență pământească, oricât de dureroasă ar fi, nu va ajuta vreodată sufletul să ajungă la perfecțiune 
dacă  ființa  umană  nu-L mărturisește  pe  Iisus,  dacă  nu  se  folosește  de  actul  mântuirii  Sale  și  de 
binecuvântările sale,  dacă nu crede în El și  că  Dumnezeu Însuși a fost  Cel  care a  înfăptuit  actul 
mântuirii în omul Iisus. Atunci, drumul său pământesc poate fi oricât de dureros, nu va obține niciun 
beneficiu pentru sufletul său, pentru că atunci nu l-a "urmat pe Iisus" de bună voie..... Dar cu cât voi, 
oamenii, veți fi mai plini de iubire, cu atât mai puțină suferință vă va împovăra, căci iubirea este cel 
mai bun solvent, scânteia iubirii va dizolva toate învelișurile sufletului, va topi tot ce este impur și  
împietrit, iubirea va realiza purificarea sufletului în scurt timp și va fi posibil să se reducă cantitatea de 
suferință acolo unde iubirea a abordat deja purificarea sufletului.... De aceea, ființa umană va trebui să 
fie extrem de activă în slujire pentru a-și exprima iubirea, căci iubirea îndeamnă la activitate și, de 
îndată  ce  aceasta  este  destinată  în  mod  dezinteresat  aproapelui,  ființa  umană  va  realiza  în  mod 
constant fapte de iubire și atunci va urma calea lui Iisus, pe care iubirea l-a împins în mod repetat la  
fapte  de  ajutorare,  care  a  căutat  să  aline  suferința  și  greutățile  semenilor  săi  și  a  folosit  forțe 
extraordinare pentru a-i ajuta pe semenii săi. Și astfel, disponibilitatea constantă de a ajuta va fi și ea 
un mod de a-L urma pe Iisus, pentru că demonstrează iubire, care nu poate avea decât un efect benefic 
atât pentru cel care dăruiește, cât și pentru cel care se folosește de ajutor..... Pentru că iubirea este cea 
mai puternică, este divină, care trebuie să ducă irevocabil la perfecțiunea sufletului, care trebuie să 
purifice sufletul și să-l facă receptiv la lumină.... iubirea este scopul final pe Pământ, pentru că duce la  
unirea cu Iubirea eternă, pentru că restabilește starea inițială în care a fost creată ființa și, prin urmare, 
trebuie să garanteze și cea mai înaltă beatitudine, pe care ființa o găsește acum în uniunea cea mai 
strânsă cu Dumnezeul și Tatăl său din veșnicie, din a cărui iubire a ieșit odată....

Amin
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Ascultarea vocii interioare 

Întoarcerea  spre  interior....Detașarea  de  lume  și  de  materie.... 
Adevărul succesului 

B.D. Nr. 3968

5. februarie 1947

u cât este mai mare dorința omului pentru adevăr, cu atât mai adânc pătrunde în adevăr. Nimic 
nu-i este necunoscut lui Dumnezeu ca Dătător al adevărului și astfel El cunoaște fiecare întrebare 

care  mișcă  inima  omului  și  El  îi  răspunde;  și  astfel  este  ușor  pentru  voi,  oamenii,  să  vă  sporiți 
cunoștințele, dacă Îl lăsați pe Dumnezeu să vă vorbească ca adevăr etern, adică dacă ascultați vocea 
interioară care vă instruiește întotdeauna corect. Trebuie să căutați răspunsul în voi înșivă, nu trebuie 
să vă așteptați ca el să vină din exterior, atunci veți fi învățați direct și veți putea fi siguri de cel mai  
deplin adevăr.

C

De aceea, fiți atenți la ceea ce El vă spune: Vreți să Mă slujiți pe Mine sau lumea.... vreți să câștigați  
favoarea Mea sau vreți să fiți respectați de semenii voștri? Doar voința ta îți determină acțiunile și  
gândurile cele mai intime și, prin urmare, o renaștere spirituală va putea avea loc doar dacă ești animat 
de cea mai profundă dorință de a fi în contact cu Mine, dacă Mă cauți și te retragi complet din lume 
pentru a te uni cu Mine. Dar cum să vă desprindeți de lume, dacă totuși trebuie să trăiți în ea și vă 
vedeți confruntați cu o sarcină pământească pe care nu trebuie să o neglijați? Cum puteți stabili o 
relație sinceră cu Mine, din moment ce trăiți în mod constant printre semenii voștri și sunteți astfel  
provocați în mod constant?

Numai prin întoarcerea spre interior, prin retragerea în sinele tău interior, dar acest lucru se poate 
întâmpla oriunde și oricând, în funcție de voința ta, și cu cât persoana primește mai puține impresii 
externe, cu atât devine mai intimă și mai liberă. (Cea mai intimă legătură cu Mine necesită detașarea 
de toată materia, căci Eu Însumi, ca spirit pur, am fost în afara materiei pentru eternitate, chiar dacă 
materia însăși este o forță solidă din partea Mea, dar se află întotdeauna la o anumită distanță de Mine. 
Oricine vrea să Mă caute și să Mă găsească trebuie mai întâi să-și îndepărteze voința de materie, și 
totuși, de vreme ce locuiește în mijlocul materiei, de vreme ce el însuși are un înveliș material, trebuie 
să se retragă în adâncul ființei sale.....

Atunci Mă va găsi, iar desprinderea totală de materie va avea loc atunci când orice impresie din 
exterior va fi ținută departe de ochiul trupesc, când acesta se va închide și nu va mai recepta imagini 
materiale, căci acestea se reflectă în sufletul ființei umane și îl tulbură în contemplarea tăcută și în 
unificarea  cu  spiritul  său.  Spiritul  și  materia  sunt  concepte  opuse  și,  de  asemenea,  vor  rămâne 
întotdeauna în opoziție una față de cealaltă și, întrucât Eu Însumi vreau să lucrez în voi ca spirit pur, 
trebuie să realizați mai întâi această separare interioară de materie și vă veți apropia de Mine, dar nu 
veți putea stabili niciodată o legătură intimă cu Mine, atâta timp cât ochiul și simțurile voastre sunt 
captate de impresii exterioare.....

(5.2.1947) Vreau ca numai apropierea Mea să fie dorită, ca nimic altceva să nu-și găsească loc în 
inimile voastre și să renunțați la tot ce este pământesc pentru Mine și apropierea Mea, să vă detașați  
mental de ceea ce este îndreptat împotriva Mea.... Și toată materia este materie spirituală îndreptată 
împotriva Mea.... De asemenea, vreau ca obiceiurile umane să fie evitate pe cât posibil, pentru că ele 
distrag atenția de la o adunare interioară, dacă nu sunt îndeplinite fără gândire, sau sunt îndeplinite pur 
mecanic și atunci sunt la fel de lipsite de valoare.

Oricine Mă caută cu seriozitate trebuie mai întâi să rupă legătura cu lumea, iar tot ceea ce nu este 
spiritual, ceea ce este în contact cu materia pământească, ceea ce este absorbit de simțurile fizice ale 
ființei umane, ceea ce, prin urmare, ține sufletul prizonier, ceea ce îl împiedică să se conecteze cu 
spiritul din el însuși, aparține lumii. Numai atunci când această soluție este realizată, ea este capabilă 
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să Îmi vorbească așa cum este voința Mea, astfel încât Eu Însumi să pot lucra în inima ființei umane  
cu dragostea și harul Meu. Iar venerația tăcută și profundă este cu adevărat cea mai scumpă pentru 
Mine și nu poate fi niciodată înlocuită de obiceiuri și acțiuni exterioare care influențează involuntar 
gândirea ființei umane, care trebuie să o distragă de la ceea ce este real, de la legătura pur spirituală cu 
Mine.

Eu văd în inima fiecărei persoane și nu am nevoie de dovezi externe ale iubirii voastre pentru Mine, 
iar pe măsură ce vă apropiați de Mine, puteți primi iubirea și harul Meu, iar voi înșivă determinați 
măsura. De aceea, deși nu veți comite acțiuni greșite prin ceremonii exterioare, prin obiceiuri umane, 
vă veți face rău singuri, reducând influxul iubirii și harului Meu, atâta timp cât în inima voastră își 
face loc un alt gând decât Eu Însumi.

Ar trebui să vă apropiați de Mine în spirit și în adevăr, atunci privirea Mea se va odihni asupra 
voastră cu plăcere.... și atunci veți simți voi înșivă senzația unei astfel de legături intime, atunci Mă 
veți simți prezent și veți fi fericiți..... Și totuși, veți rămâne profund umili în fericirea voastră, pentru că 
sunteți  conștienți  de harul extraordinar care v-a fost acordat prin faptul că Eu locuiesc în inimile 
voastre, iar umilința va mări măsura harului....

Amin

Ascultarea adresării lui Dumnezeu.... B.D. Nr. 5753

24. august 1953

ă veți asculta și vă voi vorbi întotdeauna în așa fel încât să puteți recunoaște și voi dragostea 
Mea pentru voi.... Totul se poate și se va schimba în jurul vostru.... Cu toate acestea, iubirea 

Mea  pentru  voi  nu  se  schimbă,  vă  urmărește,  fie  că  sunteți  departe  sau  aproape,  și  încearcă  în 
permanență să vă influențeze, adică să trezească în voi o iubire contrară, ceea ce înseamnă o întoarcere 
definitivă la  Mine.  Că Caut contactul  cu voi,  de aceea vă vorbesc....  Dacă acum Mă ascultați  de 
bunăvoie, atunci veți stabili și voi o legătură cu Mine, și atunci pot reînvia ceea ce este mort, vă pot da 
viață adevărată, vouă care ați fost morți înainte, atâta timp cât sunteți departe de Mine. Cuvintele Mele 
vor schimba această stare de moarte, căci cuvintele Mele sunt o rază de iubire care vă va trezi la viață.  
Dacă Îmi dați acum ocazia de a coborî raza Mea de iubire în inima voastră, dacă faceți posibil acest 
lucru ascultând de bunăvoie Cuvântul Meu, veți simți în curând și un efect în voi înșivă, se va trezi în 
voi conștiința că nu mai sunteți singuri.... veți simți, ca și cum ați simți prezența unei Ființe care vă 
vrea binele și vă veți preda acestei Ființe fără rezistență, căci acesta este efectul razei Mele de iubire, 
că rezistența din voi se va diminua atunci când am ocazia să vă vorbesc și voi ascultați cuvintele Mele. 
Și veți asculta întotdeauna cuvintele Mele dacă veți petrece puțin timp în tăcere, dacă vă veți aduna în 
rugăciune sau dacă veți contempla în liniște. Atunci Îmi veți da mereu ocazia să vă vorbesc, chiar dacă 
nu-Mi recunoașteți vocea la început,  ci  doar credeți că gândiți  voi înșivă.....  Eu intervin mereu în 
gândirea  voastră,  pentru  că  iubirea  Mea  vă  urmărește  în  mod  constant  și  încearcă  mereu  să  vă 
îmbrățișeze atunci când deveniți tăcuți și vă întoarceți privirea spre interior. Așa că atunci voi ascultați 
și apoi Eu pot vorbi cu voi.... Și cu cât practicați mai conștient această întoarcere spre interior, cu atât  
mai mult vă deschideți de bunăvoie ușa inimii voastre către Mine și cu atât mai clar auziți vocea Mea 
care vă răspunde la întrebările voastre sau vă instruiește, astfel încât dragostea pentru Mine izbucnește 
în voi, pentru că acum Mă recunoașteți ca un Dumnezeu al iubirii de îndată ce Mă ascultați, de îndată  
ce vă păstrați  contemplația interioară și vă îndreptați  gândurile spre Mine....  Întotdeauna vreau să 
vorbesc  cu  voi,  dar  voi  rareori  Mă  ascultați....  Dar  dacă  vă  căutați  singurătatea,  întorcându-vă 
gândurile spre interior, atunci veți auzi și voi cuvintele Mele, deși nu le veți recunoaște imediat ca 
expresie a iubirii din partea Mea, pentru că intelectul nu înțelege încă ceea ce sufletul a simțit sau a 
înțeles deja. Cu toate acestea, veți deveni din ce în ce mai conștienți de adresarea Mea, ceea ce va fi o 
binecuvântare inimaginabilă pentru voi și pentru toți cei pe care îi veți informa despre faptul.... că 
Tatăl vorbește cu copilul Său, așa cum copilul vrea să îl audă pe Tatăl..... Și voi toți puteți stabili  
această legătură cu Mine, trebuie doar să ascultați pentru a Mă auzi, iar Eu vreau doar să vă încurajez 
să  vă ascuțiți  urechea  spirituală,  să  vă  antrenați  în  ascultarea  adresărilor  spirituale,  retrăgându-vă 
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adesea în tăcere și tânjind după prezența Mea. Atunci voi fi cu voi și vă voi vorbi.... Atunci voi veni la 
voi prin Cuvântul Meu și atunci veți ști că vă iubesc și că vreau să vă iubesc....

Amin

Vocea conștiinței.... B.D. Nr. 7698

13. septembrie 1960

eți fi conduși spre perfecțiune și aveți nevoie de sprijinul Meu pentru asta, pentru că odată ați 
renunțat la toată puterea și ați devenit creaturi slabe, fără lumină, care au trebuit să rămână în 

abis până când iubirea Mea le-a cuprins și le-a ajutat să se ridice din nou din abis. Acum, cu siguranță 
că sunteți deja la un anumit grad de maturitate, dar acest lucru nu este suficient pentru a vă garanta 
ascensiunea pe care o mai aveți de parcurs în timpul vieții voastre pământești. Aveți nevoie de puterea 
și de călăuzirea Mea pentru aceasta. Și dacă voi înșivă sunteți acum conștienți de slăbiciunea voastră, 
dacă vă uitați în jur după ajutor, atunci Eu sunt deja alături de voi și aștept doar să apelați la ajutorul  
Meu..... dar trebuie să-Mi adresați această cerere de bunăvoie, pentru că din partea Mea nu se exercită 
niciun fel de constrângere asupra voinței voastre. Cu toate acestea, sunt întotdeauna dispus să vă acord 
ajutorul cerut, așa cum vă voi oferi în mod constant putere, dacă doar o doriți. Și pentru a trezi în voi 
dorința  pentru  aceasta,  vă  las  uneori  să  vă  simțiți  slăbiciunea  și  întunericul  în  mod  deosebit  de 
puternic, iar acesta este doar un semn al iubirii Mele pentru voi, pentru că vreau să vă câștig pentru 
Mine prin aceasta, pentru că vreau să vă motivez să vă apropiați voluntar de Mine pentru ajutor. De 
aceea trebuie să credeți în primul rând în Mine.... De asemenea, vi se va împărtăși și cunoașterea unui  
Dumnezeu și Creator, pe care trebuie doar să o acceptați și să vă gândiți la ea, iar apoi, cu bunăvoință,  
veți putea și voi să credeți. Și puteți fi siguri că vă voi ajuta să credeți cu tărie dacă sunteți dispuși să 
gândiți și să acționați corect.... dacă ascultați vocea interioară care vă va ghida întotdeauna corect. Și 
vocea Mea răsună în fiecare persoană ca o voce a conștiinței.... dar poate fi ascultată, dar și auzită, iar 
acest lucru depinde în întregime de voința ființei umane. Astfel, vocea conștiinței îl va informa și pe 
om despre ceea ce  este  bine  și  ceea  ce este  rău;  prin  vocea  conștiinței  el  va fi  instruit  de legea 
fundamentală, de iubire, căci ca om el știe exact ce îi dă bucurie și mângâiere și ce îi aduce suferință și 
nefericire.... deci poate acționa față de semenii săi într-un mod care să servească bunăstării lui și îl 
poate proteja de răul corpului său.... Și astfel, iubirea se poate trezi în el și, odată cu iubirea, lumina 
cunoașterii îl poate lumina și pe el.... Fiecare om poate ajunge să gândească și să acționeze corect, 
pentru că simțul delicat a fost pus în el de către Mine, care se exprimă prin vocea conștiinței; și de 
îndată ce va fi atent la acest lucru, natura sa, care la începutul întrupării sale ca ființă umană este încă 
puternic  blocată  în  iubirea  de  sine,  se  poate  schimba  în  iubire  față  de  aproapele,  iar  atunci  este 
garantată și o credință puternică și vie în Mine, Dumnezeul și Creatorul său, și atunci își va recunoaște 
curând și Tatăl său în Mine, Care îl iubește și vrea să-l atragă la Sine.... Și el se va strădui să realizeze 
această uniune de bunăvoie. Și voi putea să-l îndrum spre perfecțiune, căci Eu acord ajutor fiecărui 
om, nu las pe nimeni în slăbiciune și ignoranță, Eu sunt și rămân călăuza lui pe tot parcursul vieții 
pământești  atâta  timp cât  nu se opune Mie,  atâta  timp cât voința lui  se lasă influențată  de vocea 
conștiinței.... ceea ce se va întâmpla întotdeauna dacă sufletul este dispus să atingă scopul și ținta vieții 
pământești.... Atunci, ființa umană poate fi întotdeauna sigură că totul se va întâmpla din partea Mea 
pentru a o ajuta să atingă perfecțiunea, că nu va fi niciodată lăsată de capul ei și că își va atinge cu 
siguranță scopul....

V

Amin

Legătura intimă cu Dumnezeu.... Vocea interioară.... B.D. Nr. 6421

10. decembrie 1955

r trebui să ascultați vocea interioară după o rugăciune sinceră către Mine, atunci puteți fi siguri 
că  veți  lua  calea  cea  bună,  pentru  că  atunci  este  vocea  Mea cea  care  vă  vorbește,  care  vă 

sfătuiește și vă îndrumă după cum vă este benefic. O persoană care se unește în mod frecvent cu Mine, 
care  nu  face  nimic  fără  să  Mi  se  fi  încredințat  Mie,  care  discută  mereu  cu  Mine  și  Îmi  cere 
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binecuvântarea Mea, va face întotdeauna ceea ce trebuie, pentru că Eu Însumi o ghidez acum și îi 
transmit mereu gândurile corecte, astfel încât modul său de viață va fi de asemenea în conformitate cu 
voința Mea. Cu toate acestea, este alarmant atunci când Mă îndepărtați din gândurile voastre, când 
credeți că sunteți capabili să faceți totul singuri, când vă trăiți viața fără Dumnezeu.... atunci, de multe 
ori, trebuie să vă fac să alergați pentru a lua din nou calea spre Mine, pentru ca să deveniți conștienți 
de  slăbiciunea  voastră.....  Oricât  de  puternici  păreți  a  fi,  oricât  de  abundent  echipați  cu  abilități 
pământești,  schimbarea  voastră  pământească nu este  influențată  de aceasta,  în  schimb,  ea  are  loc 
conform înțeleptei Mele aprecieri și, prin urmare, cu toții vă veți găsi adesea puși în situații în care 
propria voastră abilitate nu poate realiza nimic, în care trebuie să vă refugiați în Mine pentru a le  
depăși.... Într-adevăr, puteți refuza în continuare, dar ați face bine să luați calea spre Mine.... Căci Eu 
Însumi vă atrag astfel la Mine, Cel pe care voi Îl uitați.... Și astfel, va trebui să înfruntați încă multe 
greutăți și ar trebui să vă întrebați cu toții de ce Dumnezeul și Creatorul vostru permite ca astfel de 
lucruri să vină asupra oamenilor..... Nu trebuie să credeți că doar acțiunile umane creează condiții care 
par aproape insuportabile....  De asemenea,  trebuie să vă amintiți  că  El este  Domnul Cerului  și  al 
Pământului.... și Cel care permite astfel de lucruri. Și ar trebui să vă întrebați de ce permit ca astfel de  
lucruri să vină peste voi.... În orice moment aș putea să îndepărtez ceea ce este cauzat de voința umană 
sau să-i anulez efectul în virtutea puterii Mele....  Aș putea și voi face acest lucru acolo unde sunt 
chemat în credință profundă pentru ajutor în această adversitate.... Dar, cu toate acestea, Eu permit ca 
oamenii să cadă în mari adversități, pentru că ei trebuie să găsească calea spre Mine, pe care nu au mai 
mers de mult timp.... Fără Mine se vor scufunda în deznădejde totală, dar cu Mine vor fi capabili să 
depășească și cele mai dificile lucruri, și asta este ceea ce vor experimenta oamenii.... atât ai Mei, cât 
și cei care fac încercarea de a Mă chema în cele mai mari adversități. Căci ei vor fi adesea ajutați în  
mod miraculos.... Dar cei dintâi vor experimenta, de asemenea, că sunt complet lipsiți de putere pentru 
că  se  bazează  pe  ei  înșiși  și  nu  cred  că  au  nevoie  de  Mine....  Mă  voi  arăta  oamenilor,  pentru 
binecuvântare sau pentru ruină....  Căci cine nu vrea să Mă recunoască este pierdut pentru veacuri 
nesfârșite....  Nu vă bazați  pe propria voastră putere,  nu va fi  de ajuns în fața a ceea ce va veni; 
întoarceți-vă la Mine mai înainte și cereți putere de la Mine.... Nu-l voi refuza pe cel care își amintește 
de Mine în ceasurile de necaz. Dar fericiți sunt cei care Mă poartă mereu în inima lor.... Ei nu vor  
trebui să se teamă de vremurile de restriște care vor veni, căci Eu Îmi țin mâinile Mele întinse peste ei, 
și oriunde vor merge vor fi însoțiți de călăuze care îi vor veghea și le vor netezi toate cărările.... Dar se 
apropie o furtună care va devasta totul, care va trezi mulți oameni adormiți și îi va face să se teamă 
dacă vor putea scăpa de această furtună. Dar orice s-ar întâmpla.... vine de la Mine sau este îngăduit de 
Mine să dau o ultimă șansă de convertire celor care merg pe o cale greșită.... Toți pot să se întoarcă la  
Mine în ultimul ceas și nu vor avea nevoie să regrete cu adevărat.... Căci Eu îl accept pe fiecare, care 
încearcă să se apropie de Mine. Îi întind mâinile Mele, pe care el trebuie doar să le apuce, ca să-l pot 
atrage acum la inima Mea părintească.... Căci nu puteți deveni binecuvântați fără Mine.... Prin urmare, 
ar trebui să luați calea spre Mine, care vreau să vă pregătesc fericirea pentru eternitate....

Amin

Vocea interioară greu de auzit.... Agitație - liniște.... B.D. Nr. 4378

17. iulie 1948

eți auzi întotdeauna vocea Mea dacă vă veți dedica Mie și veți asculta cu atenție, în dorința de a 
asculta Cuvântul Meu. Întotdeauna v-am dat această asigurare și nu Mă voi abține niciodată de la 

darul Meu de har, dacă îl doriți cu sinceritate. Însă, atâta timp cât vocea Mea nu răsună încă în voi, ci 
doar vă atinge mental și, prin urmare, necesită o atenție deplină și, prin urmare, o izolare de lume,  
depinde de voi înșivă dacă o auziți. De aceea, vă atrag atenția asupra timpului care va veni și care vă 
va acapara atât de mult încât numai voința cea mai puternică va putea să se impună și să asculte vocea  
Mea în tăcere. Adversitatea vremurilor ce vor veni vă va răpi adesea pacea interioară, deși Eu voi ajuta 
fiecare slujitor care dorește să servească să își îndeplinească sarcina. Eu sunt mereu aproape de voi și 
dacă veți fi conștienți de prezența Mea în ciuda celor mai mari adversități, vocea Mea vă va răsuna 
mereu, pentru că atunci credința voastră va fi mai puternică decât adversitățile pământești și le veți 
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alunga în orice moment. Cu toate acestea, vreau să vă atrag atenția asupra faptului că urmează să vi se 
întâmple o mare agitație care vă va lua captive toate gândurile și va avea un asemenea efect încât nu 
veți putea stabili legătura cu Mine decât cu dificultate..... Dar apoi citiți Cuvântul Meu, luați putere din 
Cuvântul Meu și veți simți în mod vizibil că Eu sunt aproape de voi.... Încercați din nou și din nou să 
vă afundați și să ascultați vocea inimii voastre în tăcere, și veți fi victorioși dacă vreți și dacă dorința 
voastră pentru Mine este puternică. Și în primul rând luați putere din Cuvântul Meu, folosiți timpul, nu 
deveniți călduți și indiferenți, ci credeți că un mare pericol vă pândește, că veți fi scuturați din calmul 
lumesc  și  că  se  pregătește  un  mare  eveniment  mondial.  Sprijiniți-vă  mereu  pe  ajutorul  Meu  și  
niciodată nu mă veți chema în zadar, căci Eu vă ascult pe voi care, ca și copiii Mei, îl chemați pe Tatăl 
în suferința voastră.....

Amin
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Munca asupra sufletului 

Amintiți-vă de timpul de după moarte.... B.D. Nr. 6625

18. august 1956

ntr-o zi, cu toții va trebui să vă lepădați de trupul pământesc, iar sufletul vostru va primi o altă  
locuință.... Nici unul dintre voi nu va scăpa de soarta lui, fiecare va trebui cu siguranță să se aștepte 

la sfârșitul său trupesc. Astfel știți că existența voastră pe Pământ este limitată și că nimeni nu se poate 
apăra de moartea trupească atunci când îi vine ceasul.... Și totuși, în ciuda acestei certitudini, trăiți o 
viață pe acest Pământ ca și cum nu s-ar termina niciodată. Planificați și creați doar pentru vremuri 
ulterioare, fără să știți dacă veți trăi pentru a vedea aceste vremuri. Nu vă gândiți la aceasta, ci la ceea  
ce este sigur pentru voi; creeați și lucrați doar pentru scurta viață pe Pământ, care nu are durată. Dar 
voi înșivă nu veți pieri, sufletul vostru va rămâne în viață chiar și după moartea trupului, iar sufletul 
vostru este sinele vostru real....  Deci, de fapt, nu există moarte pentru voi, ci  doar o schimbare a 
locului unde vă aflați..... Dacă vă gândiți foarte serios la acest lucru, atunci veți acționa cu înțelepciune 
dacă vă asigurați că tocmai această locuință vă va face fericiți după aceea. Apoi vă veți extinde grija 
asupra timpului în care nu veți  mai trăi pe acest Pământ, asupra continuării vieții  în împărăția de 
dincolo, dar care acum este în concordanță cu schimbarea voastră pământească. Ați fi cu toții mai 
ambițioși  dacă ați  crede în acest  lucru.  Cu cât vă faceți  mai multe griji  cu privire la conservarea  
trupului vostru, cu atât mai puțin credeți că veți continua să trăiți. Și nu vi se poate da nici o dovadă în 
acest sens, pentru că schimbarea voastră pământească nu trebuie să fie determinată de frică, dar pe 
care orice certitudine a continuării vieții după moarte ar declanșa-o în voi, care nu vă străduiți voluntar 
să vă ridicați. Cei care se străduiesc în mod voluntar au cu siguranță certitudinea în ei înșiși, ei cred,  
dar tocmai pentru că se străduiesc în sus. Efortul născut din frică nu duce la perfecțiune. De aceea, 
vouă, oamenilor, nu vi se poate dovedi că există viață după moarte. Dar oricine se gândește serios la 
asta și vrea să facă ceea ce este corect poate trezi în sine credința în ea. Prin urmare, oamenii vor fi din 
ce în  ce mai  conștienți  de efemeritatea a ceea ce prețuiesc prea mult.  Oamenii  vor  fi  smulși  din 
mijlocul vieții, iar fiecare ar putea învăța din asta să privească și el viața ca pe un dar care îi poate fi  
luat din nou în fiecare zi.... Și nu trebuia decât să urmărească gândurile care l-au cuprins cu ocazia 
morții subite a unui semen. Trebuia doar să-l urmeze cu gândul pe cel plecat în infinit.... Trebuia doar 
să se ocupe mai des cu acest gând, că el nu a pierit, ci doar și-a schimbat domiciliul.... Și, cu adevărat,  
mâini s-ar fi întins spre el din împărăția spirituală, dorind să-l tragă. Dar chiar dacă ființa umană nu 
are certitudinea continuării vieții, ea trebuie să ia în considerare această posibilitate și, din când în 
când, să lase ca această posibilitate să se ivească în fața ochilor săi cu ocazia morții semenilor și să se 
întrebe care ar fi soarta sa dacă ar fi chemat brusc. Atâta timp cât omul nu poate dovedi.... ceea ce nu 
va fi niciodată posibil.... că nu există viață după moarte, el ar trebui să-și ia întotdeauna măsuri de 
precauție. Și nu va regreta niciodată dacă pe Pământ nu se gândește doar la trupul său, ci și la sufletul 
său,  dacă  adună  pe  Pământ  o  mică  bogăție  spirituală  care  apoi  îl  ajută  să  se  înalțe  în  împărăția 
spirituală. Atunci sufletul va culege ceea ce a semănat omul pe Pământ, și binecuvântat este sufletul 
care a făcut provizii pe Pământ pentru veșnicie.....

Î

Amin

Lucrarea conștientă a omului asupra sufletului său.... B.D. Nr. 7153

25. iunie 1958

imic  nu  vă  poate  împiedica  să  faceți  lucrarea  asupra  sufletului  vostru,  căci  numai  ea  vă 
determină soarta în eternitate. Și nimeni nu vă poate lua această lucrare, nimeni nu o poate face 

în locul vostru. Și, de aceea, fiecare zi este pierdută în care nu ați realizat un mic progres pentru 
N
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sufletul vostru, chiar dacă este vorba doar de o singură lucrare de iubire pe care o desfășurați.... dar 
aceasta ajută sufletul vostru să se maturizeze. Fiecare zi care v-a satisfăcut doar iubirea de sine, în care 
ați profitat doar trupul vostru, este o zi pierdută, căci din momentul în care sufletul a trebuit să moară 
de foame, o astfel de zi a fost trăită în zadar. Și totuși, ați putea cu ușurință să mergeți mai departe, 
căci vi se oferă multe ocazii în care vă puteți dovedi valoarea, în care puteți desfășura aceeași muncă a 
sufletului.... Oportunități în care trebuie să vă depășiți pe voi înșivă, în care trebuie să luptați cu tot 
felul de pofte sau vicii, în care vă puteți face plăcere prin acțiuni bune, vorbe bune sau ajutor care 
întotdeauna aduc sufletului vostru un avantaj spiritual.... Din când în când vi se vor ivi ocazii în care 
puteți avea și un dialog sincer cu Dumnezeul și Tatăl  vostru pentru a atrage binecuvântări pentru 
sufletul vostru.... Și din când în când puteți asculta sau citi Cuvântul lui Dumnezeu și prin această 
adresare a lui Dumnezeu să acordați sufletului vostru un ajutor cu totul special, pentru că acum oferiți  
sufletului hrană prin care acesta se poate maturiza. Și oricât de bogate ar fi zilele pentru voi din punct 
de vedere al câștigurilor pământești, o faptă bună, oricât de mică ar fi, trebuie prețuită mult mai mult, 
pentru că ea aduce sufletului un câștig pe care nu-l mai poate pierde în veșnicie. Însă ceea ce primește 
trupul nu rămâne cu el, ci este doar un bun împrumutat, care poate fi luat din nou de la el în fiecare zi.  
Și, prin urmare, puteți face rău sufletului zilnic dacă îl împovărați cu păcate.... dacă modul vostru de 
viață nu este bun și dacă adăugați multe alte păcate la păcatul primordial existent, pentru care doar  
sufletul va trebui să răspundă într-o zi, deoarece este nepieritor. Și de aceea nu trebuie să trăiți cu 
nepăsare în ziua de azi, trebuie să vă gândiți bine la ceea ce faceți și trebuie să faceți un efort pentru a 
acorda mai multă atenție sufletului vostru decât trupului vostru, pentru că sufletul este Sinele vostru 
actual care trebuie să parcurgă drumul pe Pământ în scopul maturizării sale, în scopul perfecționării 
sale, pe care nu o poate realiza decât pe Pământ. Dar acest lucru presupune și voința voastră, care 
constă în a lupta în mod conștient împotriva slăbiciunilor și defectelor de tot felul.... Iar dacă omul 
vrea să devină desăvârșit, atunci el trebuie să ceară și puterea de a trăi după voia lui Dumnezeu, adică 
de a săvârși fapte de iubire.... care îi vor fi apoi cu siguranță acordate. El trebuie să trăiască o viață 
conștientă, având mereu ca scop să conducă natura sa încă imperfectă spre perfecțiune și să depună 
toate eforturile pentru a face acest lucru. Și atunci el va fi împins și din interior să lucreze în iubire....  
el nu va putea face altceva decât fapte bune și astfel va putea înregistra și el progrese spirituale în 
fiecare zi.... Și atunci nu se va lăsa, de asemenea, reținut de stimulente lumești.... Pentru că odată ce își 
va atinge cu seriozitate scopul de a ajunge la perfecțiune, el va pune întotdeauna pe primul loc munca 
asupra sufletului  său  și  va  fi  ajutat  și  de  ființele  spirituale  care  veghează  asupra progresului  său 
pământesc.... care încearcă din nou și din nou să-i influențeze gândurile astfel încât să gândească, să 
vorbească și să acționeze în conformitate cu voia lui Dumnezeu.... Pentru că scopul pământesc este 
doar  maturizarea  sufletului  său,  dar  acest  lucru  este  rareori  doar  recunoscut  și,  de  aceea,  soarta 
sufletelor este adesea una nefericită, dar din vina lor, căci de nenumărate ori i se prezintă omului de ce 
umblă pe Pământ.... Dacă nu vrea să creadă, sufletul său va trebui într-o zi să se ispășească, luând cu 
el în împărăția de dincolo întunericul cu care a intrat pe Pământ ca ființă umană....

Amin

Munca sufletului.... B.D. Nr. 3661

19. ianuarie 1946

ntrați în voi înșivă și recunoașteți-vă slăbiciunile.... Și apoi străduiți-vă să le remediați. Aceasta este 
o lucrare asupra sufletului vostru, să încercați să vă transformați în oameni care rămân în ordinea 

Mea,  care  trăiesc  așa  cum este  voința  Mea....  și  astfel  să  vă  transformați  în  iubire....  Căci  orice 
slăbiciune,  orice  defect,  orice  obicei  prost  își  are  cauza  în  lipsa  de  bunătate,  în  iubirea  de  sine.  
Blândețea, pacea, smerenia, răbdarea, mila, dreptatea sunt semne ale iubirii față de aproapele, iar dacă 
vă lipsesc aceste semne, nu sunteți plini de iubire și de aceea trebuie să lucrați cu sârguință asupra 
voastră înșivă. Dar pentru aceasta trebuie să vă recunoașteți slăbiciunile și defectele ca atare, iar acest 
lucru necesită o critică serioasă,  o reflecție serioasă și  o corecție a relației  voastre cu Mine și  cu  
semenii voștri. Trebuie să Mă recunoașteți pe Mine ca Tată, dar și pe fiecare om ca frate, pentru că toți 
sunteți copiii unui singur Tată. Și voi, copii, trebuie să vă iubiți unii pe alții, atunci veți obține plăcerea 
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Mea, căci atunci Eu Însumi voi putea locui cu voi, copiii Mei. Totuși, orice obicei rău Mă împiedică să 
fac acest lucru, și asta numai în dezavantajul vostru, căci fără Mine și fără prezența Mea veți rămâne 
slabi și imperfecți și nu veți putea să vă atingeți scopul pe Pământ. Scopul vostru este perfecțiunea, o 
transformare în iubire, o transformare a ființei voastre în starea inițială pe care ați părăsit-o de bună 
voie. Căci numai starea originară este fericită și, atâta timp cât sunteți departe de ea, inadecvarea,  
ignoranța și neputința este soarta voastră pe Pământ, precum și în împărăția spirituală. Dar Eu vreau să 
vă conduc din nou la fericire și de aceea vă îndemn în mod constant să vă străduiți în acest sens, să 
începeți  să  lucrați  la  transformarea  naturii  voastre,  să  învățați  să  recunoașteți,  prin  contemplare 
interioară, cât de puțin corespund gândurile și acțiunile voastre voinței Mele, pentru că rămâneți încă 
în iubirea de sine, și să faceți un efort pentru a schimba această stare deficitară.... pentru a practica 
iubirea oricând și oriunde vi se oferă ocazia. Pentru că numai prin iubire puteți deveni binecuvântați, 
numai prin iubire vă puteți stăpâni defectele și viciile. Și dacă nu simțiți încă iubirea în voi înșivă, 
educați-vă intelectual  pentru a deveni  oameni  cu gândire  corectă....  fiți  blânzi  și  pașnici,  umili  și 
răbdători, și căutați să ajutați pe semenii voștri.... iar sentimentul de iubire se va trezi în voi, vă va face 
fericiți și vă va stimula să vă implicați în activități de iubire. Și atunci nu va mai fi intelectul, ci inima 
care vă va conduce spre ea, și atunci vă veți înălța. De aceea, observați-vă pe voi înșivă, priviți în voi 
înșivă și întrebați-vă cu seriozitate dacă gândiți și acționați cu dreptate, iar inima voastră vă va da 
răspunsul.... Iar Eu Însumi vă voi veni în ajutor dacă vă puneți serios această întrebare, vă voi da 
puterea de a realiza ceea ce vă doriți cu seriozitate, iar lucrarea asupra sufletului vostru va progresa 
favorabil, veți găsi voi înșivă satisfacție în ea, supuneți-vă voinței Mele și urcați în mod constant de 
îndată ce este voința voastră să deveniți desăvârșiți....

Amin

Munca sufletească conștientă.... B.D. Nr. 6730

7. ianuarie 1957

reau să-Mi găsesc în voi o locuință permanentă pentru a Mă putea purta cu voi ca un tată cu 
copiii săi.... Numai atunci va fi restabilită relația inițială în care v-ați aflat cu Mine când v-am 

creat. Dar Eu nu pot să-Mi fac reședința în inima voastră decât dacă voi înșivă ați purificat-o și ați 
împodobit-o pentru Mine, căci Eu nu pot locui decât acolo unde există cea mai pură puritate, unde nu 
a rămas nicio zgură, căci acestea împiedică prezența Mea pentru că fac parte din adversarul Meu, care 
trebuie să fi fost îndepărtat complet din voi pentru ca prezența Mea să fie posibilă. Și astfel, sarcina 
voastră pământească constă doar în a vă pregăti inima astfel încât să poată servi ca locuință a Mea.... 
Totuși, îndeplinirea acestei sarcini necesită voința voastră și, prin urmare, și dorința pentru Mine, care, 
de aceea, vă împinge voința să îndeplinească în mod conștient această lucrare: Să curățați inima de tot 
ceea ce ar putea împiedica prezența Mea. Chiar și voința de a fi uniți cu Mine este foarte apreciată de 
Mine și, de asemenea, vă oferă suficientă putere pentru a vă îndeplini sarcina.... Veți recunoaște unde 
trebuie să interveniți, ce trebuie să faceți pentru a vă modela astfel încât Eu să pot sălășlui în voi.... 
Veți ști că mai aveți încă multe defecte și lipsuri de arătat, veți recunoaște, de asemenea, toate viciile și 
poftele ca fiind un obstacol în calea prezenței Mele, iar acum veți face un efort pentru a vă lepăda de 
ceea ce Îmi displace și pentru a schimba tot ce este ignobil în virtuți.... Veți desfășura, așadar, o muncă 
sufletească conștientă, deoarece scopul vă atrage: Să fiți veșnic uniți cu Mine. În consecință, dragostea 
pentru Mine trebuie să fie deja aprinsă în voi, iar această dragoste vă împinge spre Mine și vă dă, de 
asemenea, puterea de a vă remodela firea, pe care o recunoașteți cu siguranță ca fiind nelegiuită, ca 
nefiind în conformitate cu voința Mea.... Și astfel, oricine se recunoaște pe sine ca fiind defectuos 
poate fi de asemenea sigur că Eu îl voi ajuta să se schimbe.... Cu toate acestea, este rău pentru cei care  
nu descoperă în ei înșiși niciun defect, care sunt convinși de valoarea lor, care nu consideră necesar să 
lucreze asupra lor și care, prin urmare, nu Mă pot accepta niciodată în inima lor, deoarece ei înșiși au 
un mare rău.... aroganța prin care adversarul Meu s-a ancorat ferm în inimile lor. Cine se recunoaște pe 
sine și nevrednicia sa, acela în cea mai profundă umilință Îmi cere putere și ajutor și milă.... Iar Eu îl 
voi ajuta și îl voi atrage de asemenea la Mine în dragoste și îndurare fierbinte.... Dar cel care nu-și  
recunoaște smerenia, starea sa deficitară, nu Mă va chema niciodată. El își urmează drumul său în 

V

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 131/149



viață și este și rămâne conștient de valoarea sa. Dar el merge fără Mine.... pentru că, de îndată ce ar  
simți apropierea Mea, ar fi dispărut și aroganța lui.... Dar el nu Mă poate simți pe Mine pentru că Eu 
nu Mă pot apropia de el, deoarece el prezintă în mod evident caracteristicile adversarului Meu.... Și 
astfel, el Mă respinge; îi lipsește umilința pe care numai Eu o privesc și pe care o revărs cu o bogăție  
de har. Și atâta timp cât umblați pe Pământ, sunteți cu toții încă afectați de lipsuri și defecte și, prin 
urmare, este necesară și o muncă conștientă asupra sufletului vostru, dacă vreți să Mă acceptați pe 
Mine Însumi în inima voastră, dacă vreți să vă uniți cu Mine și să simțiți în voi înșivă dragostea intimă 
părintească.... Dar voința de a veni la Mine și de a vă modela pentru Mine este deja suficientă pentru 
ca Eu să vă ofer putere și har din abundență încât să puteți realiza și această muncă de remodelare a 
voastră, pentru că Eu Însumi doresc cu ardoare întoarcerea voastră la Mine și, prin urmare, voi ajuta 
pe fiecare persoană care se străduiește să realizeze această întoarcere la Mine din proprie inițiativă....

Amin
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Rugăciune 

"Ce veți cere Tatălui în numele Meu" B.D. Nr. 6374

10. octombrie 1955

i se va da cu adevărat ceea ce cereți în numele Meu. Voi trebuie să Mă chemați în Iisus Hristos.  
Numai cei care Mă recunosc pe Mine, Răscumpărătorul divin Iisus Hristos, care Îl recunosc în El  

pe Dumnezeul și Tatăl lor și se roagă astfel "Tatălui" își vor vedea cererile îndeplinite, căci spiritul  
Meu îi va îndruma către Cel de la care au plecat odată. Oricine nu-l recunoaște pe Fiul Omului Iisus ca 
fiind trimisul Tatălui ceresc și care nu crede că Eu M-am întrupat în omul Iisus, de asemenea, nu Îmi 
va trimite  o rugăciune cu deplină încredere chiar  dacă nu neagă existența  unui "Dumnezeu";  dar 
credința sa într-un Dumnezeu și Creator este doar insuflată în el,  dar nu a prins viață în el.  Căci 
credința vie izvorăște din iubire, dar și iubirea îl recunoaște pe Iisus Hristos ca Fiu al lui Dumnezeu și 
Răscumpărător al lumii, Care din veșnicie a devenit una cu Tatăl Său. Astfel, el nu va mai despărți pe 
Răscumpărătorul Iisus Hristos de Dumnezeirea veșnică, spiritul său îi va fi făcut să înțeleagă că El și 
Eu suntem una, iar rugăciunea lui va fi întotdeauna ascultată, căci el va cere întotdeauna doar lucruri  
pe care Eu i le pot acorda fără ca sufletul lui să sufere rău. Voi, oamenii, veți înțelege vreodată sensul 
corect al cuvintelor Mele doar atunci când spiritul Meu va putea lucra în voi. Dar spiritul Meu nu 
poate lucra în voi decât atunci când voi înșivă îi permiteți să o facă, când îi dați ocazia să se exprime 
prin intermediul unei vieți de iubire. Dar atunci veți accepta Cuvântul Meu ca și cum v-ar fi fost 
adresat direct vouă, pentru că atunci Mă voi adresa și copiilor Mei și, în același timp, le voi da și 
înțelegerea cu Cuvântul Meu. Și atunci vă puteți considera binecuvântați, căci sufletul vostru primește 
lumină, se va realiza, se va maturiza, pentru că veți face tot ceea ce vă cer. Veți împlini voința Mea și 
vă veți modela tot mai mult în iubire, iar sufletul vostru se va desăvârși încă de pe Pământ. Chemați-
Mă în Iisus Hristos și cereți-Mi mai întâi de toate să ajungeți la această perfecțiune pe Pământ. Și, cu 
adevărat, această rugăciune a voastră nu Mi se va adresa în zadar. Pentru că prefer să ascult o cerere 
spirituală, o cerere spirituală va găsi împlinire, pentru că Tatăl nu refuză nimic copilului Său și pentru 
că ființa umană își dovedește deja calitatea de copil atunci când Îmi adresează o astfel de cerere de 
ajutor spre desăvârșire. Și vă cer în orice moment să deveniți și să rămâneți conștienți de prezența 
Mea. Atunci veți merge pe calea vieții în compania constantă a Tatălui vostru din eternitate, atunci nu 
veți putea niciodată să o luați pe o cale greșită, atunci gândurile voastre vor sta mereu mai mult în 
sfere spirituale și ascensiunea voastră va fi asigurată. Ce puteți obține dacă vă amintiți de Cuvântul 
Meu și vă comportați în conformitate cu Cuvintele Mele, dacă apelați la "Tatăl în numele Meu"? Pe 
plan pământesc și spiritual, nu veți face o cerere greșită, vă voi asculta întotdeauna, pentru că v-am 
făcut această promisiune și Mă țin de Cuvântul Meu. Invocați-l pe Răscumpărătorul divin, cu Care 
Tatăl  S-a unit,  chemați-l  pe Dumnezeu în Iisus. Atunci și voi faceți parte dintre cei răscumpărați,  
atunci ați intrat în taina întrupării lui Dumnezeu. Pentru că, ca oameni neîmpăcați, lor le lipsește cu 
desăvârșire credința în faptul că Eu M-am întrupat în omul Iisus. Dar voi vă dovediți credința atunci  
când cereți "Tatălui în numele Meu".

Ș

Amin

Binecuvântarea lui Dumnezeu trebuie cerută.... B.D. Nr. 7603

20. mai 1960

u uitați să Îmi cereți binecuvântarea Mea, indiferent de ceea ce începeți, pentru că atunci dovediți 
că M-ați ales pe Mine ca lider, că nu vreți să faceți nimic fără Mine, că astfel vreți să fiți uniți cu 

Mine.... Și aceasta vă asigură binecuvântarea și călăuzirea Mea pe toate căile voastre.... Și credeți că 
nu trebuie să vă temeți de eșecuri dacă ați cerut în prealabil binecuvântarea Mea, că această cerere vă 

N

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 133/149



protejează cu adevărat de eșecuri...., căci chiar și ceea ce ați putea considera un eșec va fi, în realitate, 
benefic pentru sufletul vostru. Ar trebui să vă gândiți mereu numai la Mine, asta este tot ce vă cer; dar 
adesea Mă excludeți din gândurile voastre și atunci riscați întotdeauna ca adversarul Meu să intervină 
și să vă influențeze într-un mod nefavorabil. Vreau să vă avertizez în legătură cu acest lucru, pentru că  
astfel vă veți îngreuna și mai mult drumul pământesc, pentru că îl puteți parcurge mult mai ușor dacă 
Eu sunt și rămân tovarășul vostru constant..... Și de fiecare dată trebuie să apelați la sprijinul Meu, 
pentru că legătura cu Mine este necesară pentru a fi protejați de adversarul Meu care nu încetează să 
vă hărțuiască. El are multă putere în vremea sfârșitului, pe care numai voi înșivă o puteți reduce, căci 
voința și gândirea voastră îndreptată spre Mine este un mare scut pentru voi în lupta împotriva lui, este 
cea mai bună armă pe care o puteți folosi împotriva lui, pentru că atunci Mă chemați pe Mine Însumi 
aproape de voi, de Care el fuge și astfel se îndepărtează de voi. De asemenea, el provoacă multă 
confuzie printre ai Mei, pentru că îi va hărțui cu asprime pe toți cei care aparțin a lor Mei și pentru că 
hărțuirea lui are loc în așa fel încât îi induce unii împotriva altora și încearcă să se interpună. Și atunci, 
doar legătura voastră cu Mine este necesară și veți deveni liberi de el. Pentru că voi înșivă și voința 
voastră sunt decisive pentru ca el să poată pune stăpânire pe voi. De aceea nu trebuie să vă temeți nici 
de el, pentru că el este complet neputincios dacă voința voastră Îmi este destinată Mie și dacă, prin 
urmare, vă încredințați pe deplin Mie în Iisus Hristos și apelați la Mine pentru protecție. Dar el are o  
mare putere asupra voastră dacă mergeți singuri pe drumul vostru fără Mine și fără călăuzirea Mea 
iluminatoare. Apoi poate lucra în domeniul său și o face cu adevărat într-un mod satanic. Iată de ce vă 
spun mereu să nu începeți nimic fără să cereți mai întâi binecuvântarea Mea și să-Mi dovediți astfel  
voința voastră de a fi uniți cu Mine, și veți duce cu adevărat la bun sfârșit munca voastră zilnică sub 
binecuvântarea Mea, aceasta va fi un succes, veți merge pe drumul vostru în liniște și pace interioară 
și nu veți mai putea să-i oferiți o țintă de atac, căci Eu umblu alături de voi, iar el fuge de Mine pentru 
că este incapabil să suporte lumina Mea, în a cărei strălucire luminoasă vă aflați acum....

Amin

Cum trebuie să fie rugăciunea care va fi ascultată.... B.D. Nr. 8738

28. ianuarie 1964

unt aici pentru voi ori de câte ori Mă chemați.... Fiecare gând de implorare din inimă ajunge până 
la Mine, fiecare sunet pe care îl scoate inima Eu îl aud, iar Eu Mă întorc mereu la voi, căci vocea 

copilului pătrunde și va ajunge întotdeauna la urechea Tatălui. Și apoi, Eu sunt de asemenea mereu 
gata să vă ajut dacă aveți nevoie de ajutor, sau vă ofer putere spirituală dacă o cereți.... Mă aplec spre 
voi și vă las să-Mi prezentați cererea voastră, pentru că aceasta este fericirea Mea de a face fericite 
creațiile Mele vii, de a le da copiilor Mei ceea ce au nevoie și ceea ce cer de la Mine. O chemare 
trimisă către Mine în spirit și în adevăr nu va rămîne neauzită și fără ecou la urechile Mele, fiecare 
rugăciune sinceră către Mine vă va aduce întotdeauna binecuvântări și voi vă veți maturiza în sufletele 
voastre. Numai că chemarea voastră nu trebuie să fie doar o rugăciune a buzelor.... Și tocmai această 
condiție prealabilă lipsește atât de des, pentru că oamenii au învățat o rugăciune, care nu poate ajunge 
niciodată la urechea Mea..... Adesea se roagă împreună și își spun cuvinte pe care le-au învățat și care 
nu exprimă niciodată sentimentele inimii, ci sunt și rămân cuvinte goale, care ar fi mai bine să rămână 
nespuse. O rugăciune sinceră trebuie să izvorască din inimă și să fie rezultatul unei legături intime cu 
Mine, astfel încât copilul să-Mi vorbească apoi ca unui tată al său.... Și chiar dacă doar bâlbâie și nu 
folosește cuvinte bine formate, voi înțelege totuși această bâlbâială și o voi evalua ca pe o chemare de 
iubire din partea copilului către Tatăl, o voi asculta și voi răspunde.... Rugăciunea către Mine este o 
punte pe care puteți păși oricând, dar această cale este foarte rar folosită, pentru că "rugăciunea" a 
devenit doar o simplă formă, un discurs de cuvinte al căror sens nu este bine gândit și care, de obicei, 
îngreunează o devoțiune intimă.... o gândire intimă despre Mine..... Și atunci ființa umană se privează 
de un mare har pentru că nu se folosește de puterea rugăciunii.... pentru că nici o putere nu-i poate 
curge dacă nu găsește un contact intim cu Mine, ceea ce, totuși, nu necesită multe cuvinte, ci doar o  
inimă complet deschisă către Mine....  În rugăciune,  ușa inimii voastre trebuie să fie larg deschisă 
pentru ca Eu Însumi să pot intra în ea, pentru ca să vă umplu de lumină și de har. Și de aceea gândurile 
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voastre trebuie să fie la Mine cu toată dragostea, inima trebuie să fie complet liberă de alte gânduri, iar 
apoi trebuie să vă împărtășiți în liniște cu Mine și să-Mi încredințați toate grijile și dorințele voastre,  
sau dacă nu veniți la Mine cu griji.... trebuie să Mă asigurați de dragostea voastră, iar în acest sens nu 
aveți nevoie cu adevărat de întâlniri de rugăciune, de acțiuni generale, de rugăciuni în masă....  cu 
excepția  cazului  în  care  o  preocupare  specială  determină  mai  multe  persoane  să  Mă  abordeze 
împreună pentru ajutor, dar atunci acest lucru ar trebui să se facă în liniște și introspectiv, pentru că 
orice exprimare zgomotoasă perturbă legătura intimă și persoana nu se poate cufunda în așa fel încât 
să Mă simtă pe Mine complet prezent.... De fiecare dată trebuie să vă atrag atenția că nu veți obține 
prea multe de la Mine cu rugăciunile voastre obișnuite, pentru că Eu sunt atent doar la ceea ce simte 
inima,  nu  și  la  ceea  ce  rostește  gura,  indiferent  cât  de  mulți  oameni  participă  la  o  astfel  de 
rugăciune..... Acest lucru va fi întotdeauna o urâciune pentru Mine, pentru că dovedește doar cât de 
puțin luați în serios faptul că vorbiți cu Tatăl vostru din eternitate, și pentru că încă mai sperați la 
ajutor din astfel de rugăciuni pe care, totuși, nu le veți experimenta niciodată, și astfel începeți să vă 
îndoiți din nou de dragostea și puterea unui Dumnezeu, pentru că nu simțiți niciun ajutor. Și puteți 
obține atât de multe printr-o rugăciune tăcută, serioasă, care vine din inimă, pentru că Eu nu voi ignora 
niciodată o astfel de rugăciune, ci Mă voi bucura de ea și voi fi întotdeauna dispus să îi răspund, și vă 
voi dovedi dragostea și puterea unui Tată care vrea să vă facă fericiți.  Nu puteți dovedi mai bine 
devotamentul vostru sincer față de Mine decât prin dialogul tăcut pe care inima voastră îl poartă cu 
Mine, pentru că nu puteți face aceasta necugetat.... doar de formă. Și atunci, fiecare cuvânt pe care Mi-
l veți adresa va suna copilăresc și plin de încredere, relația unui copil cu Tatăl său va fi cu adevărat 
stabilită de voi, iar copilul va reuși totul, pentru că iubirea Tatălui nu se va refuza și va dori în mod 
constant să-l facă fericit. Dar atâta timp cât oamenii cred că Mă pot determina să îi ajut prin rugăciuni 
formale, nu vor avea prea mult succes și, prin urmare, se vor îndoi în mod repetat de un Dumnezeu 
care, în dragostea Sa, este întotdeauna dispus să ajute și este capabil să facă acest lucru în virtutea 
puterii Sale..... Dar această credință este o condiție prealabilă pentru ca Eu să Îmi revărs harul Meu 
asupra tuturor oamenilor, iar o astfel de credință necesită, de asemenea, o legătură vie cu Mine, pe 
care o va forma întotdeauna iubirea, și de aceea persoana iubitoare realizează totul cu Mine....

Amin

Rugăciune pentru putere și har.... Orgoliu.... Umilință.... B.D. Nr. 8589

18. august 1963

onștientizați faptul că puteți cere în mod constant harul Meu, atât pentru voi înșivă, cât și pentru 
semenii  voștri  și  pentru  toate  sufletele  din  împărăția  spirituală....  Solicitarea  harului  este 

întotdeauna  un act  de  umilință  dacă  îl  solicitați  pentru  voi  înșivă,  pentru  că  astfel  vă  mărturisiți 
slăbiciunea și veniți la Mine în această slăbiciune pentru ca Eu să vă întăresc. Și cel care se simte slab 
se va apropia întotdeauna cu umilință de Mine, iar celor umili le ofer harul Meu.... Iar dacă cereți har 
pentru alții,  pentru semenii voștri sau pentru sufletele din lumea de dincolo, acesta este un act de 
iubire dezinteresată, pentru că vreți să-i ajutați pe cei slabi în spirit, cereți putere pentru aceste suflete 
la fel de slabe, iar Eu, din cauza iubirii voastre, pot să le-o dau și lor. Dar este întotdeauna o cerere  
spirituală pe care Mi-o adresați Mie și, cu adevărat, ea vă va fi întotdeauna acordată. Și voi vă veți 
apropia de Mine doar cu o inimă umilă, vă mărturisiți slăbiciunea în fața Mea și știți că puterea și  
harul nu pot veni decât de la Mine, și astfel vă recunoașteți și voi lipsurile și cereți să deveniți perfecți, 
pentru care cereți sprijinul Meu.... Și dacă acum vă amintiți că odată v-ați îndepărtat de Mine pentru că 
v-ați crezut puternici și nu mai aveați nevoie de Mine și de puterea Mea, atunci vă va fi de înțeles și  
faptul că ați pierdut de bună voie perfecțiunea.... Dar voi sunteți întrupați pe Pământ ca ființă umană 
cu scopul de a vă întoarce la Mine, iar această întoarcere trebuie să aibă loc în mod opus față de 
apostazia față de Mine.... Ați fost aroganți și v-ați crezut în posesia unei forțe abundente.... Dar acum 
trebuie să vă recunoșteți și să vă mărturisiți slăbiciunea în cea mai profundă umilință, cerându-Mi 
acordarea puterii.... Pentru că odată v-ați îndepărtat de bună voie de Mine, trebuie să-Mi cereți harul, 
un dar pe care nu l-ați meritat, pe care vi l-ați inventat singuri cu aroganță..... Dar credeți-Mă că vă voi 
acorda cu plăcere o astfel de cerere de putere și har, la urma urmei, Eu Însumi vreau ca voi să atingeți 
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din nou perfecțiunea și să vă puteți alipi de Mine pentru a primi fericirea pe care numai unirea cu  
Mine v-o poate oferi..... Chiar și recunoașterea nevredniciei și a slăbiciunii voastre Mă determină să vă 
ofer cele mai bogate daruri.... De aceea puteți apela întotdeauna la Mine pentru putere și har.... Este o 
cerere spirituală pe care v-o voi îndeplini în mod irevocabil, căci fericirea Mea constă în a da continuu 
forță de iubire creațiilor Mele vii, pentru ca ele să progreseze în sus și să se apropie mereu de Mine. 
Căci nu veți putea face acest lucru de unii singuri, atâta timp cât nu veți fi neobișnuit de activi în 
dragoste și nu veți dobândi voi înșivă putere. Cu toate acestea, o rugăciune în duh și în adevăr pentru a 
primi har și putere este o garanție absolut sigură a primirii lor, pentru că Eu subliniez mereu: Eu acord 
harul Meu celor smeriți, și numai o inimă umilă Îmi adresează această cerere. Iar Eu vă dau doar 
asigurarea că această cerere vă va fi îndeplinită, în fond, prin aceasta nu faceți decât să-Mi mărturisiți 
că vreți să vă apropiați de Mine, și astfel treceți deja testul voinței pe Pământ: Devotamentul voluntar 
față de Mine, de la Care v-ați îndepărtat cândva cu aroganță și imperiozitate..... Dar cel care cere nu 
este nici arogant, nici dominator, ci se supune Mie și, datorită umilinței sale, pot acum să împart fără 
măsură și, într-adevăr, nimeni nu va pleca cu mâna goală dacă Îmi face această cerere, pe care sunt 
extrem de încântat să o aud și să o îndeplinesc.... Odată ce a apărut în voi acest gând de a cere putere 
și har de la Mine, Mă veți recunoaște și voi ca fiind Dumnezeul și Creatorul vostru care vrea să vă fie  
Tată,  sunteți  deja  în  contact  cu  Mine,  ceea  ce  se  dovedește  întotdeauna  prin  rugăciunea  sinceră, 
indiferent de ceea ce cereți.... Dar puterea și harul sunt bunuri spirituale pe care nu le rețin niciodată 
de la o persoană care se roagă, pentru că ele dovedesc smerenia sa, și întotdeauna voi acorda harul 
Meu persoanei smerite, așa cum am promis.....

Amin

Numai rugăciunea apără de lucrarea potrivnicului.... B.D. Nr. 8955

15. martie 1965

u cât se apropie mai mult sfârșitul, cu atât mai violentă este lucrarea adversarului Meu, și voi toți 
veți simți asta, căci nu trece o zi fără să fiți tulburați sau să nu simțiți în vreun fel ticăloșenia lui. 

Și nimic nu ajută decât să vă rugați.... să vă uniți cu Cel care este Domn și peste el, care l-a învins prin 
moartea Sa pe cruce. Rugăciunea sinceră vă va reda pacea interioară, pe care el vrea să vi-o fure. Căci  
dacă vă întoarceți la Mine, atunci puterea lui va fi distrusă, indiferent cât de mult ar încerca să vă 
arunce în tulburare. Luptele cu el vor deveni din ce în ce mai aprige, pentru că nu va înceta să vă  
hărțuiască și trebuie să vă spun mereu că numai rugăciunea vă va proteja de activitatea lui. Căci atunci 
veți dovedi că Mă căutați și că vreți să vă eliberați de el, și atunci voi putea să-Mi folosesc puterea 
împotriva lui,  voi  putea să-l  împiedic să-și  continue asupririle,  căci  atunci  Îmi veți  da voi înșivă 
dreptul asupra lui prin voința voastră. Dar, la sfârșitul timpului, furia lui va deveni din ce în ce mai 
puternică și, cu toate acestea, nu va reuși să aibă succes cu ai Mei, cu cei care Mă doresc cu toată 
sinceritatea și Mă cheamă pentru protecția Mea. Și pe cine ar trebui să protejez mai degrabă decât pe 
ai Mei, care vor să fie mereu uniți cu Mine și care s-au oferit pe ei înșiși pentru slujba Mea?. Voi  
trebuie numai să credeți că și Eu am putere asupra lui, că nu sunteți fără apărare la mila lui și că veți  
avea puterea de a respinge orice intervenție a lui. Și ar trebui să vă luați această putere din Cuvântul 
Meu, ar trebui să vă cufundați mereu în acest Cuvânt și va fi lumină în jurul vostru, iar el va fugi și  
veți fi eliberați de el. Și nu vă mai lăsați captivați de lume, căci atunci el va găsi o ascunzătoare și vă  
va ademeni  prin bunurile ei....  Atunci  va avea și  el  o anumită putere asupra voastră  și  nu o veți 
recunoaște, pentru că vă poate înșela. Dar atunci nu pot să vă vin în ajutor, pentru că vă predați lui și  
uitați de Mine, și atunci va trebui să vă luptați pentru legătura voastră interioară cu Mine, atunci veți 
experimenta pentru prima dată ce înseamnă să fiți desprinși de Mine, pentru că el se agață de ceea ce a  
posedat cândva. Totuși, nu voi lăsa pe nimeni să cadă, care Mă dorește sincer, doar că va trebui să 
lupte  din nou foarte mult  pentru a  ajunge din nou la nivelul la care a stat  odată....  Fiți  atenți  ca 
adversarul să nu câștige putere asupra voastră și chemați-Mă pe Mine în adversitatea voastră, căci Eu 
sunt întotdeauna dispus să vă ajut dacă această chemare vine din inimă. Dar nu lăsați lumea să vă 
învingă, căci atunci cel care este stăpânul acestei lumi vă va sluji, și atunci Eu nu pot decât să aștept  
până când veți găsi drumul înapoi la Mine....
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Răspândirea cuvântului lui Iisus 

"Unde sunt doi sau trei adunați în Numele Meu...." B.D. Nr. 4507

11. decembrie 1948

i Eu sunt cu voi dacă rostiți numele Meu, dacă vă ocupați doar cu gânduri care Mă au ca scop pe 
Mine. Atunci Eu sunt în mijlocul vostru.... Credeți acest lucru și fiți conștienți de prezența Mea de 

îndată ce vorbiți despre Mine, și imaginați-vă că bat la ușa fiecărei inimi și doresc să intru, și că nu Mă 
puteți respinge dacă vreți să-Mi obțineți plăcerea. Ar trebui să vă deschideți dacă vreau să vă vorbesc 
prin Cuvânt sau Scriptură, prin gânduri sau prin slujitorii Mei de pe Pământ care vă aduc Cuvântul  
Meu.  Căci  dacă  acceptați  Cuvântul  Meu,  Mă  primiți  pe  Mine  Însumi  în  inima  voastră,  dacă  îl  
respectați, vă împărtășiți cu Mine la Cina Domnului, căci atunci veți trăi în conformitate cu voința 
Mea, pe care v-o dezvălui prin Cuvântul Meu..... în iubire și vă uniți cu Mine prin fapte de iubire, 
stabiliți o legătură atât de intimă cu Mine încât Mă auziți cum vă spun cuvinte de iubire și astfel vă 
hrăniți cu hrană pentru suflet atunci când vă ofer pâinea cerului, trupul și sângele Meu.... așa că Eu 
Însumi vin la voi în Cuvânt.... Lăsați-Mă să stau adesea cu voi, lăsați-vă gândurile să rătăcească spre 
Mine și purtați deseori conversații spirituale, astfel încât să pot fi mereu prezent la voi, căci Eu Însumi 
v-am făcut această promisiune: Unde sunt doi sau trei adunați în Numele Meu, Eu sunt în mijlocul lor. 
Iar acolo unde locuiesc Eu, voi nu puteți decât să câștigați, căci Eu distribui întotdeauna darurile Mele  
pentru că vă iubesc, creațiile Mele vii, și vreau să vă fac fericiți. Și voi înșivă puteți determina măsura 
darului Meu de har, puteți primi mult, dar puteți de asemenea să respingeți iubirea Mea, întorcându-vă 
privirea spre lume..... întrerupând conversațiile spirituale și lăsând ca interesele lumești să treacă în 
prim plan.... Vă las și nu vă forțez să Mă ascultați, dar vă privați de multe bunuri. Eu nu pot să vă dau 
decât atât cât vă permite voința voastră liberă, vă ofer cu siguranță harul Meu, dar nu vi-l impun, dar 
veți pierde prezența Mea dacă vă îndepărtați de Mine, pentru că Eu vreau să fiu dorit pentru a Mă 
putea dărui. Cu toate acestea, nu vă voi lăsa să renunțați.... de fiecare dată Îmi trimit mesagerii Mei la  
voi, care trebuie să-Mi pregătească calea, iar Eu îi urmez dacă faceți un efort să Mă primiți.... Și astfel 
puteți beneficia în mod constant de har, puteți fi în mod constant oaspetele Meu, dacă vă amintiți de 
Mine și nu mai acordați atenție lumii. Căci cu adevărat Eu Mă îngrijesc de voi mai bine decât o poate 
face lumea....  De aceea, nu Mă lăsați să bat în zadar, ci ascultați glasul Meu și urmați-l,  lăsați-vă 
invitați la cină și fiți oaspeții Mei, ca să vă pot reîmprospăta fizic și spiritual cu mâncare și băutură....

Ș

Amin

Lucrarea viei în destoinicie.... B.D. Nr. 7809

27. ianuarie 1961

i vouă vi-a fost încredințată sarcina de a răspândi Cuvântul Meu, care vi-a fost trimis de Sus de 
către Mine Însumi.... Și vreau cu adevărat să vă netezesc căile, vreau să vă ajut pentru ca Cuvântul 

Meu să ajungă acolo unde este foame și sete de el. Pentru că Eu cunosc inimile celor care nu se închid 
la Cuvântul Meu atunci când acesta le este oferit. Și astfel, faceți întotdeauna doar munca de care 
sunteți capabili și să știți că Eu Însumi voi aranja tot ceea ce este în folosul răspândirii Cuvântului 
Meu. Căci un lucru este cert: Eu nu transmit Cuvântul Meu pe Pământ fără scop și chiar dacă uneori vi 
se pare că cunoștințele spirituale nu îndeplinesc un scop potrivit....  Ar trebui doar să cooperați cu 
răbdare și perseverență și să faceți lucrarea care trebuie făcută din partea oamenilor, pentru că Eu nu 
pot lucra direct asupra tuturor oamenilor și, prin urmare, am nevoie ca voi să Mă slujiți ca mediatori;  
pentru că nu toți  oamenii ar  permite activitatea Mea directă asupra lor, și totuși  vor intra și ei în  
posesia Cuvântului Meu pentru a-și putea maturiza sufletele. Și, din când în când, se vor ivi ocazii în 
care  se  va  menționa  lucrarea  Mea neobișnuită  asupra  voastră;  se  vor  găsi  inimi deschise care  să 
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recunoască faptul că este un dar neobișnuit  al  harului și care, cu inimi recunoscătoare,  se declară 
dispuse să ajute în via Mea și a căror disponibilitate de a sluji o accept cu bucurie. Căci numai iubirea 
poate aduce succesul spiritual. Prin urmare, nu credeți că puteți înregistra un astfel de succes acolo 
unde această dragoste nu este prezentă. Să nu credeți că voi da binecuvântarea Mea unui plan care 
trădează în mod clar spiritul lumii.... Cuvântul Meu va vorbi inimilor și Eu găsesc cu adevărat alte căi 
decât cele pe care vor să le ia oamenii care sunt încă în mijlocul lumii.... Pentru că aceștia nu au nimic  
de-a face cu Cuvântul Meu, gândurile lor sunt încă orientate spre lume și, prin urmare, nici ei nu vor 
contribui la răspândirea Cuvântului Meu, care este menit să aibă un efect răscumpărător din lume.... 
Acolo unde Cuvântul Meu trebuie să pătrundă în inimile oamenilor,  lumea trebuie să fi  fost  deja 
învinsă și, de asemenea, colaboratorii Mei de pe Pământ trebuie să fi învins lumea pentru a putea lucra 
în beneficiul semenilor lor. Astfel, oamenii cu mentalitate lumească nu pot fi acceptați ca slujitori în  
via Mea, pentru că ei  nu vor fi  niciodată activi  în voia Mea, ci  își  vor urmări  propriile interese, 
deoarece stăpânul lumii, căruia îi aparțin încă, îi împinge să facă acest lucru. Cu toate acestea, am căi 
și mijloace suficiente pentru a-Mi atinge scopul chiar și fără astfel de "auxiliari". Dragostea trebuie să 
fie întotdeauna implicată pentru a obține succesul, iar dragostea recunoaște, de asemenea, Cuvântul 
Meu ca fiind un dar al  harului de o valoare excepțională și,  prin urmare, îl  susține. Și astfel veți  
recunoaște și pe adevărații voștri colaboratori care vă oferă cu iubire ajutorul lor și nu veți ezita să le 
acceptați ajutorul; și veți ști, de asemenea, că binecuvântarea Mea se odihnește asupra muncii voastre 
doar dacă o îndepliniți cu toții cu iubire și nu vă promiteți succese lumești de pe urma ei.... Căci așa 
cum v-o dau Eu, așa o veți transmite și voi; așa cum iubirea Mea devine activă în voi, așa va deveni 
activă  și  iubirea  voastră  față  de  semenii  voștri.  Iar  acest  lucru  se  întâmplă  prin  răspândirea 
dezinteresată a Cuvântului Meu care vă este trimis de sus și care, ca cel mai prețios dar al harului, este 
destinat să ajute oamenii în ultimele zile și să le transmită putere în adversitatea lor spirituală, astfel 
încât să persevereze până la sfârșit....

Amin

Răspândirea Cuvântului Divin.... B.D. Nr. 7531

25. februarie 1960

eți vesti Evanghelia Mea curată.... Există o mare nevoie spirituală în rândul oamenilor care nu 
mai ascultă Cuvântul Meu pur pentru că nu cred, pentru că credința lor nu este o credință vie 

care să le deschidă și înțelegerea Cuvântului Meu oriunde le este prezentat.... Căci dacă ei ar cere-o cu 
credință vie, atunci Cuvântul le-ar fi dat cu adevărat și lor, astfel încât să fie capabili să-l înțeleagă și  
să  se  întărească  din  Cuvântul  Meu.  Dar  oamenilor  le  lipsește  această  credință  vie,  la  fel  ca  și  
proclamatorilor le lipsește puterea spiritului care le-ar permite să primească Cuvântul Meu de la Mine 
Însumi,  sau,  de  asemenea,  care  Mi-ar  permite  să  le  vorbesc  oamenilor  prin  intermediul  acestor 
proclamatori.  Pentru că numai acest  cuvânt  transmis de Mine are puterea de a pătrunde în  inima 
omului și de a deveni eficient. De aceea, Cuvântul Meu va fi menționat pretutindeni, care vă este 
transmis  direct  de  Sus  și  care  vă  poate  plasa  cu  adevărat  în  binecuvântarea  Evangheliei,  dacă  îl 
acceptați cu recunoștință și nu sunteți doar ascultători, ci și adevărați împlinitori ai Cuvântului Meu. 
Ar trebui să proclamați Cuvântul Meu ori de câte ori este posibil, pentru că oamenii trebuie să învețe 
despre Evanghelia Mea, trebuie să audă despre învățătura Mea divină a iubirii, trebuie să cunoască 
voința Mea, astfel încât să trăiască și pe Pământ conform voinței Mele, să împlinească poruncile Mele 
de iubire și să facă în mod constant din Evanghelia Mea principiul călăuzitor al modului lor de viață. 
Pentru că numai atunci poate avea loc o schimbare de natură în ființa umană însăși,  numai atunci 
poate  să  se  modeleze  în  iubire  și  să  îndeplinească  scopul  existenței  sale  pământești.  Acesta  este 
motivul pentru care vă transmit în mod repetat Cuvântul Meu de Sus către voi, oamenii, acesta este 
motivul pentru care folosesc orice ocazie în care Mă pot revela unei persoane pentru a avea acces la 
toți oamenii prin intermediul ei, pentru a-i informa pe toți despre voința și poruncile Mele. Și tot ceea 
ce voi, oamenii, puteți face pentru a răspândi Cuvântul Meu, pentru a răspândi Evanghelia Mea în 
întreaga lume, ar trebui, de asemenea, să faceți și să arătați semenilor voștri harul extraordinar care vă 
este acordat vouă, oamenilor, prin transmiterea Cuvântului Meu. Ar trebui să le faceți cunoștință cu 
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Dumnezeul cel viu cu care voi, oamenii, ar trebui să căutați contactul, care vrea să fie acceptat de voi 
în inimile voastre și de care voi înșivă trebuie să vă apropiați dacă vreți să vă uniți cu El. Să le vestiți 
că Eu sunt Tatăl tuturor oamenilor din veșnicie și că vreau să fiu recunoscut și de ei ca Tată al lor..... Îi  
veți motiva în credință vie și astfel le veți proclama poruncile iubirii, a căror împlinire va trezi în ei o 
credință vie și spiritul lor, pentru ca apoi să se împingă spre Mine de la sine și să se unească cu Mine, 
pentru că natura lor s-a schimbat în iubire și iubirea împinge acum spre iubire.... Căci iubirea veșnică 
este  cea  care  se  dezvăluie  vouă,  oamenilor,  iubirea  veșnică este  cea care  își  dorește  copiii,  Tatăl 
veșniciei este cel care se apropie de voi pentru a vă face cunoscută voința sa. Iar vestitorii Evangheliei  
Mele vor fi binecuvântați, vor experimenta dragostea Mea, harul Meu și protecția Mea cât timp vor 
trăi pe Pământ și într-o zi și în împărăția spirituală, pentru că Mi-au fost slujitori credincioși care vor 
primi răsplata lor....

Amin

Îndemnul  de  a  lucra  cu  sârguință  pentru  Împărăția  lui 
Dumnezeu.... 

B.D. Nr. 4742

18. septembrie 1949

r trebui să munciți cu sârguință pentru Mine și pentru împărăția Mea.... atunci vă veți îndeplini 
sarcina pământească conform voinței Mele, și atunci veți stăpâni și viața pământească, nu trebuie 

să vă temeți că nu veți fi capabili să vă conformați cerințelor lumești, căci viața pământească va merge 
doar alături acolo unde viața spirituală este mai respectată. Fiți activi cu nerăbdare pentru Mine și 
pentru Împărăția Mea, adică încercați să-i informați pe semenii voștri despre influența Mea asupra 
voastră, încercați să-i instruiți în adevăr și să-i faceți conștienți de sfârșitul și de semnele vremurilor.... 
Fiți preocupați de starea sufletelor semenilor voștri și faceți-i să conștientizeze cât de zadarnice și  
inutile sunt bunurile lumii, cum oamenii se străduiesc doar pentru bunuri fără valoare și cât de puțin se 
gândesc la sufletele lor, pentru că nu cunosc sarcina lor pământească. Împărtășiți tot ceea ce vă conduc 
pe cale. Ați fost instruiți de Mine în adevăr și, prin urmare, sunteți capabili să lucrați ca reprezentanți 
ai adevărului printre semenii voștri. Este o sarcină frumoasă pe care v-am încredințat-o și va avea un 
efect benefic atât asupra voastră, cât și asupra semenilor voștri, căci succesele nu sunt doar pentru 
viața pământească, ci și pentru eternitate..... Urmăriți această sarcină cu entuziasm și faceți tot ceea ce 
este avantajos pentru răspândirea adevărului pe care l-ați primit de la Mine. Nu deveniți călduți în 
munca voastră pentru Mine și pentru Împărăția Mea, ci cunoașteți că sufletele însetate și flămânde de 
pretutindeni așteaptă hrana pe care voi ar trebui să le-o oferiți, aprovizionându-le cu ceea ce vă trimit 
de Sus. Amintiți-vă de ei și practicați dragostea de aproapele față de ei, căci sufletele lor au nevoie de  
hrană din ceruri, au nevoie de hrană și de băutură pentru a se întări pe calea spre înălțime. Fiți activi  
fără încetare, pentru că timpul presează pentru o muncă nerăbdătoare în via Mea, sufletele sunt în 
nevoie, mor de foame pentru că se gândesc prea mult la trup și uită de nevoile sufletului. Prin urmare, 
ajutați sufletele, îndreptați gândurile oamenilor spre starea lor sufletească, spre un sfârșit brusc și spre 
soarta lor după moarte.  Profitați  de orice ocazie pentru a purta conversații  spirituale și pentru a-i 
încuraja  astfel  pe  oameni  să  gândească.  Și  atunci  veți  face  lucrarea  pentru  care  v-am angajat  ca 
slujitor, și vă voi binecuvânta acum și în veșnicie.....

A

Amin

Răspuns la întrebări.... B.D. Nr. 7437

26. octombrie 1959

iți atenți la toate întrebările care vă mișcă lăuntric și fiți atenți la gândurile voastre cu privire la 
aceste întrebări.... dar lăsați întotdeauna ca astfel de gânduri să fie mai întâi precedate de un dialog 

intim cu  Dumnezeul  și  Tatăl  vostru  din  eternitate....  De  îndată  ce  Mă contactați  în  gând  sau  în 
rugăciune și vă încredințați călăuzirii Mele, de îndată ce Îmi supuneți în mod conștient întrebările 
voastre,  veți  primi și  voi  un răspuns,  pentru că vreau să fiți  luminați  în  toate  întrebările  care vă  
preocupă. Și astfel ar trebui să știți că nu trebuie să vă temeți niciodată să acționați împotriva voinței  
Mele, dacă puneți totul în mâinile Mele.... dacă în voi prevalează voința de a lucra conform voinței 
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Mele. Atunci voi binecuvânta și tot ceea ce veți întreprinde în această voință. A vă adresa oamenilor 
într-un mod neobișnuit astăzi nu are prea mult succes, indiferent dacă Eu Însumi vorbesc de Sus sau 
prin voi, slujitorii Mei de pe Pământ..... Oamenii nu vor să audă ceea ce le-ar fi benefic din punct de 
vedere spiritual și, prin urmare, resping tot ceea ce i-ar putea deranja în plăcerile lor lumești. Pe de altă 
parte,  pot deveni mai activi  din punct de vedere spiritual acei oameni care au fost  deja iluminați 
spiritual și care sunt deja conștienți de ceea ce le ajunge acum în mod clar la urechi prin voi..... Dar 
lumea însăși va face ca oamenii să primească informații despre lucrurile neobișnuite din cosmos, iar 
apoi va fi încă o dată momentul să li se atragă atenția asupra corelației spirituale, din nou cu succesul  
care este determinat exclusiv de voința oamenilor, căci nici o ființă umană nu va fi judecată, nici o 
ființă umană nu va experimenta o constrângere a credinței, care este întotdeauna de temut atunci când 
i  se  oferă  dovezi  clare  acolo  unde  doar  credința  ar  trebui  să  vorbească.  Omenirea  este  atât  de 
necredincioasă  încât  nu  acceptă  niciodată  predicțiile  ca  fiind  adevărate  și,  prin  urmare,  este,  de 
asemenea, imprudent să li se transmită astfel de predicții..... Pe de altă parte, cei care sunt deschiși la 
minte vor învăța ceea ce li se vestește prin clarvăzători și profeți..... Aceștia își vor face apoi partea lor  
atunci  când  este  vorba  de  a-i  lumina  pe  oameni,  căci  ceea  ce  știu  ei  înșiși  pot  cu  ușurință  să 
răspândească și să prezinte semenilor lor cu convingere.... Și apoi mai este suficient timp pentru a vă 
adapta la ea. Cu toate acestea, fiecare individ va simți în inima sa cum ar trebui să se comporte față de  
semenii săi, și va vorbi cel care se simte îndemnat în sinea sa să o facă, în timp ce va tăcea cel care 
aude o voce în interiorul său care îl împiedică să vorbească.... Este întotdeauna voința Mea ca voi să  
vă uniți cu Mine, să ascultați în interior și veți auzi clar și distinct voința Mea.....

Amin

Răspândirea Evangheliei.... Iisus Hristos.... B.D. Nr. 7528

22. februarie 1960

iecare  persoană  contribuie  la  mântuirea  sufletelor,  celor  care  le  predică  Evanghelia....  care 
încearcă să aducă Cuvântul Meu semenilor, care cuprinde învățătura divină a iubirii. Oricine își 

îndeamnă semenii la iubire proclamă această Evanghelie, dacă în același timp învață că acestea sunt 
cele mai importante porunci pe care le-am dat oamenilor și îi informează despre efectul împlinirii  
acestor  porunci.  Tot  ceea  ce  contribuie  la  educarea  oamenilor  la  iubire  este  deja  o  lucrare  de 
răscumpărare,  deoarece ființa umană se răscumpără numai prin iubire și pentru că iubirea trebuie 
practicată  pentru  a  face  posibilă  răscumpărarea  propriului  suflet....  Pentru  că  și  iubirea  caută 
întotdeauna legătura cu Iisus Hristos, Răscumpărătorul divin, care poate aduce adevărata răscumpărare 
doar celui care crede în El..... Ființa umană trebuie să îl găsească irevocabil pe Iisus Hristos pentru că 
răscumpărarea nu este posibilă fără El.... De aceea, fiecare persoană care își îndreaptă sau își conduce 
semenii la Iisus Hristos face o lucrare de răscumpărare.... Aceasta este lucrarea viei, este împrăștierea 
seminței.... care este învățătura divină a iubirii.... în inimile oamenilor. Este o lucrare conștientă pe 
care omul o face pentru salvarea sufletelor semenilor săi. Oricine l-a găsit pe Iisus Hristos, care a găsit 
prin El răscumpărarea din păcat și moarte, nu va obosi să vrea să-L vestească semenilor săi și să-i 
ajute și pe ei să se mântuiască..... Oricine l-a găsit pe Iisus Hristos nu se va odihni până când semenii 
săi nu-L vor găsi și ei pe El, și de aceea va vorbi în mod repetat despre iubire și-i va încuraja pe  
semenii săi să meargă și ei pe calea iubirii care îl are ca scop pe Iisus Hristos..... El nu se va odihni  
până  când nu va  găsi  și  el  răscumpărarea  din  păcat  și  moarte.  Atâta  timp  cât  ființa  umană este  
îndepărtată de Răscumpărătorul divin Iisus Hristos, iubirea nu a devenit încă puternică în ea, căci 
iubirea îl cunoaște și îl recunoaște pe Răscumpărătorul divin și nu poate să nu-L proclame.... Și oricine 
L-a găsit pe Iisus Hristos nu poate să nu proclame Evanghelia Sa de iubire tuturor celor cu care intră 
în contact.... El va fi constant activ pentru El și astfel va atrage multe suflete la Mine, pentru că le va 
face accesibil Cuvântul Meu, așa cum este sarcina fiecăruia care primește el însuși Cuvântul Meu, care 
îl dorește și căruia, de aceea, Mă adresez și Eu..... indiferent dacă acest lucru se întâmplă direct sau 
prin citirea sau ascultarea Cuvântului Meu. Căci întotdeauna Eu Însumi sunt Cel care Mă adresez 
vouă, oamenilor, când doriți să ascultați Cuvântul Meu.... Și de aceea vestirea Evangheliei este extrem 
de  necesară  și  va  fi  binecuvântat  oricine  își  asumă această  misiune,  care  ajută  la  răscumpărarea 
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sufletelor semenilor săi, care le face cunoscut că trebuie și de ce trebuie să fie răscumpărat dacă vrea 
să  devină  binecuvântat  într-o  zi....  Oricine  trăiește  în  iubire  l-a  găsit  pe  Iisus  Hristos  și  lumina 
cunoașterii strălucește în el.... Dar oricine nu este încă răscumpărat trebuie să fie instruit, imaginea 
Răscumpărătorului divin Iisus Hristos trebuie pusă în fața ochilor săi și trebuie îndemnat să se întoarcă 
la El și să Îi ceară ca și el să găsească răscumpărarea prin El și prin actul Său de mântuire.... Și de 
aceea este binecuvântat fiecare om care duce Evanghelia Mea în lume, căci el aduce la Mine suflete 
care  au  fost  pierdute  de  mult  timp și  care  vor  găsi  mântuirea  prin  Iisus  Hristos  Însuși,  Care  l-a 
răscumpărat și pe el cu sângele Său....

Amin
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Străduința spre filiația divină 

Adevăratul serviciu divin necesită o relație de copil.... B.D. Nr. 8673

14. noiembrie 1963

ulți oameni cred că gândesc și acționează religios, dar le lipsește atitudinea corectă față de 
Mine.... Ei Mă consideră cu siguranță Dumnezeul și Creatorul lor, dar nu și Tatăl lor și, prin 

urmare, nu stabilesc relația unui copil cu Tatăl său. De aceea, nici ei nu se vor ruga cu încredere la 
Mine,  ei  văd în  Mine doar  pe Dumnezeul  îndepărtat,  care este  omnipotent  și  căruia  ei  înșiși,  ca 
oameni, sunt de asemenea supuși, și de aceea se vor teme de El mai degrabă decât să-L iubească, 
pentru că nu recunosc încă în mod corespunzător natura Mea. Și iarăși trebuie spus, ca o explicație, că 
gradul de iubire al ființei umane este decisiv pentru atitudinea corectă față de Mine.... că iubirea îl  
recunoaște și pe Tatăl, care este iubirea însăși, și atunci ființa umană se împinge spre Mine în iubire și 
Mă cheamă ca pe un copil al Meu. Numai atunci se poate vorbi de un mod de viață "religios" al unei  
persoane, pentru că atunci acest mod de viață este garantat că vă va conduce înapoi la Mine. Totuși, 
atâta timp cât Eu sunt încă Dumnezeul și Creatorul îndepărtat pentru o ființă umană, de care trebuie să 
se teamă din cauza puterii Sale, există puține șanse ca ea să se apropie de Mine cu iubire, ci doar va  
îndeplini totul ca o formă pe care i-o cere biserica din care face parte...... Impulsul pentru aceasta este 
doar educația care îl determină să se comporte în consecință, dar care nu garantează o schimbare a  
naturii sale, care este și scopul vieții pământești. Iar când voi, oamenii, sunteți loviți de lovituri ale 
sorții, este doar cu scopul de a vă trezi la viață, de a vă îndepărta de simpla formă, de a vă ocupa mai  
mult cu gânduri despre Cel care v-a creat.... de a vă gândi la motivul pentru care trăiți pe Pământ și  
apoi de a vă dedica de bunăvoie Puterii căreia îi datorați viața: Căci o atitudine indiferentă față de 
Mine nu vă va aduce nici un progres spiritual.... Dar dacă doriți cu adevărat să fiți luminați cu privire 
la ceea ce vă cere Dumnezeu și Creatorul vostru în viața pământească, veți primi cu siguranță acest  
lucru. De aceea, trebuie mai întâi să vă ocupați mental de natura Dumnezeului și Creatorului vostru și 
veți fi împinși în interior la o activitate iubitoare...., pentru că aceasta este vocea Mea cu care Mă 
adresez vouă prin conștiința voastră și Mă dezvălui pentru prima dată. Dacă urmați ceea ce vă spune 
vocea conștiinței, atunci vă veți apropia de Mine și veți stabili cu Mine acea legătură care corespunde 
relației unui copil cu tatăl său..... Căci vocea Mea blândă vă va îndemna mereu să fiți activi cu iubire, 
a cărei respectare vă va aduce cu siguranță și lumina realizării, astfel încât veți înțelege deja și natura 
Mea, care este ea însăși iubire.... Atunci veți ieși din "formele goale", veți deveni vii în ființa și în  
acțiunile voastre, nu veți practica acțiuni formale, ci veți duce acum o a doua viață alături de viața 
voastră pământească.... Ați luat calea spirituală pentru că sunteți îndemnați în interior spre Mine ca 
urmare a modului vostru actual de viață în iubire. Și astfel veți ști că totul este bun și are aprobarea 
Mea, care indică iubirea, care învață iubirea și este un efect al iubirii.... Pentru că iubirea este măsura 
adevărului și, de asemenea, măsura maturității spirituale a celui care vrea să-și conducă semenii la 
Mine, ca reprezentant al Meu pe Pământ. Atâta timp cât el însuși este lipsit de iubire, "proclamația" sa 
va fi  de asemenea lipsită  de putere,  va fi  o  slujbă formală,  lipsită  de viață,  care nu poate aduce 
binecuvântare nimănui, pentru că Eu Însumi sunt departe de ea, pentru că sunt rostite doar cuvinte 
insipide  care  nu  vor  ajunge  niciodată  la  urechea  Mea....  Numai  relația  intimă  cu  Mine,  care  se 
stabilește în iubire, vă va face vii și în gândirea, dorința și acțiunea voastră. Numai atunci veți reveni 
la  viață  voi  înșivă,  care  sunteți  încă  morți  înainte,  atâta  timp  cât  vă  lipsește  iubirea.  Și  astfel,  
participarea la o "slujbă religioasă" este doar o formă exterioară, iar despre prezența Mea nu se poate 
vorbi atâta timp cât voi, oamenii, recunoașteți cu siguranță un Dumnezeu și un Creator, dar nu găsiți  
atitudinea corectă față de Mine.... Mai întâi trebuie să veniți la Tatăl în calitate de copii și acum să  
purtați un dialog sfânt cu Mine, numai atunci puteți fi siguri că Eu sunt prezent pentru voi, și atunci 
credința voastră va fi vie, pentru că un "copil" se va strădui întotdeauna să îndeplinească voința Tatălui 
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și nu se va mai mulțumi doar cu forma exterioară, ci va tânji din toată inima după prezența Mea, care 
îi va fi cu siguranță acordată. Vreau doar să vă trezesc la viață, să nu vă pierdeți în obiceiuri complet 
inutile, care nu vă sunt de nici un folos, care v-au fost educate, dar care sunt și rămân complet lipsite  
de valoare pentru sufletul vostru. Doar atunci când voi Mă veți recunoaște ca Tată, veți putea să Mă 
iubiți și doar atunci vă veți împlini scopul vieții voastre pământești.... Doar atunci vă veți maturiza, 
ceea ce nu se poate realiza decât prin iubire....

Amin

Devenind "copii" ai lui Dumnezeu.... Filiația divină.... B.D. Nr. 7907

2. iunie 1961

iciodată nu-Mi voi retrage iubirea de la voi și chiar dacă vă țineți la distanță în voință liberă.... vă 
veți  întoarce  din  nou  la  Mine  într-o  zi,  pentru  că  dragostea  Mea  nu  vă  va  abandona.  De 

asemenea, vă voi da mereu dovezi ale iubirii Mele, voi avea grijă de voi când veți trăi pe Pământ ca 
ființă umană, pentru că vreau să vă câștig iubirea, care vă va uni din nou cu Mine, ca la început. De 
aceea nu ar trebui să vă îndoiți niciodată de dragostea Mea.... Dar iubirea voastră determină gradul de 
apropiere de Mine, doar de iubirea voastră depinde dacă și când are loc unirea cu Mine. Iar voi vă 
dovediți iubirea față de Mine prin gradul de iubire față de aproapele, pe care trebuie să îl creșteți în  
mod constant dacă vreți să deveniți perfecți. Iar acest lucru, la rândul său, necesită să renunți complet 
la  iubirea  egoistă,  să  te  străduiești  să  te  contopești  în  iubirea față  de aproapele  tău,  să  îl  slujești 
dezinteresat pe aproapele tău.... Atunci vă veți apropia tot mai mult de Mine, căci cu fiecare lucrare de 
iubire Mă atrageți la voi, cu fiecare lucrare de iubire vă înălțați, stabiliți legătura cu Iubirea Eternă....  
Eu Însumi pot fi acum în voi, Iubirea Mea poate iradia prin voi așa cum a fost odată, ați devenit copiii  
Mei și veți rămâne așa pentru eternitate..... Și acesta este destinul vostru în timpul vieții pământești, să  
vă transformați în "copii" care au ieșit din Mine ca "creaturi". Din moment ce ați luat calea abisului și 
ați fost complet lipsiți de iubire din cauza apostaziei din trecut față de Mine, este o sarcină dificilă să 
vă transformați din nou în iubire, de bunăvoie. (2.6.1961) Este nevoie de o voință puternică, care 
trebuie pusă în acțiune. Puterea de a face acest lucru trebuie să fie dobândită mereu și mereu prin 
iubire sau cerută de la Mine prin rugăciune sinceră.... Astfel, nu numai declarațiile de iubire față de 
Mine sunt suficiente, ci și faptele de iubire pentru a dobândi această putere, care apoi, însă, au ca 
rezultat și o apropiere constantă de Mine. De îndată ce o persoană își deschide inima de bunăvoie 
pentru a Mă lăsa să o luminez cu forța iubirii Mele, inima sa va deveni din ce în ce mai dispusă să 
iubească, iar într-o zi își va atinge și ea scopul: Ea va dobândi calitatea de copil al lui Dumnezeu de 
îndată ce viața ei va fi o activitate continuă de iubire în deplin altruism.... Dar numai puțini sunt cei  
care ajung la acest grad de iubire pe Pământ, pentru că propriul ego predomină încă, pentru că ființei 
umane îi este necesar un mare efort pentru a renunța la toate dorințele și poftele de dragul aproapelui; 
pentru că sufletul său trebuie să se purifice complet în timpul vieții sale pământești, iar acest lucru 
necesită un grad ridicat de iubire și, adesea, și o mare cantitate de suferință, astfel încât sufletul să fie  
complet purificat atunci când părăsește acest Pământ. Atunci ei se vor fi maturizat în adevărați copii ai 
lui Dumnezeu și vor fi găsit deja unitatea cu Mine pe Pământ, se vor fi transformat în "copii" de 
bunăvoie,  ceea ce Eu Însumi nu am putut crea.....  Dar oricine se străduiește cu seriozitate pentru 
aceasta, care, în cea mai profundă umilință, imploră mereu și mereu harul Meu, care se simte deja 
copilul Meu, nu va slăbi nici el în strădania sa și își va atinge scopul.... Dar dragostea pentru Mine 
trebuie să-l umple, nu dorința de cea mai mare fericire.... și atunci dragostea pentru Mine va crește  
constant și gradul de iubire față de aproapele..... Dar cu dragostea de aproapele își dovedește mai întâi 
dragostea pentru Mine.... Dar Eu vreau să vă educ pe toți să deveniți copiii Mei și voi toți ar trebui să 
vă simțiți ca niște copii ai Mei, altfel nu veți stabili o relație corectă cu Tatăl vostru din veșnicie, din a 
cărui iubire ați ieșit. Dar nu trebuie să uitați că vă aflați pe Pământ pentru a deveni copiii Mei și că,  
prin urmare, trebuie să vă străduiți în mod constant..... Dar dacă sunteți copiii Mei, atunci pot și vă voi 
lua și de pe Pământ, pentru că atunci veți fi atins scopul pentru care am creat totul.... cea mai înaltă 
perfecțiune a liberului arbitru..... Trebuie să vă prezint mereu această diferență pentru a vă motiva la 
cea mai înaltă strădanie, pentru că atâta timp cât trăiți pe acest Pământ, adversarul Meu are și el o 
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influență asupra voastră,  și  atâta timp cât adversarul Meu își  poate exercita încă influența asupra 
voastră, el va ști și cum să vă împiedice să fiți complet absorbiți de iubirea aproapelui, pentru că atâta 
timp cât  în voi sunt încă substanțe  nespirituale,  trupul are  încă dorințe pământești,  atâta timp cât 
iubirea egoistă nu a fost încă complet învinsă ființa umană trebuie să ducă încă o luptă împotriva ei.  
Dar depășirea completă îi asigură și un grad înalt de iubire, și atunci poate avea loc și unificarea cu 
Mine, atunci Tatăl își atrage copilul la Sine și nu-l mai lasă niciodată să plece....

Amin

Suferința severă poate aduce la filiația divină.... B.D. Nr. 8980

23. mai 1965

i s-a spus deja de multe ori că nu puteți ajunge copii ai lui Dumnezeu decât dacă vă dedicați Mie 
cu dragoste și suportați cu umilință suferința prin care trebuie să treceți pentru a vă putea lepăda 

de toată zgura sufletului, pentru a putea fi complet pătrunși de lumina Mea de iubire la intrarea voastră 
în împărăția de dincolo, pentru că orice boală, orice suferință pe care sufletul uman o mai are de 
îndurat pe Pământ dizolvă orice acoperire, iar raza Mea de lumină de iubire poate acum să atingă 
sufletul în plenitudinea sa, pentru că a renunțat la orice rezistență.... Prin urmare, nu vă lăsați speriați 
de o viață pământească dificilă, credeți că veți primi de pe urma ei o binecuvântare care depășește pe 
deplin orice suferință și îndurați-o cu răbdare, pentru că răsplata este nespus de mare, iar timpul pe 
care ființa  umană îl  are  de suferit  pe Pământ  este  doar  scurt  în  comparație  cu soarta  glorioasă a 
sufletului care îl așteaptă și care cuprinde întreaga veșnicie. De aceea ar trebui să acceptați cu bucurie 
o viață de suferință, să știți că marea Mea iubire vă impune o astfel de viață pământească pentru a vă  
permite să atingeți în scurt timp țelul pe care Mi l-am stabilit din eternitate. Pentru că ceea ce va urma 
vieții voastre pământești nu vă poate fi explicat, este cea mai glorioasă soartă care este acordată doar 
"copiilor Mei", care sunt plasați în toate drepturile Tatălui, care sunt apoi capabili să lucreze în același 
mod.... unde nu există nici o diferență, pentru că au atins cel mai înalt scop. Și totuși, Eu sunt de 
neînțeles pentru acești copii ai Mei, adică strădania lor este îndreptată în mod constant spre Mine.... ei 
Mă doresc și dorința lor este întotdeauna îndeplinită.... Și aceasta este întruchiparea fericirii lor, că nu 
vor înceta niciodată să tânjească după Mine, că nu vor putea fi niciodată satisfăcuți pe deplin, pentru 
că Eu sunt și voi rămâne veșnic insondabil.  Din acest motiv trebuie să acceptați  cele mai dificile 
condiții din viața pământească, veți fi puși la încercare din nou și din nou, și trebuie să suportați și cea 
mai mare suferință și să știți  întotdeauna că numai o mare iubire pentru Mine și pentru aproapele 
vostru poate reduce suferința voastră,  dar că sunteți  incapabili  de o astfel  de iubire care ar putea 
elimina complet suferința.... și că, prin urmare, ar trebui să fiți recunoscători dacă vi se permite să 
suferiți, pentru că acest lucru servește doar perfecțiunii voastre. Și nu degeaba v-am spus: "Luați-vă 
crucea voastră și urmați-Mă pe Mine....". Pentru că știam că numai o cale prin cea mai grea suferință  
va duce la filiația divină, pentru că voi, ca ființă umană, sunteți incapabili de iubire, care duce la  
filiația  divină,  pentru  că  viața  pământească  este  prea  scurtă  dacă  nu  vă  asumați  în  același  timp 
suferința. Prin urmare, nu mă întrebați de ce las o persoană să sufere.... Gândiți-vă mai degrabă la 
succesul suferinței, gândiți-vă la faptul că se va dizolva toată zgura care încă mai refuză sufletului  
iluminarea deplină a iubirii.... și că este doar o stare temporară care va fi înlocuită apoi de fericirea 
veșnică pentru care ați fi acceptat atunci mult mai multă suferință, dacă aceasta nu v-ar fi depășit  
puterea fizică. Așadar, voi, care trebuie să suferiți în mod neobișnuit, amintiți-vă că dorul de "copii" 
este cel care Mă determină să vă pun într-o astfel de stare.... și că într-o zi Îmi veți fi recunoscători 
pentru  toate  adversitățile  care  v-au  afectat  în  viața  pământească.  Totuși,  acest  lucru  presupune 
întotdeauna o credință deplină în Mine, credința în continuarea vieții după moarte și credința în iubirea 
Mea infinită, în care veți considera apoi tot ceea ce se întâmplă ca o întoarcere a celui care a căzut 
odată de la Mine.... cu scopul filiației divine, pe care nu-l poate atinge altfel decât pe calea pământului. 
Și dacă aveți această credință, atunci veți îndura cu răbdare orice suferință, veți vedea întotdeauna un 
scop în ea și veți lua asupra voastră tot ceea ce voi, ca ființe umane, nu puteți schimba până la urmă,  
dar o veți suporta cu umilință ca fiind impusă de înțelepciunea și iubirea Mea pentru a vă conduce spre 
cel mai înalt scop. Cu toate acestea, doar câțiva ating acest obiectiv, dar totuși pot fi fericiți dacă nu 

V

Sursa:: https://www.bertha-dudde.org/ro Cuvântul lui Dumnezeu  - 145/149



intră (pot fi fericiți și cei care nu intră) în împărăția de dincolo complet fără lumină, căci chiar și acolo 
este posibil să își mărească gradul de lumină. De asemenea, ei se pot ridica din ce în ce mai sus și se 
pot mișca într-o beatitudine incomensurabilă, dar nu mai pot atinge "filiația divină", care necesită o 
umblare pe Pământ...... Cu toate acestea, ei pot lua din nou această cale pentru a îndeplini o misiune, și 
atunci nu vor fi scutiți de nici un fel de suferință pentru a ajunge la cea mai înaltă maturitate.... pentru 
a putea intra în împărăția spirituală ca un adevărat copil al Tatălui, pentru a putea acum să creeze și să  
lucreze veșnic alături de El, în voia Lui și totuși în toată libertatea, așa cum a fost scopul Lui (al lor)  
încă de la începuturi....

Amin

"Cel ce rămâne în dragoste...." Dumnezei străini.... B.D. Nr. 6796

1. aprilie 1957

otul este o binecuvântare pentru voi, oamenii, ceea ce vă face să vă uniți cu Mine, pentru că 
scopul vieții voastre pământești este de a înlătura despărțirea de Mine, pe care voi înșivă v-ați 

străduit să o obțineți cu bună știință.... astfel să vă uniți din nou cu Mine în liberul arbitru. Și ceea ce 
vă ajută să realizați acest lucru se numește, de asemenea, bun....  Așadar, voința față de Mine este 
decisivă pentru ca voi să vă atingeți scopul pe Pământ, iar această voință include și faptul că trăiți un 
mod de viață  care să-Mi placă,  căci  nu veți  mai  dori  niciodată să  Mă întristați  în  această  voință 
serioasă, nu veți mai avea plăcere în păcat dacă voința și iubirea voastră sunt îndreptate spre Mine. 
Dar legătura cu Mine nu realizează decât un singur lucru: Să practicați iubirea, pentru că Eu Însumi 
sunt acolo unde este iubirea. "Cine rămâne în iubire rămâne în Mine și Eu în el....". Fără iubire nu 
există nici o legătură cu Mine, oricât de tare și de nerăbdător ar vrea gura să afirme voința îndreptată  
spre Mine. Numai iubirea este dovada acestui lucru, căci iubirea și cu Mine suntem același lucru, iar 
recunoașterea Mea și îndeplinirea voinței Mele este sinonimă cu iubirea lucrătoare..... Voi, oamenii, 
trebuie să știți că nimeni nu se poate și nu se va apropia de Mine dacă merge fără dragoste.... Numai 
iubirea ne unește, iar iubirea dovedește întoarcerea de la adversarul Meu și întoarcerea la Mine.... 
Căderea voastră în abis a fost o întoarcere de la Mine și o respingere a iubirii Mele, deci și o lipsă 
totală  de iubire.  Prin urmare,  schimbarea voinței  voastre  pe Pământ  trebuie să  constea în  dorința 
voastră de a fi din nou luminați de Mine și de a aprinde din nou în voi înșivă dragostea, care vă unește  
din nou cu Mine.  Cu cât această voință este mai serioasă în voi,  cu atât  mai mult  vă veți  ocupa 
gândurile cu Mine, cu Dumnezeul vostru și Creatorul veșniciei, care vrea să fie recunoscut și iubit de 
voi ca Tată. Și în curând gândurile voastre vor fi umplute de Mine, căci atunci Eu Însumi nu vă voi 
mai părăsi, nu voi mai renunța la voi, vă voi curta în permanență iubirea, căci iubirea este cea mai  
puternică legătură care ne unește și care nu mai poate fi dezlegată de o putere ostilă. Vreau să posed 
toată dragostea voastră.... Să nu aveți alți dumnezei în afară de Mine.... să nu vă străduiți pentru nimic 
altceva  cu  aceeași  dragoste,  ci  ceea  ce  vă  străduiți  sau  iubiți  în  adâncul  ființei  voastre  să  fie 
Dumnezeul vostru.... indiferent dacă este vorba de onoare și glorie, de bunuri pământești sau chiar de 
oamenii pe care îi iubiți.... Nu trebuie să prețuiți nimic mai mult decât pe Mine, vreau să fiu pentru voi 
cea mai înaltă și cea mai de dorit ființă din Cer și de pe Pământ. Vreau toată inima voastră și, atâta 
timp cât încă o mai împărțiți, legătura cu Mine nu este încă stabilită, căci ceea ce vă umple inima stă  
între  Mine și  voi.....  Voința fiecăruia  este liberă,  se poate îndrepta oriunde dorește,  dar scopul pe 
Pământ este atins doar atunci când se îndreaptă spre Mine. Marele pericol, însă, este că multe lucruri 
par mai  de dorit  pentru om și  că adversarul Meu îi  prezintă totul pentru a-l  îndepărta  de această 
legătură sufletească cu Mine.... și că el aduce, de asemenea, dumnezei secundari aproape de oameni 
doar pentru a le distrage gândurile de la Mine, căci toți sunt dumnezei străini care umplu gândurile 
unei persoane dacă Eu Însumi nu sunt conținutul gândurilor sale cele mai intime...... De aceea, voi,  
oamenii, ar trebui să vă examinați cu seriozitate cine sau ce vă mișcă cel mai mult, ar trebui să vă 
întrebați dacă sunteți la fel de apropiați de Mine ca un copil de tatăl său, dacă legătura cu Mine este 
primul  și  singurul  vostru  scop....  și  ar  trebui  să  îndepărtați  din  gândurile  voastre  tot  ceea  ce  se 
interpune între Mine și voi, să-Mi acordați primul loc în inima voastră și să nu faceți nici un fel de 
concesii. Căci întoarcerea voastră la Mine nu poate avea loc decât prin unificarea cu Mine, iar voi 
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înșivă trebuie să căutați și să găsiți acest lucru în voința voastră liberă, pentru că nimeni altcineva nu o 
poate stabili pentru voi....

Amin

Grija Tatălui pentru copiii săi.... B.D. Nr. 4994

5. noiembrie 1950

oi, copiii de pe acest Pământ, sunteți copiii Mei necăjiți, pentru că mergeți pe căile voastre și nu 
vă simțiți atrași de Tatăl și, de aceea, nu ascultați vocea Tatălui care vrea să vă recâștige în toată 

dragostea. Mergi pe o cale care duce departe de țel și de aceea Îmi pasă de tine, pentru că știu unde 
duce această cale. Dar, ca și copii ai Mei, aveți liberul arbitru, altfel nu ați putea fi copiii Mei. Liberul  
arbitru aparține stării de perfecțiune în care v-ați aflat inițial, de aceea nu vă pot aduce cu forța înapoi 
la Mine, ci doar să vă îndrept mereu spre voi iubirea care, odată ce vă atinge inima, vă va împinge spre 
Mine. Dar cât de des prelungiți voi, oamenii, timpul de despărțire de Mine?. Și cât de des depășiți 
chiar și perioada de răscumpărare care v-a fost stabilită?. Și apoi trebuie să te aștepți din nou la o stare 
dureroasă care, totuși, nu îți este impusă de indignarea Mea, ci de iubirea Mea, pentru ca tu să ajungi 
la țel. Încă o dată, voi, oamenii, vă aflați în fața unui punct de cotitură, la sfârșitul unei perioade de 
timp care v-a fost acordată pentru răscumpărare. Preocuparea Mea pentru voi este în continuă creștere, 
pentru că timpul scurt care v-a mai rămas ar putea să vă ajute să obțineți răscumpărarea, ați putea încă 
să vă eliberați de sclavia opresivă, dacă voi înșivă ați dori acest lucru, dacă v-ați preda fără împotrivire 
îndrumării Mele. În curând, timpul de grație va fi expirat, în curând efectul împotrivirii voastre se va 
face simțit, iar voi înșivă va trebui să suportați consecințele faptului că ați mers pe drumul vostru fără 
să ascultați vocea Tatălui. Ea sună în urechea fiecăruia, căci Eu vă vorbesc prin toate evenimentele, 
întreaga  voastră  soartă  pământească  exprimă  dragostea  Mea  pentru  voi,  suferința,  adversitatea  și 
durerea sunt Cuvinte de dragoste de la Mine pentru voi, dacă vă amintiți că sunteți copiii Mei care s-
au despărțit de Tatăl și care își vor regăsi drumul înapoi la Mine. Și numai ceva care te agită și te  
neliniștește  lăuntric  te  va  împinge  înapoi  la  Mine,  la  Care  vei  găsi  protecție  și  ajutor  în  orice 
adversitate.... Trebuie să veniți la Mine de bunăvoie, așa cum v-ați despărțit de Mine de bunăvoie. Și 
de aceea suferința și adversitatea vor crește până la sfârșit, pentru că acestea sunt singurele mijloace 
care mai pot avea succes, pentru că nu ascultați cuvintele Mele blânde de iubire în inima voastră, 
pentru că atragerea Mea iubitoare către Mine rămâne fără succes. Ați parcurs un drum lung până la 
întruprea voastră.... Nu lăsați ca acest drum să fie parcurs în zadar, folosiți ultimele șanse care vi se 
oferă pentru a lua o decizie în stare de liber arbitru, care vă va face din nou copii de drept ai Tatălui  
vostru..... Nu lăsați să treacă puținul timp care v-a rămas fără să vă schimbați voința, adică îndreptați-o 
acolo unde vă așteaptă iubirea cea mai credincioasă a Tatălui. Timpul se grăbește și te îndrepți spre o 
soartă îngrozitoare dacă vei persista în rezistența ta și nu vei găsi calea de întoarcere la Mine, căci  
planul Meu a fost stabilit încă din eternitate..... Începe o nouă perioadă de răscumpărare, pentru că 
totul trebuie să ia calea ascensiunii, astfel încât tuturor copiilor iubirii Mele să li se ofere posibilitatea 
de a se apropia de Mine de bună voie.... să se întoarcă în casa Tatălui pe care au părăsit-o de bună 
voie...

V

Amin

Numai iubirea aduce întoarcerea.... B.D. Nr. 7847

10. martie 1961

reau să vă conduc la beatitudine.... prin urmare, voi face și tot ceea ce vă poate pune în starea de 
maturitate, dacă aveți voința de a deveni voi înșivă fericiți. Dar iubirea vă garantează starea de 

maturitate, iubirea vă garantează beatitudinea, pentru că iubirea înseamnă unitatea cu Mine și atunci și 
Eu vă pot dărui beatitudinea pe care vă pregătește strălucirea iubirii Mele. Astfel, vă încurajez în mod 
constant prin Cuvântul Meu să fiți activi cu iubire, vă modelez soarta voastră pământească astfel încât 
să  aveți  multe  ocazii  de  a  sluji  în  iubire....  Caut  să  aprind  în  voi  scânteia  iubirii  care  apoi  se 
răspândește și cuprinde totul cu strălucirea ei.  Nu puteți deveni fericiți decât prin iubire, deoarece 
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aceasta a fost starea voastră originară, pentru că odată ați apărut din iubirea Mea și, prin urmare, ați 
fost voi înșivă iubire în substanța voastră originară..... Și erați fericiți în starea voastră originară pentru 
că erați uniți intim cu Mine și primeați în mod constant strălucirea iubirii Mele, care nu putea fi decât 
fericire.... Faptul că v-ați inversat natura, că ați respins iluminarea Mea de iubire, că v-ați întors către 
cel care era lipsit de orice iubire, asta v-a făcut să deveniți nefericiți.... Dar voi sunteți creaturile Mele 
și iubirea Mea infinită nu va permite să fiți veșnic nenorociți, pentru că iubirea vrea să vă facă o 
bucurie, iubirea vrea să vă știe fericiți și să vă facă fericiți...și dragostea Mea pentru voi nu se sfârșește 
niciodată.... Atâta timp cât sunteți nefericiți pentru că natura voastră este încă imperfectă, pentru că 
încă  nu s-a  transformat  din nou în iubire,  vă  voi  urmări  cu iubirea Mea și  astfel  nu vă voi  lăsa 
niciodată în voia sorții.... și, prin urmare, nu puteți fi pierduți pentru totdeauna. Dar voi înșivă puteți 
prelungi durata nenorocirii voastre, puteți lăsa să treacă timpurile veșnice fără să vă străduiți să vă 
schimbați voi înșivă natura, și dați dovadă de acest lucru în viața pământească, altfel ați folosi acest 
scurt timp pământesc pentru a vă plasa din nou în starea de beatitudine. Și de aceea, de multe ori  
trebuie să intervin cu asprime, trebuie să vă fac să conștientizați marile adversități pământești care ar 
putea să vă îndemne să vă ajutați cu iubire semenii, și trebuie, de asemenea, să vă las să experimentați  
voi înșivă o astfel de adversitate, pentru a simți cât de binefăcător poate să vă atingă o lucrare de 
iubire a aproapelui vostru, și atunci veți fi stimulați și voi înșivă să răspundeți activității de iubire 
arătată față de voi.... Pentru că numai dragostea aduce o schimbare în natura voastră, numai dragostea 
vă readuce la starea inițială, în care sunteți fericiți. Cu toate acestea, iubirea Mea ține cont de toate 
slăbiciunile și defectele voastre, iubirea Mea știe despre imperfecțiunea voastră, despre slăbiciunea 
voinței voastre și despre rezistența voastră de odinioară, și cu toate acestea, ea vi se revelează, vă ajută 
mereu  și  mereu  să  ieșți  din  toate  adversitățile  pământești  și  spirituale  pentru  a  vă  câștiga  și 
dragostea....  Căci  atunci  veți  fi  mântuiți  pentru eternitate.  Și dacă în  viața pământească veți  privi 
mereu cu ochii  deschiși  în jurul vostru,  atunci veți  putea recunoaște mereu și  mereu iubirea Mea 
infinită, care vă este destinată vouă, creațiile Mele vii. Pentru că tot ceea ce vă înconjoară a apărut 
doar pentru voi, pentru întoarcerea voastră a apărut creația, pentru întoarcerea voastră trăiți existența 
ca ființă umană, iar pentru întoarcerea voastră Mă revelez zilnic prin evenimente și experiențe de toate 
felurile. Căci nu vreau să vă las în mizerie, ci vreau ca în viața pământească să Mă recunoașteți ca 
Dumnezeu  și  Creator  al  vostru,  ca  Tată  care  vă  iubește  și  căruia  îi  veți  aparține  din  nou  ca  la 
început..... Și cu adevărat, într-o zi veți fi din nou fericiți, într-o zi veți fi plini de iubire față de Mine, 
într-o zi vă veți întoarce ca niște copii în casa Tatălui vostru..... Și vă voi ajuta mereu ca să nu întârziați 
această  întoarcere  din  vina  voastră....  dar  vă  voi  lăsa  întotdeauna  liberul  arbitru,  care  aparține 
beatitudinii supreme, deoarece este o dovadă a divinității voastre. Și de aceea trebuie să deveniți voi 
înșivă activi, trebuie să trăiți în conformitate cu poruncile Mele de iubire, trebuie să lucrați asupra 
voastră înșivă și să vă modelați natura în iubire, trebuie să luptați împotriva iubirii egoiste și să fiți  
absorbiți de iubirea altruistă față de aproapele.... Dar fără iubire nu puteți deveni binecuvântați....

Amin

Este nevoie urgentă de proclamarea învățăturii lui Iisus despre 
iubire.... 

B.D. Nr. 6610

31. iulie 1956

vanghelia Mea trebuie să fie răspândită în toată lumea.... Am dat această însărcinare ucenicilor 
Mei pe vremea când încă mai umblam pe Pământ și dau aceeași însărcinare și ucenicilor Mei din 

zilele  din urmă, astăzi,  pentru că a devenit  mai  necesar  ca niciodată să li  se transmită  oamenilor 
Evanghelia, Evanghelia iubirii, care a devenit străină tuturor sau nu mai este luată în serios, chiar dacă 
este cunoscută. Oamenii s-au îndepărtat de Mine pentru că nu mai trăiesc în iubire, așa că nici Eu nu 
pot fi cu ei. Iar o viață fără iubire le aduce moarte sigură.... De aceea, a devenit urgent ca oamenii să 
fie luminați, ca învățătura Mea despre iubire să le fie proclamată din nou, ca ei să fie conștienți de 
pericolul în care se află dacă nu trăiesc în conformitate cu poruncile Mele de iubire și de ceea ce vor 
obține dacă se transformă în iubire.... Învățătura Mea de iubire trebuie vestită tuturor popoarelor de pe 
Pământ și de aceea îi trimit din nou pe discipolii Mei în lume.... Le dau un material de învățătură 
delicios pe care trebuie să-l răspândească pretutindeni, astfel încât oamenii să ia din nou aminte la 
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același  lucru pe care l-am predicat  pe Pământ  în  calitate  de Iisus,  pentru a  aduce răscumpărarea 
semenilor lor din starea lor de moarte și de legare. A devenit mai necesar ca oricând să se sublinieze 
învățătura divină a iubirii, deoarece i se acordă prea puțină atenție. Ceea ce ar trebui să fie de la sine 
înțeles, ca oamenii să se iubească ca frații și să li se dovedească ce se obișnuiește între frați, ei nu mai  
știu, fiecare se gândește numai la sine, fiecare îl consideră pe semenul său ca pe dușmanul său și nu ca 
pe fratele său..... Lipsește orice comunitate care se unește în iubire, iubirea dezinteresată a aproapelui 
aproape a dispărut, dar iubirea egoistă a devenit cu atât mai puternică și, de aceea, oamenii sunt în 
mare pericol de a se preda morții și de a trebui să rămână din nou în acest somn al morții pentru 
veșnicii.... dar pot scăpa de ea doar dacă iubirea este aprinsă și practicată din nou în inimile lor, de 
aceea pun mereu iubirea în prim-plan, Eu Însumi predic și acum în mod constant iubirea, Cuvântul 
Meu, care vă este trimis direct de Sus, se referă mereu doar la iubire, care Mă îndeamnă să vă ajut și  
care trebuie să fie practicată și de voi dacă vreți să găsiți calea de ieșire din adversitatea sufletului 
vostru, dacă vreți să vă treziți la viață și să nu mai pierdeți niciodată această viață. Și peste tot Îmi 
ridic slujitori pentru Mine.... ucenici pe care îi instruiesc din nou ca în viața Mea pământească, ucenici 
cărora le vestesc Evanghelia Mea pură cu sarcina de a o transmite mai departe,  pentru că știu că 
oamenii trebuie să ia aminte la Evanghelia iubirii, la sarcina lor pământească de a se răscumpăra din 
sclavia și întunericul lor prin iubire dezinteresată. Căci, chiar dacă oamenii cunosc poruncile Mele de 
iubire, ei le spun fără să se gândească, nu le pun în inimă și nu acționează în consecință.... De aceea,  
trebuie să li se atragă din nou atenția, trebuie să li se adreseze din nou și din nou și să fie stimulați în 
activitatea de iubire, trebuie să experimenteze că pot deveni fericiți doar prin iubire, pentru că doar 
prin iubire se pot apropia de Mine și pot stabili uniunea cu Mine, care trebuie neapărat găsită pentru a  
fi fericiți. De aceea, nu există o misiune mai urgentă decât aceasta: Pentru a proclama sau a reînvia 
învățătura Mea despre iubire cu referire la Cel care a suferit și a murit pe cruce pentru iubire. Pentru 
că toți oamenii trebuie să învețe despre El, care le-a dat un exemplu de viață de iubire, pe care iubirea 
L-a făcut să îndure cele mai grele suferințe și o moarte agonizantă pentru a-i salva pe oameni din 
noaptea  morții....  Oamenii  ar  trebui  doar  să  fie  educați  să  aibă  grijă  de  semenii  lor  în  dragoste 
dezinteresată, să se apropie cu adevărat de ei ca de niște frați și să se comporte cu ei ca niște frați....  
Numai atunci vor fi siguri de propria mântuire, dar un mod de viață lipsit de dragoste îi va duce pe 
oameni fără speranță în mâinile adversarului Meu, care este lipsit de orice dragoste. Cu toate acestea, 
până în ultima zi pe acest Pământ, mesagerii Mei vor continua să propovăduiască iubirea, până în 
ultima zi vor proclama Evanghelia iubirii ca discipoli ai zilelor de pe urmă, pentru că numai cei care o  
acceptă vor scăpa de cădere și vor experimenta și ei iubirea și mila Mea în aceeași măsură în care au  
practicat-o ei înșiși....
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